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JOHNNY CHUNG: FOREIGN CONNECTIONS,
FOREIGN CONTRIBUTIONS

TUESDAY, MAY 11, 1999

HOUSE OF REPRESENTATIVES,
COMMITTEE ON GOVERNMENT REFORM,
Washington, DC.

The committee met, pursuant to notice, at 12:15 p.m., in room
2154, Rayburn House Office Building, Hon. Dan Burton (chairman
of the committee) presiding.

Present: Representatives Burton, Gilman, McHugh, Horn, Mica,
MecIntosh, Souder, LaTourette, Sanford, Barr, Hutchinson, Terry,
Biggert, Walden, Ryan, Chenoweth, Waxman, Lantos, Kanjorski,
Mink, Maloney, Norton, Kucinich, Tierney, Turner, and
Schakowsky.

Staff present: Kevin Binger, staff dirctor; Barbara Comstock,
chief counsel; David A. Kass, deputy counsel and parliamentarian;
Mark Corallo, director of communications; John Williams, deputy
communications director; Carla J. Martin, chief clerk; Lisa Smith-
Arafune, deputy chief clerk; John (Timothy) Griffin and Kristi
Remington, senior counsels; Kevin Long, professional staff member;
Michelle White, counsel; Corinne Zaccagnini, chief information offi-
cer; Laurel Grover, staff assistant; Phil Schiliro, minority staff di-
rector; Phil Barnett, minority chief counsel; Kenneth Ballen, minor-
ity chief investigative counsel; Kristin Amerling, Sarah Despres,
Christopher Lu, Michael Raphael, and David Sadkin, minority
counsels; Ellen Rayner, minority chief clerk; Courtney Cook and
Jean Gosa, minority staff assistants; and Barbara Wentworth, mi-
nority research assistant.

Mr. BURTON. Good afternoon. A quorum being present, the Com-
mittee on Government Reform will come to order. Before the distin-
guished ranking member and I deliver our opening statements, the
committee must first dispose of some procedural issues. I ask unan-
imous consent that all Members’ and witnesses’ written opening
statements be included in the record, and without objection, so or-
dered.

I ask unanimous consent that all articles, exhibits, and extra-
neous or tabular material referred to be included in the record, and
without objection:

Mr. WAXMAN. I'm reserving the right to object. Is that referred
to by Members during questioning? Otherwise there has been no
reference.

Mr. BURTON. That is fine.

Mr. WAXMAN. Any materials that Members refer to in their ques-
tioning can be made part of the record?

o))
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Mr. BURTON. Without objection.

I ask unanimous consent that a staff report and compilation of
exhibits regarding Mr. Chung’s testimony and documents regarding
Mark Middleton be included in the record, and without objection,
so ordered.

[The information referred to follows:]
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THE WHITE HOUSE

april 26, 1993

Mr. Johnny Chung

President & CEO

Telform Inc.

100 North Barranca Avenue
Seventh Floor

West Covina, California 91791

s R A AR AREAY o

Dear Mr. Chung:

A%

Thank you for your letter and my
apologies for not getting back to you
sooner.

It appears from the correspondence
you have had with federal and state
officials, and with the private sector,
that you are already on the right track.
Nevertheless, I wish you good luck with
your innovative system.

Sincerely yours,

Al
Lxllaré;%dham Clinton

(WATAMRENRKIEREATEANYM DNC 3233803
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State of Georgia
‘Governor Zell Miller
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State of Washington
Governor Mike Lowry
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THE WHITE HOUSE

WASHINGTON

August I, 1994

PRESIDENTIAL BIRTHDAY CELEBRATION DINNER

Date: August 2, 1994
Location: Sumner Welles Estate
Ozxon Hill Manor
Time: 7:30 p.m. - 8:40 p.m.
From: Joan Baggett and Reta Lewis, Political Affairs

PURPOSE

You and the First Lady will meet and greet and provide photo opportunities for the
dinner guests of the Birthday Celebration.

BACKGROUND

The DNC's 1994 Presidential Birthday Celebration targets African American, Latino,
Hispanic and Asian American Democratic supporters. Over 200 guests will attend the
dinner, which is the first of the two-tiered event. The cost of the dinner is $10,000
per couple.

The event is being held at the Sumner Welles Estate, which is an historic site built in
1928 by Sumner Welles, the Under Secretary of State for President Franklin
Roosevelt.

PARTICIPANTS

See attached lists of the Honorary Chairs and dinner guests.

You should note that a significant number of officials from the Administration and the
Congress are expected to attend, including:

-Ron Brown
-Henry Cisneros
-Mike Espy
-Richard Riley
-Federico Pena

B oW
ERY,

EOP 058020
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Page 2, Presidential Birthday Dinner

-Carol Browner
-Biil Bradley
-Carol Mosley Braun
-Kweisi Mfume
-Cardiss Collins
-Ron Dellums

Iv. PRESS PLAN

Closed press.
V. SEQUENCE OF EVENTS

-You and the First Lady will arrive at Manor House and meet briefly with the
Honorary Chairs of the event.

-You and the First Lady will move to the entrance foyer and participate in a receiving
line for dinner guests.

-You and the First Lady will proceed to the dinner room, accompanied by Chairman
David Wilhelm and Degee Wilhelm.

-Chairman Withelm wil! give remarks and introduce the First Lady.
-The First Lady will give remarks and introduce you.

-You will give remarks. R

-Maya Angelou will lead the dinner guests in a toast in your honor.

-You and the First Lady will proceed to the outdoor reception, accompanied by David
and Degee Wilhelm and Ernest and Phyllis Green.

Vi. REMARKS

Provided by Speechwriting.

goP 058021
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CO-CHAIRS, DNC PRESIDENTIAL BIRTHDAY CELEBRATION

HAIR

Ernest Green

- IR
Maya Angelou
Don Barden

Don Cameron

Johnny Chung

Melvin Clark

Eugene Jackson

Willie Gary

Larry Gibson
Jesse Hill

Robert Johnson

Richard Mays

SUMNER WELLS ESTATE
FORT WASHINGTON, MARYLAND
AUGUST 2, 1994

Managing Director, Lehman Brothers
DNC Managing Trustee

Inaugural Poet/Professor
President, Barden Communications

National Education Association -
DNC Managing Trustee

DNC Trustee

President, Metroplex Corporation
DNC Managing Trustee

President, World African Network
DNC Trustee

Managing Partner, Gary Williams, Parenti, et al
DNC Trustee

DNC/BLF Member
Chairman, Atlanta Life Insurance Company

President, Black Entertainment Television
DNC Trustee

Managing Partner, Mays & Crutcher

Deputy Treasurer
DNC Finance Vice-Chair

g0P 058022
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Page 2, Co-Chairs

Linda Johnson Rice President, Johnson Publishing Company
DNC/BLF Member

Lottie Shackelford DNC Vice-Chair

Andrew Young Former Carter UN Ambassador

DNC BLF Member

£oP 058023
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DRAFT #2
as of 8/2 (3:00 AM.)

DNC PRESIDENTIAL BIRTHDAY CELEBRATION
SUMNER WELLS ESTATE
FORT WASHINGTON, MARYLAND
AUGUST 2, 1994

CHAIR

ERNEST GREEN (Phyllis) Managing Director, Lehman Brothers
FOB/DNC Managing Trustee

CO-CHAIRS

Maya Angelou [naugural Poet/Professor, Wake Forest University
FOH/Strong Clinton Supporter

Don Barden (Spouse) President, Barden Communications
Early Clinton supporter/Event Co-Chair

Don Cameron (Sherry) Guest of Keith Geiger. National Education Assoc.
Strong Supporter Clinto/DNC & Managing Trustee

Johnny Chung (Guest 10} Chairman & CEO, Automated [ntelligent Systems.
Inc.
New DNC Trustee

Mel Clark (Renee Y. Banks) President, Metropiex Corporation

- DNC Managing Trustee _

Euguene Jackson (Phyllis) President, World African Network
New DNC Trustee

Willie Gary (Gloria) Managing Partner, Gary Williams, Parenti, et. al
Strong DNC Supporter/DNC Trustee

Jesse Hill Chairman, Atlanta Life Insurance Company
Strong Clinton Supporter,

Robert Johnson (Butch Lewis) President, Black Entertainment Television

(RBRERE EE DNC 1785651
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MEMORANDUM
TO: DAVID MERCER
ERICA PAYNE -
ccC: TERRY MCAULIFFE
MINYON MOORE
LAURA HARTIGAN
STEPHEN GOODIN
FR: GRACE HO/VIDA BENAVIDES
DT: MONDAY, AUGUST 1, 1994
RE: DONOR REQUEST FOR 8/2

Johnny Chung is a strong potential donor for the DNC who has started his relationship with us
with a $100,000 commitment to the President’s Birthday Celebration Dinner tomorrow night.
He has one request: he would like to arrange for his parents to personally wish POTUS a happy
birthday. His parents who are in their 80’s can only attend the reception. Is there any way that
we can accommodate this request?

f 0046122



11/26-12/3/93
11/14-12/18/93
12/7-9/93
1/19-3/6/94
2/14-2/22/94
3/13-4/4/94
4/14-16/94
5/18/94
6/2-8/94
6/17-7/14/94
8/27-9/3/94

REFERENCING:

17

10A80105
W

South Africa
Moscow

Mexico

Mid-East

Far East

Moscow

Warsaw

Paris

Dusseldorf, Germany
South America
Hong Kong/China

Ronald Brown
Jonathan Sallet
Jonathan Greenbalt
Melinda Yea
Melissa Moss
David Rothkopf
John Ost
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U.S. Department of Commerce

U.S. Secretary of commerce
Mr. Ronald Brown (Left)
Minister of Foreign Trade
and Economic Cooperation
Minister Wu Yi (Center)

LEFEEED  FH L)
w @EIT HAERRCT)

Presidential Business Deveiopment
Mission to China

Led by

The Honorable Ronald H. Brown
Secretary of Commerce

August 27 -- September 3, 1994

BEXY H KRG H A
84278 E9H38 » 1994%
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To: Dalia Praynham

From: Lynn Cutler

Re: Request for Meeting with Secretary Bro
Dec. 14,1995 01AKQ015%5

As we discussed, I would like to set up a2 mep ke Sccretary, myself, and Mr. John
_Chung of Los Angeles. The Secretary kn'o he was on a tip to China with him

fast year.

——

Mr. Chung has been helpful to me in some projccts,}and 1 know that he has some exciting
business development projects underway that will crleatejobs. His is an American company,
specializing in communications technology. H

Please advise as to some possible times early in the new year. Many thanks.
R

L\SN\ J
) o iR Whind Uﬂmpan‘a/
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10BA1268

e :ﬁ*-., US. DEPARTMENT OF COMMERCE
A ] Internationa Trade Administration
'i) li] J _ Trade Development
S Room 1128, 482-5261

August 10, 1994

To  : Jim Hackney
Melissa Moss

From : Jude Kearn
Deputy i elary - ..
for Service Industries and Finance

Here {s some background informationm on
Charlie Trie. As you know, Charlie is very
interested in hosting a brief reception or
other appropriate event for the delegation
in Beijing. I am forwarding this descriptiom
of his company to the General Coumsel's
office for their vetting. I have also
asked those involved in the scheduling
process to consider finding a space of time
in which Charlie could interact with the
delegation. .

Attachment

cc: Nancy Linn Fatton
Ira Sockowitz
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10BA1268
OPENING THE DOOR TO CHINA

It's been called the world's most dynamic market. With 1.17 billion
people, China offers s monumental oppormnity for Amedcan
companies. However, to be successful in China it helps to have &
guide with first hand knowledge.

Company President - Yah Lin "Chariie” Trie:

Four years import and export expedence in China.
Experienced entreprenieur.

Member - Sma.llBusncsExpona'sofAmena
DNC Managing Trustee Program Member.

As in the high corporate levels of America; access is essential. . Mr. Trie has
developed a personal relationship with 2 fomber of senior government officials in
China. This type of association gives Dathatsit International a distinct advantage in
arranging andﬁa‘ﬁ:angjom: ventures and other commercial projects.
 Scope of Services: ‘ ‘

Advice on viable investment opportunities.

Selection of eppropriate location and partners.

Contact and negotiation with appropdiate officials.

Preparation of legal documents.

Marketing and sales consulting,
Dathatsu’ Interpational Trading Company - currently. representi over thirty
companies in the United States, Hong Kong, and the People’s Republic of China.

The Company:

Based in Little Rock, Arhnsas

‘Offices in Hong Kong, Beijing, Hangzhou, Shenzhen and Changchun Cxty
Specializing in product import and export.

Aggressively seeks joint venture projects.

Mr. Trie believes it is very irmportant to further relations with China, and is
committed to promoting cooperation, undersianding and good will. He has seen
China's need for modern technology and new products. If you are considering
expanding into China, let Daihatsu Intemnational open the door to opportunity.

For more information contact Jody Webb, Public Relations Consultant

at
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———
108A1268

Daihatsu International is a international trade company located in Little Rock, Arkansas.
We also have offices in Hong Korg, Befjing, Hangzhou, Shenzhen City and Changelun
City. Yah Lin "Charlic” Trie, president of our company, bas been conducting business in
China for four years. He bas residences in Little Rock and in Changcehun and spends three
weseks out of the month in China. M. Trie acts as an consultant in the buying and selfing
of various products and services, and he also aggressively recruits companies that would |
be interested. in joint venture projects. He currently represents over thirty companies in
. the U.S., Hong Kong, and China including TCI, BioPro Intemational, San Chung Hing
Investment Co., Befjing Venture Trading Co, Da Hua Non-Ferrous Metals and Premier

Mamfacturing.

Mr. Trie has developed 1 personal relationship with 2 number of gdvernment officials
throughout China. . He has already been instrumental in establishing a Sister City
relationship between Changehun City, Chins and Little Rock, Arkansas. As a result, other
provincial capitals have requested his sssistance in forming sister city agreements with
various cities in the Southern United States. Also, during the first week of August, Mr.
Trie will be hosting twenty-one senior economis officials from fourteea provinces from the
Peaple’s Repubfic of China. This distinguished delegation is traveling to the United States
to participate in training sessions on U.S. revenue and fiscal poficy. These officials could
- have chosen anywhere in the United States, but because of the relationship they have with
Mr. Trie, they agreed to come to Little Rock, Arkansas. . - :

For more information call Jody Webb, Public Relations Consnltant at (NN
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Visas
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Friday, 6:00PM

First Lady Hillary Rodham Clinton
DNC Luncheon Event
Saturday, December 3, 1994
Attendees List
Andy Astrachan - President, Onyx Partners
Gary R. Belez - President, Kiva Recording Studios & Owner, Peabody Hotel
Shelly B. Belez - Wife of Gary Belez
Bill Brandt - President & CEO, DSI
Patrice Bugelas-Brandt - Wife of Bill Brandt
Ed Brennglass - Investor, Publisher of Major Los Angeles Jewish Journal
Johnny Chung - President and CEO, Automated Intelligent Systems
Kathy Chung - Wife of Johnny Chung
Dr. Chi-Fan Chung - Physician; father of Johnny Chung
Keico Chung - Wife of Dr. Chi Fan Chung
Margorie Coppersmith - Guest of Ed Brennglass
Debra DeLee - Acting Chairman, DNC
Peter Gold - Investor, General Chairman, The Jewish Fund
Giloria Gold - Wife of Peter Golid
Richard Green - President, Westfield Co.
Anita Green - Wife of Richard Green
Gene Hale - President, G & C Equipment Corp.

Q.C. Hsu - CEO, The Voice of Taiwan Radio Station

IRBBIRRNEERNAR DNC 3232256
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Stanley Hirsh - Chairman, The Mercantile Center

Anita Hirsh - Wife of Stanley Hirsh

David Hoisch - Vice President, CC-OPS Inc.

Mel Levine - Partner, Gibson, Dunn & Crutcher; former Congressman
George Liu , The Haw-Di-I Foods Corp.

Mr. Larry Liu, Sunrider International

David Lizarraga - President, TELECU

Cynthia McClain-Hill - Vice President, First Boston Corporation

Mary Ann Mitchell - President and CEO, CC-OPS Inc.

Lew Moret - Guest of David Lizarraga

George Pla - President, Cordoba Corporation

Karen Richards Sachs - Guest of Andy Astachan

Tom Sayles - Vice President, Corporate Affairs, The Southern California Gas Company
Guest of Tom Sayles

Dr. Oliver Wang

Tony Zamora - Partner, Zamora & Hoffmeier

Nancy Hoffmeier Zamora - Parmer, Zamora & Hoffmeier; wife of Tony Zamora

Two more guests of Johany Chung

EEIENEEEERE pNC 3232257
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DECEMBER 19th-

GORE DINNER

SOFT COMMITMENTS:

Michae! Andrews 5.000 - wrying to get us his additional PAC $ (working on -soft)FW
Steve Hastings 5.000 now/5,000 later FW (soft)
Kate Carey 15.000 (soft)

Ed Romero 20,000 (soft)

Lizarraga 10,000 ~ -- Ed Romero
Teresa Jones 10,000 -

Marianne Mitchell 10,000 -~

QUT

Stan and Sue Chesley

Leo James Russell 10.000 FW

Mark Nelson (Dupont) 5.000

Jack Mills 10.000 federal EP

David Gasson 10,000 RS/FW

Bruce Aitken 10.000 RS

Agus Gund 6.000

Rollie Kimborough 15.000 RS

Walker Noian 15.000 FW

Tom Biood 15,000 RS - not sure when this is coming in
Gilbert Colon 10,000

Chris Womack 10.000 DM

Westinghouse 15,000 /D

Total: 131,000

N

Wade Robert (UT) 15.000 EP -
Neil Offen 15.000 RS

Tom McDonald 10.000 RS

George Chang 20,000 DM

Ramesh Kapur 5.000 RS (dotng 30K in Boston)
Bell Adantic 15,000 AS

Johany Chung 40,000

Bob Healy 10.000

Jane Huang 5.000

Total: 130.000

yix

Confidential Information

MRS EREI DNC 1786085
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The Official White House Christmas Party
Introducing Chairman Chen of Tangshan Haomen Group

TERLRMNAERREF R A oTeuns
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Sumgmary Translation of an article in the
China Youth Journal of Feb. 8, 1995

(Translation prevared by Committee staf¥)
President of the Hao Men Group
reporter: Hsu Chang-Yin

The day I returned to Beijing from the trip to the US, all those on this trip wanted to know
from me about Mr. Chen Shi-yeng, President of the Hao Men Group, and his visit with President
Clinton, the First Lady, Vice President Gore and the DNC Chairperson Ms. Bu La Te Li. Chen
was accompanied by his assistant He ye-gun. [ had reported earlier about the Clinton’s meeting
with them exclusively on December 20 last year but got very little response.

Actually Clinton’s meeting with Chen is only 2 move in the chess game between the US
and China’s economic struggle, This meeting was said to be the first direct one between an
American President and a private Chinese businessman. The significance of it was not lost 10 the
Chinese living in Taiwan, Hong Kong and the USA as indicated by the newspapers reporting in
these piaces.

I was in Washington in mid-December last year and I was surprised and stimuiated by
the announcement of the planned meeting. Chen's party arrived from LA near mid-night on Dec.
17 and was met by an official from the White House. Reservations were made at a fancy hotel
near the White House. I went to call on Mr. Chen at the hotel fate that night as the meeting was
set for the 18th at 9 am. The credit for arranging this meeting must be given to Mr. Johnny
Chung, an overseas Chinese with American citizenship.

Mr. Chung is about 40.some years old, born in Taiwan and received higher education in
the US. His father is 2 medical docter practicing in Canada. After graduating from the college.
Johnny Chung, because of his love for computers, did not go into medicine but opened a chain of
18 computer stores in the LA area. Due to his business accumulating, he made a profit of over 2
million dollars. He did not want to sit on this “glory™ and decided to spend his time and money
on investing a machine which would be able 1o fax thousands of copies of documents
simultaneously. Afier working on the machine for over 12 years selling all his cormputer stores
except one an exhausting almost all of the 2 million dollars, he was finalty successful. Today,
his machine is the only one in the world capable of doing this job. The US Federal Government
and 48 out of the 50 state governments all use his machine.

Mr. Chung has one daughter and one son. He loves his wife very much, who gave him
full suppont during their struggling years even though at one point she threatened to throw out the
machine he was working on.

Presenly, he is the President of the Automated Intelligence System Corp. When Mr.
Chung was struggling to sell his machine he did receive support and help from the Clinton's.
Now he is a close personal friend of the Clinton's.

There is also an interesting and not weli known story of how Chen Shi-Zeng got 10 know
Johnny Chung, when the Chinese company first set up a branch in LA. It's representative, Ms
Yao got 10 know a Chinese-American lawyer named Liv. Yao told Liu about how the Haomen
Group started from a small country company and grew inte a multi-billion Yuan corporation.
One day Liu extended an invitation for the Haomen Group to participate in the coming evening
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meeting for Clinton in LA. Miss Yao first refused Liu urged her to notify Chen and immediately
reversed the decision and took up in the gathering even though they did not have o make any
donation. At his meeting Chen also met Johnny Chung. They became friends quickly.

For the Dec.18 meeting at the White House Johnny Chung flew directly from Taiwan to
Washington in order to accompany Chen to the White House. However on that day because of a
gun-fire incident at the White House, all visits to the White House were suspended. [ met Mr,
Chung that evening. Chung is not very tall but is solidly built. He said he is now an American
citizen and is Ioyal to America. He added that in his veins flows Chinese blood therefore. he has
deep affection for China and is willing to do things for China.

The next day through Johnny Chung’s arrangement Chen went to Capitol Hill and called
on DNC Chairman Ms Bu La Te Li. At noon, President’s Special Assistant Ms. Lenor Lewis (?)
invited the whole group for lunch at the White House. Chung suggested that [ switched my
identity by pretending to be Chen’s assistant rather than a newspaper reporter and joined the
party for lunch. Earlier Mr Chen had planned to smuggle a 6-pack of Chinese Haomen beer, a
product of his company into the White House which is against the rules. Chen also had a 6-pack
of empty Haomen beer. He figured he could at least get he empty one in. Unexpectedly. we
were met at the White House gate therefore we had no problem getting both cases in. Afier we
got into the President’s dining room we saw that there were about 10 tables. We placed the beers
on one empty table. I was told by Ms. Lewis photo- taking was not allowed in the dining room.

In the dining room, all service personnel are young persons wearing military uniform.
Johnny Chung told is they are military academy students. Before graduation they come here as
interns for half a year. They give each guest a menu and take their orders. The prices are
cheaper than cutside. During the meal Ms Lewis asked me suddenly how many times [ have
been in this country. ] replied honestly that this was my second trip. This meang that Ms. Lewis
and I both knew that they have found out through my social security number that I was actually a
reporter of the Ximhua News Agency. She didn’t want to say it openly in order to avoid the
embarrassment. After lunch, we gave Ms. Lewis one of the bottles of the Haomen Beer and got
her permission to tour the White House. A strange situation here is that it is very strict to get in
and out of the White- House, but once you are inside no one interferes. Mr. Chen, as a sharp
businessman, pushed Haomen Beer everywhere.

In the afiernoon, He Ye-Jun joined us and went to many Dept. Of Commerce offices for
meeting and the US officials indicated that they are willing to help him push for the sale of
Haomen Beer in this country. In the evening there was a DNC dinner leading businessmen and
many bottles of Haomen Beer were given away during the dinner,

Finally, Johnny Chung told us President Clinton would receive us on the 20th but no
reporters are allowed, so I could not pretend anymore. In the moming of that day another
incident of gun-fire happened at the White House. The meeting originally set at 9 am was
delayed. Mr. Chung came to the hotel at ] lam and said the meeting will be at Ipm. But when 1
o'clock arrived there was still no definitive word. It fater turned out that President Clinton’s
advisers were split in their opinions whether to receive Chen. Some say Clinton should not
receive a member of the Communist Party. Others disagreed. Finally, Clinton decided that if the
US wants to do business with China. he must receive CP members since most Chinese business
officials are CP members. 1do not know how the US side determined Chen is a CP member.
But I remember from many casual conversations with Mr. Chen before that he is a 3rd generation
CP member. Chen concjuded that whether he will meet Clinton or not, he will not hide the fact
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that he is a CP member. Normally. to attend a White House Christmas Party one must wear
tuxedo and bring no camera. In this instance. Johnny Chung was able to go back to the White
House and got an exception made on both counts.

When Mr. Chen returned to the hotel late that night, he excitedly related that the
Clinton’s were able to receive them privately before the party and had pictures taken with them.
During the party, they also had a lot of pictures taken with other senior American military and
civilian officials attending. Chen also appreciated the fact that during the party the Clinton's
came over to his table to thank him for the Chinese painting he gave them as a gift.

[The photo showing from left to right: Johnny Chung, the Clinton's, Chen Shi-Zeng and He Ye-
Jun.]
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Pape 3

98TH STORY of Level 1 printed in FULL format.

Copyright 1994 The New York Times éompany
The New York Times :

December 18, 1994, Sunday, lLate Edition - Final
SECTION: Section 1; Page 30; Column 1; National Desk

LENGTH: 1062 words

HEADLINE: Several Gunshots Are Fired at the White House as the President and His
Family Sleep

BYLINE: By KAREN DE WITT, Special to The New York Times
DATELINE: WASHINGTON, Dec. 17

BODY:
At least one bullet struck the White House early this morning, the second

shooting incident there in two months. The authorities were left this afternoon
without suspects, eyewitnesses or even a sure sense of whether the Executive
Mansion had been the intended target for the four to six shots they believe were

fired.

Mr. Clinton, his wife, Hillary, and their daughter, Chelsea, were asleep in
the White House at the time and were unharmed and never in danger, the Secret
Service said. Mr. Clinton was told of the incident shortly after the shooting

occurred at 2:05 A.M.

The shots were fired from south of the White House, across the open area
known as the Ellipse that runs between the mansion -and the Mall. .

Almost everything else that investigators could say this afternoon about what
happened involved four bullets found within the White House compound. One was on
the South Portico's first-floor balcony, a floor below the Clintons' living
quarters, and another was on the driveway below. Joan Logue-kinder, Assistant
Secretary of the Treasury for public affairs, said tonight that two other
bullets were found but declined to say where, citing security reasons.

The Washington Post said cne was on the balcony, two were found on the
roadway and the fourth had penetrated a window of the State Dining Room on the
first floor, at the west end of the main portion of the mansion.

“The rounds were from a 9-millimeter gun, " said Curtis Eldridge, a Secret
Service agent. "There were no injuries, nc evidence of damage, no sign that the
rounds impacted the building. We don't know where they aimed or whether the
White House was the target."”

The location of the bullets, relatively near one another, could indicate the
White House was the target, a Secret Service official said.

But a law enforcement official said today that the fact th ¢ both bullet
were found relatively intact meant they had not struck with sufficg g
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- . Page 4
The-New York Times, December 18, 1994

shattef or flatten. The conditiom of the bullets. indicating that they "just ran
out of speed,” as the official put it, was consistent with a random shooting
rather than one with a specific target.

That view suggests that the bullets traveled a considerable distance,
possibly from Constitution Avenue or the Malil>beyond. The law enforcement
official said a gunman firing from such distance could barely have seen anyone
at the White House or aimed with any precision.

.

sSeveral officials, including the White House chief of staff, Leon E. Panetta,

speculated that the incident might have been a drive-by shooting.

“It's likely that it happened from a car," said Ronald K. Noble, the
Assistant Treasury Secretary who is responsible for the Secret Service. “That's
a reasonable analysis. It's possible that the weapon could be shot from )
Constitution Avenue or even from up on the Mall and end up on the White House
lawn, but to hit a person intenticnally, that's quite a distance to hit a

person."

The 9-millimeter gun is the choice for street criminals because it is small,
light and easy to conceal and typically holds several rounds.

The bullets found outside the White House are likely to undergo more tests,
and they will be entered into the "Cease Fire" computer data base maintained by
the Bureau of Alcohol, Tobacco and Firearms. The system records information
about bullets found at crime scenes and compares markings on them.

This was the third major security threat to the White House in three months.
In September, 2 man was killed when he flew a plane into the White House
compound in the middle of the night, crashing into a tree not far from the South
Portico. On Oct. 29, a man opened fire at the building from Pennsylvania Avenue,
to the north. A Colorado man, Francisco Duran, was arrested.

In today's ihcident, witnesses reported hearing four to six shots fired from
the Ellipse. At this time of year, the area attracts many tourists who come to
view the National Christmas Tree.

This morning, che White House and the site were cordoned off with yellow
police tape as Secret Service agents and Park Police searched for more bullets

and other evidence.

Mr. Panetta said on CNN's "Newsmaker Saturday" that it was difficult to
determine exactly what had happened and "whether somebody was driving by and
just decided to fire weapons at the White House."

Mr. Panetta said today's incident would be added to the Treasury .Department ‘s
review of Presidential security. The review was begun after the other recent

incidents.

The incident today altered Mr. Clinton's customary exit route from the
White House. When he left this morning to deliver his weekly radio address at a
community college in the Virginia suburbs, his motorcade left from the front
drive on the north side of the mansion instead of the usual route, from the rear
of the house on te south side. The driveway there was still closed off as
investigators searched the grounds.
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Page 5
The New York Times, December 18, 1994

The President declined to answer reporters’ questions about whether he heard
the gunshots and whether he felt safe.
Mr. Panetta ruled out turning the White House into a fortress.

vThis is a free society. It's a democratic society. And we've got to be
careful that we try to find that balance between protecting the President but
also giving people access to the White House," he said during the CNN program.

Meanwhile, the Secret Service, the Federal Bureau of Investigation and city
police were interviewing people who had heard the shooting, including homeless
people.

The crime-scene tape that stretched around the compound only made the White

House more intriguing to some tourists this morning.

Juan Manuel Valderrama and Sergio Correa, two employees of the International
Business Machines Corporation from Medellin, Colombia, had just toured the
White House the previous week and had stopped by for a second look.

nI think there are just a lot of crazy people out there,” Mr. Valderrama said
about the latest shooting.

wyes," Mr. Correa added, "but there are also a lot of people who are
uncomfortable with some of his policies."

Beverly Snow of nearby Arlington, Va., had brought her two children, Winston
and Sharyl, to see the National Christmas Tree and had no thought of politics.
»It just shows how pervasive violence is in this society," she said. "It makes
you afraid in your own home if this can happen to the President's home."

GRAPHIC: Diagram: "CHRONOLOGY: Attacks on the White House™

Oct. 29 -- Shots fired from sidewalk along Pennsylvania Ave. strike mansion

in at least four places.
Sept. 12 -- Plane crashes just below Clinton bedroom.
Yesterday -- Shots fired in the early moring hours from the direction of the
Ellipse.
LANGUAGE: ENGLISH

LOAD-DATE: December 18, 1994
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THE SECRETARY OF THE NAVY
WASHINGTON, D.C. 20350-1000

December 21, 13854

Automated Intelligent Systems Inc.
2771 Plaza Del Amo

Suite 809

Torrance, CA 90503

Dear Johnny: -

I enjoyed meeting you at the White House
Holiday Gala on December 20. The Gala was a
wonderful event. I hope you also enjoyed
yourself. i

Thank you very much for taking pictures of me
and my family. It was vexry gracious of you to
offer to send me copies of the photographs and I
lock forward to seeing them. With best wishes.

Sincerel

JCH134386




DEPARTMENT OF THE NAVY

OFFICE OF THE SECRETARY
WASHINGTON, DC 20350-1000

OFFICIAL BUSINESS
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Yrebabre -

MR JOHNNY CHUNG

CHAIRMAN & CEO

AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS INC
2771 PLAZA DEL AMO

SUITE 809

TORRANCE CA 90503

HlothuabblhadBhbaatld b addoduedb bl

JCH13435
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THE SECRETARY OF THE NAVY
WASHINGTON, D.C. 20350-1000

March 3, 1995

Mr. Johnny Chung

Chairman and CEO

Automated Intelligent Systems Inc.
2771 Plaza Del Amo, Suite 809
Torrance, California 90503

Dear Johnny,

I received the photographs that you had
enlarged for me, and I can't tell you how much
I appreciate your thoughtfulness.

I look forward to seeing you when you are
next in D.C.

With best wishes.

JCH13434
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Mr. Wong, Secretary of
Xinjiang Province, China

%ﬁﬁ%ﬁﬁ%@ﬁégﬁiéiii

.8

CHUNG TG

China Tang Shan Hao Men Group Company B
PEALEMNEDERBREELERT
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AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.
2771 Piaza Del Amo » Sulte %809 « Torrance. CA 50503 » Te! RIS - F=-: SIS

February 22, 1985

Mr. Richard Sullivan

Democratic National Committee
Deputy Finance Director

430 S. Capitol Street S.E.
Washington, DC 20003

Dear Richard,
Listed below are the people that will be visiting the White House and DNC:

Mr. Hongye Zheng
Mr. Huaren Shen
Mr. Xichun Huang. ..
Mr. Renzhong Wang
Mr. Jianlong Yu

Mr. Johnny Chung
Mr. Ant Liang

Mr. James J. Sun

[N RUFNIPENIN

I will contact you if there are any changes. | appreciate all your assistance and look
forward to seeing you in D.C..

Sincerely,

Johnny Chung
Chairman/CEQ
AlS!

RN
BUILDING THE U.S. FAX HIGHWAY TODAY

JCH15025
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. AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.

AlS|

2771 Piaza Del Amo » Sutte #809 » Torrance. CA 80503 « Tot: ARERININENS: -2 QERENEDR

February 27, 1995
(Via Fax)

Mr Richard Sullivan

DNC

Dear Richard,

How are you? [ am going to need your help again Tam bringing with me the delegation from China
This is a group of very important and powerful business leaders from China. They will be in D.C
from 3/7 to 3/11 and will be staying at JW Marriott. REUEEEERR. 1331 Pennsylvania N'W
Washington DC. Enclose please find the name list and their personal information

As | have mentioned on the phone, their main purpose would be as follows

1) Meet President Clinton M Do~ gw
2} Meet Vice President Al Gore

3) Have lunch at the Mess (White House)

4} Tour the White House

§) Meet Secretary Ron Brown

Please help me make arrangements accordingly Thank you in advance for all your ielp. I will see
vou soon” - -

Sincerely

ohnny Chung
Chairmar/CEO

JCiw
Encl

ISR OAMAR D 3536333
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Name List of Deiegation

1.) Hongye Zheng
Chairman, China Council for the Promotion of intemational Trade (CCPIT}
Chairman, China Chamber of intemational Commaerce (CCOIC)

2.) Huaren Sheng
President, China Petro-Chemical Corporation

3.) Jichun Huang
Vice President, China Intemationat Trust and investment Corporation

4) Renzhong Wang
Vice Chairman & President, Shanghai AJ Shareholding Corporation

5) James J. Sun
Young Entrapreneur of Xinjiang, self made multi-millionaire, Urumgi Taihe Industry Co

Entourage

1) Jianlong Yu
Chief, Amencan & Oceanic Affairs Division, Liaison Department. CCPIT & CCOIC

2) Suxin Tang
Secretary to Mr. Huaren Sheng

3} Jie Tang .
Interpreter, SINOPEC

AlS! Representatives

1) Johnny Chung - Charman/CEQ

2) Art Liang - Managing Director/Exgcutive V.P.

ST DN c 3536334
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Resure

Zheng Hongve

Mr. Zheng Hongye was born in Harbin, Heilongjiang Province in
September 1929. He was engaged in trade and economic affaire
in the Northeast Region of China from 1947 to 1954;
transferred to the China Council for the Promotion of
International Trade(CCPIT) in 1955 and worked as Daputy
Division Chief successively in the Department of Feoreign
Exnibition in China, Liaison Department and Department of
Chinese Exhibitions Abroad; served as Commercial Councilor of
the Chinese Embassy in Australia and then in Greece from 1873
to 1979; bacame Deputy Director and then Diractor of the
Liaison Department of CCPIT in 1979; appointed Vice Chairman
of CCPIT in 1981; served as Minister-Counsellor (Commercial) of
the Chinaese Embassy in Japan 1984; resumed his post as Vice
Chairman of CCPIT after he returnsd from Japan in 1986;
concurrently became Vice Chairman of the China Chamber of
International Commerce(CCCIC) in 1988. He assumed the post as
Acting Chairman of CCPIT and CCOIC since October 1989.

Mr. Zheng Hongye is a member of the Seventh and Eighth Chinese
People’s Political Consultative Conference, Chairman of the
China International Economic and Trade Arbitration Commission,
Chairman of the China Maritime Arbitration Commiseion,
Chairman of the Economic and Trade Coordination Committee for
the Two Sides of the Straits, Chairman of the Association of
China Foreign Service Trade and a concurrent professor of
Xiamen University. Mr. Zheng Hongye is also Chairman of the
China Committes of the International Chamber of Commerce.

Sheng Huaren

Mr. Sheng Huaren, born in September 1935, is Presidsnt of
China Pstro-Chemical Corporation, Chairman of China
International United Petroleum and Chemicals Co. Ltd; and
concurrently Vice Chairman of China-Korea Economic¢ Council.

Mr. Sheng was born in Yancheng city, Jiangsu Province. He
studied in Subei Cooperative Insititute for Cadres in Yangzhou
city, Jiangsu Province in 1851. He used to be a statistician
and plan~drafter in Subei General Cooperative Commune and the
Finance and Econconmy Committee of Subei Administrative Office;
apprentice, technician and deputy site director of Nanjing
Construction Company; Deputy Director of the Long-ternm
Planning Department in the Ministry of Combustible Chemical
Industry and the Ministry of Petro-chemical Industry; Vice
President of China Petro-chemical Corporation.

(IR AMIN AR pxc 3536338
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Huang Jichun

Mr. Huang Jichun, Director and Vice President of China
International Trust and Investment Corporation(CITIC), was
born in 1933, He graduated from the University of Northeast
Technology, China in 1955 and attended the Executive Program
in Business Administration(EPBA) of Columbia University,
U.S.A. in 1989. Mr. Huang is acting also as a professor and
senior engineer as well as the Exeacutive Director of China
Nonferrous Metals Society, & member of American Society of
Metals and a member of Chinese Scciety of Investment.

In CITIC, Mr., Huang is in charge of investment and trade both
at home and abroad as well as enterprise management.

Mr. Huang's profassional capability is specifically excellent
in the metal and material fields. He used to be rasponsible
for the scientific and technical R & D, production management
and foreign trade of nation-wide non-ferrous metals sector
during 1983 to 1987 as Vice President of China National Non-
farrous Matals Industry Corporation. Mr. Huang was alsc
heavily engaged in elaborating the long-term strategic plan
for the scientific and technical development of the Chinese
metallurgical industry while working in the Ministry of
Metallurgical Industry from 1956 to 1982. He is very
experianced in production, management and foreign trade and
can manage English as a working lanquage very well.

Wang Renzhong

7/1992-Present shanghai AJ Corporation, Shanghai
Vice Chairman, President{C.E.O.)

11/1990-7/1992 Shanghai Patriotic Construction Corp.
Vice Chairman, President

2/1986~11/1990 Shanghai Investment & Trust Corp.

- - Board Directer, Executive Vice President
in charge of international trading,
investment and other technology related
business

1/1985-2/1586 Shanghal Investment & Trust Corp.
Senior Vice President
responsible for all international trading

2/1976-12/1984 Bureau of Aerospace Industry, Shanghai
Directer of Quality Assurance, Chief
Producticon Engineer and Standing. Member of
Science and Technology Commission

3/1963=2/1976 Plant No0.155 of the China Aviation Industry
Ministry, Harpin

ATV O EDAIRRN: D 3536336
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8/1952-3/1963 Plant No. 120 of the China Aviation
- Industry, Harkin
Superintandent, Production Enginser
Technical Title: Researcher
Education: Graduate of the Yenching University, Beijing

Parsonal: Born in China on May 1932, Married

AT gy D~ 3536337
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Resume

James J. Sun

Mr. Sun was born on November 28, 1962 in Her Nan Province, Ching. He is the President of
Xinjiang Taine Enterpnse Group Co. Ltd. and also & seif made miliionaire. He formed the Taihe
Enterprise in 1890. Currently the Taihe Group consist of Taihe Real Estate Co, who's projects
includes the four star Taihe Hotel in Urumqi, Taine Kangle Developing Cc. and Taihe Battery Co

AN DRmMHAY pNe 3536338
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AlSI Representatives

1.) Johnny Chung - Chairman/CEO

2.} Art Liang - Managing Director/Executive V.P

3.) irene Wu - Delegation Administrtor

4) George Liu - Special Assistant to Chairman (East Coast)
5) David Chen - Special Assistant to Chaiman (Beijing)

6.) Nancy Zhao - Secretary to Chaiman/CEQO

IBEEIRMANTY pNC 3836339
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AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.

ettt et At gttt e — e .

February 28, 1995
(Via Fax)

Ms. Aon McCoy
Visitor's Office
The White House

Dear Ann,

How are you? I would like to request for your assistance again. I am bringing with me the delegation
from China This is a group of very important and powerful business leaders from China. They will
be in DC from 3/7 to 3/ 11, and as usual, please arrange for a tour of the White House. I have asked
Mr. Richard Sullivan, Mr. Eric led of DNC and Mr. Mark Middleton to assist me in aranging a
meeting with President Clinton, Vice President Al Gore and a Junch at the Mess ih the White House
It would be ideal if you could arrange a tour either before or after the lunch at the Mess.

Thank you very much for 2ll your help See you soon.
Best regar

et

Johany Chung
Chairmar/CEO . -

ICiw

BUILDING THE U.S. FAX HIGHWAY TODAY

JCH15011
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March 1,1995

TO: Kathlaen
FR: Richard Sullivan/Ari Swiller
RE: Scheduling Request for Chairman Fowler for March 8th

Meeting regquested by Johnny Chung, CEO Automated Intelligent
Systems, Inc. Torrance, CA, DNC Managing Trustee

PREFERRED TIME Wednesday Afternoon, March Sth
BACKGROUND

Johnny contributed $54,000 to the DNC and raised an additional
$40,000. $60,000 of this was for a DNC fundraising luncheon with
the First Lady in Los Angeles on December 3rd, our first fundraiser
after the November elections.

Johnny is a second generation Taiwanese American who started out as
a computer salesman and formed his own faxcast company, AISI, three
years ago. Johnny was named Los Angeles small businessman of the
year by the LA NBC affiliate in 1994. His company, AISI does the
faxing for many Democratic gubernatorial and senatorial candidates.

PURPOSE OF MEETING

Johnny also does a great deal of business/trade with China. He
would like to bring in some of his fellow associates from China who
are visiting DC next week for a courtesy meeting with the Chairman.
They are all prominent businessmen and include the Chairman of the
China Chamber of International Commerce and the Vice President of
the China International Trust and Investment Corporation. His group
will be meeting with Secretary Brown earlier in the day, Enclosed
is the list and bios for the attendees.

F ooi7561
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I o AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.

Aﬁnl £, 1985

Margaret Wiliiams

Assistant to the President and

Chief of Staff to the First Lady

The White House

washington, D.C. 20506 e

Dear Ms. Wiliams,

| have an important issue here that needs your assistance. As you always know, | am 100%
supportive of the First Laedy's Office and | am atways delighted to work with DNC at every occasion.
“The Cnina Businass Delegation jed by Chairman Zheng Hongye met with President Clinton and took
some pictures after the radio address on March 11, 1995, It's been over three weeks, | have not
seen any of the pictures. | have ieamed from Mr. Richard Suflivan of DNC that the National Secunty

Council is hoiding on to those pictures. ..
In my opinion. if we allow them to take the pictures with our President then we should be courteous
enough to iet them have the pictures. | am going to China next week and | do need to bring those
pictures with me. | have run out of excuses to tell them why the pictures are taking forever. | realiy
appreciate your help in soiving this. minor issue.

N~
1 look forward to seeing you this weekend at Mr. Steven Spieisberg's party. Thank you again for
everything

Sincerely,

hnny Chung .

ilhsa‘mnan/CEO % /C /&% K

JCiw

BUILDING THE U.S. FAX HIGHWAY TODAY
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AlSI |
AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.

2771 Piaze Del Amo « Suite #809 » Torrance, CA 90503 + Te: (IEINENR - QURNDN
o

Aprit 5, 1995
(Via Fax .

M. Don Fowler N
Chair ’ . .
Democratic National Committee

430 S. Capitoi St. S.E.

Washington, D.C. 20003

Dear Don,

I'have sn important issue here that needs your assistance. As you always know, | am 100%
supportive of the DNC and | am aiways delighted to work with you on every occasion. The China
Business Deiegation led by Chairman Zheng Hongye met with President Clinton and took some
pictures after the radic-address on March 11, 1885. It's been over three weeks, | have nol seen any
of the pictures. | have isamed from Mr. Richard Sullivan of DNC that the National Security Council

is holding on to those pictures.

In my opinion, if we allow them to take the pictures with our President then we should be courteous
enough to let them have the pictures. | am going to China next week and | do need to bring those
pictures with me. | have run out of excuses to tell them why the picturas are taking forever. | really
appreciate your help in solving this minor issue.

| look forward to sesing you this weekend at Mr. Steven Spieisberg's party. Thank you again for
everything.

Sincerply,

johnn! Chuné h ) ¥ N /
ChairmaniCEO C et
AISt

JCiw

CC: Ms. Carol Khare

BUILDING THE U §. FAX HIGHWAY TODAY

PRI DNC 3102463
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Caristophe: J. Dodd
. Ceneral Chair

March 14, 1995

The Honorable Zheng Hongye
Chairman, China Chamber of
International Commerce

1 Fuxingmenwai Street
Beijing 100027, China

Dear Mr. Zheng:

It was a real pleasure to have you and your group come by my office at the Democratic National
Committee. I was honored to have such a distinguished delegation visiting, and delighted to
have an opportunity to meet with you.

Our two countries and parties can accomplish great things together, and I look forwaré to
continuing the dialogue we began last week. Johnny Chung is an excellent facilitator; you are
Tucky to have him as a friend, and the Democratic Party is lucky to have him as one of our most
ardent DNC members.

I would be pleased to accept your invitation to visit your country and flattered that you have
invited me. I have only been in office for a few weeks, but as soon as President Clinton feels
comfortabie enough with our organization here, I can make my time available. In the meantime,
[ hope we can stay in touch.

Thank you again for your courtesy in stopping by.
With all best wishes.
Sincerely,

Hp Y —

Donald L. Fowler

Democratic Party Headquarters + 430 South Capitol Street, S.E « Washington, D.C. 20003 « - « FAN:
Paid for by the Democratic Nadonal Committee. Contributions (o the Democratic Natonal Committee are not tax deductible.
s -

JCH15022




61

DEMOCRATIC= RATIONRL = LOMMITIEE

Christopher | Dode

Donaid L. Fowler
General Charr

Nanonal Chair

March 16, 1995

Mr. Johnny Chung

President and CEO

Automated Intelligent Systems, inc.
2771 Plaza Del Amo

Suite 809

Torrance, CA 90503

Dear Johany:

It was good to have the opportunity to meet with you and your colleagues last week. 1
appreciated the insight into US - China relations and I look forward to further discussion on the

subject.

You have been a great friend of the Democratic Party and we appreciate your generous
support over the past year.

1 look forward to seeing you in the future as we work together to re-elect President
Clinton.

Sincerely,

Do

Don Fowier
National Chair

Vour o od W o s oppreesls
‘/\Dml/zwmmi‘ .Vluw.w w.ste ww%uﬂa.
Thondss o0 fu o g1t -cks Lovdy

Democratic Party Headquarters + 430 South Capitol Street, S.E * Washington, D.C. 20003 - NNNNENER < FAX:
Paud for by the Democrauc Nauonal Commuttee. Contnbuuons to the Democrauc Nationa} Commiteee are not 1ax deductible

-
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BILL CLINTON

e

a' fr
April 13, 1995 %

Vaiy

Mr. and Mrs. Johnny Chung
Chairman and CEO

Automated Intelligent Systems, Inc.
Suite 809

2771 Plaza Del Amo

Torrance, California 90503

Ha v

Dear Kathy and Johnny:

Thank you for joining me at Steven and Kate's home last Saturday for
what was a truly wonderful evening. I deeply appreciate the warm
welcome everyone extended during my visit to California.

Your support of my Administration and of the Democratic National
Committee has proved critical to our efforts in the past and will be
increasingly important in the coming months.

Thanks again for always being there when you're asked to help out, I
look forward to continuing to work with you. -

Hillary and I send our warmest regards and hope to see you again
soon.

Sincerely,
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Aprid 12, 1995

Mr. and Mrs. Johnny Chung
Chairman and CEQ

Automated Inteltigent Systems, Inc.
2771 Plaza Def Amo

Suite 809

Torrance, CA 90503

Dear Kathy and Johnny.

[t was a pleasure seeing you at the Presidential Dinner in
Los Angeles, and [ thank you for your generous contribution. Your
support enables us to continue assisting the Administration in
achieving its ambitious agenda, and on behalf of the DNC, [ am
sincerely grateful.

My door is always open to you; please do not hesitate to call
on me if [ can be of assistance. | look torward to working closely
with you in the months ahead. With warmest regards,

Sincerely,

Donald L. Fowler
National Chairman

ERRRE e DNC 1781658
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April 25, 1995

Mr. and Mrs. Johnny Chung
Chairman and CEO

Automated Intelligent Systems, Inc.
2771 Plaza Del Amo

Suite 809

Torrance, CA 90503

Dear Kathy and Johnny,

Thank you for your generous contribution to the Democratic National
Committee and for participating in the Presidential Dinner in Los Angeles on
April 8th. Your support was critical to the success of the event, and allows us
to continue our ¢fforts on behalf of the Administration.

1 enjoyed meeting with you and am excited about your involvement with
the DNC. If I can ever be of help, please do not hesitate to reach me. 1 look
forward to working with you. With best regards,

Sincerely,

Truman Amold
National Finance Chairman

F 0040583
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Los Angeles Times
Copyright 1987 / The Times Mirror Company

Sunday, March 2, 1997
National Desk

How Big Clinton Contributor Turned Into Freelance Envoy
WILLIAM C. REMPEL
TIMES STAFF WRITER

In Washington, a city where money can, indeed, buy friends, Johnny Chien
Chuen Chung was a very popular man in the summer of 1995. The Taiwan~born
Zalifornia businessman had already contributed more than $250,000 to the coffers
of the Democratic National Committee, where his many friends commonly referred
to him simply as "Johnny." Now he wanted a favor.

Troubled by the recent arrest in China of political dissident Harry Wu, a
Chinese American, Chung sought a chance to talk to the president. And thanks to
DNC intervention, Chung says, he was a last-minute addition to the guest list of
an early July presidential reception otherwise restricted to heads of the 50
state Democratic-party organizations.

There, waiting for his turn to be photographed with President Clinton, Chung
says he "prayed for the words to say." Finally, hearing his name called, the
§2-year-old entrepreneur stepped forward to greet the president, face the camera
and blurt out his support for Wu along with his intention to use his own
contacts in China to press for Wu's release. Clinton, the White House later
acknowledged, “"was supportive.” Chung recalls it more vividly.

"Tell them they have no right to arrest U.S. citizens,”™ he said Clinton told
him with unexpected passion, jabbing the air with his finger. "We have snough
problems between our two countries. We don't need any more." And as Chung
stepped away, he said, Clinton called him back, pointing a finger at Chung's
heart and repeating: "Johnny--tell them."

Thus was launched what may be one of the stranger odysseys in the annals of
recent American diplomacy. An amateur ambassador, convinced he was on a mission
for the president, hit the road to Beijing. A few days later, armed with letters
from the DNC and pictures of Clinton shaking his hand, Chung was knocking on the
doors of China's Foreign Ministry.

While no evidence ties Wu's subsequent release to Chung's freelance

Copr. © West 1999 No Claim to Orig. U.S. Govt. Works
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diplomacy--and Chung himself makes no such claims--the story of how a
controversial political donor could end up engaged in so sensitive a foreign
policy arena raises a host of troubling questions.

But Chung, in his first interview since the donation controversy erupted last
year, defended conduct that he considered an act of loyalty and duty. Suspicions
that his motives were financial or self-serving clearly pain him.

"I do this because I am, like Mr. Wu, Chinese American,” he said.

Adds Chung's attorney, Brian A. Sun of Santa Monica: "Keep in mind that what
my client did was go to China and pressure his business associates to help him
help a man {Harry Wu] who the Chinese government considers a traitor. If you
think that's how you improve your business prospects in China, you're crazy."

Today, Chung is the target of congressional investigators trying to learn how
the founder of a struggling fax distribution business in Torrance--who by his
own admission was broke as recently as 1992--could emerge virtually overnight as
one of the Democratic Party's biggest single contributors. Amid guestions about
the origins of Chung's political largess, the DNC now says it will return all of
the $366,000 that Chung had contributed between 1994 and 1996.

Attorney Sun defends those donations as legal and proper. "We were not the
conduit for any foreign contributions," he said. Meanwhile, Chung is shaken by
the raging controversy that has consumed whatever political goodwill his
financial generosity sought to engender. An administration spokesman recently
declared that Churig, who has been a guest at the Clinton White House at least 49
-imes, was no longer welcome. Recipients of his donations now dismiss him as
"the Fax Man.”

His deepest wounds, however, appear to come from the virtually universal scorn
and ridicule that greeted initial disclosures that he had traveled to China on
Wu's behalf. Wu himself dismissed Chung as a self-promoter who had no part in
his release.

"When I read Mr. Wu say I try to use him to help my business . . . " Chung
stopped in mid-sentence to shake his head. "That night, for first time in my
life, in front of my family, I cxy. I cry."

But a detailed account of Chung's so-called Wu mission--based on interviews
with the businessman and others familiar with his trip, as well as new documents
reviewed by The Times--shows that while international figures, congressional
leaders and professional diplomats were lobbying China to free Harry Wu, so was
“he Fax Man. :

Chung, VIPs View Radio Address

Copr. © West 1999 No Claim to Orig. U.S5. Govt. Works
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The seeds of Johnny Chung's summer Wu mission were sown in the Oval Office on
March 11, 1995. Chung squired & delegation of Chinese business VIPs to witness
President Clinton taping his weekly radio address. Access had been arranged the
night before by the Democratic National Committee.

"I believe the purpose of government is to expand opportunity, not
bureaucracy, to empower people through education to make the most of their
lives, and to enhance our security on the streets and around the world,” Clinton
told the country and his live Chinese audience that morning.

*1 believe in a government that is limited but effective, lean but not mean,
not a savior but not on the sidelines, a partner in the fight for the future.”

When he was finished, Clinton greeted his guests. The Chinese delegation
presented the president with a jade carving. Five days later, Chung presented
the DNC with a check for $50,000.

Among the Chinese delegation was Yan Sanzhong of Beijing, vice president of
:iant China Petro-Chemical Corp. He posed for & picture with Clinton. So 4id
James J. Sun, a young entrepreneur from remote Urumgi. Both would play
supporting roles in Chung's future Wu adventures.

Chung concedes he had never heard of Harry Wu before the dissident's arrest in
June 1995. In fact, Chung recalled that he knew nothing about Wu or his arrest
until the day he received a telephone call from Urumgi, the capital of a
frontier province in northwestern China where Wu was accused of illegally
crossing the border.

The call was from veteran American diplomat Charles Parish, an official in
America's Beijing embassy who had been dispatched to Urumgi on a mission that
would prove fruitless in finding Wu. Chung said he called because he knew the
Californian had contacts in that area.

Parish, who described himself in a telephone interview as "a good friend of
Johnny's," said all he could remember was that he was reaching out to hear some
familiar voices. "I called home to my parents too,” he said.

According to Chung, he relayed a message to James Sun, the young entrepreneur
he took to the White House, whe, in turn, arranged for fruit and flowers to be
delivered to Parish's hotel. Later, the Urumgi businessman complained to Chung
that his request had gotten the young man into hot water with local authorities
and that he found himself under police surveillance.

Back in the U.§., meanwhile, Wu's friends and family began to mount a campaign
to generate public outrage over the dissident's detention. Wu's wife, Ching Lee
Chen, walked the halls of Congress where she pleaded for public support and
pinned yellow ribbons on congressional leaders.

Copr. © West 1999 No Claim to Orig. U.8. Govt. Works
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Chung said he watched Ching Lee Chen on CNN and felt her pain. That was the
moment, he insists, when he determined to do his part to help free her husband.
It was the image of Wu's wife that drove Chung to the White House.

Ore of the first people to hear Chung's scheme to save Wu was then-chairman of
the California State Democratic Party, Bill Press. Today, Press dismisses the
idea as "a silly effort"™ that he never considered seriously.

"1 was to be his partner in this daring rescue, and I humored him," Press
recalled in a telephone interview. "He promoted himself as the only man who
could save Harry Wu--which was b---——-— [

Press attended the same White House reception where Chung says Clinten
encouraged him during his photo-moment to go to China on Wu's behalf. And after
the reception, Press joined Chung at a hotel bar near the Chinese Embassy in
Washington, where Chung says he first announced to a Chinese government official
ais wish to meet in Beijing with someone of authority on the Wu matter.

"It was a bizarre sort of mesting,” Press recalled. "All the Chinese Embassy
guy wanted to do was berate the U.S. for letting the president of Taiwan visit
some weeks earlier. I don't remember if Wu's name came up that night or not."”

One thing is clear. Immediately following the presidential reception, Chung
did take steps to launch his own private China campaign. He asked for a letter
of introduction from Clinton. That was politely denied, but the DNC provided a
letter signed by chairman Donald L. Fowler, commending Chung for efforts "to
build a bridge between the people of Chins and the United States.®

In a separate and previously undisclosed letter obtained by The Times, Fowler
4lso seemed to more directly endorse Chung's efforts when he wrote: “Please let
me know about your efforts to gain the release of Harry Wu."”

Friends of Wu, who still regard Chung's efforts as self-serving, find all this
amazing. Jeff Feidler, an AFL-CIO executive who acted as a spokesman for the Wu
family, contends that the DNC was “handing out half-assed credentials" that
could have complicated already delicate negotiations to free Wu.

That last letter from Fowler was dated July 24, 1995, On July 29 Chung's
passport was stamped at Beijing airport. America's unlikely ambassador had
arrived,

Departure for Chinma Called 'Troubling!’

Apparently, it was Chung's departure for China that ‘awoke a number of people
to the realization that he was serious about helping Wu. A National Security
Council official called it "very troubling” that Chung would involve himself in
"this diplomatically difficult and high-stakes issue.”

Copr. © West 1999 No Claim to Orig. U.S. Govt. Works
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In a memo to the national security advisor, NSC aide Robert L. Suettinger
noted that while Chung might not normally be able to make much of an impact on
U.S.~China relations, "he could conceivably do damage" in the Wu case--"
depending on what he says and how much credibiiity he carries with Beijing."

As it turned out, Chung's credibility in China was probably at its apex in the
sunmer of 1985, thanks in great measure to how mary times President Clinton had
posed for photographs with Chinese business and political figures uhder Chung's
wing.

"In China, anyone whe can put you in the company of the president is a man of
enormous power and importance," said Chung's attorney, Sun. "Johnny wasn't just
another Chinese American businessman. You've got to understand--whatever
Americans think of him, he had enormous cachet in China.”

Chung called on the vice president ¢of China Petro-Chemical Corp., whom he had
introduced to Clinton the previous March. The vice president got him in to see
the corporation's president. Here, as at every other encounter, Chung was
questioned about why he was interested in a traitor. Chung pressed the business
figures to honor their debt to him.

Chung's goal: sn audience with the president of China.

Cn Aug. 16, Chung was summoned to ancther meeting with the president of China
Petro-Chemical Corp. The executive had exchanged letters with his contacts in
the government. Chung was to be ready for a lunch appointment the following
Friday.

On Friday, Aug. 18, a car provided by the petrochemical firm picked up Chung
at his hotel. Chinese officials dispute much of Chung's account from this point
on. According to Chung, during the 30-minute drive to the Diaoyutai government
guest house complex, an aide to the corporation executives disclosed for the
first time that Chung would be meeting one of the highest-ranking officials of
the Chinese Foreign Ministry--Vice Mirister Liu Hua-Qiu. He wasn't the president
of China, but Liu was one of Beljing's most important officials dealing with
U.S.-China relations.

Chung said his car arrived at Building 12 at precisely 11:30 a.m. The
corporate aide made the introductions and disappeared. Chung exchanged business
cards with the vice minister and with a foreign ministry deputy who accompanied
the official. Chung's attorney provided photocopies of those business cards to
The Times.

Around the time of Chung's purported meeting with high-level Chinese
officials, there was a steady flow of messages arriving at the foreign ministry
from Washington urging Wu's release. Sen. Dianne Feinstein (D-Calif.) met with
Beljing officials. Former Secretaries of State Henry A. Kissinger and Alexander

Copr. © West 139% No Claim to Orig. U.$%. Govt., Works
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M. Haig Jr. passed private messages during a trip to China.
Chung waited for an appropriate silence to lean over his lunch and ask:

"am I safe here?”
of course, the officials assured him.

"There are so many Chinese Americans like me doing business here. If China
arrests others, I feel I am not safe in your country,” Chung said he told them.

"Yoy have no right to arrest American citizens. Our countries have enough
problems," he said he told, without attributing the words to Clinton. "I never
say I speak for President Clinton. I speak for myself. For Chinese Americans.”

Chung said he alsc used a Chinese analogy, comparing China and the U.S. to two
wheels in a great machine that turn together unless a rock gets wedged between
them. "Mr. Wu is such a rock,” he said.

There were questions from the Chinese officials about whether First Lady
Hillary Rodham Clinton would attend an international women's conference in
Beijing that was only two weeks away. Press accounts indicated she would not
come if Wu was still detained. Chung said he repdated those accounts.

Finally, according to Chung's recollection, lunch was finished and it seemed
time to adjourn. But when Chuhg started to rise, he said, the vice minister
reached out to stop him.

"We will do something pretty soon," Liu said. Chung took it to mean that Wu
would be released.

Chung left the meeting eager to report the news to the White House. He could
reach no one, he said, because the people he knew on the president's staff were
in Montana for a Clinton birthday retreat. He called one of his friends at the
DNC and asked her to relay a message to the White House. .

Carol Khare, former assistant to DNC Chairman Fowler, confirmed in a telephone
interview that Chung called her with such a report. She could not recall the
name of the Chinese official he said he met, but she remembered Chung saving
"he'd managed to get Harry Wu out of jail. He was very pleased with himself.”

She did not take the report seriously, however, and she said she did not pass
along the news because "well, Johnny was a bragging kind of guy. Before he left
I used to joke that he was off to see the king of China.®

Six days after Chung says he met with the vice minister, Barry Wu was
deported. A lot of credit was passed around. None of it went to Johnny Chung.

Copr. © West 1999 No Claim to Orig. U.S. Govt. Works
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Khare said she remains unsure whether Chung made a difference, but she said:
"1 believe Johnny honestly believed he had made an important contribution. I
certainly wasn't someone he needed to impress.”

The Chinese government, meanwhile, denies much of Chung's story. Last week a
spokesman for the foreign ministry acknowledged receiving Chung's requests to
meet state leaders during his 1895 visit, but the spokesman denied they arranged
any such sessions.

*To the best of our knowledge,” the spokesman added, rthe vice minister did not
have lunch with Chung.

Chung stayed in China for ancther week after Wu's release, anticipating the
arrival of Mrs. Clinton for the internatiocnal women's conference. He said he
hoped to bring to an embassy reception the Chinese executives who went out on a
limb to help him in his mission.

"I think at least the first lady can say thanks to these people,® Chung said.

But Chinese government pressure, says Chung, prevented the executives from
attending.

Chung himself attended the reception and says he caught up with Mrs. Clinton
as she was heading to her limousine. They shook hands and Chung says he told
ner: "I did what I could do."

Maybe she didn't understand, shrugs Chung. He said she simply smiled, posed
for the customary picture, then drove away.

Chung feels similarly abandoned today. All of his political friends have
smiled, posed for victures and driven off without him.

TABULAR OR GRAPHIC MATERIAL SET FORTH IN THIS DOCUMENT IS NOT DISPLAYABLE

PHOTO: Johnny C.C. Chung, left, at July 1995 White House meeting with Presideént
Clinton. Above, political dissident Harry Wu, whom Chung sought to free from
Chinese captivity.

—==-~ INDEX REFERENCES ~---

KEY WORDS: CLINTON, BILL; POLITICAL CONTRIBUTIONS; DEMOCRATIC NATIONAL
COMMITTEE; UNITED STATES ~- FOREIGN RELATIONS -- CHIRA; ETHICS

NEWS SUBJECT: Politics ({PLT}

REGION: United States: North America: China (US NME CH)
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The Southern
California Gala

To Honor
The President and
Vice-President
of the United States
September 21, 199

HEAD TABLES: :
fi"&’f
VPOTUS: HOPE BOONSHAFT :f

BEN BYCEL Eﬁé ¥

DIANE COOKE $i N

2

INRRININREERIR o 300004
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JOHN COOKE
JON FELTHEIMER
LAURIE LAUGHLIN
RICHARD PARK
LAURA GELLER
ROSE SANDERS
ED SANDERS

RON BURKLE
JANBURKLE

STAN HIRSCH
ANITA HIRSCH
PETER KELLY
MARK NICHOLS
VIRGINIA NICHOLS
CAROL PRESS
BILL PRESS

EDIE WASSERMAN
LEW WASSERMAN

DARIUS ANDERSON
GARY BELZ
SHELLY BELZ
HOPE BOONSHAFT
EDYTHE BROAD
ELIBROAD

EDGAR BRONFMAN
JAN BURKLE

RON BURKLE

E. BLAKE BYRNE
KATE CAPSHAW
JOHNNY CHUNG
DIANE COOKE
JOHN COOKE

SEAN DANIEL
BARBARA DAVIS
MARVIN DAVIS
THE HON. GRAY DAVIS
SHARON DAVIS
JON FELTHEIMER
PAUL GOLDENBERG
RICHARD GREEN
TOM HANKS

SUSAN HARBERT
TED HARBERT

INERIMIBARNEIN o~ 3000003
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ANITA HIRSH
STANLEY HIRSH
RUTH HUNTER
GHADA [RAN1

JOHN HUANG
JEFFREY KATZENBERG
MARILYN KATZENBERG
PETER KELLY
LARRY KING
SHARON KING

FRED KORT
BARBARA KORT
LORI LOUGHLIN
CAROL LIEF

SOL LIZERBRAM
JANINE LOWY
PETER LOWY

MARK NICHOLS
VIRGINIA NICHOLS
ANN O'ONNOQR
MILAN PANIC
KWANG PARK
RICHARD PARK
JENNIFER PERRY
BILL PRESS

CAROL PRESS

JACK RAPKE

ED SANDERS

ROSE SANDERS

ERIC SCOTT
LORAINNE SHEINBERG
SID SHEINBERG
ANDY SPAHN
STEVEN SPEILBERG
ROSEMARY TORMICH
JACK VALENTI

BILL WARDLAW
CAREY WASSERMAN
EDIE WASSERMAN
LEW WASSERMAN
RITA WILSON

GAIL ZAPPA

NEININRRERED one 3000044
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AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.,
2771 Pz Del Ao Sute #309 « Tomance, CA 90503 » Te+ NN * F NEREEES

Sept. 19, 1995
{Via Fax)

Karen Sternfeid

Clintor/Gore 96

11500 W. Clympic Bivd. #370
Los Angeles, CA 50064

Dear Karen,
Enclosed is the name list of my guest who will be ing the Southem Califomnia Presidential Gala
on Sept. 21, 1995,
Table 1: Tabie 2:
1. Mr. Johnny Chung SUSNEEINENN. 1. Ms. Kathy Chung
2. Mr. Shizeng Chen 2. Ms. Janet Chung
3. Mr. Yejun He 3. Mr. Chi Fan Jong RESMINIDED
4. Ms. Li Muang 4. Ms. Keico Jong
5. Mr. Yuanlin Lan 5. Mr. Michael Lin
Mr. Bin Liv

& 8. Mr. Xin WuP

7. M. Shijin Yug 7. Ms. Jisn Qiso Wei EINEND
8. Ms. Hui Jie Li 8. Mr. Charfes Parish

9. Mr. Bao Jian Cui 8. Ms. Fan Zhang

10. Mr. Yan Bin Yao 10.Ms. Diana Douglas

Table 3:

1. Mr. Art Liang
2. Mr. Luke Yu

3. Mr. Candy Jeng

4. Ms. jreng Wu

Sorry for the deday. | hope you have arranged a few good tabias for me. Thase are all vary imporiant
guests add my Trvily, ‘Thank you very much for your patience and your help.

Sincerely

Y

Johnny Chung
airmat/CEO

BUILDING THE U.S. FAX HIGHWAY TODAY

JCH15023
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CALLS FOR CHAIRMAN FOWLER

Walter Shorenstein - _

Should have $100,000 from Dr. 2zafforini in hand from San.
Fran. event.

Johnny Chung -

Pledged to write 70K for Re-elect event in LA last week. Did
not show up to event with check even though he had promised
Ari and Richard that he would. Tell him that you are extremely
disappointed that he has sen in 70K.

reunan azvore - T

Ask Truman to help us get 50’s and 100's for Re-elect event in
Houston on Oct. 16th. Oscar Wyatt, Wayne Reaud etc.

5. rappoport - VNN

Ask B. to help us get 50‘s and 100's around Re-elect event in
Houston and Dallas on Oct. 16th. Ask B. if he would write 50
more. '

_MKU’} """""""""""

New York, NY

Tell him that you would like him to a DNC Vice Finance
Chairman. Tell him about the media fund and ask him to raise
or write 250K by Dec. He can put his people into small events
with POTUS.

(MENIMEEINERRN pvcszeose
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DNC FINANCE CALL SHEET
For: ““Fowler ~  Dodd

N
CALL SHEET PREPARED BY: Ari Swiller

DATE: November 10. 1995
NAME: Johnny Chung
COMPANY: AlS, Inc.
ADDRESS: Los Angeles, CA
ASST NAME:

CONTRIBUTOR HISTORY:

REASON FOR CALL: Johnny committed to contribute $75.000 to the DNC reception n Los
Angeles on September 21. He has still not sent his contribution. Tell him if he does not
complete his commitment ASAP bad things will happen.

ADDITIONAL NOTES:

CALL RESULTS:

Coafideatial Information

EAESIERIERRMIE pyC 3353903
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‘Q&_&f
B

—— ——: ,.
JOHNNY C. CHUNG  — S
ITESW CA 2070V m’ .2 Zé ‘—”“I r“”

&&M@ﬂ_&_— $as5 ara

=T

\7”1]

General Bank

a3 S ORI BLY0 - SATEBA CA S

TR
| “_ ’

BTB 00614
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S f‘

. March 8, 1996 -
DATE - PAGES- __ .
TINCC,Cov 7 7

Mg. Lynn Cutler, The Kamber Group

Washington, DC

NS

‘amas R. Sassse:. Ambasiado.

W
T

314
. synn,

vr. John Chung 4id come to th = a7
. secretary. He did not pro & o ~-
.ne name of the hotel whexe he is .aving
rhe major hotels in Beijing but hs'» B .
‘& in touch with him, please have ... - N R
.~ be arranged. ‘ .

Thank yoix 2or your assistance

JCH13433
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e

China Construction Bank %
Liacning Branch —

Si Chaowei
Deputy Chief Manager
Credit Division

176. Zhong Shan Road Shenyang |
Postcode: 110002,
Tei: QEEEREN,
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: - - Tl T
China Construction Bank E

HONG KONG BRANCH

Guo Zhong Jian John

Deputy Gensral Managar

44-45F., Lippo Tower,
Lppo Centre, 89 Quasnsway,
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1648

HEAD TABLE
MAY 13, 1996

Mr. Mark Jimenez
Chairman & CEO Future Tech Corp
(Computer/Hi-Tech)

Mr. Charlie Trie
Chairman & CEQ Daihatsu Trading Corp
(International Trade)

Dr. Sumet Jiaravanon

Vice Chairman & President Charoen Pokhand (Worldwide) Group

(Internati i Cong

Ms. Sherry Wen

Mr. Ho Cheong Chio
President Ang-Du international Corp., LTD
{Internattonal Trade & [ndustry)

Ms. Elsie Y. Z. Chan
Managing Director Ang-Du International Corp., LTD
(International Trade & Industry)

Mr. Peter Gontha
Chairman Indo-American Eptertainment, Inc.

(Entertainment)

My, Roy Tiradji
Managing Director Lippo Group
Conel

(Muitinational/International

ale)

Ms. Nina Wang
Chairwoman & CEQ Hong Kong, China, LTD
(Reat Esuate Conglomerate}

De. Teruyoshi Fukunaga
Chairman Earth Aid Company, LTD
(Publishing)

Mr. Jitu Somaya
Managing Director Capitol Market Group

RN R RRTRIR  DNC

1604073
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MEMORANDUM

To Richard Sultivan, Atn: Scott Freda
From. Karen Sternfeld
Re:  Johnny Chung request

Date. 7-10-96

Johnny Chung has requested some kind of certificate or plaque from President Clinton recogmizing
his friend Dr. Chio Ho Cheong's achievements. He wants something that will acknowledge that he
15 an upstanding person. He is planning to bring these people (Johnny will be contributing for them)
to Eli Broad's home for the dinner on the 22nd and would like the president to give it to him at that

powt. Can any part of this request be managed? Attached is information about Dr. Cheong.
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I Scrms /10 comte Liez AV OF 08/03/96

18T IRAY ?idg Rec'd Dus

Abner oiivia and © etmst curer oues?
Rware

Msison Borv and Thea $10000.00 $0.00 $10000.00

Bava Lucie and oUrst GUEST OUEET

don

Selix Sary and Shelly $10000.00 $0.00  §10000.00

Slackmore Chsrles $5000.00 $0.00  $5000.00

N Louis $5000.00 $0.00  $5000.00

loles Pz, Joe §5000.00 $0.00 $3000.00

Iroad Kli and Edythe $20000.00  §20000.00 $0.00

sreidy Robln and $10000.00 $C.00  $10000.00
Rlliott

tronfean, Jr. Clazissa wnd $10060.00 $10000.00 $0.00
Ragar -

Srown Xathlssn $3000.00  $3000.00 $0.00

Brown Xelly and Allan $10000.00 510000.00 $0.00

sryson Louise and Joho $10000.00 $T.00  310000.00

Burkls bDarius Anderson «ULsST GUEST SURST
and Jan

tarson Aexiz and $10000.00  §30000.00 3$0.00
Jehnny

Chung Johnny §5000.00 $0.00  §5000.00

Cole Natalle $310000.00 $0.00  §10000.00

Cooks tisnc and John $30000.00 $0.00 $310000.00

Cozdey Xen and Bharry $10000.00 $0.00 $10000.00

Corwin Toni and Bruce $10000.00 $3I0000.00 $C.00

baly cagole Baywr $20000.00 $0.00 $20000.00
Sagar and
RobeTrT

bavis Ssrvars ang 53000¢.00  $20000.00 §0.00
Narvin

Dodd Ssnstor GUEST GUEST GUBST
Christophey

Dooraon John GUEST GUEST GUEST

PACE 1

Zonfidential Information

BTN R RY De s088330
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WASERKNAR DINWKR 4/10 OOWMIT LIFI A% OF 04/03/9%¢

LAZT YIRST ridg Rac'd Dus
Parge Srisn $5000.00 $0.00  $5000.00
Tisher Naryanns sod $30000.00 $10000.0¢ 50,00

Pavid
Forsythe Joha $100.00 $100.00 $0.06
Fowler Chairman Don QURST QURET GURST
Fowler Linds and Xike SURST SURST GURST
Gallagher Suzanns and Toa CURST cuEsY oUReYT
Gohd reaa and AID AL e
Katthem
Goldenbery Paul §5000.00 $0.00  $5000.00
Coldsmith Ziatne and Bram $10000.00 $10000.00 .00
Gordy Christies Burtoa $30000.00 $3I0000.00 $0.00
ey
Croun Juds and $20000.00 5230000.00 $0.00
Laonard
Greanupun Robin and $10000,00 $0.00 510000.00
Dantel
Hadl Jans and Rebeart  §i000.00  $2000.00 $0.00
ale Rugens $10000.00 $10000.00 $0.00
Haney - Mary Alice -
Haxoan $idnay Rarwan $310000.00 $10000.00 $0.00
and Tha Hon.
Jane
Rousefield Cynthus and $10000.00 $10000.00 $0.00
soott
Nuang Jana apd Joha $10000.00 $0.00 $10000.00
Byman Linds and Anne  $10000.00 §10€00.00 §0.00
trani Ghada snd Dr. $10000.00 $0.00  §20000.00
Ray
Jacobsen Xen $5000.00 §0.00  $5000.00
Kahsa Robert §$30000.00 . §0.00  $10000.00
Xantay Jay and Riv $10000.00 $10000.80 $0.00
Ratzenderg Kerilyn and $¢.00 $6.00 $0.00
Jeffrey
PACE 2

Confidential Information

IREAIGERHRITARNEIBAN pC 3088331
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$/10 CoMMIZT LIST A% OF 06/0379¢

1AST 1887 g Rec'd Dus

King Bob Maddes and  §10000.00 $10000.00 $0.00
Nichsal

Ripeas Dorthes and Irv §$10000.00 $0.00  §10000.00

Klein, N.D. Amold $5000.00 $0.00  $5000.00

Xors Frad and $30000.00  $5000.00  §3000.00
Sarbars

Rxevoy rad $%000.00 $0.00 $3000.00

ladd Jr. Cingra and Alan $10000.00 $1D000.00 30.00

Landur~¥ison Resl Simon and  3i0000.00 $10000.0C $0.00
Pians

Lansbury Pater Shaw snd SUEST SURST curse
Angela

Lavrance Allen $3000.00  $5000.00 $0.00

Lee Niks Abrams, D. $18000.00 $0.00 $15000.00
ohol and Frank

Lene Havis and Jay URST QURSY cuxyr

Little wallace £5000.00 $0.00  §5000.00

Nanate Rathy andt $20000.00 $0.00  $30000.00
Cherlas

Hansells Jenoy McCarthy  J10000.00  $10000.00 $0.00
spd Ray

Harkovaky Kichaal §3000.00 $5.00  §3000.00

#CA, Inc. $15000.00 $15000.00 $0.00

Metlain-Nill Cynthaia $5000.00 §2.00  $3080.00

Neyer Xally Chagwan $3000.00  §5000.00 $0.00
and Ron

Xendale Eleanor $5000.00  $3000.00 $0.00

Norton Tazliton and $0.00 $08.00 $00.00
Poter

Kurdoch Anns snd Rupert $R0000.00 $20000.00 $0.00

Nichols Kark and $10000.00 3$0.00  $10000.00
Virginia

¥leita Paula Wsgner $10000.00 32.00 - §30000.00
and Richard

PAGE 3

Zonfidential Information

RRINEER PNC 3088332

A EERE
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§/10 COMDOT LIST AS OF 04/03/%¢

LAST st Pldg Recd Pue
Olson wnald $5000.00  $5000.00 $0.00
Oppenheimar serald $5000.00  $5000.00 $0.00
Owens fdns Andsreon QUBSY cUxaT SURSY
wens and
tartis

Pasic Savid Calef wnd  $18000.00 $0.00  $35000.00
¥ilan

Fark Mchard and Ki  §I0DOD.00 $0.00 $10000.00
~e

Pattaracn Joas and $10000.00 $0.00  $10000.0¢
tharles

Paul Van Flatchex $20000.00 $0.00 §10000.00
and Charlies

Paydan Joun & Bil) 310000.00 $10000.00 $0.00

Potter Eaxl Pottar and  §10000.00 $0.00 110000.00
Dabersh Doxiar

Kaakin Sydslis $100.00 $100.00 30.00

Asiner Hichale Singsr  $30000.00 §20000.00 $0.00
Rsiner and Rod -

Riady Aisen and $15000.00 $0.00 $15000.00
James

Rich Andrea $5000.00 $3000,00 $0.00

robbing Becky and $320000.00 $0.08 $30000.00
Anthony

Rosen Rickki and Fred $10000.00 $0.00 $10000.00

RASNESK ¥arshe and Bill  $10000.0C $10000.00 $5.00

sandrich Lioda and Jay $10000.00  §10000.00 $0.00

Samaoon rennie snd $30000.00 $0.00  $10000.00
viaal

Sheinbery Lorraine and GULST GUXST GUBSY
L 1t

S$imon Biens Neyer 310080.00  $10000.00 .00
$imon and Herb :

spelling Msron and Candy $10000.00 $10000.00 $0.00

Spiaidezg Zsta and Steven $0.00 $0.00 $8.00

FAOE 4

Confidentic} Information

MR ENEGAI IR DNC 3088333
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6/10 COMMIT LIST AS OF 06/03/96

LAST rIRST rdg Rec'd bus
stone Shaxon CURST CUBs? oUxaT?
Straisand bardrs $10000.00 §$10000.00 $0.00
Stzinger Boward $5000.00 $0.00 $35000.00
S Senry $10000.00 $0.00 $10000.00
Timan Jasie Alexandex 90.00 $0.00 $00.00

and steven
Toaich Rosemary $10000.00 $0.00 $10000.00
Valenti Kary Margaret GURST cUEST QURST
and Jack
van Buren Jeanne Phillips $10000.00 $10000.00 $0.00
and Abigail
Vind Richarad $5000.00 $5000.00 $0.00
vitto Qlorie $3000.00 $0.00  $5000.00
Wasserman Bdie and Lew $100000.00 $0.00 3100000.00
Wartheimer Ellie and Tos $10000.00 $10000.00 $0.00
wintisld John $10000.00 $0.00 $10000.00
wintrob Wendy and Jay OUEST GUEST cogsT
Yorkin Cynthia and Bud $10000.00 $30000.00 $0.00
Yorkin reg $5000.00  $3000.00 $0.00
Sappa Oail
Total: $947200.00 $437200.00 $310000.00
PAGE ¢

Confidential Information

WA IIMMANEY prc 088334



91

June 19, 1996

Johnny Chx.;ng
elligent Systems

Torrance, CA 90503

Dear Johnny,

Thank you for your help in making the event at Edie and Lew Wasserman's home such a
success. President Clinton truly appreciated you coming out and showing your support
for the Administration and the Democratic National Committes.

Your assistance will contribute greatly to our efforts to reelect the President and Vice

President, take back control of Congress, and elect Democrats in Califonia and
nationwide.

Aiain thank you for your participation. if you have any questions, please call me ag:‘

1iook forward to working with you during the coming months.

Sincerely,

Kimberly D. Ray
Southern Califomia Finance Director

A Rl DNC 1315193
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June 19, 1996

§B.Fu

e
orrance, CA 80503

Dear S.B.,

Thank you for your help in making the event at Edie and Lew Wasserman's home such a
success. President Clinton truly appreciated you coming out and showing your support
for the Administration and the Demaocratic National Committee.

Your assistance will contribute greatly to our efforts to reelect the President and Vice
President, take back control of Congress, and elect Democrats in Califomia and

nationwide.

Again, thank you for your participation. if you have any questions, please cail me at'—
| look forward to working with you during the coming months.

Sincerely,

Kimberiy D. Ray
Southern California Finance Director

AR DNC 1915211
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June 19, 1996

Chun-Fat Leung
c/o Johnny Chun:

Torrance, CA 90503

Dear Chun-Fat,

Thank you for your help in making the event at Edie and Lew Wasserman's home such a
success. President Clinton truly appreciated you coming out and showing your support
for the Administration and the Democratic National Committee.

Your assistance will contribute greatly to our efforts to reelect the President and Vice
President, take back control of Congress, and elect Democrats in California and

nationwide.

A thank you for your participation. If you have any questions, please call me at: . .
ook forward to working with you during the coming months.

Sincerely,

Kimberly D. Ray
Southern Califomia Finance Director

TR IE BRI BN DNC 1315241
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July 3, 1996

Ms. LI Myl Jie
Oirector » Manageress

" RONISTVIN LINMITED

Rm. 2704, Sinc Plaza,
255-257 Gloucastar Rwald
Causewdy Bay, Bong Kong

Deax Ms. LI,

AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.
277 Plaza Dok Ao » Jute NEOR * Tomance, GA $0803 * --:-_t

You: sre cordially invited to visit zuz office in the U.S, te

discuss turther the posaibility of boinging AISI's telscoesunicstion
system to Modg Xong. It 418 crucial for you to ses our oparatinm in

person to underssand fully the decails asd levels of involvement.

At same time I really enjoy to km}- you hers last tipe when you

rade your last visited {a U.5. I thiak it's s wondarful opportunity
and I leok forward to your pressrce. Flemse i{nform me your schedule
1

$0 I can 2&ke arxangenent Zor you.

Sincergly,

Jatany Chuag
Chaizman/CEO

— " BUILDING THE U.S. FAX NIGHWAY TODAY
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AlSI

—-—M
e AJTOMATED INTELUIGENT SYSTEMS, INC.

771 Siazy Dol Amo « Sulls 6808 » Tarance, S4 30433 « Tor ARISIIEINED+ o IR

Auguat 18, 1996
Ms. ChaYing Liv

Chinz Aerospacs Internntiona! Holding Ltd, Co.
o

Dear Mt. Liv*

Twould tike 10 mvte you to vist the U5, agae regarding » couple 3 ispues that we discussec
before.  Furst, T've made wreagement with the Feceral Stock Exchings Commumior aoc &
prafessional investmunt droker tn discuss the aromotion of your compasy in the IS stock exshangs
Sinzs your [ast mewting with M: Sendrovie, Vice President of the Federal Raserve Bank o New
York, 1 g several follow oz conversadons with hun. He had @150 mvwnsiones thas ne wishes 1o mee:
with you g

Sesond, I have sontscrey Boerg sas MsDonatd Dougles regarding your interest of
purchasiig alrsraft miscallameous parts. Thay have sgreed o2 meet with you and 22 3000 a5 sou
ugorm me of yaur schease, T witl ba abie "o make the sppointmant. Looking forward to seemny you

agan -

Sincoraly,
Jokoay Chuay

Charman/CEO
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[ TR
W DEMOCRATIC=RATIONAL=COMMITIES

Donald L. Fowier, Nauonal Chair
——

August 15, 1996 /

Ms. Liu Chao-Ying . i
Vice President - d
China Aerospace Intemational

Holding L., Co.

12/F, Conic Investment Building

13 Hok Yuen Street, Hunghom

Kowloon, Hong Kong

Dear Ms. Liu:

It was a pleasure meeting you at the Broad dinner for President Clinton on
July 22. T would like to invite you 1o atiend the Democratic National
Convention to be held in Chicago on August 24 through 29. It is our most
exciting political event. While ! can not offer guest eredentials to the
convention, lunderstand that you will attend as Johnny Chung's guest.
The nomination of our party's candidates for President and Vice President
will be a great celebration of political unity and commitment for the 1996
presidential elections,

‘We look forward 10 having you in Chicago for this exciting and historic
‘week.

Sincerely,
Donald L. Fowler

DLF\sbo

Democratc Parey Hendquarters « 430 South Capitol Soeer, 5.E. = Washington, D.C. 20003 - iy
FAX: CESEEEEEE © hicp:/ / v democrats.org
Faid for v ihe Demoeranc Nasional Commitier, Contribuitons to the Democraiic Najional Commitier ave not iax “uw“

-

F DOYBBIN
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L Jonnoanes MAgL=ORRITEL

1 Oenati). Towiur, Amitenel Choiw

!
i
3

f

N — 4
¢ August 19, 1996 -

" Mr. Tingowai Li
. Chairman

. Dear Me. LI

- w1 is my plexsure to Invits you © arend the Demesnatic Nation.| Convenzon
to b held in Ciisage on Auzud 24 through 29, It i dur most akeitisg

. political evan:. While T can not offer guest cradentials 19 the ¢ xvention, [
understand tha: you wili astend af Johnny Chung's guest. The rominstion of
our;y sty's candidaias for President and Vice President will be & zreat
sslebrgtion of pofitisal =i 35¢ commiiment for due 1996 pra-idencel
e.ectiont

. e e
“

" Wa o0z forwart 2 having youia Chicago for this sxuttag an: stone
week,

Sircsrely,

Dm‘ ,

Donald L. Fowler

eve e e e

DLPuba -

Yerwacratic Parre Heedguarmee + 430 Ssunh Coprot Smeer, 3.8 + Washiagwos, 5.C. 10003 « Qi
: w._"! l:v:/lww‘--mn“a f (=1
b Pei fur ar the Dumimraic NOIRO! Omymitnd. Comuoviions 1 s e wmpraiie NoRIn 30 1 eve. iar v wad e Arduatibe -—
e e s e o w
—
E—
(V¥
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AlSI__ |
AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.

2771 Plaza Del Amo » Sukte #309 » Torrance, CA 90503 « Tei: AR F2x: AERINGEEDN

. S‘L\v | O
DNC o July 16,1996
Atta: Karen Stemfeld .
Fax: (- .
Dear Karen,
Broad's Dinner:
Mr. Johnny Chung/Chairman& CEQ i Inteliigent Systems, Inc.  TelJSUIEN—-:
Mr. ¥at-Hung Yiw/President China Medical Development Co. PPE
Ms. Chao-Ying LiwVice President China Acrospace Int’'l Holding Ltd.  PP#

Beverly Hilton: (Private Reception No.l 10 4) -

1.Mr. Johnny Chung/Chairman&CEQ A d Inelligent Systeens, Inc.

2. Mr. Cheng- Yun Ln/Chaimnan& CEQ Zbu Hai S EZ. Shen Chi Industry Co Ltd.

3.Mr. Shi Jin Yu/President _ Honestwin Limited

4.Mr. Bin Liw/Vice President Yip's Int'l Livestenent Holding Ltd.

5.Ms. Kathy Chung/Spouse of Johnny e . -
 MsJanet-Ch ghreruf Johnny Chine Madecad Dev Lo

7M. Li-Ching Young/Shareheld fligent Systems, Inc.
. 8.Ms. Yueh-Lee Young/Spouse . . - -
2) 9 Mr. Ji-Hwei Young/Sharcholder Automated [melligent Systems, Inc.

16.Ms Chun-Hsiang Young/Spouse -
1.Ms. Trene Wi/General Manager AISt N
2Mr. Steve Huang/Special Assistant AISI o

3 Ms. Yuan Tian/Special Assistant(China)  AISI
4Mr. Michael Lin/Chief Engineer AISI
$.Ms. Nancy Lee/Administrator AlSt
6 Ms. Yvonne Meng/Marketing Assoc. AlSt
7 Ms. Jessie Lin/Engineer AISI
8.Mr. Jack Absjian/Consultant Arthur Anderson Tel: AE—
9.Mr. Jack Shieh/Coordinator TBC Worldwide el
10.Ms. Judy Lin/General Manager Aldiron Hero Gr(sap Tel:=

«
1 will give you the passport surnbers for Mr. Yiu and Ms, Liv {Broad’s Dinner)on Thursday the 18th,
" Thank you for your help,

Sincerely,
irene Wy
(General Manager -
— BUILDING THE U.5. FAX HiGHWAY TODAY

JCH15017
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ELI BROAD - | SunAwzmica Crates, Cxwrury Crvy - Los Avorxes, CA BOOSY-802% o

July 25, 1996

Mr. Johnny Chung

Automated Intelligent Systems ' _
2771 Plaza Del Ao -

Suite 809

Torrance, California 90503

Dear johnny,

Edye and 1 sincerely appreciate your generous contribution to the
dianer at our home honoring President Clinton. We hope you enjoyed
the evening. o -

Thanks to the support of friends ke you, we were able 1o raise in
excess of $1.5 million for the DNC.

Have a great summer. We look forward to seeing you again soon,

Sincerely,

EB/srm e

JCH13431
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AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.
2771 Plaza Del Amo+ Suite #809 « Torance, GA $0503 » Tet. SN + = NyRIBRMEEIS

May 9, 1996

Mr Israel Sendrovic

Executive Vice President

Federal Reserve Bank of New York
Fax,

Dear Mr. Sendrovic,

It was a pleasure meeting you and talking to you on our flight back to the U.S. I will be in
Washington, D.C. May 16 to the 19th T hope to see you there if not T will have to make 2 special trip
to New York to see you and your “thousand tons of gold™.

i Johnny Chung -
Chairman/CEQ ;

BUILDING THE U.S. FAX HIGHWAY TODAY

JCH13440
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AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.

2771 Piaza De! Amo » Sulte #809 » Torrance, CA 90503 « Te: SN « F = GUENPEEEN

August 15, 1996 -—

Mr. Ari Swaller
DNC

Fax: yy
Dear Ani,
Twould like to confirm the names of people attending the August 18 birthday celebration.
4:30p.m. Pre-Celebration Reception 1. Mr. Johnny Chung
2. Mr. Israel Sendrovic

3. Mr. Yat-Hung Yiu
4. Ms Zhong-HuiLi

6:00p.m. Radio City Music Hall Same as above (4 people)
9:00p.m. Birthday Dinner Mr. Johnny Chung

Mr. Yat-Hung Yiu

Ms. Zhong-Hui Li

Johnny will have a personal check for you when he sees you on the I8th, He will be staying at the
World Trade Center Marriott Hotel from 8/17 to 8/20.

Johnny hes a favor to ask of you in relation to Ms. Phippis’ arrangement last ime. 1am including 2
sample Jetter here for you and § will call you to discuss the details with you. Thank you very much.

Sincerely,

oot

Irene Wu
General Manger

BUILDING THE U.S. FAX HIGHWAY TODAY

JCH15030
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FEDERAL RESERVE BANK OF NEW YORK
NEW YORK, N.Y. 10D45-0001

AnEa conr NI

IBRACL SEROROVIC
ERCCUTIVE VicT FRENOINT . . . o
August 1%, 1996

Mr. Johnny Chung
Chnajrman/CEO . .
Automatsed Iatslligent -
Systems, Ing.
2771 Flaza Pel Amo
Suite 802
Torrxance, QA 905233

Dear Johnny,

LeaX and I want to thank yon for introducing
148 to the President last night., It was truly a
memorable experience. I have travelled to many
places and have mef some very important people but
last night’s events celebrating the President’s 50%
birthday was truly unigua. I wag struck by the
warmth that flowed between him and the audience. It
was & warmth of mutual appreciation and admiration
combined with genuine sincerity and respect.

Our generation of baby boomers has all too
often been labelled as the "me? generation
inverested only is our own well being. The
President’s concern.for all AWericans, so eloguently
presented, shows that the glik label is unwarranted.
Although he applied it only to himself, I suspect he
spoke for very many of us when he said that we have
it much better than we deaserve and it is critical
for us to show oux gratitude.

You and I, as immigrants to America the
Beautiful, can readily appreciate the profound
thoughts and ideas reprasented by those few words.
At the same time, we see the Fand of ¢-d in all that
we do and what brought us to where we are.

Leah and I are sorry that your wife was nolt
able to be with you at this most festive occagioen.
wWe lLook forward to mesting her and you again in the
not tos distant future, Our best wishes to you and
your family for health, happiness, and all that is
goad. - -

Sincerely.

—

\

—

JCH13426
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AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.

3771 Pz Dul Ame s Bulle #805 « Tomance, CA 30803 + Te: (IR « Fu=: IR
Y August12, 1996

Ms TSUIKing -
Secrstary to Chairman

530! Centrui Plaza .
18 Harbour Rosd .
Winchi, Hong Kong . '

Ph (N
Fax S :

Desr Ms Trui,

12 is & piewsarc meeting you in Hong Kong.  Purmu to our conversation, T would like
10 invite you to visis tie U.S. on August 16 with Mr, YTV Yar-husg, the Chairamen of
your company.  As you know, tyough my emangenent, Mz, YIU met with the

s y of Agricutture and Viee President of tie Federul Rescrve Bank of New York,
Mr. lsrae] Sendrovio when be lsat virited the U.S.  There are several iswuny that need
to be followed up with from last moath. | sincersly urge you ' accompany him in
August 3 ] bave Airesdy sat up & sezond mesting for your company.

X The arrangement that [ have made for you an Mr, YIU are s follows:
Lo Aggust 18- Prestden: Clinmn's $0% Binhdey Celeiwarion
2. August 18 - Meeting wnch Mr. farsel Sendrovic (Federa! Rserve Bank).
3. August 20 - Depsrtment of Comumerse wid Depastment of Agricultrs.

Twnll be returing 1o the U.S. on August 16 and | wish you ean juic me.  Look
forward to bearing from you soon ’

Sincerely,
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AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.

ommarcisl Diviaict 2771 Pras Ol demw s Sus 2 « Toranes. GA 20803 « Yo AN Fox NONIDRENOS

October § , 1996

M T King

Sectrary te Chairmma V.~
5301 Centrel Plaza

18 Harborr Road
Wanchai, Hong Kong

e

Fo: N

Doar Ms Trol,
Bhl;mm.mhxmh;muwmmlﬁd&&cb
iavite you to visit the U.S. on October 17 with M. YIn Yt Hung , the Chairnag of
Yo company.  As you know, tirough my sveagement , Mr.Yiu met with ths -
Swcremary of Transportation Mr Faderico Pans sad the Vios Presiders of the Pedaral
Reserw Bank of New York, Mr.Jerse! Ssdsovio whan e Iast vishted the US. Thars
e scveral iseues thet naed 1o be follawed up with froem Jast morth. [ sincersly urge
You 1o accompany him in October 17 a2 I have alrsady s up s third aveting for yors
company. :

The arrungement that [ heve made for you and Mr.Yio are sz oliows:

1.0ctober 20- To join the purty at New York with President Cliston. )
2.October 22 - Mesting with Mr [are! Sentrovic (Feders! Reserve Bankist New
York. :
3.0ctober 25- Depariment of Transportation and Federal Commicsion Pxchange st
De.

Twill be rwrcreing to the U8, on Ocrober ;7 ad | with you cas join me to travel fom
Houg Koag s0 we can discuss i deil of bow I can help n premoting your sompany
businazs growth in the U5, Look forward 1o Manng from you soon.

- —— e e e wd e ©

—— BUILDING THE U.S. FAX MIGHWAY TODAY

L —r——— T + e e ——
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FEDERAL RESERVE BANK OF NEW YORK
NEW YORK, N.Y, 10045-0001
AREA COOT. QUEITIBRIES

ISRARL SENDROVIC
pisiihe i -May 10, 1996

VIA FACEBINILE
R

Mr., Johnny Chung

Chalrman/CRO

Automated Intelligent

. 8ystems, Inc,

2771 Plasa Dal Arro
Suite 809

Toxrranca, CA 90503

Deay Mr. Chuag:

Thank you for your note. I am scheduled to
be at the Bank for Intermational Settlements
next week through Wednesday and then I have
meetinys in the Bank Thursday and Friday, so it
looks like I will be unable to meet you in
Washington this time.

I do think, however, that you wili have to
come to New York at .gome point to see the gold,
I Look forward to @aeing yvou in the near future
and continue cur discussions on what makes this
sountry so apecial.

Sincerely.

~

TOTRL PLay

JCH13439
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INVOICE PETAIL T %ﬁi.mﬁx“,sgssmoa"
P ot

accounr ko: <R EACE: .3,0F .¢°
IHVOICE mgﬁgi 128552872

riortthking §
S Usp
Tl RECTRIENT o | sERvICES [ FEEME | CRARGES | ounr
INT FOX PAR 7. 500s1) 50
;; PLAZA DEL AU ETE 809 g i ":::"“ " vbe
ITORRANCE CA US 905033308 ¢ 2 o5 “"":7
31591 SENT: 30 JUL 96 L » U
RGN L, il besourerion o wasr buor .5K) {NET DUE: 37.50
NET DUE:
INVOICE TOTAL 37.50
The World On Time

AaTEX AT RS

JCHO8885
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CHUNG JOHNNY

C/0 AUTOMATED INTELLIGENT

SYSTEHS INC

2771 PLAZA DEL AMO

SUITE 80

9
TORRANCE CA 90503 310 3288

REMITTING BANK
THEIR REF.

REMITTING AMOUNT
EXCHANGE RATE

EQUIVALENT AMOUNT
ORDERING CUSTOMER

110

96/08/14
1T796/861129

. HKD¥xxxxxxxx2 318,850.00

LIU CHARO YING

: COPY
cemmeoﬁ%%‘}r EC3 ANK LD

for OVERSEAS

GLOUCEST!

1

€R 0O, CRANCH

Ve

“Asthorize!
g NGOV 1997

[HIS IS A REQUESTED COPY
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3¢ 4F. 47 OVERSEAS TRUST BANK LIMITED

w7

NO.

T G msk
cuiNese NIL Signature No.
A K k% a M
ENGLISH _CHUNG JOHNKY Effective Date  16-8-1996
M| ADY one of the__ON€ Signature(s) stomer No.
Ingtructions| 766497
AN/ EFBLMGAASTET FHATIRESTGELEN PAGE
LWe have read carefully and agree to be bound by your Rules and Regulations for accouats currently in foree, 1
: OF -1
[ £y
TR
T. T. -
unv7
Chung Jobnny USA ppt.No. GEEEMEIS :f\
R RASD -
o1-st1o000) % F K E ¥ A A% Specimen Signature andfor Chop
npem )
-8- HET &R ..
paTeorenep 16-8-1996 BUSINESS REG.NO: el -
ArRbt L & 8 A
OCCUPATION/BUSINESS  Chairman INTRODUCER , :
£ s — — »
A [Fmea0. 080 wE0 we0 @nm|.f, G0

c/o Automated Intelligent Systems inc.

o
ApoRrEss 2771 Plaza Del Amo, Suite 809, Torrance, CA 90503.

Fax No.

[T
CHANGE OF ADDRESS

L
CHANGE OF TEL.

CEETIED TRVE COFT. 7.

(e v on- 19 NOV 169

ST

RANK, L

<

for GVERSERS

GLOUCEST!

v

TR
H

ROAD BRANCK

P2
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VIA FACSIMILE
June 27, 1996
Y.Y. Wong

The WyWy Group
Leng Kee Road
Singapore 0315
Dear Y.Y.,

Thank you for your recent facsimiles; it is always nice to hear from you.

[ met with Ambassador Chorba today in The White House and we had a good discussion about
you. Tim is 2 big fan of yours as you likely know. In fact, he said he recently sent you some
possible business. 1 hope it work out.

Thank you for the update on Ms. Liu. { know that she must be concerned with nepotism but I'm
not sure how that affects us. Does she think that Hong Leong is working with BEM?

Please keep me updated; | miss hearing from you more often.

Very truly,

Mark E. Middleton

CC-H-000159
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: Statement Of Account
AGE 1

lafi 3
onsBank’ .. ... .. ...

RICHMOND, VA 23261-7025§

COMMERCE CORP
1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 560
NASHINGTON DC 20004-1008

ooz e e B
S08-8222

(8O0}

- PENNSYLVANIA
BUSINESS ECONOMY CHECKING ACCOUNT

SRS e
[ Mg (T s

I [ [ B S | I N

TRNETRING HTT T YRIRG - GET HERSY FOX K NEW WKY OF BANKING -- HORE
CHQICES, NEW OPPORTUNITIES AND CHANGBS TO YOUR ACCOUNTS. AND NEXT
MONTH. LOOK PDR A NEW, IMPROVED STATEMENT.

o

0/ 34042105

o/ “1738687

09/ 5349.025

09/ 3 “2«2 3

09/1 T St

69/11

03/18

e9/r2

09/23

93/23

as/1e

03/23

09/28

©9/13 DEPOSIT 13029646 .

©3/23 DEPOSIT 17220326 .. 5.000.00.

ny/z: :vzznax) t 3,000.00¢

039/03 INCOMING WIRE - 09/03/56 304109030010021 16,000.00
021000088 11 o o3 5},‘ N .

©9/09 INCOMING NIRE - 09/080%/98~ - ?e«:esosnozlzvn

026005814 9603090023

09/10 BPAYCHBX ‘BIB
9ﬂasxn~noox00171296§si

}I‘%ﬁ‘-’:‘?ﬁia {61274

7,700.46

99/12 PAYCHEX INC PAYROLL
oo!’oonuwzaczsx
99/13 PAYCHEX TPS TAXES 5.015.70
091096 222730 2727 :.

27 it

09/24 AUG

09/27 INCOMING WIRE - 09/27/3§ ..

031000021 oozv:ali?‘iﬁﬁ{',

sl L N,

69/30 PAYCHEX INC. PAYROLL
91017600002

WHERE THIS ASTERISK IS SHOWN, A PRECEDING CHECK (OR CHECKS} The totalle) represents the correct amount of maney you have in the bank.
—wmina st nnce 17 an arrar is renartad within 14 davs. vour account will |
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Statement OI Account
lationsBank’ byvts
BOX 27025, VA2-125-04-01
RICNNOND, VA 23261-7025 o

COMMERCE CORP
1455 PENNSYLVANIA AVE BW STE $60
NASHIRGTON DC 20004-1006

R 3
(800} 508-8222

WD - FENNSYLVANIA
BUSINESS ECONOMY CHECKING ACCOUNT TAX - 10: G

XTI T

T ITOT.

“’Wm_."mliv’m{—

T ; msaoxi T
N A T B | |
TY—RETADY FOK K WEW WAY BF BANKING -- HORE

SOWETHTNG BTG TS CIRTNG.

CHOICES, NEW OPPORTUNITIES AND CHANGES TO YOUR ACCOUNTS. AND NEXT
MONTH. LOOKX FOR A NEW, IMPROVED STATEMENRT.

DAILY LEDGER BALANCE SUMMARY:

paTE!
03703 49.060.92
08720 o PSR R P
09/13y ] 239, 49804
0sr23 Y5005,

69727 549,644.85

AVERAGE DAILY COLLECTEP BALANCE FROM 03%/01 TO

AVERAGS DAXL‘{

SeeTeasuin s e T BT NITT RGNS 41
et A CCOUNT b o T oN b R WA R T WS ARG T
*« IS AVAILABLE BY CALLING: 1-800-554-378

T Am mirn e e ety 8 PREAFNING cHEAE (OR CHECKS! “The totalfs) represents the correct amaunt of mohey you have in the bank.
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.......................... IDA PER-====-r==emmmcmaaoanns
NationsBank Posting Detail Screen 2 .
ICN: SE960927013650000

Date Created: 09/27/96 Time Created: 9:27:09:01 Value Date: 09/27
Bene Acct: YR OD Name: COMMERCE CORP

Acct With: Name :

Ord Cust Acct: Name: ASIA PULP AND PAPER CORP C

Ord Bank Acct: Name: BANK INTERNASIONAL INDONE

Inter Acct: Name:

Send Corr Acct: Name:

Recv Corr Acct: Name:

Details Of Payment:

Enter=Select

Bank To Bank:
$15.00 FEES DED CMB REF 6881400271J
s

Fl0=Next Inquiry
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-—-- PER-w~---weommmmmme oo
NationsBank Posting Detail Screen 1
ICN: SE960927013650000
CREDIT INFORMATION:
Description: CREDIT Pri MCA: M Post Type: CR Office:
Acct: Type: OD  Sec MOA:
Amount : $499,985.000 Result Bal: $1,049,629.850
Pay Time: 12:30:12 Acct Flag: OVERRIDE
Name: COMMERCE CORP
Linel: 1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 560
Line2:
City: WASHINGTON State: DC Zip: 200041008
DEBIT INFORMATION:
Description: DEBIT Pri MOA: Post Type: DB Office:
Acct: Type: GL Sec MOA:
Amount ; $499,985.000 Result Bal: $.000
Pay Time: 00:00:00 Acct Flag:
Name: CHASE MANHATTAN BANK, THE
Linel: CHASE MANHATTAN BANK, THE
Line2: NEW YORK,NY
City: NY State: Zip:
Enter=Select F10=Next Inquiry
Read 00000001
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51 [NationsBank Posting Detail Screen 3 v

54 [ICN: SE960927013650000
55iDate Created: 08/27/9% Time Created: 9:27:09:01 Value Date: 0%/27/96

58 MOR: FW MOP: BK RecuriD:

61|FED Type: 1600 FED Ref Wo: 002710568814
62 |FED IMAD: 9RB1QGCO3CF000722 FED OMAD: JREIQPOFSCFO000041
63:Pri Senders ABA: 021000021

66Swift Tran Cd: Service Ref No: SRBIQGCO3CF000722
67| Trn Ref No: 002710868814 Trn Rel Ref No: SWF OF 98/09/27
€8{In 8eq Num:

74 Enter=Select FlU=Next Inquiry
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SECRETARY OF STATE

CORPORATION DIVISION

I, BILL JONES, Secretary of State of the State of California,
hereby certify:
That the annexed transcript has been compared with

the corporate record on file in this office, of which it
purparts to be a copy, and that same is full, true and

‘ correct.

IN WITNESS WHEREOF, | execute
this certificate and affix the Great
Seal of the State of California this

AUG 29 9%

73’.

Secretary of State

SKATATE Foas £6-167 (3ev. 838

JCH13178




Name of corporation:
Date of incorporation:

Addreés:

Telephone no.:

Fax no.:

President:

Vice President:

‘Secretary:

Treasurer:

Directors:

Agent for service of process:
Faederal tax I.D. no.:

State tax I.D. no.:

No. of shares to be issued: ©
Consideration for shares:

Names of shareholders
& pumber of shares owned:

119

Hamlyn Group’
8/29/96 -

Jing Wei Li
Johnny Chung
Jing Wei XLi
Jing Wei Li

Jing Wei Li and Johnny

Johnny Chung

100,000
$100,000.00

Horko GROUP
Johnny Chung,
Yen Su
Huan-Lian Tung,
Yu-Bao Chiang,

JCH13181

6,000
1,000
1,000
1,000
1,000

Chung

shares
shares
shares
shares
shares
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State of California

H ro. 44730 -
s e B | 96-3V6171

~TATEMENT BY DOMEST 1IC STOCK CORPORATION

STATEMENT MUST BE FRED WITK Gd

A S.ﬂoFIUNG FEE MUST ACCOMPANY THIS STATEMENT. ENDORSED
WHEN COMMLETING FORM, PLEASE USE BLACK TYPEWRITER ABBON OR BACK 1K hum.’k&&.rh.
IMPORTANT—Please Read Insiructions On Back Of Form < the Snate of Colfzeme
e DwowmzIon Tme. WL 25 1996
Corp. No.

DAL 028, iy of S

o IF THERE HAS BEEN NO CHANGE IN ANY OF THE INFORNATION ON FILE—PROCEKD TO LINE 1. DO NOT WRITE IN THIS SPACE

THE CALIFORNIA CORPORATION NAMED HEREIN, MAKES THE FOUOWING STATEMENT

2A. crvawo sTare X 2B. 2 cooc
.. Torrance, CA 90503 -
AA. ey 38. »r eooe
Torrance, CA 90503
AA. cny aspeTare 4B. nr
Torrance, CA 90503

ay hold more than one offics.
EakaSH . crry anp sTaTy SC. nr coox
¥ Torrance, CA 9050
S _———»—a——-w—.m 6B, crrv anp sTaTC 6C. v coor
., Torrance, CA $0503
7B, ety am sTATe 7C. ur

Torrance,

TOX‘I!DCG s

8B, crry amo svare
B, Torrance,

1OA. sTeexr aoostss 00 KOT USE P.0. SO 108. cnv ano stars

8. want
SHI JIN YU

9. mung
JOHNNY CHUNG

10. mame

ne

11, THE NUMBER OF VACANCIES ON THE BOAD OF DIRECTORS, F ANY:
DESIGNATED AGENT FOR SERVICE OF PROCESS  {Orly one ogerd may be nomed and must reside in California.)
12, mame .

JOHNNY CHUNG
I3, cauwoesma staesy

100 WOT LS £.0. 8011 5O WOT INELUGE ATOSTSE 17 ASKNT 1§ A COAPCAATION.
Torrance, CA 90503

4. A o ME CORPORATION MAWED ¢ TEM 3.
international trade

15, | DECLARE THAT ¢ MAVE KXANINED TWIS STATEMENT ANO TO THE BRSY OF MY AP, 1T 15 TRUL. CORRECT AND COMPLETE.
__SHX JINYD President 7/22/96
TYIR OR PRWT MAMT OF SKMING OPTICER OF AQ0NT marvie | Y TR

* 16, | BECLANE TMENK HAS BEEN WO CHANGE ( THE IFORUATION CONTAINED 4 TE LART STATEMENT OF THE CORPOAATION WHICH 16 BN FILE e Tk
SECACTARY OF RTATT'S OFNCE. N

(Emeeh meRts TVHL GF SR WAME 67 SIGNWC SFTICER R AGEWT SmRATURE

we . aen

JCH13169
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March 10, 1997

Mr. Jing Wei Li

President

Homiyn

Santa Fe Springs, CA 90670
Dear Mr. Li,

Please accept this letter as my resignation of Vice President anc Director with Homlyn Group 1
am also retuming the 10% shares of stock of Homlya Group.

Sincerely,

Johany Chung

CC: Wen Winnie Yang Law Office

JCH15039
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March 10, 1997

Mr. Shi Jin Yu

President

C.M. Information Inc.

Santa Fe Springs, CA 90670
Dear Mr. Yu,

Please accept this letter as my resignation of Vice President an.. Director with C.M. information
Inc. 1am also returning the 30% shares of stock of C.M. Infor.iation.

Sincer:lZ‘/
Johnny Chung
CC: Wen Winnie Yang Law Office

JCH15042
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AUTOMATED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.

AlSI

2771 Piaza Del Amc = Bulte #8603 = Tomance, CA 50503 « et SupuuEiiNg«+ ~xx: AEIEINED

Juns 11, 1996 e e

Scerstary Richard Riley
C/O Ms. Sandy Rinck

Fox AU :
Dear Sandy,

£ 46

Per our , [am you the biogruphy of Mr. Leung and & list of natnes who will

be mecting with Secretary Riley,
Mz. Johnny Chung/Chairman& CEO, d intelligens Sy 5, Inv,

Mr. Chun-Fat Leung/Chairman, Zhon Fa Group

Mrs. Sua-Yuk Chan/wife of Mr. Leung

Mr. Shu-Bai Fu/General Manager, Ziwhai Xing Yon Ltd.

M. Chun Chauw/Asmsistant to M. Loung

Plosso call me if there is any question. Thank you very much for your help.
Sincerely,

Jostdn

Irene W

BUILDING THE U.8. FAX HIGHWAY TODAY

' JCH12202
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AISI - [FAXED)

AUTOMAITED INTELLIGENT SYSTEMS, INC.,

2774 Piazu Dei Ama = Sults #8308 » Torrance, CA 50503 « Tet: NSRRI Ao QIR

June 12, 1996

Ms. Sandy Rinck ) . -
U.S. Department of Education

400 Masyland Ave. S.W. _
Washington, D.C. 20202 . B
Fax. (D -

Dear Sandy,

1 want to inform you of a misunderstanding between Ms. Rita Lewis of the DSCC and 1. Since ]
became the #1 contributor in with DNC in 1998, I get a lot of calls from everyone for donations. But
as much as T tried my bost, 1 can not salisfy¢everybne: ‘I am a dic-hard democrat and I support
President Clinton all the way. I was agaln the #1 contributor for his private dinner in Los Angeles
on 6/10, ] brought my guests Mr. & Mrs. Ltung 10 the dinner with me. I am sure you can tell from
Mr. Loung'’s biography that he is a very gerferoiis businessman who cares about education and
sohooling. I believe he deserves the honor of meeting with our Secretary of Education Mr. Riley.

Othar than the DNC, I am also uying iy best to support the DSCC whenever I can but sometimes
it’s quite dificult. Thope you understand and will not let other issues come between our relationship.
T am totally itted to the D ic Party and 1o our President. Thenk you for all your

asgirtance. - = . TTIUZ =

Sincercly, . -

Je..
Johnoy Chung
Chairman/CEO - - R

BUILDING THE U.S. FAX HIGHWAY TODAY

JCH12203
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UNITED STATES DEPARTMENT OF EDUCATION
THE SECRETAR! ~

May 26, 1995

Mr. Johnny Chung = .. . -2
Chairman/CEC = L=
Automated Intelligent Systems Inc. . —
2771 Plaza Del Amo . -
Suite 809

Torrance,” Califcrnia 80503

Dear Johnny: - . . - e ae

Thank you so much for your visit. The ornate knife from Xin Jang
Province will be chexished by me and my family; we will keep it
in an important place in our home.

Enclosed is a copy of the letter I wrote to Minister Zhu. I will e

let you know if my schedule gives me the opportunity to~ cons;der "
a trip to China. . :

I do appreciate your Ifriendship and please give your wife and
family my very best wishes.

- - Yours gincerely,
Sy

Richard W. Riley

Bnclosure . e . R oz
©0a IND! EAVE. SW. A . 0.C, 30202-0100 —— e
Dur mistion I3 (0 ensure squal access o d Lo promote e Nation. B .

JCH12189
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UNITED STATES DEPARTMENT OF EDUCATION
THE SECRETARY

May 26, 1995

Honorable Zhu Kaixuan o -

Ministexr : - =

State Education Commission of
the People’s Republic of China

37 Damucang Hutong

Beijing 100816 o

¥.R. China .

Dear Minister Zhu:

My good friend, Johnny Chung, delivered to me your letter of
April 19, 1995. I would welcome the opportunity to meet with you
in the future and I do believe it would be beneficial for us to
exchange ideas regarding education in our regpective countries.

You were most thoughtful to invite me to visit China. If my
schedule permits me to consider making such a visit, I will

immediately contact the Chinese Embassy in Washington as_you
suggest. It would be an honor and a pleasure for me to share
with yol the Clinton Administration’s visien Zor education in
America. - e . e T

If it is possible for you 'to return t& this country, please let
me know. I would be honored to have you visit with me here at
the U.S. Department of Education. . -

Thank you for your letter and your courfesy.
Yours éincerﬁly,

Richard W. Rile

600 INDEPENDENCE AVE., LW, WASHINGION. D.C. 20202-0100 .

Swar miwann £y $o Snsuce Squnl GLOEss (o eduration and to promote educations! sxccilenre thrughout the Natian.

JCH12190
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UNITED STATES DEPARTMENT OF EDUCATION
THE SECRETARY

gctober 17, 1995

Mr. Johﬁny Chung
Chairman/CEO .

Automated Intelliient Systems, Inc.

Torrance, California 50503

Dear Johnny:

Thank you so much for your recent letter. I appreciate your
invitation to meet with your friend, MY, Huaren Shent, President
of China Petrochemical Corporation (SINOPEC), and his delegation
while all of you are in Washington latér this week and early

next. . -

1 would enjoy discussing education issues of mutual interest
. with you and your guests, Johnny, but I am scheduled to leave
Washington very early tomorrow morning and will not be back in
the office until next Tuesday. However, my Under Secretary of
Fducation, Mike Smith, will be happy to meet with you and your
group at 10:00 A.M. on Monday, October 23. Mike is located in
Room 5164 and he can be reached by phone at

I hope another opportunity will present itself in the near
future for us to get together. Meanwhile, best wishes,

Yours sincerely,

3

Richard W. Riley

. 00 AVE, S W, b.C
Dur prigsion 13 io PABURE $qURL DICRAS to edutanon aly 1o prosapte educarional accelenct throughout ihe Netion,

JCH13055
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L

President William Jefferson Clinton

*Tickets Now Available¥c
for the

Presidential Unity Fund ‘96 Celebration
& unified sffort to benefit the

Democratic Congressional Campaign Committee
Democratic Senatorial Campaign Committee
Democratic Nafional Committee

with

and
Masters of Ceremiony
jRhea Periman and Danny DeVito
Musicsl Entertainment
ConradJanis and the Beverly Hills Unlisted Jazz Band
Featuring

! Yo All Star Entertainers ¥

Thursday, October 17, 1996
6:45PM Festival
Courthouse Square
Universal Studios

Unjversal City, California
(Cocktails and Hors D’oeuvres)

To purchase tickets and for more information please call

*

JCH12206
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Date: 101394 Time: 13:42:15

Scnator Barbara Boxer Scnator Diarmc Feinstein
Congressman Howard Berman Congresswoman Anna Eshoo
Congresswoman Nancy Pelosi Congressman Henry Waxman
Roland Amall Stanlcy Black
Fred Diament Steven & Darlene Fogel
Arthur Gilbert Gloria Gold
Bram Goldsmith Leslie Gonda
Stanlcy Hirsh ‘Hon. Mel Levine
Amold & Anita Lorber Ted Mann
Gil Mileikowsky, M.D., Joyce Rey
Elaine Robinson Maxwell Salter
Vidal Sasseon Hon. Lynn Schenk
Nathan Shapell ‘ Rita Sindcr
Sarita & Jose Spiwak, MLD. Andrew & Hdike Stevens
Mary Margarct and Jack Valenti Richard Ziman
and

Lieutenant Governor Gray Davis
Congressman Tom Lantos

cordially invite you to join with

special guest
President Bill Clinton
in honoring

Dick Swett

Candidale for the United Siates Senate from New Hampshire
DATE; ‘Thursday, October 17, 1996
TIME: 5:30 - 7:30 pm.
PLACL:  Sheraton Universal
333 Universal Terrace Parkway
Universal City, California

R.S.V.P. Miriam Alpern or Lauren Mains al —

For sceurity ressons, Socinl Security Number js required

Authorized and pald for by Swet! for Senate Committee, Katrina Lantos Swett Treasurer

JCH12231
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/ PRESIDENT!AL UNITY FUND GARDEN LUNCHEON
OCTOBER 17TH-GREEN ACRES ESTATE
1740 GREEN ACRES, BEVERLY HILLS

Thank you very much for your generous support and participation in the Los Angeles

Presidential Unity Fund Celebration.

We are Inoking forward to sesing you at Ron Burkle’s home, Green Acres Estate, this
Thursday, October 17th, Please note, due to a schedule change the luncheon is now
scheduled for 1:00p.m. and we ask you to arrive no Iater than 12:45 p-m. to svoid
delays, You may be required to present a photo ID to the Secret Service so please
remember to have one on hand upon your arivel, The dress attire is busin¢ss and the
funcheon will take place in the garden. Below you will find directions and parking
information to the Burkle home. .If you have any questions please call ([ ENED:

DIRECTIONS FROM THE WESTSIDE

Erneways: From the Santa Monica Fresway {10,
iake the San Diego Froeway (405) North and exit at
Sunset Boulevard. Go East on Sunset for about 4
miles and make a left onto Benedict Canyon (1 block
east of Camden Drive, right hafore the Baverly Hilla
Hotel). Go north on Benedict Canyon for 1 mile and
make a lgft onto Green Acres Drive (1 block past
Trapical Avenus) The addrass is 1740 Green Acres
Drive.

Surfage Streets: Take Sunset Boulevard to Benedict
Canyon {1 block east of Camden Orive, right before
the Baverly Hills Hotel). Go north on Banedict
canyon for 1 mile and make a ief onto Green Acras
Drive {1 block past Tropicaf Avenus. The address is
1749 Green Acres Drive,

JCH12252

RIBECTIONS FROM THE
$AN FERNANDO VALLEY

Take the Ventura Freeway (101) and
exit a1 Cokiwater Canyon. Take
Coldwater Canyon south 16 Sunset
Boulevard. Muke a right anto Sunset
and another tight onto Benedict
Caryon {sfter the Bavarly Hills Hotel)
for { mile, and make & left onto Green
Acres Drive, The address is 1740

Green Acres Drive.
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Mr. Johnny Chung

Chairman and CEO

AJSI o -
2771 Plaza Delamo

Suite 809 =
Tormance, CA 90503 )

1['1

Save the Date
You are cordially invited to the
Presidential Unity Fund ’96 Celebration
a unified effort to benefit the
Democratic Congressional Campaign Committee
Democratic Senatorial Campaign Committee
Democratic National Cormittes

with
President William Jefferson Clinton
Thursday, October 17, 1996
12:00 noon Garden Luncheon
Home of Ron Burkle
Green Acres
Beverly Hills, California
-OR-~ )
6:45 PM Festival

"Back to the Future” backlot
Universal Studios
Universal City, California
(Cockrails and Hors D’ocuvres)

To purchase tickets and for more information please call (NENGN0G:

JCH12266
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DOCUMENTS RELATING TO
MARK MIDDLETON
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VIA FACSIMILE
June 27, 1996

Y.Y. Wong

The WyWy Group
{eng Kee Road
Singapore 0315

Dear Y.Y.,
Thank you for your recent facsimiles;rit is always nice to hear from you.

[ met with Ambassador Chorba today in The White House and we had 2 good discussion about
you. Tim is a big fan of yours as you likely know. In fact, he said he recently sent you some

possible business. I hope it work out.

Thank you for the update on Ms. Liu. | know that she must be concemned with nepotism but 'm
not surc how that affects us. Does she think that Hong Leong is working with BEM?

Please keep me updated; I miss hearing from you more often,

Very truly,

Mark E. Middleton

CC-H-000159
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Please explain the circumstances under which you met Mark dedleton
- Who introduced you to Merk Middleton?
* Where were you introduced to Mark Middleton?

Please describe the nature of your relationship with Mark Middleton.

Did Mark Middleton ever represent to you lhal be could introduce you to the
President of the United States?
hd £ so, please describe his representation.

Did Mark Msdd]cton -ever represent to you ‘that he could assist you in meeting .
with federal government officials? .
* If so, please describe his wpmscntatlon.

Did you ever visit the White House or meet President Chmnn of the United States

through the cfforts of Mark Middleton?
* If so, please describe the circumstances and date(s) of your visit(s) to the
* White House and/or meeting with President Clinton.

Did Mark Middleton ever introduce you to representatives of the Democratic
National Committee? For example, Don Fowler, Richard Sullivan, or Marvm

Rosen?

* _ Ifso, please describe the circumstances of your meeting(s) with such
representative(s).

b Did any such representative ask you to contribute funds to the Democmnc
_National Committee?

Did Mark Middleton ever ask you to contribute funds to any of the following:
(a) _ _Democratic National Committee;

(b) - Clinton/Gore *96; or, .

{c) any state party organization o committee.

Did any other United States national or permanent resident ever ask you to
contribute funds to any of the eatities listed in 7(a)«(c), or any other political
campeign, during the 1996 federa! elections?

“* - Ifso, please describe the circumstances.

) _,Dzd you form sny business entity or entitics with Mark Middleton?

1f s, please name such entities and describe the business purpose behmd
such entities, including, if applicable:
{(8)  Wygil Holdings (Pt¢) Ltd,; or,
. () BEM (China) Ventures Inc.
* To your knowledge, did any business entity in-which bath you and Mark
--Middieton were involved contribute. funds to any of the entities thed m

7(a)~(c)"
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What, if any, business relstionship existed between yourself, Mr. Middleton, and
Mr. Rick Fukuyame or Mr. Kenzo Takenoshits of Japan’s Nissho Iwai
Corporation? . )

Do vou have any business cards from Mark Middleton? If so, would yoube.
willing to provide copies of such cards to-the Committee on Government Reform
and Oversight? L :

Are you awgre of any solicitations for contributions to any 1996 federal political
campaign entity made by Mark Middleton to someone other than a United States -
national or permanent resident? .

e 1f 50, please describe your knowledge of such solicitation.
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It was a Friday moming. One day betore the historic day when all roads leading to the White
House was closed fo vehicular treffic. | was having breakfast at the Willars Hotel in
Washington DC with our then Ambassador to the US, Mr S R Nathan. Unknown to us Mr
Middielon was also having breakfast with snother group of people, As Mr Middieton was
leaving he caught Ambassador Nathan's attention, They greeted each other and he was

introduced {0 me.
The relationship with Mt Migdieton was to expiore business opportunities in East Asia.

Ploase see 5.

Mr Middieton hinted that he was well known in Washinglon, but | had no specific gesire in
wanting to meet with sny federal govemmont officials or dusinessmen. Mr Middieton knew
that officis! channeis were avaiiable 10 me through the Singapore Embassy, He was carefulin
cuitivating our relationship as he knew | could verify his claims. Besides, | am 8 businessman,
not an influence dealer and sven though | have 8 wamm refationship with Ambsssador Nathan
1 had never seek his introduction to any one in the US. In fact | cannot recall Mr Middieton
introducing me to any government official or businesaman in the US or anywhere.

Yes. The same afternoon after our chance breakfast meeting, Mr Micdieton left several
messsges 3t the Singapore Embassy inviling me to attend 3 Radio Address at the White
House for the following momming. At the end of the Redie Address | was introduced to the
President along with many other. peopie who were there for the Radio Address, After the
Radio ddress Mr Middleton invited me 1o Junch at a close by hotel and he told me thet he
had completed his term at the White House and wes interested in doing business in Asia.

No.

“Ne.

No. -

Yes. An opportunily scanning company named BEM (China) Ventures Inc was formed o
axplore and identity business opportunities. There were 4 partners. Mr Mark Middieton, My
Rick Fukuysma, Mr Patrick Chen and myself. The scanning company was formed oh January
2 1996. The paid-up capital was $4.00. Each partner was alliocated 1 share of $1,00 each.
We paid our own expenses. The sirategy was when an opportunity was identified we woukt
form 81 operaling company with suilable paid up capile! for the pertners to invest and pursus
the business. However before we could begin our business, Mr Miidlaton hit the headlines.
Wae decided not o proceed until Mr. Middiston cleared his position. As no progress was
apparent we decided to liquidate the company on October 26, 1998. Mr. Miidleton was never
a partner of Wygil, but he might have carried 8 Wygil visiting cand during the interim whena
BEM was being registered. No contributions whatsoever were ever made.

Mr Rick Fukuyama was 8 pariner at BEM and Mr Kenzo Tskenoehila was Mr Fukuyama's
immadigte boss st Nissho iwai.

As Mr Middieton was introduced o me at & chance meeting by our Ambassador | did not
exchange business caid with him. However | vaguely remambered seeing a card identifying
him as the Presidant of C srceCorp in Washington, Because Mr Miadielon was very
respectiul 10 Ambassedor Nathan he was siweys thoughtfui and courteous with me.

No.
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SUMMARY OF SINAR MAS/WIDJAJA FAMILY WIRES

TO MIDDLETON THROUGH DEVELOPMENT BANK OF SINGAPORE (NY)

Date Amount Source Comments

1/24/96 $100,000 *APP/DBS none

3/5/96 $49,988 APP/DBS Pyt for Feb. N Mar. 96

4/24/96 $23,116.67 APP/DBS Consultancy fee (Apr. 96)
less **BII credit card bills
(USD 1871.33)

5/15196 $23,655.58 APP/DBS Consultancy fee May 96 less
BII credit card bills USD
1332.32

6/6/96 $24,988 APP/DBS none

7/3/96 $24,988 APP/DBS none

8/6/96 $24.851.16 APP/DBS Consultancy fee (Aug. 96)
iess BII credit card bill

9/9/96 $41,447.85 APP/DBS none

9/27/96 $499.985 APP/BIT none

11/4/96 $24.988 APP/DBS none

12/11/96 $24,988 APP/DBS none

TOTAL: $862,994

*Asia Pulp & Paper/Development Bank of Singapore

**Bank International Indonesia, the flagship of Sinar Mas® financial services group
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26 |[Nat.:znsBank Posting Detail Screen 2 v
27

-28 )

29! ICN: SE960124032716000

30|Date Created: 01/24/96 Time Created: 1:24:16:50 Value Date: 01/24
31

32(Bene Acct: T OD Name: COMMERCE CORP

33|Acct With: Name :

34]0rd Cust Acct: Name: ASIA PULP PAPER CO LTD /

35}0rd Bank Acct: Name : DBSSSGSGXXX

36 [Inter Acct: Name :

37|send Corr Acct: Name: DEVELOPMENT BANK OF SINGAPORENEW
38 {Recv Corr Acct: Name :

39

40

41)|Details Of Payment: Bank To Bank:

42 CMB#6024700351890100

43

44

45

46

47

48

49 Enter=Select Fl0=Next Inquiry
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-------------------------- ida PErv-mwmmmmm e naeaa o
NaticnsBank Posting Detail Screen 1 v
ICN: SES60124032716000
CREDIT INFORMATION: .
Description: CREDIT Pri MOA: M Post Type: CR Office:
Acer: Type: oD Sec MOA:
Amount : 5100,000.000 Result Bal: $368,975.0:3
Pay Time: 16:56:19 Acct Flag: OVERRIDE
Name: COMMERCE CORP
Linel: 1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 560
Line2:
City: WASHINGTON State: DC Zip: 200041008
DEBIT INFORMATION:
Descxiption: DEBIT Pri MOA: Post Type: DB Office:
Acct: ] Type: GL  Sec MOA:
Amount $100,000.000 Result Bal: $.000
Pay Time: 00:00:0¢ Acct Flag:
Name: DEVELOPMENT BANK OF SINGAPORENEW YO
Linel:
Line2:
City: State: Zip:

Enter=Select Fi0=Next Inquiry

Read: 00000001
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51|NationsBank Posting Detail Screen 3

S4}ICN: SE960124032716000 '
sS|Date Created: 01/24/96 Time Created: 1:24:16:50 Value Date: 01/24/36

S8{MOR: FW MOP: BK RecuriD:

$1FED Type: 1000 FED Ref No: 60247003518%0100
€2|FED IMAD: 10B1Q8704CF007256 FED OMAD:— - -10BIQPOFSCFO0023Y — - oo o
63}Pri Senders ABA: 021000021

66 |Swift Tran Cd: Service Ref No: 10BI1Q8704CF007256
67[Trn Ref No: 5024700351830100 Trn Rel Ref No: 00160T0360396

681In Seq Num:

74 Enter=Select Fig=Next Incuiry
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R et ics S R e LR P
26 [NationsBank ’ Posting Detail Screen 2 v
27

~28

281 ICN: SE960305021228000

30|bate Created: 03/05/96 Time Created: 3:05:14:21 Value Date: 03/05
31

32|Bene Acct: L OD Name: COMMERCE CORP

33[Acct With: Name:

34|0rd Cust Acct: Name: ASIA PULP PAPER CO LTD

35|0rd Bank Acct: Name: DBS SINGAPORE

36{Inter Acct: Name:

37[Send Corr Acct: Name:

38 |Recv Corr Acct: Name:

39

40

41|Details Of Payment: Bank To Bank:

42|PYT FOR FEB N MAR 396 LESS USD 12 OUR CHRG

43

44

45

46

47

48

49 Enter=Select Fl0=Next Inquiry
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-------------------------- ida L R
NationsBank Posting Detail Screen 1 v
ICN: SBES60305021228000

CREDIT INFORMATION: . [
Description: CREDIT Pri MOA: M Post Type: CR Office:
Acct: AR Type: O Sec MOA:

Amount : $49,988.000 Result Bal: $155,584.360
Pay Time: 14:29:12 Acct Flag: OVERRIDE

Name: COMMERCE CORP

Linel: 1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 560

Line2:

City: WASHINGTON State: DC Zip: 200041008 B
DEBIT INFORMATION:

Description: DEBIT Pri MOA: Post Type: DB Officex;
Rect: TYpE: GL  Sec MOA:

Amount : $49,988.000 Result Bal: $.000
Pay Time: 00:00:00 Acct Flag:

Rame: DBS BANX LTD. NEW YORK AGENCY

Linel: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY
Line2: NEW YORK
City: NY State: 2ip:
Entex=Select Fio=Next Inquiry
0003 Read: (0000001
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NationsBank Posting Detail Screen 3 v

ICN: SE960305021228000
Date Created: 03/05/96 Time Created: 3:05:14:21 Value Date: 03/05/96

MOR: FW MOP: BK RecurlID:
FED Type: 1000 FED Ref No: 9603050006
FED IMAD: 35B1Q2871DF000006 FED OMAD: 35E1QPOFSCF000195
Pri Senders ABA: 026005814

swift Tran Cd: Service Ref No: 35B1Q2871DF000006
Trn Ref No: 9603050006 Trn Rel Ref No: 00160T1084696

In Seq Num:

Fi0=Next Inquiry

Enter=Select
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26 |NationsBank Posting Detai. Screen 2 v

29| ICN: SE960424028361000
30|Date Created: 04/24/96 Time Created: 4:24:16:5%7 Value Date: 04/24

32|Bene Acct: L OD Name: COMMERCE CORP

33 |Acct With: Name :
34]0rd Cust Acct: Name: ASIA PULP PAPER COMPANY LTD

35{0rd Bank Acct: Name: DBS BANK SINGAPORE
36jInter Acct: Name:
37|Send Corr Acct: - Name:
38|Recv Corr Acct: Name: :

41iDetails Of Payment: Bank To Bank:
42 | CONSULTANCY FEE (APR 96)LESS BII CR LESS USD12.00 OUR CHRG.

43|EDIT CARD BILLS (USD18 71.33)

49 Enter=Select F1O=Next Inquiry

L T L I L I s e

1 10 20 30 40 5 70
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-------------------------- ida
NationsBank Posting Detail Screen 1
ICN: SE960424028361000
CREDIT INFORMATION:
Description: CREDIT Pri MOA: M
Acct: 3 ei2]
Amount : $23,116.670 Result Bal:
Pay Time: 17:21:00 Acct Flag:
Name: COMMERCE CORP
Linel: 1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 560
Line2:
City: WASHINGTON State: DC
DEBIT INFORMATION:
Description: DEBIT Pri MOA:
Acct: 1010503010505 Type: GL
Amount ¢ $23,116.670 Result Bal:
Pay Time: 00:00:00 Acct Flag:
Name: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY
Linel: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY
Line2: NEW YORK
City: NY State:

Enters=Select

133 Read: 00000001

Post Type: CR Office:
Sec MOA:
$115,002.30¢0

OVERRIDE

Zip: 200041008

Post Type: DB Office:
Sec MOA:
$.000

Zip:

Fi10=Next Ingquiry
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51 |NaticnsBank Posting Detail Screen 3

54 [ICN: SE960424028361000°
55iDate Created: 04/24/96 Time Created: 4:24:16:57 Value Date: 04/24/36

57
5B [MOR: FW HOr: BK RecurlID:

60 . .
61 [FED Type: 1000 FED Ref No: 9604240012
62 {FED IMAD: 40B1Q2871DFOC0012 FED OMAD: 40E1QPOFSCFO00246

63 [Pri Senders ABA: 026005814

65
Service Ref No: 40BIQ2871DF0Q0012

66 iSwift Tran Cd:
€7|Trn Ref No: 9604240012 Trn Rel Ref No: 00160T1855596

€8{In Seq Num:

73
74 Enter=Select Fll=Next Ingquiry
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B r R TP PP DA PER---=--mmmmmmmeceeooe
26 [NationsBank Posting Deta:i. Screen 2 v
27

-28

29|ICN: SE960515028598000

30|Date Created: 05/15/96 Time Created: 5:15:17:17 Value Date: 05/15
kDS

32|Bene Acct: A OD Name: COMMERCE CORP

33jAcct With: Name :

34[Ord Cust Acct: Name: ASIA PULP PAPER CO LTD

35|Oxd Bank Acct: Name : DBS SINGAPORE

36]Inter Acct: Name:

37{Send Corr Acct: Name :

38|Recv Corr Acct: Name:

39

40

41{Details Of Payment: Bank To Bank:

42 {CONSULTANCY FEE MAY 96 LESS BII CRE LESS US D12 OUR CHRG
43|DIT CARD BILLS USD1332.32

F10=Next Inquiry

49 Enter=Select
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NaticnsBank Posting Detail Screen 1 v

ICN: SE960515028598000
CREDIT INFORMATION:

Description: CREDIT Pri MOA: M Post Type: CR Office:

Acct: Type: oD Sec MOA:
Amount : $23,655.680 Result Bal: $102,059.620
Pay Time: 17:19:48 Acct Flag: OVERRIDE

Name: COMMERCE CORP
Linel: 1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 560

Line2:

City: WASHINGTON State: DC L Zip: 200041008
DEBIT INFORMATION:

Description: DEBIT Pri MOA: Post Type: DB Office:
Acct: Type: GL Sec MOA:

Amount : $23,655.680 Result Bal: $.000
Pay Time: 00:00:00 Acct Flag:

Name: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY

Linel: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY
Line2: NEW YORK
City: NY State: 2ip:

Enter=Select F10=Next Inguiry
001 Read: 00000001

-]
40
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NationsBank Posting Detail Screen 3 v

ICN: SE$60515028598000
Date Created: 05/15/96 Time Created: §:15:17:17 Value Date: 05/15/3%§

MOR: FW MOP: BK RecuriD:
FED Type: 1000 FED Ref No: 9605151014
FED IMAD: SFR1Q2871DF000077 FED OMAD: SFEL1QPOFSCF000287
Pri Senders RBA: 026005814

Swift Tran Cd: Service Ref No: SFBIQ2871DP000G077
Trn Ref No: 9605151014 Trn Rel Ref No: 00160TZ2340896

In Seq Num:

F10=Next Inguiry

Enter=Select
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-------------------------- 1DA PER = v wmcmmraemmammneemae
NationsBank Posting Detail Screen 2 v
ICN: SE960606025588000

Date Created: 06/06/96 Time Created: 6:06:17:34 Value Date: 06/06
Bene Acct: L] 0D Name: COMMERCE CORP

Acct With:

Ord Cust Acct:
Ord Bank BRcct:
Inter Acct:
Send Corr Acct:
Recv Corr Acct:

Details Of Payment:

Enter=Select

Name :

Name: ASIA PULP PAFER CO LTD
Name: DBS SINGAPURE

Name:

Name:

Name :

Bank To Bank:
LESS USD12 QUR CHRG

F10=Next Inqguiry

kL)

20

]
1 0.

B B Bt SRS ER e B
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------------------------- IDA

NationsBank Posting Detail Screen 1
ICN: SES60606025588000

CREDIT INFORMATION:

Description: CREDIT Pri MOA: M
Acct: —— Type: 0D
Amount : $24,988.000 Result Bal:
Pay Time: 17:53:42 Acct Flag:
Name: COMMERCE CORP

Linel: 1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 580

Line2:

City: WASHINGTON State: DC

DEBIT INFORMATION:

Description: DEBIT Pri MOA:
Acct: ] Type: GL
Amount. $24,988.000 Result Bal:
Pay Time: 00:00:00 Acct Flag:
Name: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY

Linel: DBS BANK LTD. NEW YORK AGERCY
Line2: NEW YORK
City: NY State:

Enter=Select
001 Read: 00000001

Post Type: CR Office:

Sec MOA:

$93,687.820

OVERRIDE

Zip: 200041008 _ . _._.

Post Type: DB Office:
Sec MOA:
$.000

Fit=Next Inguiry

3¢ 40 S0

B L e Ry e
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51{NationsBank Posting Detail Screen 3 v

S54[ICN: SE960606025588000
55 |Date Created: 06/06/96 Time Created: 6:06:17:34 Value Date: 06/06.,/96

58 [MOR: FW MOP: BK RecurlID:

61|FED Type: 1000 FED Ref No: 9606061038
62 {FED IMAD: 66B1Q2871DF000089 FED OMAD: 66E1QPOFSCF000258
63[Pri Senders ABA: 026005814

66[Swift Tran Cd: Service Ref No: 66B1Q2871DF000089
67|{Trn Ref No: 9606061038 Trn Rel Ref No: 00160T2720396
68|In Seq Num:

74 Enter=Select Fl0=Next Inquiry

10 20 30
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e e LR R R IDA PER----~---------=-------
26 |NationsBank Posting Detail Screen 2 v
27

28

29 ICN: SE960703030756000

30(Date Created: 07/03/96 Time Created: 7:03:17:31 Value Date: 07/03
3

32|Bene Acct: ] OD Name: COMMERCE CORP

33 |Acct With: Name :

34}0rd Cust Acct: Name: ASIA PULP PAPER CO LTD
35|0xd Bank Acct: Name: DBS BANK SINGAPORE

36 |Inter Acct: Name:
37|Send Corr Acct: Name :
38{Recv Corr Acct: Name:

Bank To Bank:

41 |Details Of Payment:
LESS USD12.00 QUR CHRG.

48
49 Enter=Select Fl0=Next Inquiry
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-------------------------- iZa PE:
03 |Nat ionsBank Posting Detail Screen 1
G2
O3{ICN: SE960703030756300
04 [CREDIT INFORMATION:
05{Description: CREDIT Pri MOA: M
06 jAcet : oD
07 |Amount : $24,988.000 Result Bal:
08{Pay Time: 18:15:42 Acct Flag:
09|Name: COMMERCE CORP
1UiLinel: 1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 560
11{Line2:
12|City: WASHINGTON State: DC
13
14{DEBIT INFORMATION:
i5{Description: DEBIT Pri MOA
16 [Acct 1010503010505 TYpe: 6L
17 (Amount : $24,988.000 Result Bal:
18}Pay Time: 00:00:00 Acct Flag:
1% Name: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY
20}binel: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY
21{Line2: NEW YORK
22|City: NY State:

23

24 Enter=Select

25 001 Read: 00000001
e g e Ly Bt By S
1 10 20 30 40 50

R

Post Type: CR Office:
SeC MOA:
$113,656.€50

OVERRIDE

2ip: 200041008

Post Type: DB Office:
Sec MOA:
$.000
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NationsBank Posting Detail Screen 3 ¥

ICN: SE960703030756000
Date Created: 07/03/9¢ Time Created: 7:03:17:31 Value Date: 07/03/5¢

MOR: FW MOP: BK RecurlID:

FED Type: 1000 FED Ref No: 9667030909

FED IMAD: 73B1Q2871DF000009 FED OMAD: 7T3E1QPOFSCFO003X1 L
Pri Senders ABA: 026005814

Service Ref No: 73B102871DF000009

Swift Tran Cd:
9607030009 Trn Rel Ref No: 00160T3264896

Trn Ref No:
In Seq Num:

Fl0=Next Inquiry

Enter=Select
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-------------------------- IDA PER~wwrecomemucacsvuann
NationsBank Posting Detail Screen 2 v
ICN: SE960806026533000

Date Created: 08/06/%% Time Created: B8:06:16:55 Value Date: {8/06

Bene Acct: L] oD
Acct With:

Ord Cust Acct:

Ord Bank Acct:

Inter Acet:

Send Corr Acct:

Recy Corr Acct:

Details Of Payment:
CONSULTANCY FEE{AUG 56) LESS BII CR
EDIT CARD BILL

Enter=Select .

Name: COMMERCE CORP

Name :

Name: ASIA PULP PAPER CO L1D
Name: DBS BANK SINGAPORE
Name:

Name :

Name:

Bank To Bank:
LESS USD12.00 OUR CHRG.

F10=Next Inquiry
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—————————————————————————— iba

NationsBank Posting Detail Screen 1
ICN: SE$60806026533000

CREDIT INFORMATION:

Description: CREDIT Pri MOA: M
Acct: Type: oD
Amount : $24,851.160 Result Bal:
Pay Time: 17:10:10 Acct Flag:
Name: COMMERCE CORP

Linel: 1455 PENNSYLVANIA AVE N¥ STE 560

Line2:

City: WASHINGTON State: DC

DEBIT INFORMATION:

Description: DEBIT Pri MOA:
Acct: R Type : GL
Amount : $24,851.160 Result Bal:
Pay Time: 00:00:00 Acct Flag:
Name: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY

Linel: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY
Line2: NEW YORK
City: NY State:

Enter=Select

0ol Read: 00000001

PER-cvwmmermmrmnmsmenrman

v

Post Type: CR Office:
Sec MOA:
$147,701.250

OVERRIDE

Zip: 200041008 JRp—

Post Type: DB Office:
Sec MOA:
$.000

Zip:
F10=Next Inquiry




HationsBank

158

Posting Detail Screen 3 v

ICN: SE960806026533000

Date Created: 0B/06/96 Time Created: 8:06:16:55 Value Date: 08/06/96

MOR: FW

FED Type:
FED IMAD:

Swift Tran Cd:
Trn Ref No:
In Seq Num:

Enter=Select

Pri Senders ABA:

MOP: BK RecurlID:

1000 FED Ref No: 9608060025
86B1Q2871DF000025 FED OMAD: 86E1QPOFSCF000269
026005814

Service Ref No: B6B1Q2871DF000025
9608060025 Trn Rel Ref No: 00160T3BBO9YE

Filo=Next Inquiry




159

-------------------------- IDA PER~ v wmmmmm e cemme oo m
26 |NationsBank Posting Detail Screen 2 v
27
28 '
29{ICN: . SE960909028272000
30}Date Created: $9/09/96 Time Created: 9:09:17:20 Value Date: 09/0%
31
32|Bene Acct: [ ] OD Name: COMMERCE CORP
33 |Acct With: Name :
34{0rd Cust Acct: Name: ASIA PULP PAPER CO LTD
3510rd Bank Acct: Name: DBS BANK SINGAPORE
36 Intexr Acct: Name:
37{Send Coxrx Acct: Name : _—

38 |Recy Corr Acct: Name :

39

40

41 |Details Of Payment: Bank To Bank:

42 LESS USD12.00 OUR CHRG.
44

45

46

47

48

49 EntersSelect F10=Next Inquiry
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-------------------------- IDA PER-crvecmmrcrmccnacans
‘031 |NationsBank Posting Detail Screen 1 v
02
03 ICN: SES60$09028273000
04 [CREDIT INFORMATION: ' e e e
05{Description: CREDIT Pri MOA: M Post Type: {R Office:
06 jAcct: L : 0D  Sec MOA:
07jamount : $41,447.850 Result Bal: $131,844.710
08| Pay Time: 17:25:36 Acct Flag: OVERRIDE
09{Name: COMMERCE CORP
10i{Linel: 1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 560
11{Line2:
12fCity: . WASHINGTON- - - State: BC 2ip: 200041008 - ——
13
14iDEBIT INFORMATION:
1$}Description: DEBIT Pri MOA: Post Type: DB Office:
1¢jAcct: Types GL  Sec MOA:

17 Amount 541,447.850 Rasult Bal: $.000
18iPay Time: 00:00:00 Acct Flag:
i9%iName: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY
20iLinel: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY
21{Line2: NEW YORK
221City: NY State: 2ip:
23
24 Enter=Select PipeNext Inquiry
25 Read: 00000001
Ry Cot e EEEY RO T R ey P B
3¢ 40 70
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NationsBank Posting Detail Screen 3 v

ICN: SES60909028273000
Date Created: 05/09/96 Time Created: 9:09:17:20 Value Date: 09/09/9¢

MOR: FW MOP: BK RecurID:
FED Type: 1000 FED Ref No: 9609090023
FED IMAD: 99B1Q2871DF000023 FED OMAD: S9E1QPOFSCFO000251

Pri Senders ABA: 026005814

Swift Tran Cd: Service Ref No: 39B1Q2871DF000023
Trn Ref No: 9609090023 Trn Rel Ref No: 00160T4451596
In Seq Num:

Enter=Select FiO=Next Inquiry

UT b 12 00 - € O 00 IOV U B WA - DD D AU L R s,
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------------------------- -1DA PER- =~ n oo mme e e

. 26|NationsBank Posting Detail Screen 2 v

27

28

29| ICN: SE960927013650000

30|Date Created: 09/27/96 Time Created: 9:27:09:01 Value Date: 09/27
© 31

32{Bene Acct: L Ob RName: COMMERCE CORP

33|Acct With: Name:

34|0rd Cust Acct: Name: ASIA PULP AND PAPER CORP C
_35]0rd Bank Acct: Name: BPANK INTERNASIONAL INDONE

36 Intex Acct: Name:

37]Send Corr Acct: Name :

38|Recv Corr Acct: Name :

41[Details Of Payment: Bank To Bank:
$15.00 FEES DED CMB REF 6881400271J
s

48
49 Enter=Select Fil=Next Inguiry

50
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-------------------------- DA
NationsBank Posting Detail Screen 1
ICN: SES60527013650000
CREDIT INFORMATION:
Description: CREDIT Pri MOA: M
Acct: S Type: oD
Amount ; $499, 985.000 Result Bal:
Pay Time: 12:30:12 Acct Flag:
Name: COMMERCE CORP
Linel: 1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 560
Line2: L —
City: WASHINGTON State: DC
DEBIT INFORMATION:
Description: DEBIT Pri MOA:
Acct: Type: GL
Amount : $499, 985,000 Result Bal:
Pay Time: 00:00:00 Acet Flag:
Name: CHASE MANHATTAN BANK, THE
Linel: CHASE MANHATTAN BARK, THE
Line2: NEW YORK,NY
city: NY State:

Enter=Select

Read: 00000001

Post. Type: CR Office:

Sec MOA:

$1,049,629.850

OVERRIDE

Zip: 200041008

Post Type: DB Office:
Sec MOA:
3.000

2ip:

Fil0=Next Inguiry
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NationsBank Posting Detail Screen 3 v

ICN: $8960927013650000
Date Created: 09/27/96 Time Created: 9$:27:09:01 Value Date: 09/27/96
MOR: FW MOP: BK Recuxil:
FED Type: 1000 FED Ref No: 002717868814
FED IMAD: SRBIQGCO3CFO00722 FED OMAD: SRE1QPOFSCFO00041
Pri Senders ABA: 021000021
Swift Tran Cd: Service Ref No: IRBIQGCO3CF000722
Trn Ref No: 002717568814 Trn Rel Ref No: SWF OF 96/08/27
In Seg Num:
Fl0~Next Incuiry

EntersSelect
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-------------------------- DA PER--=vmemes e
NationsBank Posting Detail Screen 2 v
ICN: 8E961104024496000
Date Created: 11/04/98 Time Created: 11:04:17:46 Value Date: 11/04
Bene Acct: S OD Name: COMMERCE CORP
Acct With: Name :
Ord Cust Acct: Name: ASIA PULP PAPER CO LTD
Ord Bank Acct: Name: DBS BANK SINGAPORE
Intexr Acct: Name : =
Send Corr Acct: Name :
Recv Corr Acct: Name :
Details Of Payment: Bank To Bank:
LESS USD12.00 OUR CHRG.
Enter=Select Fi0=Next Inguiry

B Y Ee ey B I

40

B e ey B
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------------------------- IDA PER----memecmmmmmmemmmna-
NationsBank Posting Detail Screen 1 \
ICN: SE961104024496000

CREDIT INFORMATION:

Description: CREDIT Pri MOA: M rost Type: CR Office:
Acct: Type: OD  Sec MOA:

Amount : §24,988.000 Result Bal: $680,361.070
Pay Time: 18:09:21 Acct Flag: OVERRIDE

Name: COMMERCE CORP

Linel: 1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 560

Line2:

City: WASHINGTON State: DC Zip: 200041008
DEBIT INFORMATION:

Description: DEBIT Pri MOA: Post Type: DB Office:
Acct: Type: GL Sec MOA:

Amount : $24,988.000 Result Bal: $.000
Pay Time: 00:00:00 Acct Flag:

Name: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY

Linel: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY

Line2: NEW YORK

City: NY State: 2ip:

Fl0=Next Inquiry

Enter=Select

Read: 00000001
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-------------------------- IDA PER-~-wssoccmmuno e .-
NationsBank Posting Detail Screen 3 v
ICN: SE961104024496000
Date Created: 11/04/9%6 Time Created: 11:04:17:46 Vvalue Date: 11/04/96
MOR: FW MOP: BK RecuriD:
FED Type: 1000 FED Ref No: $611040022 S
FED IMAD: B4B1Q2871DF000023 FED OMAD: B4E1QPOFSCF000282
Pri Senders ABA: 026005814
Swift Tran Cd: Service Ref No: B4B1Q2871DF000023
Trn Ref No: 9611040022 Trn Rel Ref No: 00120T0519696
In Seq Num:
Enter=Select F10=Next Inquiry

R B N B ek
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26 |NatiensBank Posting Detail Screen 2 v

29| 1eN: $E961211023050000
30jDate Created: 12/11/96 Time Created: 12:11:17:04 Value Date: 12/11

32{Bene Acct: — A 0D Name: COMMERCE CORP

33|Acct With: Name :
34 }0rd Cust Acct: Name: ASIA PULP PAPER €O LTD
DBE SINGAPORE

35]0rd Bank Acct: Name :
36} Inter Acct: Name:
37{Send Corr Acct: Name :
38 |Recv Corr Acct: Name :

Bank To Bank:

41|Details Of Payment:
/BBI/LESS USD12 OUR CHRG

48
49 Enter=Select FlO=Next Inquiry
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-------------------------- 1DA, PER=-w----cwmanmmmnnnannn
NationsBank Fosting Detail Screen 1 v
ICN: SE961211023050000
CREDIT INFORMATION:

Pri MOA: M Post Type: (R- Office:..

Description: CREDIT
Type: 0D Sec MOA:

Acct:
Amount : $24,988.000 Result Bal: $490, 881,230
Pay Time: 17:13:03 Acct Flag: OVERRIDE

Name: COMMERCE CORP
Linel: 1455 PENNSYLVANIA AVE NW STE 560

Line2: WASHINGTON DC
City: State: 200041008 Zip:
DEBIT INFORMATION:
Description: Pri MOA: Post Type: DB Office:
Acct Type: Gl:  Sec MOA:
Amount : $24,988.000 Result Bal: $.000
Pay Time: 00:00:00 Acct Flag:
Name: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY
Linel: DBS BANK LTD. NEW YORK AGENCY
Line2: NEW YORK
City: NY State: 2ip:
Enter=select Fi0=Next Inguiry
0001 Read: 00000001

B B D B B B B e e

1 10 20 30



NationsBank

MOR: FW

FED Type:
FED IMAD:

Swift Tran Cd:
Trn Ref No:
In Seq Num:

Enter=Select

ICN: SE961211023050000
Date Created: 12/11/96

Pri Senders ABA:

170

Posting Detail Screen 3 v

Time Created: 12:11:17:04 Value Date: 12/11/9%6

MOP: BK RecurlD:
1000 FED Ref No: 8612110080
CBB1Q2871DF000079 FED OMAD: E1QPOFSCF
026005814

Service Ref No: CBB1Q2871DF000079
9612110080 Trn Rel Ref No: 00120T0585796

Fl0=Next Inquiry




Tuesday 10/31/95

8:00am-8:45anm

10:15am~-11:00an

11:00am~1l:30am

11:50am~12:00nn

12:00nn-1:15pm

1:15pm~1:45pm

7:00pm

wednesday 11/01/95

10:15am~11:00an

" 11:15am-12:15pwm

171

S8INAR MAB AGENDA

Breakfast with Mr. Mark Middleton.
Willard Hotel.

REDACTED

Meeting with the White House Deputy
chief of Staff, Mr. Erskin Bowles. (In
case of postponement, meet with Mr. Bills
Boardman at Mr. Middleton's office).

Meeting with Greg Simon, Domestic Policy
Advisor to Vice President Al Gore. The
White House - Vice President's
Ceresonial Office.

Meeting with First Lady Hillary Clinton.
Participants: Mr. Mark Middleton, Mr.
Oei Tjie Goan and Ms. Sukma Widjaja.

Lunch at The White House.
Tour of The White House.

Dinner at Hay Adams Hotel (Special
quests include: Mr. Mack Mclarty

REDACTED

REDACTED

Meeting with Mr. Don -.Fowlor, Chairman of
pPemocratic National Committee.

Meeting with Mr. Joe Grandmaison,

Chairman Trade Development Agency.

1621 N. Kent Straet, Arlington, VA.
alel

~

CC-H-000464 -UR

S et i 4

s ey

ot



12:30pm-1:30pm

2:00pm~2:45pm

3:15pm-4:15pm

5:30pr-6:00pm

Thursday 11/02/95
8:00am=-12:00nn

2:00pm=-2:30pm
4:00pm=-4:30pm
6:30pm-

Friday 11/03/95%
g:00am~11:00am
11:00am~11:45am
12:00-1:30pm

2:00pm-3:00pm

7:30pm

172

Lunch. -

Meeting with John Garamendi, Deputy
Secretary of Department of Interior.
1849 C Street, Room 5100, C Street
Entrance. :

Meeting with senior officials at
Environmental Protection
401 "M" Street.

Meeting with Secretary of Commerce Ron
Brown.

Open.

REDACTED

Meeting with Mr. Ken Brody, Chairman of *
U.S. EXIM Bank. _

Meeting with Ms. Jan Piercy, U.S.
Executive Director of World Bank and
other senior World Bank officials.

Tentatively setting up a meeting with
The President outside of The White House
(Mr. Mark Middleton suggested that only
Mr. Oei Tiie Goan and Ms. Sukma Widjaja
attend).

Open.

Meeting with Ruth Harkin, Chairperson of
Overseas Private Investment Corporation.

Mesting with Mr, Matt Gorman, Director
of Business Liason for U.S. Department
of Treasury.

Meeting with Mr. Larry Summers,
Undersecretary of Commerce.

Kennedy Center Presidential Box to watch
Ballet or Opera.

TONTIDINTIAL

CC-H-000465-UR



Saturday 11/04/85

CONTACT INFCRMATION:

Travel.

173

Hr. Mark Niddleton

1455 Pennsylvania Avenue, NW

Suite 560
washingten, DC 20004

works
Homes
Pager:

202-737-9300
202-296-1712
1-800-719-7538

CaNT ITMNT A

LS Iy B &
CC-H-000466 -UR
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—~ '

DATE: Cctober 23, 1995 08:48pm

TO: Thomas Kelsey { THOMAS KELSEY )
FROM: Jan Piercy, EDSO1 ( JAN PIERCY ) .D\)/A'JA
EXT.: 80110/21
o cam st prp o, b e Ul
SUBJECT: meeting regueat 4 ! MAJ

Mark Micdleton (former aide to then-WH Chief of Staff Mack = oA dboit
Melarty; now in business) callel to see if we could meet with 2
three senior rs of an.Zfnd ian family business consoztium.

They apparently own scme 300 businesses in Indonesia, including O,\JHDMIK-—

b\»‘fd Asia Pulp & Paper Mwhich is listed on the NY Stock Exchange.
/l;f/lo ‘e Company may form a strategic alliance with a U.S. fizm — .
relateé to their interests in sustainable devzlcrment and W_
They are also large gpuchasers cf American made

veforestation.

ezuipment. -f[ODIV] /{(j/* Nare —
The CZ0, CFO ancd another exe 7e will be in D.C. next week with ‘E‘ ! ;@2
mastings at the White House. Mark recquested that we meet with

them, as they expressed gTear i iz the Werlé Bank amc now .

iz dces business.

1¢ Maxk tha: Tom would be the best person kere with whom to

1 to.
pursue tzis., I said that I would join a meetin h Tom
priefly, and we could include others who could address the

group’s stecific questions and izterests. I said Nancy should
rcpbably be invcived given the forestacion angle. I asked that
ark call Tom, and also said we’'c need ts talk directly with ome
ipals wher they axzzive in D.C. to betTer

r agencda, so we can have the right people join us.

understanc thel

It does seem a little odd to me cthat they wouldn‘t go through the
ED representing Indenesia, and we should alert that olfice of
this ipguizy we'‘ve had.

Ma:k s mumber is 737 9305. Tem, can you follow up? Sorry for the
rshy information. I thcught we shzuld he responsive, given the

Hh.:e ¥ouse incerest. Thanks

C: Nancy Katz2 { NANCY KATZ )
CC: Michael Marek { MICHAEL MAREX )
cC: Sandcra Shack { SANDRA SHANK )

S " Z }4 th 3
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WS W I

November 2, 1995

MEMORANDUM FOR JANICE ENRIGHT

FROM: PATTY MCHUGH. ~\&%A-

TEGUH GANDA WIDJAJA
WENNY LIMANTARA
SUKAMAWATI WIDJAJA

SUBJECT: YOUR MEMO TO MACK RE:

Mack indicated that although he cannot attest to the absolute
integrity of the above individuals, he can affirm that they are
legitimate business people. Mark Middleton has advised us that -
they have been cleared by counsel’s office at the Commerce
Department; his contact in the scheduling office at 'Commerce is
Connie Stack (482-5880). Mark also sajd that they have met with

the First Lady. - - -

Mack feels that it would be alright for them to have a photo
taken with the President this evening. ’

EOP 052344
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CoMrrcECORP INTERNATIONAL
1433 PENNSYLVANIA AVENUE
SUTTE se0
WASHINGTON. D.G. 20004

Trx: (2c2) 7079308
Fax tz0@) 707-9319

BY FACSIMILE
MEMORANDUM

TO: Gus Nilo

FROM: Mark Middleton
DATE: September 9, 1995
RE: Bp. Eka’s Visit

Dear Gus,

I have putin & request fora meenng with both the President and The First Lady for Mouday,

September 30%, As of now, it appcars that the Prestdem will be out of town on campaign travel
but his schedule ch . We are awaiting a resp from the First Lady’s office.

() 2

We have tentative plans to have funch st The White House on Moaday with a tour of the
residence either before or afier the meal. I would also like to propose a shont meeting with Mack
McLarty, Senior Counselor to the President and Laura Tyson, head of the National Economic

Council. Please advise,

As you likely know, Saturdays and Sundays are relatively quiet here but we can certainly arrange
tours of interesting places, Please let us know of Bp. Eka’s interest. .
Ouwr office will secure transportation for the delegation but will need travel itineraries. You are
presently confirmed for the 29" and 30" at the Hotel Washington, $15 15% Street, NW,
Washington, DC 20004, Phone: 202-638-5900, Fax: 202-638-4275 (next door to the Willard)
since all other hotcls are booked. It is a nice facility and you will be very comfortable there.

Please keep me posted on any developments. I'm looking forward to ywbbcing here.

Best regards,

P7lar ke

Mark E. Middleton

CC-H-000501
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CMMFRCFEG ORP INTERNATIONAL
e g cata N e
NEoTEE e

AIRCNETEVES SN ALY TR PN

TR o s uos

Fax o maronw

HENORANDUM
TO: Ken Brody
FROM: Mark Middleton
RE: Sinar Mas Meeting
DATE: 10/25/9%

The Widjaja family, who owns the Indonesian based Sinar Mas
Group, will be coming to Washington, D.C. from October 31 -
November 3 and have specifically requested s meeting with you.
Thus far, the family has confirmed meetings with the First lady
and a nuxber of senior administration officials.

As you likely know, the Sinar Mas Group is one of the most
substantial business organizations in Asia. They do a
considerable amount of business vith companies in the United
States and are.interested in increasing their activity. The
Group is very active in the fcllowing areas: pulp and paper,
agribusiness, financial services and property development. At
the present time the family seems to be particularly focused on
developing the pulp and paper division of their company (Asia
Pulp & Paper-NYSE).

The Group requast to sse’you appears to bs motivatsd by
their desire to establish a peraonal relationship vith you,
fasiliarise the Bank with their operation and discuss hov they
can vork mor® closely with the Bank.

Ken, this entity is very important to thcikdnihhtutlon in
a number of ways thus your serious consideration is greatly

appreciated. Plesse let me know {f you need additional
information or if you would like to discuss this in more detail.

CONFIDENTIAL

CC-H-000471 -UR
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— Wednesday, November 1, 1995

BRI ENONANAR e 3022275
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SCHEDULE FOR NATIONAL CHAIR DONALD L. FOWLER M
DATE: WEDNESDAY, NOVEMBER 1, 1998
DRAFT: FINAL; PRIVATE SCHEDULE

WASHINGTON, DC

Schedule Contact: Catherine York Briefings:  Alcjandra Castillo
202/863-8038 (Office) 202/863-8165 (Office) * ~ - e
70/553-3966 (Bome) 202/797-1775 (Home)
130-5662 (SKYGRAM) 800/946-4645 (£1179185)
Drivers DC: Nick Caggis Rolf Olson
202/863-8121 (Office) 202/863-8121 (Office)
703/436-3043 (Home) 703/812-8954 (Home)
135-2012 (SKYGRAM) 120-2693 (SKYGRAM)
$:10am uvtmmvmwwmm- The John Pepper Morning Show,

8:40am

9:00am

WXTT, (CNN Affiliate) Detroit, MI
Home of Chairman Fowler

8!0/352-“54 or §10v423-2743

NOTE: -Wwauhnbovenumbanl:m
-Live interview is re: the Budget and will last approx. 15
minutes. Call ins o follow.

DEPART Home
EN ROUTE The White House

ARRIVE for COFFEE w/ DNC Trustees and POTUS 3
aﬂ u;‘é'b

The Whike House

The Map Room wAﬁ

Coatact:  Richard Sullivan , M
115-2011 (SKYGRAM) §

INFORMAL PROGRAM: 9:13am -DLF delivers welcoming

NOTE: -Approx. 14 w0 attend.
-See attached briefing and list of attendees,

!ﬂlﬂﬂﬂﬂllﬂllﬂﬂl%?lli‘ll«iﬂﬂl“l DNC 3022276
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WEDNESDAY, NOVEMBER 1, 1998

PAGE2

10:20am

10:30am

DEPART The Whise House
EN ROUTE CommerceCorp International

ARRIVE for MEET & GREET w/ Mark Middicton and Sinar Mas Group

International
The Willard Office Building
1455 Peonsylvania Avenue, NW
Suixe 560

TO ATTEND: ~Mark Middleton
President and Director of Sinar Mas Group
-Wenny Limantars
-Sukmawasi Widjaja (Sister of Tegub Widsjajs), Vice
Chair and CBO of Sinar Mas Group
~Aguso Peralia Nilo, Group Managing Director, Sinar

Mas Groop
~Hendrik Tee, Group Managing Director, Sinar Mas

Group
“Ted Joseph Villinski, Public Affairs, Sinar Mas Group
~Cheng Yem, Group Managing Director, Sinar Mas

Group )
. ~Ted Lin, President of Linden Trading Company, Inc.

products 4) wnd real estate aod developments.
~The Wijs ja family is one of the wealthiest and most successful
families in Indooesia.

“Mark Middketon will discuss their giving potential at later
date,

IS EANIRIN prc 302227
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WEDNESDAY, NOVEMBER 1, 1995
PAGE)

11:15am DEPART CommerceCorp International
ENROUTE AFLCIO

12:15pm  DEPART AFL-CIO
EN ROUTE The Hay Adams Bosl

NOTE: -Reservations for 2 under FOWLER.

1:50pm DEPART The Hay Adams Howel
EN ROUTE Rayburn Bouse Office Building

I AR R ARG e -
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WEDNESDAY, NOVEMBER 1, 1993
Ao W /a/é/

2:15pm ARRIVEfaPlIVA'l'EHEETlNleCmpmnEdTm

3:00pm DEPART Raybura Bouse Office Building
EN ROUTE DNC

3:15pm ARRIVE for FINANCE BLOCK
Chairman's Office

Contact: Richard Sullivan x7113

uk ¢Dodd , sy, Whelan , D
et Conforence Calll > Mingen $fb0l Goldman (uamsu%,ﬂf

. //‘:’“
4:30p@ «annlgmc w/ Bob BarTie and Nidal Zayed 94.?27%

5b00pm.
Contact: Richard Sullivan x7113

NOTE: -This is meeting is part of FINANCE BLOCK.

-See attached briefing.

MTUEEMATRINE pNe 3022279



183

WEDNESDAY, NOVEMBER 1, 1998

PAGE $

5:30pm

6:00pm

6:30pm

-Mary Mam, Natiooal Federstion
-MOMT&WM

-Lix Raisbeck, Legisl. Dir., National Auduboa Society
-Debbie Sease, Legisl. Dir., Sierrs Club

“Tony Wilsoa

-Sam Newman

NOTE: -~This is a follow up meeting.
-See attached bri

DEPART DNC
EN ROUTE The Sheraton Washington Hotel

ARRIVE for DEMOCRATIC SENATORIAL CAMPAIGN COMMITTEE

Contact: Amy Edwards
202/485-3111

NOTE: -Program 10 be svailable in the AM.
Tickets will be at will call. DLF may bring | guest.
-Cockails begin at 6:00pm; dinner at 7:30pm.
-Dinner theme is “The Trail to Victory Begins in Oregon.*

WM BN HARIE oNe 3022280
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WEDNESDAY, NOVEMBER 1, 1998
PAGE6--- - - .o

9:00pm  DEPART The Sherawn Washington Hotel
EN ROUTE Bome

RON WASHINGTON, DC

IR EEMEMEEE orc s0z228:
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REDACTED

goP 058528
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- 6:45 pm THE PRESIDENT departs the White House via motorcade en route the
. National Museum of Women in the Anis.
{drive time: [0 minutes]

REDACTED

EOP 0585y
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5457 TaAH L
- PRBSIDN unvcs lhe National Museum of Women in the Ants
3/ -'-\1’ . T ,.

Greeters: Monte Fnedhn, Natiopal Chairman, National Jewish
. Democratic Council
Jeff Hirschberg, Chair, Hubert Horatio Humphrey
. Humanitarian Award
» . Elizabeth Schrayer, Acting Executive Director, National
Jewisk Democratic Council

?"o} S
. RECEIVING LINE wmltmmms OF THE NATIONAL
H?m ?— Y0 - mwisa nmocnmcycovncn. ) se
THIRD FLOOR GALLER oJ
%’WZMNﬂomMmofWommhme 2 Sew rcnazas

3 Ritane
WHITE nousx FHOTO ONLY :

't*vm'?‘ Y9 . NaTIONAL JEWISH DEMOCRATIC COUNCIL GALA

220 GREAT HALL

" Natlonal “Museun of Women i the Arts

Remirke: “Carolyn Curiel *°
[Bvent Coordinator: Nicole Elko:
M Coatact:  Alexis Hermm
" OPEN Pm e
L LTRRES e
I{f—-? Off-stage announcemcm of the President, accompanied by the 1995
- NODC Award Reaplem and the Geaeral Chairman of the DNC,
Sennot Chnstophq"bodd

) ) Monte Fnedkm maku welcoxnmg remarlcs

Jeﬂ' Htrschberg maus bnef remarks, introduces the President and
..pments Inm with a grn.

) ‘l'he Prsident accepts | lhe gift and makes remarks.
- . Upon conclusion of mmarks the President depars. o repdm €
326y 82| THE PRESIDENT departs ﬂ:c National Museumn of Women in the Arts via

- motorcade en route the Sheraion Carlton
ld{lve time: 10 minutes) %

EOP 058530

REDACTED
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REDACTED

EOP 058531
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REDACTED

EOP 058532



2 15‘.!“ . A%
PoTuS PHOTO- GREET

') Sulma wad' u)ﬁJjaJc
2) Teaoh Widjaja

: artare
.}) (&.)Cnny L.Ma a
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SCHEDULE FOR HILLARY RODHAM CLINTON #04

SATURDAY, SEPTEMBER 28, 1996
PAGE 4

4:20 pm DROP BY W/ WIDJAJA FAMILY
Diplomatic Reception Room
CLOSED PRESS/WH PHOTO ONLY

ENo

nsesoz
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SCHEDULE FOR HILLARY RODHAM CLINTON ,9
SATURDAY SFPTEMBER 28, 1996 044

PAGE 5

PARTICIPANTS:

-HRC

-Mark Middleton
-Eka Tjipta Widjaja
-Trini Dewi Lasuki
-Indra Widjaja
-Djafar Widjaja

Contact: Mark Middleton
202-737-9305

EOP 050583
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Mr. BURTON. I ask unanimous consent that a letter from the Jus-
tice Department dated May 7, 1999, authorizing Mr. Chung’s testi-
mony be entered into the record. And without objection, so ordered.

[The letter referred to follows:]
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U. 8, Departivent of Justice

Gffice of the Deputy Attorney General
Associatz Deputy Attomay Genernl Washingion, D.C. 20510
Brian A. Sun, Esq.
O'Neill, Lysaght & Sun
100 Wilshire Boulevard
Suite 700
Santa Monica, CA 90401-1142
Via Telefix (310-399-7201) and U.S, Mail
May 7, 1999
Re: Testimony.of Johany Chung before Congress and/or the FEC

Dear Mr. Sen:

This is to reconfinm the Department’s letter to you of April 22, 1999 stating that, with a
minor exception discussed below, the Department of Justice has no-objection to your client
testifying before congressional committees, or the FEC, regardiog any matter which he knows of
his own accord. On April 26, 1999, an FBI agent provided you a list of three names that we
requested Mr. Chung not mention because disclosure of those names could adversely affect
national security or pending criminal investigations. We understand that during mestings with the
staff of the House Government Reformy Comemittee on April 26 and 27, 1999, Mr. Chung did not
mention those names and also did not mention two additional names that were not on the list of
three names that we provided you but added orally shortly before the interviews. As we have
informed you in recent telephonc conversations, we no longer have any objection to your client
disclosing those two additional names. Except for asking thet Mr. Chuag not disclose the three
names on the fist, the Department doss not object to Mr. Chung discussing any mattier about
which he may be asked.

In addition, we understand that you would like to provide the Committee with copies of
certain documents that the Department obtained from one of Mr, Chung’s bank accounts with his
consent and without the use of compulsary process. You have informed me, and 2 Department
attomey has confirmed, that in return for Mr. Chung granting his consent to the Department
obtaining the documents, you requested that the Depertment provide Mr. Chuag with a copy of
the documents end that the Department did 50 by furnishing them to you before Mr. Clung
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entered his guilty plea. Those documents are now Mr. Chung’s property and he may provide
them to the Committee if he so desires. Mr. Chung cannot, of course, provide the Committee
with any documents that Mr. Cbung received when they were provided to the court under seal,
unless the court unseals such documents.

Please do not hesitate to contact x:ne if I may provide you with additional information.

cc:  The Honorable Dan Burion, Chairman
House Government Affairs Committee

The Honorable Henry Waxman, Ranking Minority Member
House Government Affairs Committee
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Mr. BURTON. I ask unanimous consent that questioning in the
matter under consideration proceed under clause 2(G)(2) of House
Rule 11 and committee rule 14 in which the chairman and ranking
minority member allocate time to the committee counsel as they
deem appropriate for extended questioning not to exceed 60 min-
utes, divided equally between the majority and the minority, and
without objection, so ordered.

I also ask unanimous consent that questioning in this matter
proceed under clause 2(j)(2) of House Rule 11 and committee rule
14 in which the chairman and ranking minority member allocate
time to members of the committee as they deem appropriate for ex-
tended questioning not to exceed 60 minutes, equally divided be-
tween the majority and minority, and without objection, so ordered.

And one other item I would like to mention before we start is I
received a letter from the ranking minority member, Mr. Waxman,
yesterday regarding some kind of misunderstanding regarding Mr.
Sun and Mr. Chung as far as limitation on questioning. I have
talked to Mr. Sun and Mr. Chung and Mr. Murphy, and there is
no limit on questioning whatsoever, so I'm glad we are able to lay
that to rest right here at the beginning so the minority will be able
to ask any questions they feel are necessary.

Today’s hearing is going to focus a great deal on China. I think
this is important because there is a lot going on between our two
countries right now. We are all very upset about the recent bomb-
ing of the Chinese Embassy in Belgrade. It was a tragedy. How-
ever, we should not let that deter us from trying to get to the bot-
tom of Chinese efforts to influence our elections or steal nuclear se-
crets. The Chinese Government’s actions should not be over-
shadowed or forgotten because of this terrible mistake.

Today we are going to hear testimony about China’s attempts to
interfere with our elections in 1996. These are very serious allega-
tions. Even more serious are allegations about espionage by the
Chinese Government at our nuclear weapons facilities.

We are not going to hear testimony on this subject today, but
every time I pick up a newspaper, I read new allegations about
Chinese spying. We have some very serious national security issues
here that we need to address. If China is conducting covert oper-
ations to influence our elections, and it appears that they are, then
we have to treat this as a threat to our national security. If China
is stealing our nuclear secrets, and it appears that they are, then
we have a threat to our national security. We have to treat it like
a national security issue, and so far we haven’t.

In my view, this isn’t about politics, and it isn’t about elections.
It shouldn’t matter if you are a Democrat or a Republican. The Chi-
nese Government is taking actions toward us that are hostile, and
we have to take it seriously.

Today we have a very rare thing. We have a cooperative witness.
Johnny Chung has reached a plea agreement with the Justice De-
partment. He has cooperated with them. He received a sentence
that makes it clear that the Justice Department considers him a
valuable witness. Mr. Chung has agreed to testify today and tell
us what he knows.

Over the course of our investigation into illegal foreign money,
we have had 121 people refuse to testify, 121. Eighty people have
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taken the fifth, and a lot of people have left the country or stayed
overseas where we cannot reach them. We have immunized a
handful of these people, and they have testified, but we still have
over 100 people who have refused to testify.

Johnny Chung has told us that the head of China’s military in-
telligence agency gave him $300,000 and told him he could give it
to the President’s campaign. That’s pretty astonishing, and this is
just one witness. What would we learn if we could get these other
100 witnesses to testify? What would we learn from John Huang
if we could get him to come forward and testify? What would we
learn if we could get Charlie Trie to come forward and testify or
Mark Middleton?

Johnny Chung has also told us that within 2 weeks of receiving
this money from General Ji, he gave $35,000 to the Democrat Na-
tional Committee.

After we finish this hearing today, some of the reporters sitting
here are going to call the DNC and the White House, and I will
tell you right now what their response will be. They are going to
say, we didn’t know. We had no idea where Johnny Chung’s money
was coming from. Well, if they didn’t know, then they must have
been trying really hard not to find out. Just ask the Federal judge
at California who sentenced Mr. Chung. He said, “if Mr. Fowler
and Mr. Sullivan didn’t know what was going on, they are two of
thg dumbest politicians I have ever seen.” This was a Democrat
judge.

It is easy to understand why the judge said that. When Johnny
Chung showed up at a Clinton-Gore fundraiser in Los Angeles in
September 1995, he had 10 Chinese nationals with him. When
Johnny Chung showed up at a DNC fundraiser in Los Angeles in
July 1996, he had half a dozen Chinese nationals with him. When
he went to the President’s radio address in the Oval Office in
March 1995, he was accompanied by six senior Chinese executives.
And we have a letter to Mr. Chung from Don Fowler, the head of
the Democrat National Committee, and in it Mr. Fowler said, “best
of luck on your trip to China. I enjoyed meeting your friend who
is the wife of the chief of staff of the Chinese Army.”

I could go on and on, but I won’t. That is just as distressing to
me as—that this administration—that this administration is still
acting like that they don’t know, and that is very disconcerting.

Last year the President went to China. He met with President
Jiang Zemin. President Jiang said they didn’t have anything to do
with the foreign money being funneled into our campaigns. Presi-
dent Clinton just took his word for it. He didn’t even challenge
him. Why? Just a month ago Prime Minister Zhu Rongji was here
in Washington. Johnny Chung’s revelations about his meeting with
General Ji had just come out. Zhu Rongji said he had checked with
all of his top people, and nobody in the Chinese Government had
anything to do with trying to influence our elections. He said that
they had no involvement in trying to steal our nuclear secrets, and
once again, the President just took his word for it. Why?

We asked the Chinese Government for visas to come to China,
to have our investigators come to China to interview people who
were involved in this fundraising. They would not give us visas. In
fact, they told us if we came to China, they would arrest our inves-



199

tigators. Are these the actions of a government that has nothing to
hide?

We have asked the White House and the State Department time
and time again for help, and they will not lift a finger. We have
asked the Chinese Government for bank records that would show
where these millions of dollars originated. We have gotten abso-
lutely nothing. Are these the actions of a government that has
nothing to hide?

Why won’t the Clinton administration push China to turn over
this evidence? The Clinton administration hasn’t been very aggres-
sive in getting to the bottom of the fundraising scandal. The nu-
clear espionage scandal looks even worse. The FBI tried four times,
four times, to get approval to tap the phones of the main suspect
in the Los Alamos case. The Justice Department turned them down
every time. Why?

The Energy Department kept the main suspect Wen Ho Lee in
his job for 3 years. He was kept on for 18 months after the FBI
said there was no investigative reason for him to stay on. He had
access to classified information the whole time. Why?

The President’s national security advisors were thoroughly
briefed about China’s espionage, but no action was taken for over
2 years to improve security at those labs, and the President contin-
ued to sign waivers to ship sensitive satellites and other informa-
tion to China. Why? Just yesterday, the President approved a new
satellite export to China. Why is the President approving a tech-
nology transfer like this when we haven’t gotten any answers on
these other issues from China?

These actions are serious, and these are serious issues. This is
why I have been saying that these are national security issues and
not political issues.

Now let me say a few things about our witness today. Johnny
Chung broke the law. He has made some serious mistakes. He has
done some things that we can’t condone, and obviously he wasn’t
alone. Eighty people have taken the fifth amendment, and another
40 have left the country. I think Mr. Chung and his family have
probably paid a pretty high price for his mistakes, but he is going
to do something today that the other 100 people haven’t done. He
is going to testify. He has cooperated with the Justice Department,
and he is cooperating with us.

What he is doing today isn’t going to be very easy. He is going
to sit in front of this committee and all of these TV cameras and
reporters and admit that he broke the law, and that takes courage.

What has Mr. Chung told us? He has told us that General Ji
Sheng De, the head of the military intelligence of the People’s Lib-
eration Army, which is the equivalent of our CIA, gave him
$300,000. General Ji would be the equivalent, as I said, of our CIA.
It was wired to him through Lieutenant Colonel Liu Chao Ying of
China Aerospace, whose father was the head of the People’s Libera-
tion Army at one time and a member of the hierarchy in the Chi-
nese Government.

Mr. Chung has told us that the general told him the following:
“We really like your President. We hope he will be reelected. I will
give you 300,000 U.S. dollars, and you can give it to your President
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and the Democrat party.” Shortly after this Mr. Chung gave
$35,000 to the DNC.

Mr. Chung has told us that he was told other people were also
giving money to “do good things for China.” One of the other people
who was mentioned was Mark Middleton, a former high-level
White House aide. He was told that Mark Middleton got a half a
million dollars from a source that remains unclear. Mr. Middleton
has taken the fifth with this committee. He has refused to talk to
us.
Johnny Chung has also told us that he was told that a Boeing
representative from Hong Kong, a Mr. Young, was also working
with the Chinese Government. We still haven’t resolved who this
is.
Johnny Chung has informed us that he was told by another
source that Charlie Trie asked the Chinese Government for $1 mil-
lion to help the President. He'll testify that he saw the head of the
United States consulate in Beijing take cash in exchange for visas.
This is just outrageous.

Did Mark Middleton get half a million dollars from the Chinese
Government? If he did, what was it for? Did Charlie Trie try to get
$1 million from the Chinese Government, and did he get it? We
know that he got over $1 million from a Macau developer with
close ties to China.

Johnny Chung isn’t going to solve all of these mysteries for us
today. Some of the things he witnessed firsthand. Others he wit-
nessed secondhand. In some ways his testimony will raise more
questions than it answers. Unfortunately when you have an inves-
tigation that has faced the kind of massive stonewalling that we
have, you make progress by inches instead of feet.

Is Johnny Chung credible? Is he telling the truth? Well, the Jus-
tice Department thought so. They worked with him for a year.
When it came time for him to be sentenced, they did not rec-
ommend jail time. They did not recommend a stiff fine. They rec-
ommended probation and community service, and that says a lot
about his credibility.

But we did some digging on our own. We subpoenaed a lot of doc-
uments over the last 2 years. We went back through all of these
documents to see if they supported Johnny Chung’s story or not,
and in most cases they do.

We looked at his passport, when Johnny Chung says he was in
Hong Kong meeting with Liu Chao Ying, and General Ji’s passport
shows that he was there. He told us that he had to change his
plans and travel back to Hong Kong that day from mainland China
for the dinner. His passport backs that up. He said that Liu Chao
Ying told him that Mark Middleton got half a million dollars from
a Singapore group. We checked Mark Middleton’s bank records,
and they showed that he received over $1.75 million from Asian
businesses. One of the payments he received was half-a-million-dol-
lar payment from Indonesia. We don’t know what money Liu Chao
Ying was referring to. If we could go to Hong Kong to interview Liu
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Chao Ying, maybe we can find out, but the Chinese Government
will not allow that.

We have a copy of a letter from Mark Middleton to one of his as-
sociates in Singapore.

[The letter referred to follows:]
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VIA FACSIMILE

June 27, 1996

Y.Y. Wong

The WyWy Group

Leng Kee Road

Singapore 0315

Dear Y.Y.,

Thank you for your recent t‘acsimiles;' it is always nice to hear from you.

I met with Ambassador Chorba today in The White House and we had 2 good discussion about
you. Tim is a big fan of yours as you likely know. In fact, he said he recently sent you some
possible business. [ hope it work out.

Thank you for the update on Ms. Liu. | know that she must be concemned with nepotism but I'm
not sure how that affects us. Does she think that Hong Leong is working with BEM?

Please keep me updated; [ miss hearing from you more often.

Very truly,

Mark E. Middleton

CC-H-000159
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Mr. BURTON. I think we can put that on the screen. I am not
sure everybody can read that. It is small print. It mentions some-
one named Liu. It says, “thank you for the update on Ms. Liu. I
know that she must be concerned with nepotism, but I am not sure
how that affects us.” We don’t know what Mark Middleton meant
in this letter. He has taken the fifth, so we can’t ask him.

Johnny Chung told us that in the fall of 1995, the DNC pres-
sured him to contribute $70,000. We found an internal DNC memo
from that time period to Chairman Fowler of the DNC. He was
being asked to call Mr. Chung and tell him “that bad things will
happen,” if he didn’t come up with the money. We have assembled
a staff report that lists Mr. Chung’s statements and shows that
there are documents to back them up. At the end of my statement,
I will ask unanimous consent that they be entered into the record.

Let me conclude by trying to put all this into perspective. Why
does any of this matter? Why should anyone care? As I said at the
beginning of my statement, this is a very serious national security
issue. The Chinese Government was making a concerted effort to
undermine our political system. They were conducting aggressive
espionage at our nuclear labs. These aren’t the actions of an ally.
These are the actions of an adversary. Yet until all of this came
out in the media, I have seen no evidence that this administration
took it seriously. On a couple of occasions the President said that
he believed the Chinese Government. Why?

Yesterday the President, as I said before, approved a new tech-
nology transfer to China. He signed a new waiver to export a sen-
sitive satellite to China once again. In the face of all of China’s ac-
tions, the President is plowing forward with negotiations to bring
China into the WTO, the World Trade Organization. Why? Is this
the right way to respond to China’s actions?

I think the American people need to know the facts so they can
judge for themselves. That is why we are holding this hearing. 1
don’t think that this is a partisan agenda or a partisan issue. Ev-
eryone ought to be concerned about China’s actions, whether you
are a Democrat or a Republican. I voted against MFN for China.
A number of my Democrat friends also did. We voted no because
we have very serious concerns about the way China has behaved.

I would like to make one final note. Over the past 2 years, we
have examined a lot of illegal contributions. We have seen over and
over again people making contributions in someone else’s name.
They do this to hide their identity or exceed the legal limits. It is
obvious that this is a very serious problem. The penalties on the
books for making conduit contributions are not stopping people
from doing it.

Later today I am going to introduce the Conduit Contribution
Prevention Act. My bill will make this a felony instead of a mis-
demeanor. It would make civil penalties tougher as well. We need
to stop those conduit contributions. I would like to invite everyone
on the committee, Democrat or Republican, to cosponsor this bill.
It should be a nonpartisan issue.

[The prepared statement of Hon. Dan Burton as well as a copy
of the Conduit Contribution Prevention Act follow:]
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Opening Statement
Chairman Dan Burton
Committee on Government Reform
May 11, 1999

Today’s hearing is going to focus a great deal on China. I think this is important because
there is a lot going on between our two countries right now. :

We’re all very upset about the recent bombing of the Chinese Embassy in Belgrade. It
was a tragedy. However, we shouldn’t let that deter us from trying to get to the bottom of
Chinese efforts to influence our elections or steal nuclear secrets. The Chinese government’s
actions should not be overshadowed or forgotten because of this terrible mistake.

Today, we are going to hear testimony about China’s attempts to interfere with our
elections in 1996. These are very serious allegations. Even more serious are allegations about
espionage by the Chinese government at our nuclear weapons facilities. We’re not going to hear
testimony on this subject today, but every time I pick up a newspaper, I read new allegations
about Chinese spying.

We have some very serious national security issues here that we need to address. If
China is conducting covert operations to influence our elections (and it appears that they are),
then we have a threat to our national security. If China is stealing our nuclear secrets (and it
appears that they are), then we have a threat to our national security. We have to treat it like a
national security issue, and so far, we haven’t.

In my view, this isn’t about politics, and it isn’t about elections. It shouldn’t matter if
you’re a Democrat or a Republican. The Chinese government is taking actions towards us that
are hostile, and we have to start taking it seriously.

Lack of Cooperation

Today, we have a very rare thing: we have a cooperative witness. Johnny Chung has
reached a plea agreement with the Justice Department. He has cooperated with them. He
received a sentence that makes it clear that the Justice Department considered him a valuable
witness. Mr. Chung has agreed to testify today and tell us what he knows.

Over the course of our investigation into illegal foreign money, we’ve had 121 people
refuse to testify. 80 people have taken the 5™, A lot of people have left the country or stayed
overseas where we can’t reach them. We’ve immunized a handful of these people, and they have
testified. But we still have over 100 people who refuse to testify.

Page -1-
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Johnny Chung has told us that the head of China’s Military Intelligence Agency gave him
$300,000 and told him that he could give it to the President’s campaign. That’s pretty
astonishing. And that’s just one witness.

What would we leam if we could get these other 100 people to testify?
. ‘What would we learn from John Huang if we could get him to come forward and testify?

. What would we leamn if we could get Charlie Trie to testify?
. Or Mark Middleton?

Johnny Chung has also told us that within two weeks of receiving this money from
General Ji, he gave $35,000 to the Democratic National Committee. After we finish this hearing
today, some of the reporters sitting here are going to call the DNC and the White House. I'll tell
you right now what their response will be. They’re going to say — “We didn’t know.” “We had
no idea where Johnny Chung’s money was coming from.”

Well, if they didn’t know, then they must have been trying really hard not to find out.
Just ask the Federal judge in California who sentenced Mr. Chung. He said, “If Mr. Fowler and
Mr. Sullivan didn 't know what was going on, they 're two of the dumbest politicians I've ever
seen.” This was a Democratic judge.

It’s easy to understand why the judge said that:

. When Johnny Chung showed up at a Clinton/Gore fundraiser in Los Angeles in
September 1995, he had 10 Chinese nationals with him.

. When Johnny Chung showed up at a DNC fundraiser in Los Angeles in July 1996, he
had half-a-dozen Chinese nationals in tow.

. ‘When he went to the President’s radio address in the Oval Office in March 1995, he was
accompanied by six senior Chinese executives.

. We have a letter to Mr. Chung from Don Fowler, the head of the DNC. Mr. Fowler said,
“Best of luck on your trip to China. I enjoyed meeting your friend who is the wife of the
Chief of Staff of the Chinese Army.”

1 could go on and on and on, but I won’t. What’s just as distressing to me is that this
Administration is still acting like they don’t want to know:

. Last year, the President went to China. He met with President Jiang Zemin. President
Jiang said they didn’t have anything to do with foreign money being funneled into our
campaigns. President Clinton just took his word for it. He didn’t even challenge him.

Why?

Page -2-
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Just a month ago, Prime Minister Zhu Rongji was here in Washington. Johnny Chung’s
revelations about his meetings with General Ji had just come out. Zhu Rongji said that he
checked with all of his top people, and nobody had anything to do with trying to
influence our elections. He said that they had no involvement in trying to steal our
nuclear secrets. Once again, the President just took his word for it.

Why?

‘We asked the Chinese government for visas to come to China to interview people who
were involved in this fundraising. They wouldn’t give us visas. In fact, they told us that
if we came to China, they’d arrest us. Are these the actions of a government that has
nothing to hide? We’ve asked the White House and the State Department time and time
again for help. They won’t lift a finger.

We’ve asked the Chinese government for bank records that would show where these
millions of dollars originated. We’ve gotten absolutely nothing. Are these the actions of
a government that has nothing to hide?

Why won’t the Clinton Administration push China to turn over this evidence?

The Clinton Administration hasn’t been very aggressive in getting to the bottom of the

fundraising scandal. The nuclear espionage scandal looks even worse:

The FBI tried four times to get approval to tap the phones of the main suspect in the Los
Alamos case. The Justice Department turned them down repeatedly. Why?

The Energy Department kept the main suspect, Wen Ho Lee, in his job for three years.
He was kept on for eighteen months after the FBI said there was no investigative reason
for it. He had access to classified information the entire time. Why?

The President’s National Security Advisor were thoroughly briefed about China’s
espionage, but no action was taken for over two years to improve security at those labs.
And the President continued to sign waivers to ship sensitive satellites to China. Why?

Just Yesterday, the President approved a new satellite export to China. Why is the

President approving a technology transfer like this when we haven’t gotten any answers from

China?

These are serious issues. This is why I've been saying that these are national security

issues, not political issues.
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Johnny Chung’s Testimony
Let me say a few things about our witness today.

Johnny Chung broke the law. He’s made some serious mistakes. He’s done some things
that we can’t condone. Obviously, he wasn’t alone. 80 people have taken the Fifth and another
40 have left the country.

1 think Mr. Chung and his family have probably paid a pretty high price for his mistakes.
But he’s going to do something today that the other 100 people haven’t done. He’s going to
testify. He’s cooperated with the Justice Department. He’s cooperated with us. What he’s doing
today isn’t going to

be very easy -- he’s going to sit in front of this committee, and all of these TV cameras and
reporters, and admit that he broke the law. That takes courage.

‘What has Mr. Chung told us?

He’s told us that General Ji Shengde, the head of Military Intelligence for the People’s
Liberation Army, gave him $300,000. General Ji would be the equivalent of the head of the CIA
here. It was wired to him through Lt. Colonel Liu Chao-Ying of China Aerospace. Mr. Chung
has told us that the General told him the following:

“We really like your President.”

“We hope he will be re-elected.”

“I will give you 300,000 U.S. dollars.”

“You can give it to your President and the Democrat Party.”

Shortly after this, Mr. Chung gave $35,000 to the Democratic National Committee.

Mr. Chung has told us that he was told other people were also given money to “do good
things for China.” One of the people who was mentioned was Mark Middleton, a former high-
level White House aide. He was told that Mark Middleton got half-a-million dollars from a
source that remains unclear. Mr. Middleton has taken the Fifth with this committee. He refused
to talk to us.

Johnny Chung has also told us that he was told that a Boeing representative from Hong
Kong -- a “Mr. Young” -- was also working with the Chinese government. We still haven’t
resolved who this is.

Johnny Chung has informed us that he was told by another source that Charlie Trie asked
the Chinese government for $1 million to help the President.

Page 4-
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He will testify that he saw the head of the U.S. consulate in Beijing take cash in exchange
for visas. This is just outrageous.

Did Mark Middleton get half-a-million from the Chinese government? If he did, what
was it for? Did Charlie Trie try to get $1 million from the Chinese government? Did he get it?
We know he got over $1 million from a Macau developer with close ties to China.

Johnny Chung isn’t going to solve all of these mysteries for us today. Some things he
witnessed first-hand. Others he heard second-hand. In some ways, his testimony will raise more
questions than it answers. Unfortunately, when you have an investigation that has faced the kind
of massive stonewalling that we have, you make progress by inches instead of feet.

Is Johnny Chung credible? Is he telling the truth?

The Justice Department thought so. They worked with him for a year. When it came
time for him to be sentenced, they didn’t recommend jail time. They didn’t recommend a stiff
fine. They recommended probation and community service. That says a lot.

But we did some digging on our own. We’ve subp d a lot of dc¢ ts over the
last two years. We went back through all of these documents to see if they supported Johnny
Chung's story or not. In most cases, they do.

. We looked at his passport. ‘When Johnny Chung says he was in Hong Kong meeting with
Lin Chao-Ying and General Ji, his passport shows he was there. He told us that he had to
change his plans and travel back to Hong Kong that day from mainland China for the
dinner. His passport backs that up.

. He said that Lin Chao-Ying told him that Mark Middleton got half a million from a
Singapore group. We checked Mark Middleton’s bank records. They show that he
received over $1.75 million from Asian businesses. One of the payments he received was
a half-a-million payment from Indonesia. We don’t know what money Liu Chao-Ying
was referring to. If we could go to Hong Kong to interview Liu Chao-Ying, maybe we
could find out.

. ‘We have a copy of a letter from Mark Middleton to one of his associates in Singapore. It
mentions someone named Liu. It says, and I quote, “Thank you for the update on Ms.
Liu. Iknow that she must be concerned with nepotism but I'm not sure how that affects
us.” We don’t know what Mark Middleton meant in this letter. He’s taken the Fifth, so
we can’t ask him.

. Johnny Chung told us that in the fall of 1995, the DNC was pressuring him to contribute
$70,000. We found an internal DNC memo from that time period to Chairman Fowler.
He was being asked to call Mr. Chung and tell him that “bad things will happen” if he
didn’t come up with the money.
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We’ve assembled a staff report that lists Mr. Chung’s statements, and shows where there
are documents to back them up. At the end of my statement, I will ask unanimous consent that it
be entered into the record.

Let me conclude by trying to put all of this into perspective. Why does any of this
matter? Why should anyone care?

As I said at the beginning of my statement, this is a serious national security issue. The
Chinese government was making a concerted effort to undermine our political system. They
were conducting aggressive espionage against our nuclear labs. These aren’t the actions of an
ally. These are the actions of an adversary. Yet, until all of this came out in the media, I've
seen no evidence that this administration took it seriously. On a couple of occasions, the
President said that he believed the Chinese government. Why?

Yesterday, the President approved a new technology transfer to China — he signed a new
waiver to export a sensitive satellite to China once again.

In the face of all of China’s actions, the President is plowing forward with negotiations to
bring China into the World Trade Organization. Why?

Is this the right way to respond to China’s actions? I think the American people need to
know the facts so they can judge for themselves. That’s why we’re holding this hearing. I don’t
think that this is a partisan agenda or a partisan issue. Everyone ought to be concemed about
China’s actions, whether you’re a Democrat or a Republican. I voted against MFN for China. A
number of my Democratic friends did too. We voted no because we have very serious concerns
about the way China has behaved. -

I’d like to make one final note. Over the last two years, we’ve examined a lot of illegal
contributions. We’ve seen over and over again, people making contributions in someone else’s
name. They do this to hide their identity or exceed the legal limits. It’s obvious that this is a
very serious problem. The penalties on the books for making conduit contributions are not
stoppmg people from doing it. Later today, I'm going to introduce The Conduit Contribution

My bill would make this a felony instead of a misdemeanor. It would make
civil penalties tougher as well.

1 would like to invite everyone on the Committee, Democrat and Republican, to
cosponsor this bill.

I now recognize Mr. Waxman for his opening statement.
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CONDUIT CONTRIBUTION PREVENTION ACT OF 195%
Dear Colleague:

Over the last few years an unprecedented amount of money has come into the American
political system through straw donors and foreign nationals. 1propose that we remedy this
problem immediately.

The attached legislation achieves the following geals:

> Inereases the eriminal penalty for willful and knowing conduit contributions. At
present, it is only a misdemeanor to make conduit contributions willfully, The
attached legislation makes such conduct a felony.

> Increases the civil penalty for willful and knowing conduit contributions.

> When the Federal Blection C iss biist bable cause to believe that

P
wiliful and knowing conduit contributions have been made, it will be required ta
report this knowledge to the Department of Justice.

3,

» Bans all types of dist by foreign in ion with s
election to any political office or for independent expenditures.

Todaed

Please join me a3 & Co-5p of this imp i ¥ you or your staff huve any
questions, please call either myself or my Chief Tnvestigative Counsel, Jira Wilson,




SPONSORS AS OF 5/6/99

Chairman Dan Burton
Rep. Christopher Shays
Rep. John McHugh

Rep. John Mica

Rep. David McIntosh
Rep. Mark Souder

Rep. Steve LaTourette
Rep. Asa Hutchinson
Rep. James A. Traficant, Jr.
Rep. Stephen Horn

Rep. Benjamin A. Gilman
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C UIT CONTRIBUTION PRE CTO
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CURRENT Foreign nationals can currently make some types of disbursements
for political purposes. For example, one can take money from a
i foreign national and use it for redistricting. i

PROPOSED Add language that makes it clear that no disbursement from a
foreign national is acceptable. |

CURRENT Current penalty is at misdemeanor level (not more than one year

and a fine not to exceed the greater of $25,000 or 300% of the
amount involved in the violation) . It is not taken seriously, and
federal prosecutors tend fo aveid prosecuting misdemeanors.

PROPOSED ~  Provide for imprisonment of “not more than 2 years.” Provide for
fine of “not Jess than 300 percent of the amount involved in the
violation” and not “more than the greater of $50,000 or 1000
percent of the amount involved in the violation.”

In the case of a knowing and willful violation, the civil penalty
cannot exceed the greater of $10,000 or an amount equal to 200
percent of the amount invelved in the violation.

{ PROPOSED Increase the civil penalty to not less than 300 percent of the amount
| involved in the violation and not more than the greater of either i
$50,000 or 1000 percent of the amount involved in the violation.

CURRENT If the FEC finds probable cause for a “knowing and willful”
conduit violation, it “may” refer the conduct to DOJ.

PROPOSED Replace “may” with “shall.”
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[DRAFT IV]

MARCH 2, 1999

106TH CONGRESS
1ST SESSION H o R.

IN THE HOUSE OF REPRESENTATIVES

M. introduced the following bill; which was referred to the Committee on

A BILL

To amend the Federal Election Campaign Act of 1971 to
increase the penalties imposed for making or accepting.
contributions in the name of anqther and to prohibit
foreign nationals from making any campaign-related dis-
bursements.

1 Be it enacted by the Senate and House of Representa-
2 tives of the United States of America in Congress assembled,
3 SECTION 1. SHORT TITLE.

4 This Act may be cited as the “Conduit Contribution

5

Prevention Act of 1999”.
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2
1 SEC. 2. INCREASE IN PENALTIES IMPOSED FOR VIOLA-

2 TIONS OF CONDUIT CONTRIBUTION BAN.
3 (a)INCREASE IN CrviL MONEY PENALTY FOR Know-
4 ING AND WILLFUL VIOLATIONS—Section 309(a) of the
'''' 5 Federal Election Campaign Act of 1971 (2 US.C.
6 437g(a)) is amended—
7 (1) in paragraph (5)(B), by inserting before the
8 period at the end the following: “(or, in the case of
9 a violatiop of section 320, which is not less than 300
10 percent of the amount involved in the violation and
11 is not more than the greater of $50,000 or 1000
12 percent of the amount involved in the violation)”;
13 and
14 (2) in paragraph (6)(C), by inserting before the
15 period at the end the following: “(or, in the case of
16 a violation of section 320, which is not less than 300
17 percent of the amount involved in the violation and
18 is not more than the greater of $50,000 or 1000
19 percent of the amount involved in the violation)”.
20 (b) INCREASE IN CRIMINAL PENALTY .~
21 (1) IN GENERAL.—Section 309(d)(1) of such
22 Act (2 U.S.C. 437g(d)(1)) is amended by adding at
23 the end the following new subparagraph:
24 . “(D) Any person who knowingly and willfully com-

25 mits & violation of section 320 involving an amount aggre-

26 gating $1,000 or more during a calendar year shall be
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fined, or imprisoned for not more than 2 years, or both.
The amount of the fine shall not be less than 300 percent
of the amount involved in the violation and shall not be
more than the greater of $50,000 or 1000 percent of the

amount involved in the violation.”.
(2)  CONFORMING  AMENDMENT.—Section
309(d)(1)(A) of such Act (2 U.8.C. 437g(d)(1)(A))

is amended by inserting “(other than section 320)”

-after “this Act”.

(¢) MANDATORY REFERRAL TO ATTORNEY GEN-
ERAL.—Section 309(a)(5)(C) of such Act (2 U.8.C.
437(a)(5)(C)) is amended by inserting “(or, in the case
of a violation of section 320, shall refer such apparent vio-
lation to the Attorney General of the United States)” after
“United States”.

(d) EFFECTIVE DATE.—The amendments made by
this section shall apply with respect to violations occurring
on or after the date of the enactment of this Act.

SEC. 3. EXTENSION OF BAN ON FOREIGN CONTRIBUTIONS
TO ALL CAMPAIGN-RELATED DISBURSE-
MENTS.

(a) PROHIBITION ON DISBURSEMENTS BY FOREIGN

NATIONALS.—Section 319 of the Federal Election Cam-

paign Act of 1971 (2 U.8.C. 441e) is amended—
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(1) in the heading, by striking “‘contributions”
and inserting “disbursements’’;

(2) in subsection (a), by striking “‘contribution”
each place it appears and inserting “disbursement’;
and

(3) in subsection (a), by striking the semicolon
and inserting the following: .“, including any dis-
bursement to a political ecommittee of a political
party and any-disbursement for an independent ex-
penditure;”.

(b) EFFECTIVE DATE.—The amendments made by

12 this section shall apply with respect to disbursements
13 made on or after the date of the enactment of this Act.
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Mr. BURTON. I now recognize my colleague Mr. Waxman for his
opening statement.

Mr. WAxXMAN. Thank you very much, Mr. Chairman. I have just
a brief comment about the approach I am going to take at this
hearing. I generally accord witnesses a presumption that they are
telling us the truth in their testimony. Unfortunately, due to false
accusations Mr. Chung has made about others and inconsistent
statements he has made about his campaign contributions, I can’t
give him that presumption today. Equally as important, I don’t pre-
sume he is not telling us the truth.

I commend him for cooperating with the Justice Department and
for appearing before this committee, and I am most interested in
his testimony. Our committee’s role is not to unquestionably accept
information or selectively highlight pieces that might fit into pre-
conceived theories. In that spirit, I believe our job this afternoon
is to evaluate all the statements Mr. Chung has made and simply
assess whether what he is telling us today is reliable and credible.
I look forward to the testimony.

[The prepared statement of Hon. Benjamin Gilman follows:]
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Statement - “Johnny Chung Hearing” @Qﬂ/

Rep. Benjamin A. Gilman
May 11, 1999

THIS COMMITTEE HAS PERFORMED THE ARDUOUS
TASK OF INVESTIGATING CAMPAIGN FINANCE
IMPROPRIETIES AND POSSIBLE VIOLATIONS OF LAW,
DUE TO PRESS REVELATIONS IN THE WEEKS PRIOR TO
ELECTION DAY 1996 WHICH RAISED QUESTIONS ABOUT
DEMOCRATIC NATIONAL COMMITTEE FUNDRAISING
PRACTICES -- RANGING FROM FUNNELED FOREIGN
CONTRIBUTIONS TO VIOLATIONS OF DOMESTIC

FUNDRAISING LAWS.
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THESE REVELATIONS INCLUDE RELATED
ACTIVITIES OF JOHNNY CHUNG AND YAH LIN “CHARLIE”
TRIE, WHO HAVE REPORTEDLY CONTRIBUTED FUNDS IN
THE NAMES OF OTHER PERSONS AND BOTH
REPORTEDLY FACILITATED THE CONTRIBUTION OF
FOREIGN FUNDS INTO THE DEMOCRAT NATIONAL

COMMITTEE (DNC).

UNDEi{ THE FEbERAL ELECTION CAMPAIGN ACT
(FECA) CONTRIBUTIONS IN CONNECTION WITH ANY
ELECTION ARE PROHIBITED BY FOREIGN
GOVERNMENTS, POLITICAL PARTIES, CORPORATIONS,
ASSOCIATIONS, AND PARTNERSHIPS; INDIVIDUALS WITH

FOREIGN CITIZENSHIP, AND IMMIGRANTS NOT
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LAWFULLY ADMITTED FOR PERMANENT RESIDENCE. IN
ADDITION, FECA PROVIDES THAT NO PERSON SHALL
MAKE A CAMPAIGN CONTRIBUTION IN THE NAME OF
ANOTHER PERSON OR KNOWINGLY PERMIT HIS OR HER
NAME TO BE USED TO EFFECT SUCH A CONTRIBUTION,
AND NO PERSON SHALL KNOWINGLY ACCEPT A
CONTRIBUTION MADE BY ONE PERSON IN THE NAME OF

ANOTHER PERSON.

TODAY WE WILL HEAR FROM JOHHNY CHUNG,
DEMOCRATIC FUNDRAISER FROM 1994-1996. MR. CHUNG
6 MLrged 7B mui—
f\CONTRIBUTED $366,000 TO THE DEMOCRATIC NATIONAL
COMMITTEE AND OTHER CAMPAIGNS. ALSO IN THIS
TIME FRAME, MR. CHUNG VISITED THE WHITE HOUSE 49

TIMES, MANY TIMES TO ESCORT POWERFUL CHINESE
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BUSINESSMEN TO MEET THE PRESIDENT.

I AM HOPEFUL THAT TODAY’S HEARING WILL
oUL
FURTHER ENLIGHTEN}HE/COMMITTEE AND THE
w TR Q2
AMERICAN PEOPLE)(S&TO THE PROBLEMS WITH OUR
CURRENT CAMPAIGN'FINANCE LAWS AS WELL AS THE

NEED TO ENFORCE THOSE WE HAVE ON THE BOOKS.

THE ALLEGATIONS WE ARE INVESTIGATING
FOLLOW AN ELECTION CYCLE THAT SAW NEAR RECORD
AMOUNTS OF MONEY SPENT ON A FEDERAL CAMPAIGN.
THIS TREND OF ESCALATING CAMPAIGN SPENDING AND
ABUSES RAISES MANY CONCERNS THAT THE CAMPAIGN
FINANCE LAWS ENACTED IN THE 1970S ARE NO LONGER

ADEQUATE AND NEED REFORM.
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I AM CONFIDENT THAT THIS COMMITTEE IS
PROCEEDING IN THE RIGHT DIRECTION AND I LOOK
FORWARD TO CONTINUING TO WORK WITH MY
COLLEAGUES ON ENSURING THAT OUR NATION’S
CAMPAIGN FINANCE LAWS ARE ADEQUATE AND UP TO
THE CHALLENGE IN MEETING THE CURRENT TREND OF
INCREASED CAMPAIGN SPENDING. WE MUST PUT AN
END TO THESE CURRENT ABUSES AND RESTORE OUR

TRUST WITH THE AMERICAN PEOPLE.

THE HEARINGS WE ARE ABOUT TO PROCEED WITH

-
THIS WEEK ARE, I BELIEVE, A POSITIVE STEP IN T%l;gT

DIRECTION.
4
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Mr. BURTON. At this point would you rise, Mr. Chung. Would you
raise your right hand.

[Witness sworn.]

Mr. BURTON. Good morning, Mr. Chung, Mr. Sun, Mr. Murphy,
and Ms. Cohen. Ms. Cohen is back there in the back.

I think right now we would appreciate it if you would go ahead
and make your opening statement, and because you have a lot of
ground to cover, we will not put any limitations on your time be-
cause you have a story to tell, and we want to hear it all. So, Mr.
Chung, we will now hear your testimony.

STATEMENT OF JOHNNY C.C. CHUNG

Mr. CHUNG. Thank you, Mr. Chairman. Good morning, Mr.
Chairman and the members of the Committee on Government Re-
form. My name is Johnny Chung. I reside in Artesia, CA, with my
wife Kathy and three children.

I have been asked to testify before this committee on the matters
related to certain political contributions I made from 1994 through
1996. With your permission, Mr. Chairman, I will read this written
statement and ask that it be made part of the record of these pro-
ceedings today.

Mr. BURTON. Without objection, so ordered.

Mr. CHUNG. In testifying before the committee, I hope to clear
the record once and for all regarding a number of matters that
have touched my life so deeply. In particular, I hope to address and
clear up a number of issues that have been raised concerning the
motivations and circumstances surrounding my political contribu-
tions between 1994 and 1996, and in particular the many false-
hoods and misleading statements made by the media, politicians,
and others concerning my experiences. I therefore welcome the op-
portunity to tell my full story to you today.

During our last meeting in November 1997, I advised you
through my counsel that I was unable to provide you with the de-
tails of certain of my business relationships due to a pending crimi-
nal investigation by the Department of Justice. The Department of
Justice has now agreed that I may testify with certain limitations,
and I will make every effort to provide this committee with full and
accurate information and to answer as many questions as possible
that I previously was unable to answer. After my testimony is com-
plete, I am looking forward to putting this matter behind me once
and for all.

At the outset, I must make the statement and observation that
I believe my testimony here today will probably disappoint a lot of
people. Contrary to what some people think, I have never acted as
an agent for the Chinese Government. I have never sought to do
anything that might facilitate any sinister attempt to undermine
the interests of my country, the United States, which I love. Far
from it. I am a first-generation immigrant, a U.S. citizen, who, like
your forefathers, do not speak English as good as my children and
my wife do, but I am as loyal to my country as any of you.

One of my deep regret about this entire matter has been the ter-
rible impact that the campaign finance scandal caused in part by
myself has had upon Asian Americans and, in particular, Chinese
Americans. This controversy, which has been intensified by par-
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tisan politics and a sometimes vicious and overreaching media has
caused me to fear that there will be a resurgence of the same type
of anti-Chinese hysteria as we have seen historically in this coun-
try before. It is my hope that my testimony will help put a stop
to the type of inflammatory columns written by people like Mr.
Safire in the New York Times and others who seem to want to
blame everything on China and cast doubt on the loyalty of Chi-
nese Americans such as myself.

In this regard, I would note that Chinese Americans and Asian
Americans have for over a century contributed to the growth and
greatness of America. Asian Americans, like your ancestors, have
contributed and participated in every level of our society. However,
in my view, we have not been successful in being full participants
in the political process. I would note there is not a single Asian
American member of this committee, except for Mrs. Mink of Ha-
waii, and very few Asian Americans in Congress or at high levels
of our government.

The system is set up so that if you donate money, you can par-
ticipate. To participate in the American political process, Asian
Americans, like myself, sought access just like any other group
through a system we did not create. It is about this system that
I will tell my story and how it ultimately destroyed my business
and my reputation.

In telling my story to you, I must make one other observation
and request. It seems to me that the American people deserve an
answer from you politicians who talk a lot about changing and im-
proving the system. Yet more than 2 years after this controversy
erupted, you, the Congress, have done nothing to change this sys-
tem. Indeed, within the last month I received an invitation to a
fundraiser where I might have got yet another photo opportunity
with some politician, although most of you would probably run
away from me at this point.

What I want to say here is that I hope my testimony doesn’t real-
ly end up being a shouting match between you Republicans or
Democrats. Your attacking each other or attacking others who have
had their reputations ruined, in some instances without any jus-
tification, serves no useful purpose.

If you really want to do something about this, then change the
system that allowed me to, with a few selected donations, attract
the interest of the head of Chinese military intelligence. In other
words, although I certainly feel I have some responsibility in this
matter, I also think you should look to yourselves and ask your-
selves if you really want to do something about this. Adopt some
laws and regulations that limit the need for such huge amounts of
money in order to run a political campaign. Both sides are probably
equally at fault for letting this need for money get out of hand. We
unfortunately live in a system where Ambassadorships can be
bought, and staying at the White House can cost as little as
$50,000, or access to our President or a Presidential candidate can
be had if you are famous in Hollywood. Again, please keep in mind
that I didn’t create this system, you did.

I therefore ask this committee to keep in mind that I don’t think
I am alone in suggesting that you politicians have the opportunity
to be either heroes or hypocrites. I hope my testimony will help you
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ultimately to become heroes. When the historians write about this
chapter in our history, hopefully they will say that our democracy
survived the challenges of partisan politics, and we were able to
create a stronger and a better country. You politicians should not
always kowtow to the media, who you allow to influence you way
too much, a media which doesn’t hesitate to destroy one’s reputa-
tion without solid facts.

Were it not for the support of my family and the members of my
church, I am not sure I would have been able to have the strength
to deal with the public and personal attacks on my character. I do
remain hopeful that as I tell my story today, you will understand
that this former busboy and supposed friend of the President and
politicians has paid a very high price for my involvement in poli-
tics. I found myself wearing a body wire and along with my family
at one point in protective custody. I simply want to go back to a
normal life where I can become an active and contributing member
of my community once again.

I would like now, Mr. Chairman, to talk about my personal and
business background which led me to get involved in this matter.

I was born and raised in Taiwan and came to the United States
in 1983. After working as a busboy and working in a Holiday Inn,
I ultimately opened my own business in the late 1980’s. After hav-
ing mixed success, I started a fax broadcast business using what
was then fairly new technology. However, my desire to expand this
business required a substantial amount of capital. As a con-
sequence, I was constantly looking for shareholders or investors to
help me ultimately take this business public.

By 1992, I began to target my business toward government agen-
cies, political candidates, and elected officials who I believed could
get the most useful benefit from a fax broadcast capability. As my
business records reflect, I was able to get business from a number
of political candidates and ultimately secured a contract with the
State of California from then Governor Pete Wilson’s office.

As a consequence of my efforts to develop business, I traveled ex-
tensively to many of the offices of the Governors throughout the
country, including the then Governor of Arkansas Bill Clinton. It
was ultimately at a national Governors’ conference in 1994 that I
first came in contact with an official of the Clinton administration
who later invited me to attend my first significant fundraiser, the
President’s 48th birthday party in August 1994.

It was after this event that I began to realize the value and im-
portance that political donations could have on my ability to get ac-
cess and to further my business contacts. I also found it to be excit-
ing. I can never forget the thrill that me and my family and my
parents had when we first met the with the President and the
First Lady at his birthday party. While you elected officials may be
used to that kind of thing, most Americans, I think, including my
family, were very much impressed and overwhelmed by this event.
You get the feeling when you go to these things that you are a VIP,
and even though people treated us like VIPs only because we gave
the money, it still felt good.

I began to realize, however, that I could also get a little some-
thing back for giving money. I saw the opportunity of attending
these events and getting pictures with the people like the President
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and the Vice President and others as an opportunity to promote my
business, and in particular the possibility of access for potential
shareholders, investors or other business clients. And as I will re-
late you to shortly, my first contacts with the Haomen Beer people
in December 1994 started me on the road toward attracting inves-
tors and relationships from a number of the business people based
in the People’s Republic of China. Little did I know then that these
relationships would ultimately cause me great heartache. At the
time I saw it as a great opportunity.

One thing I should try to make very clear at this point. Begin-
ning in 1995 through the end of 1996, my business relationships
in China evolved from efforts to obtain fax business to a business
consulting relationship where I performed many services for these
Chinese business contacts. It is important to have people under-
stand that much of what these people wanted from me went well
beyond me simply just taking them to a fundraiser. These people
wanted me to do everything from assisting them in getting a visa
to enter this country, to escorting them around the country, pro-
viding interpreter services, paying their expenses, and making in-
troductions to both business and government contacts.

Certainly it was very important to these people to have pictures
taken with high-level American Government officials. For people
who do business in China, pictures are worth their weight in gold.
Just like many American companies such as Coca-Cola or Pepsi
will spend millions to advertise in a Superbowl game, these busi-
ness people and their companies treasure photographs with impor-
tant people, because in China such photographs project a great
sense of importance and reflect the degree of your importance. As
a consequence, they were willing to provide me significant sums of
money to help them to get these photos. We in America sometimes
don’t realize how important such things are in other cultures.

In addition, I promoted myself to these people as someone who
could get a lot of such things done, and that if they provide me
with consulting fees or choose to invest in my company, I could as-
sist their business efforts in the United States. It is my opinion
that much of what these people wanted from me had less to do
with influencing any election as it was to gain what most Ameri-
cans want from our system: influence and the ability to develop re-
lationships with important people. A lot of the people I met in
China like Americans and wanted to move here or send their chil-
dren here for education. In fact, despite the recent controversy
about technology and espionage, a lot of the Chinese I met in the
People’s Republic of China admire Americans and wanted to do
business and develop friendships.

Much has been written and said about me being a conduit for
foreign source donations to the Democratic National Committee. I
have told the FBI and I previously have maintained that whenever
I was given money, it was generally to provide a number of services
for my business partners, clients, or investors. While there is no
doubt that these people had some understanding that when I took
them to an event, I would often have to donate to get them in,
there was never any discussion about how much to give or when
to give. Perhaps the only exception was my encounter with Ji
Sheng De, which I will discuss in a moment.



227

For the most part, however, I chose when to go to an event, who
to invite, and how much I was to give. I usually decided whether
to attend an event depending on whether or not I was trying to so-
licit someone for business and impress them or demonstrate to
them that I had the ability to get them to meet the President or
some important figure and have their photo taken with them. For
whatever reason, this ability to do this service, among others, sug-
gested to many who I dealt with in the People’s Republic that I had
connections and could introduce them to powerful people in this
country.

I will note for the record that I received in excess of $2 million
from 1994 to 1996 as a result of my business relationships in
China. Less than 20 percent of that sum was actually donated to
political causes. A substantial portion of that money was used to
either pay the expenses of my business, the expenses of enter-
taining, and providing services to these business groups, and to re-
turn investments back to some of my shareholders. Even with the
incident involving Ji Sheng De and Liu Chao Ying, I have never
intended for my business to be used to make illegal political con-
tributions. I always intended that I would have the ability to decide
what to do with the money after I received it.

Before I turn to a specific discussion of the various events and
individuals that I dealt with between 1994 and 1996, I would like
to say that I am very disappointed in the way that the Democratic
National Committee has treated me in this matter. They prejudged
my case, attacked me publicly, and even attempted to persuade
Judge Real, the judge who sentenced me last December, that I
somehow was an evil man and deserving of great punishment. I
think that they should be ashamed of themselves for attempting to
jump on me and hide from the fact that they aggressively solicited
me for money from August 1994 until the campaign finance con-
troversy came to light in late 1996. I now realize that they took my
money with a smile and made fun of me when I turned my back.

Today I have mixed feelings about the President and the First
Lady, but I can’t help but think that they used me as much as I
used them. I also think, however, that it was grossly unfair for the
DNC to attack me when they were fully aware that I was doing
a lot of business and cultivating friendships with people from the
People’s Republic of China. I felt vindicated when Judge Real at
my sentencing said that if the DNC didn’t know about my business
relationships, they had to be the dumbest politicians he had ever
seen.

Most important, I thought it was vicious for them to write a let-
ter to Judge Real when they did not know the true facts, particu-
larly after I had secretly cooperated with the government, worn a
body wire, put myself and my family at potential risk, and for some
period of time lived in fear and uncertainty. On the other hand, the
DNC certainly was not aware of the contacts that were made by
Mr. Ji and the incident involving my receipt of $300,000 from Liu
Chao Ying in August 1996.

I will now turn to my recollections of those events and other mat-
ters that I believe are of some interest to this committee.

Liu Chao Ying. I first met Liu Chao Ying in a restaurant in
Hong Kong in June 1996 at a dinner I attended with one of my
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business associates. There were a number of big tables full of peo-
ple at this dinner. Apparently Liu had heard that I might be able
to get her access to high-level people in Washington, DC, and Liu
asked me if I would be willing to get her an invitation to the
United States. I agreed, and eventually she became part of the
meetings and events that I had already scheduled in July 1996 for
Mr. Yao and others.

I was going from Los Angeles to New York with Mr. Yao, who
at that time wanted to take his companies public. I had previously
met Federal Reserve employee Israel Sendrovic on a cross-country
plane trip, and Mr. Yao asked me if I could set up a meeting for
these officials.

I took Liu along during these meetings with officials in New
York and Washington, DC. She seemed impressed and told me that
she wanted to do business with me. She explained that she was
thinking of putting a company on the New York Stock Exchange.
She said she would give me $300,000 that I was supposed to use
to help her set up her business, which was supposed to be in tele-
communications and commercial fishing in southern China. I then
set up Marswell Investments in late July, early August 1996 for
this purpose. At that time I used my own money to set up the com-
pany, but I expected that these costs would ultimately come out of
the $300,000 Liu Chao Ying had promised me.

During the Washington, DC, event with Liu and Mr. Yao, I intro-
duced Liu to Don Fowler as the daughter of a powerful general.
Fowler joked that he had a low rank in World War II. Also during
that trip, I had a discussion with Liu Chao Ying at the Willard
Hotel. Liu Chao Ying asked me if I had a Hong Kong back account.
I said yes and gave her my bank account number in Hong Kong
by writing “void” across a blank check and giving the check to her.
During this conversation, Liu Chao Ying also told me: Don’t do
business with Mr. Yao, just do business with me. I was still not
sure if she would provide the $300,000. I did notice on this occasion
and on another occasion that a picture of me was missing after I
met with Liu Chao Ying. The other occasion was during one of my
visits to Hong Kong.

Also during my various discussions with Liu Chao Ying, she in-
formed me that she was going to change her travel plans as a re-
sult of what she felt were our very productive meetings. Originally
she had been scheduled to go back to Hong Kong after this trip by
changing her plans so that she could go directly to Beijing. She
later told me that the reason that she went to Beijing instead of
Hong Kong was so that she could tell her father about her trip.

August 1996 meetings with General Ji. On August 7, 1996, I re-
turned to Hong Kong with my daughter and her friend. On August
11, we were in Zhuhai, which is across the border from Macau and
in China, when I received a phone call from Liu Chao Ying, and
she invited me to a dinner with someone who she said was a very
important man from Beijing. I accepted the invitation.

The dinner was on August 11, 1996. Liu Chao Ying picked me
up in her car, and we went to a restaurant which is famous for its
abalone. I do not remember the name of the restaurant. She told
me that the man we were going to meet with was very important.
Liu Chao Ying stressed that I should not be afraid to talk myself
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up, and she encouraged me to show him my brochure. Liu Chao
Ying told me that I was a much more impressive prospect than
Charlie Trie because I had better connections than Charlie Trie
and that my brochure was much better than Trie’s.

I also would like to add one oddity that stuck out in my mind.
At one point during our conversation, Liu Chao Ying made a cel-
lular phone call from the restaurant’s basement. I asked her how
she could make a call from a basement. She said there was a spe-
cial antenna.

When General Ji arrived, he came through the kitchen and intro-
duced himself as Mr. Xu, the Chinese equivalent of Mr. Smith. The
general said, you can call me Mr. Xu, and it was clear from the
way he said this that this was a bogus name. I and Liu Chao Ying
spoke with Ji about her recent trip, talking up the past times I was
able to get meetings with politicians and dignitaries. Liu Chao
Ying was very deferential to Ji in a way that it made me think he
was her boss or superior.

The key information relayed to me at this dinner from Ji was the
following: We really like your President. We hope he will be re-
elected, or we would like him to be reelected. I will give you
300,000 U.S. dollars. You can give it to or use it for your President
and Democratic party.

I was somehow startled by this proposal, and I wondered who
this man really was. However, I don’t want to insult him or insult
Liu, so I remained quiet and agreeable. I said something like, this
is fine. It would be great to do business together. The more busi-
ness I can do, then the more money I can give to the President and
Democrat party.

Ji then left through the kitchen and then we left the way we
came in. No one paid the bill.

When I got in the car with Liu, she put her finger up to her lips
and indicated that I should not talk while they were in the car
with the driver. When we got out of the car, I asked, “Who is he?”
And she told me the General’s name and who he was. I did not rec-
ognize the name.

Liu scolded me and said that I need to know my Chinese history
better. She explained that his predecessor was the government offi-
cial who said that the American government should be more wor-
ried about missiles headed to Los Angeles than Taiwan.

She then told me Ji was the military intelligence director of the
People’s Liberation Army. She wrote down his name on a small
piece of paper and gave it to me and I put the paper in my pocket.
Since my daughter and her friend were there, I was not going to
make a big deal about this.

At the time, I was staying with a friend. The next day I told my
friend who I met with, and my friend said that Ji is a very impor-
tant person. I also showed my friend in Shuhai the piece of paper
with the name, and he recognized the name.

The second meeting with Liu Chao Ying and General Ji: On Au-
gust 13, 1996, I met again with Liu Chao Ying and General Ji back
in Hong Kong. We met at a hotel lobby in the bar. The hotel is next
to the Shangri La Hotel. I first was with Liu and then General Ji
came in to join us.
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Ji said to me, “now you know who I am.” He told me that his
name was so sensitive that he still wanted me to call him by an
alias, “Mr. Xu.” Ji spoke in Chinese to Liu, saying, “I will wire
$300,000 to your account and you wire it to him.” Ji said he needed
a “receipt” or “report” to give “to the organization”.

At this point, Mrs. Ji came into the bar and sat with us and the
talk changed to talk about children. General Ji had a son who was
attending UCLA. His son wanted to stay at UCLA and in the
United States. Mrs. Ji said the son, Alex, was the favorite of his
grandfather. It was a very informal discussion of mothers and fa-
thers talking about their kids.

Mrs. Ji also said she was going to come back to the United
States, where she told me she had already lived for 11 years. Alex
began to work AISI, my company, shortly after I returned from this
trip. He worked beginning in October and November 1996 and on
and off through February 1997.

After Ji left this meeting, I briefly expressed to Liu my concern
about getting involved with the General’s money. My under-
standing was that she was going to give me the $300,000, and now
that was changing and I didn’t want to get involved in this kind
of arrangement. I then went back to my hotel room.

The next morning, August 14, Liu called me early and was
yelling at me about not having a United States dollar account in
Hong Kong. I had previously given her my account number at a
Hong Kong bank. Liu always talked in foul language and she said
to me, “Damn it"—her language was worse than this—“how come
you don’t have a U.S. dollar account?” I told her to come over after
she was done so I could talk to her.

When she came over later that day, I continued to raise my con-
cerns about getting the money from General Ji instead of Liu her-
self. T also pointed out that the money was supposed to be for the
various business deals we had discussed in July.

In response, she told me that I could use the money for three
things: I could give it to the President and the Democratic party;
I could use it to take care of the General’s son, Alex; and I could
use it for my own purposes/business and to set up my and Liu’s
companies. I told Liu I was concerned because she had promised
me her money and now this was something different.

In what I perceived as an effort to persuade me that it was OK
to do it this way, she told me that Mark Middleton also “got half
a million” from a Singapore group, from someone named Hwang,
Huang, or Wong, and the purpose of the money was “to do good
things for China,” or to benefit China. She also mentioned a Boeing
representative in Hong Kong who she said they give a lot of busi-
ness to.

In conjunction with the Boeing representative, the name Young
was mentioned. She also said that “we gave him the business in
order for him to do good things for China.” I did not have a first
name of this Mr. Young. My sense was that I was told this so I
wouldn’t be worried about taking this money from Ji and Liu Chao
Ying. My impression of these other examples was that they were
involved in developing relationships and access to help China.

I had limited dealings with Mark Middleton but knew who he
was when Liu mentioned him. I had met him through Richard Sul-
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livan in 1994 and had contacted him in early 1995 to talk about
a friend who needed some assistance with a Swiss bank account.
The friend was Ruth Lin, a child of a rich Chinese family. Sup-
posedly she was prepared to help the DNC if she could get help
from this bank account.

She told me that there were people who were trying to kill her
and she wanted to get the family’s bank account in Switzerland. I
called Sullivan and asked him to have Mark Middleton call to help
her. I also asked Middleton to call her too. Middleton told me that
my associate, Larry Liou, was also pressing him to do something
for her. I also saw Middleton at the White House when I visited
in 1996.

After these representations from Liu, I kept the money, which
actually had already been transferred into my account that morn-
ing by Liu. I never had any intention to give the $300,000 to the
Democrats, and I ended up following Liu’s advice and used the
money primarily for myself and for helping the General’s son, al-
though I did make some donation to the DNC that was from the
same account into which Liu made the deposit.

I commingled money from multiple sources into this account, and
I did not intend for the donation to come strictly from Liu’s funds.
I also donated to John Kerry in this timeframe, but in my mind
I had already obligated myself to contribute to Kerry back in July
when his people arranged the meeting at the SEC for Liu Chao
Ying and Mr. Yao. As I have said before, although I received money
from many sources, I alone decided how and when to donate it,
who to donate it to, and how much.

I believe my bank account at Overseas Trust Limited shows a
wire being received on August 14, 1996, and then it went to my Cal
Fed bank account. I wrote a check for the President’s birthday
party from that account.

On August 16, 1996, I transferred the money from Cal Fed to
General Bank in order to make a contribution to the DNC. I would
also note that on this same day, Mr. Yao wired $200,000 into this
same Overseas Trust account.

I always considered the money in this account, including the
money from the General, to be my money, and I was free to do with
it what I wanted. I emphasize that except for the General, no one
told me to give money to the Democrats. All of the money I re-
ceived I have reported as income.

I next saw General Ji’'s wife when she came back to the United
States with her son. I set up their attendance at a Presidential
fundraiser, the “Back to the Future” event, at a California movie
studio on October 17, 1996. I took my driver and secretary as well
as the General’s wife and Alex to meet the President.

There was a mix-up with the DNC, and my driver and secretary
were given a private audience with the President, while me and
the General’s wife and son were not included. While my driver and
secretary were very appreciative, I was very upset. When the Presi-
dent came into the main event, I moved my way to the front and
got in contact with the President and introduced the General’s wife
and son. The President spoke with Alex and asked him what he
was majoring in at college. A picture was then taken by the Gen-
eral’s wife or Alex, but I do not know what happened to it.
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Ultimately, I did not donate any money to the DNC for this event
because they made a mistake with the introduction and photo op-
portunity. Karen Sternfeld of the DNC complained to me that I
didn’t give them enough money, and I explained to her that this
was a very important guest and they had made a mistake. I said
Irene Wu, my employee, usually handled all of the details in set-
ting up attendance at these events and she had called the Gen-
eral’s wife and son to set this up. At this event, I tried to talk with
the Democratic National Committee chairman, Don Fowler, and
Fowler scolded me for not meeting my fundraising obligations.

At some point in the fall of 1996, General Ji raised concerns with
me that Liu Chao Ying could only get a one-entry visa instead of
the multiple entry visa that she had received on a previous occa-
sion. Before the July 1996 Eli Broad fundraiser, I went with Liu
to get a visa in Guangzhow, China, and told a female consular offi-
cer that since this was a general’s daughter and that she pre-
viously had a multiple entry visa, she should get a multiple entry
visa again.

After Liu deposited the money into my account, I wrote a letter,
August 18, 1996, to get Liu Chao Ying an invitation to Washington,
DC, and to go to the Democratic National Convention. At this
point, Liu didn’t get her visa and she couldn’t come. Don Fowler
also invited her to come to the convention.

Charles Parish: In early 1995, Mr. He, the president of Haomen
Beer, asked me to obtain a visa because his visa was expired. I had
previously met with Mr. He when I took he and a delegation
around Washington, DC, in December 1994 in order for them to
promote their beer in the United States.

I took Mr. He to the U.S. Embassy where I was introduced to
Charles Parish. I felt at that time that Mr. Parish and I sort of “hit
it off” and were going to be friends. It was not until later that I
became aware that Mr. Parish and He of Haomen Beer had devel-
oped a separate relationship.

Charles Parish helped me get visas for dozens of people who
asked me to provide them with invitations to the United States. I
also socialized and did many favors for Mr. Parish. I took him as
my guest to the September 1995 DNC fundraiser at the Century
Plaza Hotel in Los Angeles, to which he also brought his sister and
his girlfriend.

At the event, I took Parish to a private VIP reception with Presi-
dent Bill Clinton. Mr. Parish insisted that Mr. He and Mr. He’s
girlfriend have the opportunity to have their picture taken with the
President. This was a request that prompted the DNC to ask me
for an additional $70,000 contribution.

After the Century Plaza event, I arranged a private tour of First
Lady Hillary Clinton’s office for Mr. Parish when both he and I
were in Washington, DC. At Mr. Parish’s request, I gave invita-
tions to the United States to at least two women who were
girlfriends of his.

In Beijing, Parish would occasionally stop by my office. On one
of these visits he asked me to hire a computer tutor to train his
secretary at the Embassy. I spent $500 of my own money accommo-
dating this request. He also asked me to pay the tuition for seven
students who he knew that wanted to be educated in the United
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States. Although I did not know these students, I spent between
$7,000 to $8,000 of my own money doing this for Mr. Parish, in-
cluding sending school supplies like computer programs and books
directly to Beijing at his request.

Charles Parish did help me out on many occasions. As I stated
previously, he approved visa applications for business associates
that I brought to him. However, by the end of 1995 I decided I did
not want to continue my relationship with Parish. Part of the rea-
son why I no longer wanted to deal with Parish was because he
and Mr. He had entered into a relationship that I was not com-
fortable with.

On at least one occasion I was asked by Mr. He to give a shop-
ping bag of money and visas to Parish. Several months later, Mr.
Parish asked me to have Mr. He—I want to make a correction
here. I was asked by Mr. He to give a shopping bag of money and
a passport to Mr. Parish. Several months later, Mr. Parish asked
me to have Mr. He call him. Parish said that he wanted to be sure
that these people he provided visas for actually come back to
China. Later, Parish told me that indeed they did return to China.

I became unhappy with the way I was being treated by my busi-
ness associates in Beijing, so I decided to close my office. Too many
people were asking me for visas rather than doing business with
me.

A gentleman, Robert Luu: Early in 1996, when I was in Beijing,
I said I was called in the middle of the night by a man named Cui
Bao Chien, connected with the Great Wall International Culture
Co., who woke me up and said I need to come over to where he
was, a karaoke bar. I went there and walked into the room where
I was directed, and it was a conference-sized room with men and
women around a table.

I was introduced to the people, and one of the people in the room
was Mr. Robert Luu, who was a Chinese-American United States
citizen who was in Beijing and had not gone back to the States be-
cause of some legal problem. He asked me how to handle his case,
and I told him he should go back to the United States to work it
out.

I next met Luu in mid-1996. Luu came to the AISI office in Los
Angeles where I met him for approximately 10 minutes. Luu dis-
cussed a business proposal.

The next time I heard from Luu was before my plea. In February
1998 I received a call at my business office from Mr. Luu. A mes-
sage was left that I had received a phone call from Mr. Luu from
Beijing. I didn’t remember who Luu was and I did not call him
back.

I pled guilty in March 1998 and began being debriefed by the
FBI. Luu called me again. At that time I had been told by the FBI
to keep a recording device to record any suspicious conversations,
so I did so with this man.

In late April/early May 1998, Luu called me and asked how I was
doing. He also spoke sympathetically about me being in a difficult
situation. Luu asked to meet me, and I obtained specific instruc-
tions from the FBI about how to deal with Luu. Again, I was in-
structed to record all of their conversations.
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In their first meeting, Luu started talking about a Commander
Li who wanted to take care of me. The message was as follows: “If
you keep your mouth shut, you and your family will be safe.” The
Chinese are more polite and indirect than this, so the words do not
precisely translate. The Chinese communication was much more
sub‘file. Nevertheless, this was how I interpreted the meaning of the
words.

Essentially the message that I believe I was given was that me
and my family would be safe if I didn’t, and if I did talk, I could
not be certain what would happen. At a minimum, I believed I was
being threatened. The FBI told me that they suspected Luu might
have criminal connections.

Luu also suggested he was in contact with some people from Bei-
jing who were also known to me. Luu also mentioned that he re-
ceived money from Beijing. Luu said they would give me money to
take care of my legal expenses and my family and I could retire.

Luu also asked if we could meet again and gave me an address.
I was also given a code to use. This was in early May. Throughout
this process, the FBI was monitoring communications. The FBI
identified Luu as a San Gabriel businessman.

In the next meeting with Luu, I raised questions about my secu-
rity. We met in an open area for about 10 minutes, and Luu want-
ed to know the name of my judge. Luu also gave me the business
card of an attorney. He told me he wanted me to meet that attor-
ney at a downtown location and asked me to bring my case file.

Again Luu inquired about my family and he again implied that
I should keep quiet, and that if I did so, things would be OK. Luu
also told me that he would give me money to pay for my legal bills
and said that he thought it possible that Chinese political prisoners
could be released if I did not cooperate. At that time, I felt Luu was
scripted in the same way that I had been scripted by the FBI.

In the first week of May, I learned that the New York Times was
doing a story that involved Luu Chao Ying and the $300,000. The
FBI and I were very concerned that the news story would scare Mr.
Luu off. My attorney and I tried to get the New York Times to kill
the story. They refused.

On the day before the story came out, May 15, 1998, I ended up
going forward with a meeting with Luu and his attorney. I con-
sulted with the FBI before I proceeded. The plan was to tell Luu
and the attorney that the New York Times may come out with a
bogus story, and I was going to say that the FBI was really beating
up on me, and I actually gave them an FBI agent’s business card.

When I met with the attorney and Mr. Luu, there were FBI
agents throughout the building. I was told the attorney was con-
nected and knew the No. 3 person at the DOJ, Department of Jus-
tice, and that he was familiar with the judge that was presiding
over my case. Luu and the attorney were pitching me to replace my
lawyer, Mr. Sun. The lawyer gave me an example of someone who
did not cooperate and how everyone round him was taken care of.
He said that this client was sentenced to a country club jail.

One of the things that the FBI encouraged me to ask Mr. Luu
was “Who is behind you?” When I asked him, Luu responded by
giving me the nickname that I had given previously to Liu Chao
Ying; the nickname “Gunyang” which means “country girl.” Luu
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said Gunyang was happy that I was protecting her. Luu also men-
tioned General Ji. Luu also suggested they could plant newspaper
story and that I might be able to get a Presidential pardon.

Separately, Mr. Luu implied that they could ensure that the
judge would give me a light sentence. The attorney also said he
had experience with Watergate. I asked him how he could help me.
I was coached by the FBI to be skeptical and press for answers. In
this meeting Mr. Luu said that they could take care of my attor-
neys’ fees.

I was very nervous during this meeting and afterwards the FBI
concluded that I had to be moved to a safer place. At that time
they moved me to a hotel for 21 days with my family. My daughter,
who was graduating in this timeframe, had to go to graduation
with an FBI escort. I also had many phone calls and faxes with Mr.
Luu, both before and after these meetings. This was a period of
great stress for me and my family.

There were at least a dozen meetings and conversations between
me and Luu during May, June and July, up through the Presi-
dent’s visit to China in the summer of 1998. On Memorial Day
weekend, Luu said he had money at his house for me to pick it up,
but the FBI was afraid for me to be alone at his house and they
didn’t have me go through with picking it up. At another point,
Luu was going to put money in an account for me, but he didn’t
come through with it.

By July, Mr. Luu started making self-serving statements on the
tapes and tried to distance himself from previous statements. I was
instructed by the FBI to tell Mr. Luu that I was going to be sub-
poenaed by the grand jury and that I had to tell the truth. Mr. Luu
at that point had talked about how he thought he was being fol-
lowed or taped and he told me to tell the truth.

By the end of the summer, I told Mr. Luu that I was going to
be subpoenaed and asked what I should do. By this time, Luu sus-
pected something was going on, either he was under surveillance
or he was being taped, and he began making self-serving state-
ments and exculpatory statements. Luu said if he was ever caught,
he “would deny” everything, and that he “doesn’t know Luu Chao
Ying, doesn’t know anybody.”

Luu told me at this point that I should tell the truth. Luu also
said at this point he just wanted to get my case for the other law-
yer. I also asked Luu if I should blame this on General Ji and Mr.
Luu said sure, the “Gunyang” would like to do that.

My last question to Luu was, “What should I tell them about
you?” This question made Luu very uncomfortable and Luu said,
“I know nobody. I am nobody.” I told him I couldn’t lie to the grand
jury. I worked with the FBI throughout this entire effort and was
coached on what to say to Luu.

Thank you, Mr. Chairman.

[The prepared statement of Mr. Chung follows:]
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TESTIMONY OF JOHNNY C.C. CHUNG
BEFORE THE COMMITTEE ON GOVERNMENT REFORM & OVERSIGHT
HOUSE OF REPRESENTATIVES
MAY 11, 1999

Good moming Mr. Chairman and members of the Committee on
Government Reform and Oversight. My name is Johnny Chung. I reside in

Artesia, California, with my wife, Kathy, and my three children.

I have been asked to testify before this committee on matters related to
certain political contributions I made from 1994 through 1996. With your
permission, Mr. Chairman, I will read this written statement and ask that it be

made part of the record of these proceedings today.

In testifying before the Committee, I hope to clear the record once and for
all regarding a number of matters that have touched my life so deeply. In
particular, I hope to address and clear up a number of issues that have been
raised concerning the motivations and circumstances surrounding my political
contributions between 1994 and 1996 and, in particular, the many falsehoods,

and misleading statements made by the media, politicians and others concerning
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my experierices. 1 therefote Welcome the opportunity to tell my full story to you'

today.

During our last meeting in November 1997, I advised you, through my
counsel, that I was unable to provide you with the details of certain of my
business relationships due to a pending criminal investigation by the Department
of Justice. The Department of Justice has now agreed that I may testify, with
certain limitations, and I will make every effort to provide this committee with
full and accurate information and to answer as many questions as possible that I
previously was unfible to answer. After my testimony is complete, I am looking

forward to putting this matter behind me once and for all.

At the outset, I must make the statement and observation that I believe my
testimony here today will probably disappoint a lot of people. Contrary to what
some people think, I have never acted as an agent for the Chinese government; I
have never sought to do anything that might facilitate any sinister attempt to
undermine the interests of my country, which I love. Far from it. I am a first
generation immigrant, a U.S. citizen who, like your forefathers, do not speak

English as good as my children and my wife do, but I am as loyal to our country

2
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as any of you. One of My deep regrets abotit this entire matter has been the
terrible impact that the campaign finance scandal, caused in part by myself, has
had upon Asian-Americans, and in particular, Chinese-Americans. This
comrovefsy, ;fﬁich has been intensified by partisan politics, and a sometimes -
vicious and overreaching media, has caused me to fear that there will be a
resurgence of the same type of anti-Chinese hysteria as we have seen historically
in this country before. It is my hope that my testimony will help put a stop to the
type of inflammatory columns written by people like Mr. Safire in the New York
Times and others, who seem to want to blame everything on China and cast

doubt on the loyalty of Chinesq-Americans such as myself.

In this regard, I would note that Chinese-Americans and Asian-Americans
have for over a century contributed to the growth and greatness of America.
Asian-Americans, like your ancestors, have contributed and participated in every
level of our society. However, in my view, we have not been successful in being
full participants in the political process. I would note there is not a single Asian-
American member of this committee except for Ms. Mink of Hawaii, and very
few Asian-Americans in Congress or at high levels of our government. The

system is setup so that if you donate money, you can participate. To participate

3
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in the American political process; Asian-Americans, like myself; sought access
just like any other group through a system we did not create. It is about this

system that I will tell my story and how it ultimately destroyed my business and

my reputation.

In telling my story to you, I must make one other observation and request.
It seems to me that the American people deserve an answer from you politicians
who talk a lot about changing and improving the system. Yet, more than two
years after this controversy erupted, you, the Congress, have done nothing to
change this system. Indeed, within the last month I received an invitation to a
fund-raiser where I might have got yet another photo opportunity with some
politician - although most of you would probably run away from me at this
point. What I want to say here is that I hope my testimony doesn’t really end up
being a shouting matching between you Democrats and Republicans. Your
artacking each other or attécking others who have had their reputations ruined, in

some instances without any justification, serves no useful purpose.

If you really want to do something about this, then change the system that

allowed me to, with a few selected donations, attract the interest of the head of

4
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Chinese military intelligence. ~In-other-words; although I tertinly feel T have
some responsibility in this matter, I also think you should look to yourselves and
- ask yourselves if you really want to do something about this. Adopt some laws
and regulations that Limit the%ééd‘for suchsguge‘ amounts of money in order to
run a political campaign. Both sides are probably equally at fault for letting this
need for money get out of hand. We unfortunately live in a system where
ambassadorships can be bought and staying at the White House can cost as little
as $50,000 or access to our President or a presidential candidate can be had if
you are famous in Hollywood. Again, please keep in mind that I didn’t create

this system, you did.

I therefore ask this committee to keep in mind that I don’t think I am zlone
in suggesting that you politicians have the opportunity to be either heroes or
hypocrites. I hope my testimony will help you ultimately to become herqes.
When the historians write about this chapter in our history, hopefully they will
say that our democracy survived the challenges of partisan politics and we were
able to create a stronger and better country. You politicians should not always
kow tow to the media, who you allow to influence you way tdo much-- 2 media

which doesn’t hesitate to destroy one’s reputation without solid facts.

5
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Were it not for the support of my fanily and-the niembers-of my church,
I'm not sure I would have been able to have the strength to deal with the public
and personal attacks on my character. I do remain hopeful that as I tell my story
today, you will understand that this former busboy and supposed friend of the
President’s and politicians, has paid a very high price for my involvement in
politics. 1 found myself wearing a body wire and along with my family at one
point, in protective custody. I simply want to go back to a normal life where I

can become an active and contributing member-of my community once again.

I would like now Mr. Chairman to talk about my perscmal and business

background which led me to get involved in this matter.

I was born and raised in Taiwan and came to the United States in 1983.
After working as a busboy and working in a Holiday Inn, I ultimately opened my.
own business in the late 1980°s. After having mixed success, I started a fax
broadcast business using what was then fairly new téchnology.b However, my
desire to expand this business required a substantial amount of capital. Asa
consequence, I was constantly looking for shareholders or investors to help me
ultimately take this business public.
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By 1992; T began to target my business towards govérninent agencies,
political candidates and elected officials who I believed could get the most useful
benefit from a fax broadcast capability. As my business records reflect, 1 was
able to get business from a number of political candidates and ultimately secured
a contract with the state of California from then Governor Pete Wilson’s office.
As a consequence of my efforts to develop business, [ traveled extensively to
many of the offices of governors throughout the country, including the then
governor of Arkansas, Bill Clinton. It was ultimately at a National Governors’
Conference in 1994 that I first came in contact with an official of the Clinton
Administration who later invited me to attend my first significant fund-raiser, the
President’s 48th birthday party in August 1994, It was after this event that I
began to realize the value and importance that political donations could have on
my ability to get access and to further my business contacts. 1 also found it to be
exciting. I can never forget the thrill that me and my family and my parents had
when we first met the President and the First Lady at his birthday party. While
you elected officials may be use to that kind of thing, most Americans, I think,
including my family, were very much impressed and overwhelmed by this event.

You get the feeling when you go to these things that you are a V.I.P. And even
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though people tredted us like V.1.P.’s only because we gave'money, it still felt

good.

1 began to realize, however, that 1could also get 4 litle something back for
giving money. I saw the opportunity of attending these events and getting
pictures with people like the President and Vice-President and others as an
opportunity to promote my business and in particular the possibility of access for
potential shareholders, investors or other business clients. And as I will relate to
you shoftl’y, my first contacts with the Haomen Beer peei)le in December 1994
started me on a road towards attracting investors and relationships from a number
of business people based in the People’s Republic of China. Little did I know
then that these relationships would ultimately cause me great heartache. At the

time I saw it as a great opportunity.

One thing I should try to make very clear at this point. Beginning in 1995
through the end of 1996, my business relationships in China evolved from efforts
to obtain fax business to a business consulting relationship where I performed
many services for these Chinese business contacts. It is important to have people

understand that much of what these people wanted from me went well beyond me
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simply justtaking them toa fund-raiser: These people-wanted me to-do
everything from assisting them in getting a visa to enter this country, to escorting
them around the country, providing interpreter services, paying their expenses,

and making introductions to both business and government contacts.”

Certainly, it was very important to these people to have pictures taken with
high level American government officials. For people who do business in China,
pictures are worth their “weight in gold.” Just like many American companies
such as Coca Cola or Pepsi will spend millions to advertise in the Super Bowl
game, these businéss people and their companies treasure photographs with
important people because in China such photographs project a great sense of
importance and reflect the degree of your importance. As a consequence, they
were willing to provide me significant sums of money to help them get these

photos. We in America sometimes don’t realize how important such things are in

other cultures.

In addition, I promoted myself to these people as someone who could get a
lot of such things done and that if they provided me with consulting fees or chose
to invest in my company, I could assist their business efforts in the United States.

9
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It is my opinion that much of what these people wanted fronrmié had-Jess to do
with influencing any election as it was to gain what most Americans want from
our system -- influence and the ability to develop relationships with important
people. A lot of the people I met in China like Americans and wanted to move
here or send their children here for education. In fact, despite the recent
controversy about technology and espionage, a lot of the Chinese I met in the

Peoples Republic of China admire Americans and wanted to do business and

develop friendships.

Much has been written and said about me being a conduit for foreign
source donations to the Democratic National Committee. I have told the FBI and
1 previously have maintained that whenever I was given money, it was generally
to provide a number of services for my business partners, clients or investors.
While there is no doubt that these people had some understanding that when I
took them to an event I would often have to donate to get them in, there was
never any discussion about how much to give or when to give. Perhaps the only
exception was my encounter with Ji Sheng De, which I will discuss in a moment.
For the most part, however, [ chose when to go to an event, who to invite and
how much I was to give. I usually decided whether to attend an event depending

10
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on whethef of 1ot T was trying tosolicit someone for-business and impress them,
or demnonstrate to them that I had the ability get them to meet the President or
some important figure and have their photo taken with them. For whatever
reason, this ability te do this service, among Gthers; Suggested to many who I
dealt with in the People’s Republic that I had connections and could introduce

them to powerful people in this country.

1 will note for the record that I received in excess of $2 million from 1994
to 1996 as a result of my business relationships in China. Less than 20 percent of
that sum was a_cmal}y donateq to political causes. A substantial portion of that
money was used to either pay the expenses of my business, the expenses of
entertaining and providing services to these business groups and io return
investments back to some of my shareholders. Even with the incident involving
Ji Sieng De and Liu Chao Ying, I never intended for my business to be used to
make illegal political contributions. I always intended that I would have the

ability to decide what to do with the money after I received it.

Before I turn to a specific discussion of the various events and individuals

. that I dealt with between 1994 and 1996, I would like to say that I am very
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disappointed in the way that the Democratic National-Committee -has treated me
in this matter. They prejudged my case, attacked me publicly and even attempted
to persnade Judge Real, the judge who sentenced me last December, that I
somehow was an evil man and deseiving of great punishmient. I think that they
should be ashamed of themselves for attempting to jump on me and hide from the
fact that they aggressively solicited me for money from August 1994 until the
campaign finance controversy came to light in late 1996. I now realize that they

took my money with a smile and made fun of me when I turned my back.

Today I have mixed feelings about the President and the First Lady but I
can’t help but think that they used me as much as I used them. I aiso think,
however, that it was grossly unfair for the DNC to attack me when they were
fully aware that I was doing a lot of business and cultivating friendships with
people from the People’s Republic of China. I felt vindicated when Judge Real,
at my sentencing, said that if the DNC didn’t know about my business
relationships, they had to be the stupidest politicians he had ever seen, Most
important, I thought it was vicious for them to write a letter to }udge. Real when
they did not know the true facts -- particularly, after I had secretly cooperated -

_ with the government, worn a body wire, put myself and my family at potential
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risk and for some period of time lived in fear and uncertainty. On the other

hand, the DNC certainly was not aware of the contacts that were made by Mr. Ji
and the incident involving my receipt of $300,000 from Liu Chao Ying in August
1996. 1 will now turn to my recoilections of those events and other matters that I

believe are of some interest to this Committee.

13
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LIU CHAO YING-

I first met Liu Chao Ying in a restaurant in Hong Kong in June 1996 at a
dinner [ attended with one of my business assotiates. There were 1 number of
big tables full of people at this dinner. Apparently, Liu had heard that I might be
able to get her access to high level people in Washington, D.C. and Liu asked me
if I would be willing to get her an invitation to the United States, I agreed and

eventually she became part of the meetings and events that I had already

scheduled in July 1996 for Mr. Yao and others.

I was going from Los Angeles to New York with Mr. Yao, who at that
time wanted to take his companies public. I had previously met Federal Reserve
employee Israel Sendrovié on a cross-country plane trip and Mr.Yao asked me if
1 could set up a meeting for these officials. I took Liu along during these
meetings with officials in New York and Wgshington. She seemed impressed
and told me that she wanted to do business with me. She explained that she was
thinking of putting a company on the New York Stock Exchange. She said she
would give me $300,000 that I was supposed to use to help her set up her

business which was supposed to be in telecommunications and commercial fishing
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in Southern China. I thenset up Marswell Investments-in late July/early August
1996 for this purpose. At the time, I used my own money o set up the company

but I expected that these costs would ultimately come out of the $300,000 Liu

Chao Ying had promised me.

During the Washington, D.C. event with Liv and Mr. Yao, | introduced
‘Liuto Dén Fowler as the daughter of a powerful General. Fowler joked that he
had a Jow rank in World War II.  Also during that trip, I had a discussion with
Liu Chao Ying at the Willard Hotel. Liu Chao Ying asked me if I had a Hong
Kong bank account. Isaid yes and gave her my bank account number in Hong
Kong by writing void across a blank check and giving the check to her. During
this conversation, Liu Chao Ying also told me: “Don't do business with Yao -~
just do business with me.” 1 was still z;a;( sure if shé would provide the
$300,000. I did notice on this eccasion and on another occasion, that a picture of

me was missing after I met with Liu Chao Ying. The other occasion was during

one of my visits to Hong Kong.

Also during my various discussions with Liu Chao Ying, she informed me

that she was going to change her travel plans as.a result of what she felt were our
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very productive meetings. Originally, she had been scheduled to go back to "
Hong Kong after this trip but changed her plans so that she could go directly to
Beijing. She later told me that the reason that she went to Beijing instead of

Hong Kong was so that she could tell her father about her trip.
AUGUST 1996 MEETINGS WITH GENERAL JI

On August 7, 1996, I returned to Hong Kong with my daughter and her
friend. On August 11, we were in Zhuhai (which is across the border from
Macau and in China) when I received a phone call from Liu Chao Ying and she
invited me to dinner with someone who she said was a very important man from

Beijing. I accepted the invitation.

The dinner was on August 11, 1996. Liu Chao Ying picked me up in her
car and we went to a restaurant which is famous for its abalone (I do not
remember the name of the restaurant), She told me that the man we were going
to meet with was very important. Liu Chao Ying stressed that I should not be
afraid to tatk myself up and she encouraged me to show him my brochure. Lin

Chao Ying told me that I was a much more impressive prospect than Charlie Trie
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because'] had better connections-than-Trie and-that-my-brochure-was-much better
than Trie's. I also would like to add one oddity that stuck out in my mind. At
one point during our conversation, Liu Chao Ying made 2 cell phone call from
the restaurant’s basement. I asked her how she could make a call from a

basement she said there was special antenna.

When General Ji arrived, he came through the kitchen and introduced
himself as “Mr. Xu” -- the Chinese equivalent of “Mr. Smith.” The General
said, “You can call me Mr. Xu” and it was clear from the way he said this that
this was a bogus name. 1and Liun Chao Ying spoke with Ji about her recent trip
-- talking up the past times I was able to get meetings with politicians and
dignitaries. Liu Chao Ying was very deferential to Ji in a way that it made me
think he &as her boss or superior. The key information relayed to me at this

dinner from Ji was the following:

“We really like your President™
“We hope he will be re-elected” or ["We would like him to be re-elected”]
“1 will give you $300,000 U.S. dollars”

“You can give it to [or use it for] your President and Democrat Party”
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~T-was somewhatstartled-by this proposal-and+-wendered who this man
really was. However, I didn't want to insult him or insult Liu so I remained
quiet and agreeable. I said something like “this is fine - it would be great to do

business together -- the more business 1 cando; then the more money | can give

[to the President and Democrat Party].”

Ji then left through the kitchen and then we left the way they came in. No
one paid the bill. When I got in the car with Liu, she put her finger up to her lips
and indicated that I should not talk while they were in the car with the driver.
When we got out of the car I asked: “Who is he?” and she told me the General's
name and who he was. Idid not recognize the name. Liu scolded me and said
that I needed to know my Chinese history better. She explained that his
predecessor was the government official who said that the American Government
should be more worried about missiles headed to Los Angeles than Taiwan. She
then told me Ji was the Military Intelligence Director of the Peoples Liberation
Army. She wrote down his name on a small piece of paper and gave it to me and
1 put the paper in my pocket. Since my daughter and her friend Were there I was

not going to make a big deal about this.
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At the-time, 1 was staying with a-friend. - The next day; T-teld my friend
who I met with, and my friend said that Ji is a very important person. I also

showed my friend in Zhuhai the piece of paper with the name and he recognized

the name.

SECOND MEETING WITH LIU CHAO YING AND GENERAL I

On August 13, 1996, 1 met again with Liu Chao Ying and General Ji back
in Hong Kong. We met at a hotel lobby in the bar. The hotel is next to the
Shangri La Hotel. 1 first was with Liu and then General Ji came in to join us. ‘Ji
said to me - “Now you know who I am.™ He told me that his name was so
sensitive that he still wanted me to call him by an alias - Mr. Xu (equivalent of
“Mr. Smith™) Ji spoke in Chinese to Liu saying “I will wire $300,000 to your
account and you wire it to him.” Ji said he needed a “receipt™ or “report” to.

give “to the organization”.

At this point, Mrs. Ji came into the bar and sat with us and the talk
changed to talk about children. General Ji had a son who was attending UCLA.

His son wanted to stay at UCLA and in the United States. Mrs. Ji said the son,



255
Alex, was the favorite of his prandfatiier It as @ very informal discussion of
mothers and fathers talking about their kids. Mrs. Ji also said she was going to
come back to the United States where she told me she had already lived for 11
" years. AleX began 10 Work at AISI, my compaiy, shortly afier1 returned from
this trip. He worked beginning in Oct/Nov 1996 and on and off through

February 1997.

After Jileft this meeting, I briefly expressed to Liu my concern about
getting involved with the General's money. My understanding was that she was
going to give me the $300,000 and now that was changing and I didn't want to

get involved in this kind of arrangement. I then went back to my hotel room.

The next moming, August 14, Liu called me early and was yelling at me
about not having a U.S. dollar account in Hong Kong (I had previously given her
my account number at 2 Hong Kong bank). Liu always talked in foul language
and she said to me, “Damn it [her language was worse] how come you don't

have a U.S. dollar account?” 1 told her to come over after she was done so I

could talk with her.
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“When she came ‘over Taterthat dayT continued to raise"myConcerns-about
getting the money from General Ji instead of Liu herself. I also pointed out that
the money was supposed to be for the various business deals we had discussed in
July. Inresponse, she told me that I could use the money for three things: I
could give it to the President and Democratic party, I could use it to take care of
the General's son, Alex, and I could use it for my own purposes/business and fo
set up my and Liu's companies. ] told Liu I was concerned because she had

promised me her money and now this was something different.

In what I perceived as an effort to persuade me that it was okay to do it this
way, she told me that Mark Middleton also “got half a million™ from a Singapore
;roup from someone named Hwang, Huang or Wong and the purpose of the
money was “to do good things for China,” or to benefit China. She also
mentioned a “Boeing Representative in Hong Kong,” who she said they gave a
lot of business to. In conjunction with the “Boeing representative,” the name
Young was mentioned. She also said that “we gave him the business in order for
him to do good things for China.” I did not have a first name of this Mr, Young,
My sense was that I was told this so I wouldn't be worried about taking this

money from Ji and Liu Chao Ying. My impression of these other examples was
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that they wer€ involved in developing relationships and access to help China.

1 had limited dealings with Mark Middleton but knew who he was when
Liv mentioned him. I had met him through Richard Sullivan in 1994 and had
contacted him in early 1995 to talk aﬁout a friend who needed some assistance
with a Swiss bank account. The friend was Ruth Lin, a child of a rich Chinese
family. Supposedly she was prepared to help the DNC if she could get help with
this bank account. She told me that there were people who were trying to kill her
and sﬁe wanted to get the family's bank account in Switzerland. I called Sullivan
and asked him to have Mark Mi_ddleton call to help her. ' I also asked Middleton
to call her too. Middleton told me that my associate Larry Liou was also

pressing him to do something for her. I also saw Middleton at the White House

when I visited in 1996.

After these representations from Liu, I kept the money which actually had
already been transferred into my account that morning by Liu. I never had any
intention to give the $300,000 to the Democrats and I ended up following Liu's
advice and used the money primarily for inyself andv for helping the General's .

son, although I did make a donation to the DNC that was from the same account



258
into Which Liis made the déposit.1 commingled money from mulfipté-sources
into this accbum and 1 did not intend for the donation to come strictly from Liu’s
funds. Ialso dénated to John Kerry in this time frame but in my mind, I had
already obligated myself to contribute to Kerry back in July When his pecple
arranged the meeting at the SEC for Liu Chao Ying and Mr. Yao. As T have said
before, although I received money from many sources, I, alone, decided how and

when to donate it, who to donate to, and how much.

] believe my bank account at Overseas Trust Limited shows a wire being
received on Aug_ust 14, 1996, _and then it went to my Cal Fed bank account. I
wrote a check for the President’s Birthday party from that account. On August
16, 1996, I transferred the money from Cal Fed to General Bank in order to
make a contribution to the DNC. I would also note that on this same day, Mr..
Yao wired $200,000 irto this same oversees trust account. I always considered
the money in this account, including the money from the General, to be my
money, and I was free to do with what I wanted. I emphasize that except for the

General, no one told me to give money to the Democrats. All of the money I

received I have reported as income.
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I next saw General Ji's wife-when she came back to the United States with
her son. I set up their attendance at a Presidential fundraiser - the “Back to the
Future” event - at a California movie studio on October 17, 1996. I took my
driver and secretary as well as the General's wife and Alex to meet the President.
There was a mix up with the DNC and my driver and secretary were given a
private audience with the President while me and the General's wife and son
were not included. While my driver and secretary were very appreciative, I was
very upset. When the President came into the main event, I moved my way to
the front and got in contact with the President and introduced the General's wife
and son. The President spoke with Alex and asked him what he was majoring in

at college. A pictilre was then taken by the General's wife or Alex, but I do not

know what happened to it.

Ultimately, I did not donate any money to the DNC for this event because
they made a mistake with the introduction and photo opportunity. Karen
Sternfeld of the DNC complained to me that I didn't give them enough money
and I explained to her that this was a very important guest and they had made a
mistake. I said Irene Wu (my employee) usually handled all the details in setting

up attendance at these events and she had called the General's wife and son to set
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this up. At this event, I tried to talk with Democratie National-Committee
chairman Don Fowler and Fowler scolded me for not meeting my fundraising

obligations.

At some point in the fall of 1996, General Ji raised concerns with me that
Liu Chao Ying could only get a one-entry visa instead of the multiple entry visa
that she had received on a prior occasion. Before the July 1996 Eli Broad
fundraiser, I went with Liu to get a visa in Guangzhou, China and told a female
consular officer that siﬁce this was a General's daughter and that she previously

had a multiple entry visa, she should get a multiple entry visa again.

After Liu deposited the money into my account, I wrote a letter (August
18, 1996) to get Liu Chao Ying an invitation to Washington, D.C., and to go to
the Democratic National Convention. At this point, Liu didn't get her visa and

she couldn’t come. Don Fowler also invited her to come to the convention.
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CHARLES PARISH™

In early 1995, Mr. He, the president of Haomen Beer, asked me to obtain a
visa because his was expired. [ had previously miet Mr. He when Itook he and a
delegation around Washington, DC in December 1994 in order for them to
promote their beer in the United States. 1 took Mr. He to the United States
embassy where I was introduced to Charles Parish. I felt at that time that Mr.,
szrish and I sort of “hit it off” and were going to be friends. It was not until

later that I became aware that Parish and Mr. He of Haomen Beer had developed

a separate relationship.

Charles Parish helped me get visas for dozens of people who asked me to
provide them with invitations to the United States. I also socialized and did many
favors for Mr, Parish. I took him as my guest to the September 1995 DNC fund
raiser at the Century Plaza Hotel in Los Angeles, to which he also bro;ght his
sister and his girlfriend. At the event I took Parish to a private VIP reception
with President Bill Clinton, M. Parish insisted that Mr. He and Mr. He’s
girlfriend have the opportunity to have their picture taken with the president.
This was a request that prompted the DNC fo ask me for an additional $70,000

contribution. After the Century Plaza event, I arranged a private tour of First
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Lady HillaryClinton's office for Mr: Parish-wheirbotirhe-and-T-were in

Washington D.C.

At Mr. Parish’s request I gave invitations to the United States to at least

two women who were girlfriends of his.

In Beijing, Parish would occasionally stop by my office. On one of these
visits he asked me to hire a computer tutor to train his secretary at the embassy.
1 spent $500 of my own money accommodating this request. He also asked me to
pay the tuition for seven students who he knew, that wanted to be educated in the
United States. Although I did not know these students, I spent between $7-8,000
of my own money doing this for Mr. Parish, including sending school supplies

like computer programs and books directly to Beijing at his request.

Charles Parish did help me out on many occasions. As I stated previously,
he approved visa applications for business associates that I brought to him.
However, by the end of 1995, I decided 1 did not want to continue my
relationship with Parish. Part of the reason why I no longer wanted to deal with

Parish was because he and Mr. He had entered into a relationship that I was not
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comfortable with. On at Jeast one occasion, 1 was asked by Mr. He to give a
shopping bag of money and visas to Parish. Several months later Mr. Parish
asked me to have Mr. He call him. Parish said that he wanted to be sure that the
people he provided visas for actually came back to China. Later, Parish told me
that indeed, they did return to China. I became unhappy with the way 1 was being
treated by my business associates in Beijing so I decided to close my office. Too

many people were asking me for visas, rather than doing business with me.

ROBERT LUU

Early in 1995, when I was -in Beijing, 1 said I was called in the middle of
the night by a man named Cui Bao Chien (conhected with the Great Wall
International Culture Company) who woke me up and said I needed to come over
to where he was at a karaoke bar. I went there and walked into the room where I
was directed and it was a conference sized room with men and women around a
table. I was introduced to the people and one of the people in the room was Mr.
Robert Luu who was a Chineée—American/U.S. citizen who was in Beijing and
had not gone back to the States because of some legal problem. He asked me

- how to handle his case and I told him he should go back to the U.S. to work it
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- oouts

1 next met Luu in mid-1996. Luu came to the AIS] office in Los Angeles,

where 1 mét him for approximately ten minutes . Lt discussed a business

proposal.

The next time 1 heard from Luu was before my plea. In February 1998, 1
received a call at my business office from Mr. Luu. A message was left that I
had received a call from a Mr. Luu from Beijing. I didn't remember who Luu

was and I did not call him back.

1 pled guilty in March 1998 and began being debriefed by the FBI. Lun
called me again. At that time I had been told by the FBI to keep a recording
device to record any suspicious conversations, so I did so with this man. In late
April/early May 1998, Luu called me and asked how I was doing. He also spoke
sympathetically about me being in a difficult situation. Luu asiced o meet with
me and I obtained specific instructions from the FBI about how to deal with Luu.
Again, I was instructed to record all of their conversations. In their first meeting

Luu started talking about a Commander Lee, who wanted to take care of me.
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The message was 2s follows:”'if you keep your mouth-shut, you and your family
will be safe.’ The Chinese are more polite and indirect than this so the words do
not precisely translate. The Chinese communication was much more subtle.
Nevertheless, this was how | interpreted the meaning"of the words:" Essentially
the message that I believes I was given was that me and my family would be safe
if 1 didn't talk and if I did talk, I could not be certain what would happen. Ata
minimum, I believed I was being threatened. The FBI told me that they suspected

Luu might have criminal connections.

Luu also suggested he was in contact with some people from Beijing who
were also known to me. Lun alsc': mentioned that he received money from
Beijing. Luu said they would give me money to take care of my legal expenses
and my family and 1 could retire. Luu also asked if we could meet again and
gave me an address. I was also given a code to use. This was in early May.v
Throughout this process, the FBI was monitoring communications. The FBI

identified Lun as a San Gabriel businessman.

In the next meeting with Luu, | raised questions about my security. We

- met in an open area for about 10 minutes and Luu wanted to know the name of
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my judge. Luu also gave me the business card of an attorney. He told me he
wanted me to meet the attorney at a downtown location and asked me to bring my
case file. Again Luu inquired about my family and he again implied that I should
keep quiet and that, if I did so, things would be okay. Luu also told me that he
would give me money to pay for my legal bills and said that he thought it possible
that Chinese political prisoners could be released if I didn't cooperate. At the

time, I felt Luu was scripted in the same way that I had been scripted by the FBI.

In the first week of May, I learned that the New York Times was doing a
story that involved Liu Chao Ying and the $300,000. The FBI and I were very
concerned that the news story would scare Mr. Luu off. My attorney and 1 tried
to get the New York Times to kill the story. They refused. On the day before
the story came out (May 15, 1998), I ended up going forward with a meeting
with Luu and his attorney. I consulted with the FBI before I proceeded. The
plan was to tell Luu and the attorney that the New York Times may come out
with a bogus story and I was going to say that the FB] was really beating up on

me and I actually gave them an FBI agent's business card,

When I met with the attorney and Mr. Luu, there were FBI agents
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throughout the building. I was told the-attorney was connected and knew the
number three person at DOJ and that he was familiar with the Judge that was
presiding over my case. Luu and the attorney were pitching me to replace my
lawyer, Mr. Sun. The lawyer gave me &n example of someone who did not
cooperate and how everyone around him was taken care of. He said that this

client was sentenced to a country club jail.

One of the things that the FBI encouraged me to ask Mr. Luu was -
“Who's behind you?” When I asked him, Luu responded by giving me the
nickname that I given previously to Liu Chao Ying. The nickname was
“gunyang” which‘ means “countfy gitl.” Luu said “gunyang” was happy that I
was protecting her. Luu also mentioned General Ji. Luu also suggested they

could plant newspaper stories and that I might be able to get a presidential

pardon.

Separately, Mr. Luu implied that they could ensure that the Judge would
give me a light sentence. The attomey also said he had experience with
Watergate. I asked him how he could help me. I was coached by the FBI to be

~ skeptical and press for answers. In this meeting Mr. Luu said that they could
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take care of iy ttorneys’ feesT Twas very nervous during this meeting and
afterwards the FBI concluded that | had to be moved to a safer place. At that
time they moved me to a hotel for 21 days with my family. My daughter who
was graduating in this time Trame had {680 to gradustionwith an FBI escort. 1
also had many phone calls and faxes with Mr. Luu both before and after these

meetings. This was a period of great stress for me and my family.

There were at least a dozen meetings and conversations between me and
Luu during May, June and July - up through the President's visit to China in the
summer of 1998. On Memorial Day weekend, Luu said he had money at my
house for me to pi‘ck up but the FBI was afraid for me to be alone in his house
and they didn't have me go through with picking it up. At another point, Luu

was going to put money into an account for me but he didn't come through with

it.

By July, Mr, Luu started making self serving statements on the tapes and
tried to distance himself from previous statements. I was instructed by the FBI to
tell Mr. Luu that I was going to be subpoenaed by the grand jury and that I bad to

tell the truth. Mr. Luu at that point had talked about how he thought he was



269

being followed or taped and he wid me totell the truth—

By the end of the summer, I told Mr. Luu that | was going to be
subpoenaed and asked what I should do. By this'time, Luu suspected something
was going on -- either he was under surveillance or he was being taped -- and he
began making self-serving statements and exculpatory statements. Luu said if he
was ever caught he “wpuld deny” everything and that he doesn’t “ know Liu
Chao Ying; doesn't know anybody” Luu told me at this point that I should tell
the truth. Luu also said at this point that he justfwa:n/téd to get my case for the

other lawyer. 1 also asked Luu if I should blame this on General Ji and Mr. Luu

said sure -- the “gLinyang” would like that.

My last question to Luu was “What should I tell them about you?” This
question made Luu very uncomfortable and Luu said, “I know nobody, I'm
nobody....” 1 told him I couldn't lie to the grand jury. I worked with the FBI

throughout this entire effort and was coached on what to say to Luu.
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Mr. BURTON. Thank you, Mr. Chung. That was a very, very thor-
ough statement, and we do appreciate that.

I will now recognize the committee’s chief counsel, Barbara Com-
stock, for 30 minutes for questioning.

Ms. CoMSTOCK. Good afternoon, Mr. Chung and Mr. Sun, Mr.
Murphy, and Ms. Cohen. I want to thank you, and I want to note
for the record that we met approximately 2 weeks ago, majority
counsel, myself, Mr. Wilson and Mr. Griffin, and also minority
counsel were included in that meeting, and we appreciate your
working with us for 2 days to informally discuss this and your co-
operating with us in this matter. I know it has been a long ordeal
for you, Mr. Chung, and your family, and we appreciate your testi-
mony here today.

Mr. Chung, on March 17th, 1998, you pled guilty to charges of
making almost $30,000 in contributions to the Clinton-Gore 1996
campaign, as well as Senator John Kerry’s campaign, and you also
pled guilty to charges involving bank fraud and tax evasion; is that
correct?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoOMSTOCK. And in your plea agreement, you agreed to co-
operate with the government and with all the investigations, cor-
rect?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. ComMsTOCK. And I know when we were out at that meeting
with you a couple of weeks ago, we met with the FBI agent. J.J.
Smith was with us; is that correct?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMSTOCK. And he was the agent you worked with through-
out your cooperation?

Mr. CHUNG. Yes, that was the agent who I worked with.

Ms. ComsTOCK. OK. I know he had expressed your cooperation
to us when we were there, and was that your impression through-
out your time working with Mr. Smith?

Mr. CHUNG. Yes.

Ms. CoMSTOCK. And as a result of that cooperation, you were
given a sentence of 5 years probation and 3,000 hours of commu-
nity service, correct?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMsTOCK. From what we have been told from Justice De-
partment and FBI sources familiar with your case, this is the type
of sentence that is only provided to witnesses who the government
feels provided both substantive information as well as a great deal
of cooperation. Was that your understanding also?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMsTOCK. Now, I understand as a result of that coopera-
tion, you and your family have also experienced what you were just
testifying to, both you and the FBI perceived as possible threats
against your security.

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMSTOCK. And I think we will get to that a little later, but
I guess it is clear that you feared for your safety, and even more
so the safety of your family?

Mr. CHUNG. Yes, that is correct.
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Ms. CoMsTOCK. Now, as you explained to us, Mr. Chung, back
a few years ago you were very much a welcome person at the
White House, correct?

Mr. CHUNG. I guess so.

Ms. CoMSTOCK. You were at many of the fundraisers and events.
I believe you were at the White House almost 50 times; is that cor-
rect?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMsTOCK. And when this matter first became public in late
1996 and early 1997, you made the observation that you thought
the White House was like a subway. “You have to put coins in to
open the gates.” Was that your observation?

Mr. CHUNG. Yes, that is correct.

Ms. CoMSTOCK. And as a result of this access that you had to the
White House and other high-ranking administration officials, that
made you known in China as somebody who had a lot of high-rank-
ing connections; is that correct?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMsTOCK. You told us about after you had the Haomen
Beer people in the White House in December 1994, they had pic-
tures taken with the President. When you went back to China in
1995, how were you greeted by those folks?

Mr. CHUNG. After we had the pictures taken at the White House
at the Christmas party of 1994, Haomen Beer people welcomed me
at China with a red banner in their beer manufacturing company,
and they welcomed me with a big party.

Ms. ComsTocK. They had also used their pictures with the Presi-
dent for their beer commercials or beer advertising; is that correct?

Mr. CHUNG. I did not know until the campaign contribution
comes up. When I was in Beijing there ask a part of street I never
know I should go. I would say thank you to the CNN, show me the
pictures on the TV. That I know at that time. They used the pic-
tures for their commercial purpose.

Ms. CoMSTOCK. And as a result of the business and the access
that you described to us in your statement, you believe that is how
you came to the attention of Liu Chao Ying in the summer of 19967

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. ComsTOCK. OK. And you have told us that it was in June
1996 that you first met her; is that correct?

Mr. CHUNG. I do not understand this question.

Ms. ComsTocK. I was wondering if you first met Liu Chao Ying
in June 1996.

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMsTOCK. I just wanted to show your passport records. I
believe you received a copy of the exhibits also. This is exhibit 1,
where it shows your passport records with you entering Hong Kong
and going between Hong Kong and Macau throughout June 5th
and June 8th.

[The exhibit referred to follows:]
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Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMmsTOCK. Is that around the time when you believe you
first met Liu Chao Ying?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. ComsTock. OK. I would note for the record that there was
also some marks in your passport where you were also in China
or Hong Kong in late June, also.

Mr. SUN. Just for the record, Mr. Chung has a hearing problem.
He has a problem hearing in one of his ears. That is why he is hav-
ing some difficulty.

Ms. CoMmSsTOCK. Let me know if I need to speak up.

As you explained, you brought Liu Chao Ying to several events
in July 1996. I wanted to show you a record that is exhibit 2, that
is a July 16th memo. It is a memo from your company, from your
general manager at that time, Irene Wu. It indicates that you were
going to take Ms. Liu to a dinner at Mr. Eli Broad’s House, is that
correct?

[The exhibit referred to follows:]
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- _AISI__

AUTOMATED INTELUGENT SYSTEMS, INC.
S— ... — e ——
2774 Plaza Ded Amo o Sule #809 » Torrance, CA 50503 « Te: AR = ARMNRIREID
S‘L‘t L 34
DNC . ~ Tuly 16,1996
Atte: Karen Stemnfeld R
Fax: U .
Dear Karen,
Broad’s Dinger:
Mr. Johnny Chung/Chai CEQ d Intelligent Systems, Inc. TelJNEN
M. Yat-Hung Yni/President China Medical Development Co.  PP#
Ms. Chao-Ying Lin/Vice President China Acrospace Int’i Holding Lid. PP#

Beverly Hilton: (Private Reception No.lto 4 :
51,M.r. Johnny Chung/Chai &CEQ A d Intelligent Systems, Inc.

2.Mr. Cheng-Yun LvChairman&CEQ  Zbas Hai S.EZ. Shen Chi Industry Co Ltd.

3.Mr. 5hi Jin Yu/President _Hopestwin Limited

P 4.Mr. Bin Liw'Vice President Yip'y Int’l Investment Holding Ltd.

r 5.Ms. Kathy Chung/Spouse of Johany T - -
- : China Mateead v Co.
7M. Li-Ching Young/Shareholds A d Intelligent § s, Inc.
@ %S,Ms.Yueh-bac Young/Spouse - - -
9. M. Ji-Hwei Young/Sh 1ok . A d Intelli S Inc.
10.Ms.Chun-Hsiang Young/Spouse -
1.Ms. Irene Wu/General Manager AISI _
2.Mr. Steve Huang/Special Assistant AIST T
© 3.Ms. Yuan Tian/Special Assistant(China)  AISI
4.Mr. Michae! Lin/Chief Engineer AISI
5.Ms. MNancy Lee/Administrator AISI
6,Ms. Yvonne Meng/Marketing Assoc, AIST
7 Ms. Jessie Lin/Engineer AlSI
.My, Jack Abajian/Consultant Arthur Anderson Tl A
9.Mr Jack Shieh/Coordinator TBC Worldwide Tel:
10.Ms. Judy Lin/General Manager Aldiron Hero Gro&p Td:=
T will give you the passpont numbers for Mr. Yiu and Ms. Liv (Broad’s Dinnerjon Thursday the 18th,
" Thank you for your help.

Sincerely. . 3 EXHIBIT
Irene Wy 2
Gengral Manager -
— BUILDING THE U_S. FAX HIGHWAY TODAY

JCH15M17
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Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMmsTOCK. Now, this document from your company shows
that under the Broad dinner, it does say Broad dinner, but we un-
derstand that to be the Eli Broad dinner held in July 1996, you
were the one who was bringing Liu Chao Ying to this event, cor-
rect?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMmSsTOCK. I would just note for the record that your name
is listed first there, and then the third name is Ms. Liu Chao Ying,
vice president, China Aerospace International Holding, Limited.

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. ComsTocK. That would be Ms. Liu, correct?

Mr. CHUNG. That is correct, yes.

Ms. CoMSTOCK. And your assistant, Irene Wu, who drafted this
document, also indicated you would give the passport numbers for
Ms. Liu and another of the foreign guests. That is on the bottom
here. It says, “I will give you the passport numbers for Mr. Yiu and
Ms. Liu.” Was that the normal practice you had when you brought
the foreign guests to these events?

Mr. CHUNG. Yes.

Ms. CoMmsTOCK. They asked to you provide the passport num-
bers?

Mr. CHUNG. Yes, sometimes. Yes.

Ms. ComsTOoCK. Now, you told us that you had also given Ms. Liu
your Hong Kong bank account when she had requested it at this
time on this visit in July 1996, sometime during that visit, is that
correct?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMsTOCK. You also set up a company, Marswell Invest-
ments, with Ms. Liu Chao Ying, in anticipation of going into busi-
ness with her?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMsTOCK. I wanted to show you on the screen now
Marswell documents. This is exhibit 3. This is a certificate with
your name on it, Johnny Chung, and then there is a second certifi-
cate that has Ms. Liu’s name, it says Chao-Ying Liu on it, and it
shows both of you incorporating this Marswell Investment Co. in
California in 19967

[The exhibit referred to follows:]
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Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMsTOCK. Now, you said when Ms. Liu left the company in
late July, originally she was going to go back to Hong Kong but she
ended up going to Beijing, is that correct?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. ComsTock. OK. Now, she told you that she had to see her
father in Beijing, is that correct?

Mr. CHUNG. I asked my former general manager, Irene Wu,
where did she go. She said she went straight back to Beijing. As
I know, she is going back to Hong Kong. Later on when I went
back to Hong Kong, I asked her, and she said I went straight back
to Beijing, talked to my father.

Mr. BURTON. Did you know at the time, Mr. Chung, that her fa-
ther was the former head of the People’s Liberation Army? Did you
have any knowledge of that?

Mr. CHUNG. When people, one gentleman introduced her to me,
of course he said, the gentleman introduced her to me, he said her
father is the most high ranking General, the General of the Army.
This I know.

Mr. BURTON. So you knew when she was going back to talk to
her father, she was going back to talk to somebody very high in the
government who had been the head of the People’s Liberation
Army?

Mr. CHUNG. I said the father and also, yes, Mr. Chairman.

Mr. BUrTON. OK, thank you.

Ms. ComsTOCK. Now, on August 7th you traveled back to Hong
Kong with your daughter and a friend of hers?

Mr. CHUNG. Yes, ma’am.

Ms. CoMsTOCK. I wanted to show you your passport records that
we have as exhibit 4 show you entering Hong Kong on August 7th.

[The exhibit referred to follows:]
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Mr. CHUNG. Yes.

Ms. CoMSTOCK. And then several days after you were there, you
said you got a call on August 11th—Ms. Liu contacted you, and I
wanted to show you exhibit 5 is your passport records of August
11th. These passport records indicate that you left China on Au-
gust 11th and then entered and departed Macau in route to Hong
Kong and then you entered Hong Kong.

[The exhibit referred to follows:]
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Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMmsTOCK. When Ms. Liu called you, she said she had an
important person for you to meet and you were going to have a din-
ner in Hong Kong, correct?

Mr. CHUNG. Yes, ma’am.

Ms. ComSsTOCK. Does this exhibit 5 here reflect the route that
you had to travel with Ms. Liu in order to get to Hong Kong?

Mr. CHUNG. Yes.

Ms. ComsToCK. OK.

Mr. BURTON. As I understand it, you were staying with a friend
when you were there at that time, is that right?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BURTON. And Ms. Liu contacted you. How did she know
where you were staying?

Mr. CHUNG. I was there traveling. I take my daughter and her
friend in Macau frequently for one date. Macau is like a street
close to Taihe. Then I enter into China, Taihe, with my business
friend. And his telephone rings. Mr. Chairman, this is what the
gentleman, the name I cannot talk about it here by the instructions
of the Department of Justice for the ongoing investigation.

This gentleman’s telephone was ringing, and he gave it to me,
part of the phone, and said “Ms. Liu Chao Ying call you.”

Mr. BURTON. The point I am trying to figure out in my mind is,
did you tell her you were staying there?

Mr. CHUNG. She know that—the day we arrived in Hong Kong,
there are so many people who I took over here for that event, they
all entertaining my daughters and me at the one event.

Mr. BURTON. So Liu Chao Ying knew where you were staying?

Mr. CHUNG. Yes. She knew I am on my way to Macau in China.

Mr. BURTON. Thank you.

Ms. ComsTocK. Did Liu Chao Ying also know the person you
were staying with, personally?

Mr. CHUNG. Yes, ma’am.

Ms. CoMmsTOCK. Now, you described the meeting that you had
with General Ji and Liu Chao Ying, it was in the basement of a
restaurant?

Mr. CHUNG. Yes, ma’am.

Ms. ComsTOoCK. OK. And when General Ji came in, he went
through the kitchen instead of coming through a door the way you
had come in?

Mr. CHUNG. Yes, ma’am.

Ms. CoMSTOCK. Could you describe General Ji to us? Were you
able to identify him in order to tell the Justice Department who he
was or what he looked like?

Mr. CHUNG. When 1 fully cooperated with the FBI and the De-
partment of Justice, they show me a dozen pictures. Before they
showed me the pictures, they asked me the description of the Gen-
eral Ji, and I told them that. When they showed me the pictures,
within 2 to 3 seconds, out of the 10 pictures I pick it up, 2 of them.
One is the picture I know, 50-some years old; one is the picture of
20-30 some years old. And, yes, I know him.

Ms. ComsTOCK. OK. So you were able to pick out the pictures
from the group of pictures that the FBI showed you?

Mr. CHUNG. In 2 or 3 seconds.
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Ms. ComsTOCK. They indicated to you that you indeed had picked
out General Ji’s picture?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. ComsTocK. Now, you had testified—could you just tell us
again what General Ji said to you at that dinner, at the conclusion,
about the $300,000?

Mr. CHUNG. Yes, that is correct. I am going to say it in English
first, and I am going to use the Chinese exactly what he said to
me, and we have the interpreter over here to translate it.

At the abalone restaurant, he said to me, “I like your President
very much.”

The INTERPRETER. We like your President very much.

Mr. CHUNG. We would like to see him reelected.

The INTERPRETER. We hope to see him reelected.

Mr. CHUNG. I will give you $300,000 U.S. dollars.

The INTERPRETER. I will give you $300,000 U.S. dollars.

Mr. CHUNG. You can give it to the President and the Democrat
party.

The INTERPRETER. You can give it to your President and the
Democratic party.

Ms. ComsTOCK. Now, when Ji said that to you, you did not make
any objections about anything he said?

Mr. CHUNG. Inside my heart, after that point, he said he is Mr.
Xu. I said to myself at that moment, who the hell this guy is? Who
do you think you are? I didn’t say it. Inside my heart I say that.

Ms. CoMSTOCK. Now, when you returned home that evening, the
friend that you were staying with, you told us that you asked him
if he knew who General Ji was, and he told you also that he was
an important person?

Mr. CHUNG. Yes. He write it down on a small piece of paper with
a name. I show it to my friend in Xhuhai, and I asked him who
he is. It is what she said, who he is. And my friend told me that,
yes.

Mr. BURTON. One of the things that was of interest to me is, and
this is an opinion that I want to get from you, you said I think in
your statement that Liu Chao Ying showed deference to General Ji.
Can you describe how you felt that, because it is very important
that we understand who was making the $300,000 contribution
and who was making the decisions on how it was to be spent.

Mr. CHUNG. To answer your first question, Mr. Chairman, as a
businessman in the room, you would know who is more important
when you see who is talking and who is following the order. And
I can see clearly he is the boss or he is the superior. And then he
told me that, after that time, after that abalone restaurant. In my
heart, I said to you already, I don’t know who this guy is. “Who
the hell you are?” I said to myself, and later on I found out. Up
to this point, I still didn’t receive anything yet.

Mr. BURTON. But you did get the clear impression, very clearly,
that General Ji was in charge and that he was going to be the
intermediary between you and General Ji?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMSTOCK. I just wanted to get to those bank records. I
want to show you exhibit 6, which shows again—that is when you
said you met with General Ji again. Again, your passport shows
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you leaving China, I believe you said you were in Xhuhai and again
entering Hong Kong. It was at this second meeting where General
Ji turned to Liu and told her, “I will wire $300,000 to your ac-
count,” and she was to wire it to you, is that correct?

[The exhibit referred to follows:]
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Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMSTOCK. I am showing you exhibit 7 on the screen. This
is your Overseas Trust Bank account record that was provided to
the committee recently. You had said on this morning that Liu
Chao Ying called you and said she was putting money into your ac-
count. I guess I would direct your attention to the third entry down
where it says—it is 14 August 1996. It has a transaction for a de-
posit of approximately $2.3 million Hong Kong dollars?

[The exhibit referred to follows:]
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Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMSTOCK. And my understanding is that is the equivalent
of $300,000 U.S. dollars; is that correct?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMSTOCK. And prior to receiving that deposit that Liu Chao
Ying facilitated, your account showed only a balance of approxi-
mately $1,068 Hong Kong dollars, is that correct, up there on the
second line?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMsTOCK. And that would be the equivalent of approxi-
mately $150 in U.S. dollars?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMSTOCK. And then again, showing you another bank
record that you had provided to us, exhibit 8, again from your
Overseas Trust Bank Limited account, this document is a wire
transfer report which provides more detailed information on the
wire and it shows the ordering customer of the wire was Liu Chao
Ying; is that correct?

[The exhibit referred to follows:]
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Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. ComsTOCK. Now, after Ms. Liu had wired this money, you
had asked her to come over to see you that day on August 14th?

Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMSTOCK. And it was on that——

Mr. CHUNG. She ordered me in the early morning.

Ms. CoMSTOCK. It was on that occasion that she had mentioned
others who had been receiving money, Mr. Middleton and Mr.
Young. You told us she made a reference to them, you felt to as-
suage you into keeping the money; is that correct?

Mr. CHUNG. Yes.

Ms. ComsTOCK. All right. And when she said that, she seemed
to know who Mark Middleton was? You had not raised his name,
she raised it first?

Mr. CHUNG. I can feel she know her—she know him, I am sorry.

Ms. CoMsTOCK. You knew Mark Middleton to be a former senior
White House aide with business contacts at that time in Asia?

Mr. CHUNG. I know he used to work in the White House. I met
him twice in the White House when he was employed by the Clin-
ton administration.

Ms. ComsTocK. OK. And when she mentioned a Mr. Young, a
Boeing representative, she didn’t give you a first name of that Mr.
Young?

Mr. CHUNG. No.

Ms. CoMSTOCK. And you don’t know who that Mr. Young is?

Mr. CHUNG. No, I don’t. In the way we talk about it, nobody in
Chinese, they say Mr. Chung, Mr. Lin, Mr. Young. Very few times
you got to the first name.

Ms. ComSsTOCK. Now, on a separate occasion back in February
1996, you told us a Mr. Pai, who was a business associate also of
yours, told you something about Charlie Trie. Could you tell us
about that car ride in February 1996?

Mr. CHUNG. A gentleman of the branch manager of China Con-
struction Co., the branch manager in Beijing, Mr. Pai Yung, Pai is
the last name, at the one Chinese restaurant after we finished the
dinner, he drove me back to my apartment in Beijing.

At one point he said to me, “Do you know Mr. Charlie Trie?” In
Chinese, he said. I said I do. He is one of the Chinese-Americans,
like me. “And do you know he is a good friend with your Presi-
dent?” I said yes, I know. And he asked me, “Do you know he asked
my government for $1 million to give it to the President and Demo-
crat party?” And my eye turned to this way, and from that point,
no more further conversation. Just keep driving.

Ms. ComsTocK. Now, you had told us you had also seen a picture
of Mr. Trie and Mr. Middleton in, was it the office of Mrs. Pai’s
business associate, or some connection with Mrs. Pai’s business as-
sociate?

Mr. CHUNG. When I was down there in southern China at the
Citicorp, when I was there one of the businessmen, Mr. Hur, and
I went to their office. I see the pictures, and I also see the company
brochure with Mark Middleton and Charlie Trie and this gen-
tleman, Mr. Hur, was on the couch, and taking pictures together.

Ms. ComsTtocK. All right. Now, also returning back to when you
had that dinner, that first dinner with Liu Chao Ying and General
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Ji on August 11th, you said Liu Chao Ying had mentioned Charlie
Trie in that meeting. From her talking about Charlie Trie and say-
ing you had a better brochure than Charlie Trie, did you have the
impression that Liu Chao Ying knew Charlie Trie?

Mr. CHUNG. She know him, in my impression.

Mr. BURTON. Let me change subjects here. You said that in early
1996 you were in Beijing in the middle of the night. You got a tele-
phone call from a Cui Bao Chien.

I had difficulty with the names. He was connected with the Great
Wall Manufacturing Co. He asked you to come to a karaoke bar
that night?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BURTON. When you got there, you were introduced to Robert
Luu, the man you thought made these overt threats to you?

Mr. CHUNG. That is correct, Mr. Chairman.

Mr. BURTON. At that time, was Liu Chao Ying ever mentioned
or General Ji ever mentioned?

Mr. CHUNG. Never.

Mr. BURTON. Never. The FBI worked with you throughout the
entire process, is that correct, and they wired you so that they
could pick up the conversations?

Mr. CHUNG. Not only wired me, but also got a hidden camera.

Mr. BURTON. A hidden camera. OK. Another one of my colleagues
is going to go into more detail on this subject, but I wanted to ask
you about ties that Mr. Luu may have had to Chinese intelligence
sources. Our investigators have been told that Mr. Luu failed not
one but two lie detector tests, one administered by the government
and another was administered independently, and the private poly-
graph exam indicated Mr. Luu showed deception when asked if he
had ties to the PRC intelligence services.

Do you know of any ties that Mr. Luu had to the PRC or General
Ji or anybody else in the Chinese Government?

Mr. CHUNG. According to the instruction by the FBI, I posed him
a lot of questions. One of the questions I asked him, “Do you know
General Ji?” He clearly showed to me he know him. I pointed out,
again under instruction of the FBI, “Do you know Gunyang?” which
is equal to Liu Chao Ying. He said he know him.

Mr. BURTON. He used a Chinese term about Liu Chao Ying
which indicated to you that he had to know Liu Chao Ying because
that term had been used before; is that correct?

Mr. CHUNG. That is correct. I tried to, under the instruction of
the FBI, I tried to find out who is behind him. I had to find it out
who is behind him. That is my instruction. And he come out with
the Gunyang, which is very important words to this committee.
When they say “gunyang” in Chinese, which means a country girl,
I think nobody dared to call Chao Ying country girl. I gave her that
name at the Willard Hotel.

Mr. BURTON. You gave her the name?

Mr. CHUNG. I gave her the name.

Mr. BURTON. When he used the term “country girl” in Chinese,
you knew exactly who he was talking about?

Mr. CHUNG. Bingo.
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Mr. BURTON. Her connection, of course she was a subordinate or
showed deference to General Ji, who was the head of Chinese mili-
tary intelligence?

Mr. CHUNG. Under the instruction of the FBI, I tried to push
him. At the very end of the few meetings, I got that impression,
he know him.

Mr. BURTON. I understand that. What I am talking about is
when you first met them at the restaurant in Hong Kong, she
showed deference to General Ji?

Mr. CHUNG. I am sorry, yes.

Mr. BURTON. And you knew that he was superior to her and she
knew he was the boss.

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BURTON. So when you heard Mr. Luu talking about her and
also you were trying to find out about General Ji, you knew there
was a connection there between her and the Chinese military intel-
ligence?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BURTON. Now, you mentioned a Commander Li. Did she ever
or did Mr. Luu ever identify who Commander Li was?

Mr. CHUNG. The whole entire undercover operation, I always
wanted to find out who Commander Li is. He never told me who
Commander Li is. I didn’t know who Commander Li is.

Mr. BURTON. But Commander Li was associated with a veiled
threat that you might be in trouble if you talked, right?

Mr. CHUNG. In the very soft talk in Chinese, but a very hard re-
actiﬁ?, I can feel as my life, my family life, is in great dangers if
I talk.

Mr. BURTON. This is very important. The FBI concluded from the
wiretap, the wire that you were wearing, that there was a definite
possibility that you might be in danger?

Mr. CHUNG. That is correct, Mr. Chairman.

Mr. BURTON. And they put you into a motel with your family for
21 days?

Mr. CHUNG. On top of each other.

Mr. BURTON. On top of others. On top of each other. You were
sleepi?ng on top of children. They didn’t even give you a big hotel
room?

Mr. CHUNG. They tried. They did treat me well. I want to put
in the record, they treated me very well.

Mr. BURTON. But the point is, it is not just your imagination that
Mr. Luu was telling you if you talked, you might be in real jeop-
ardy, and so might your family, and you felt there was a strong
connection back with the Chinese Government?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BURTON. And the FBI concurred because they did put you in
protective custody?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BURTON. I think we have a couple more documents.

Mr. CHUNG. Mr. Chairman, I would like to put in some more in-
formation here. After that time, New York Times also come out
pretty much at the same time, New York Times came out with the
article about Liu Chao Ying with that $300,000, and all of this
coming up at the same time, I think that is why we conclude my-
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self and my family is in great dangers, and they move us in the
middle of the night.

Mr. BURTON. I see. OK.

Ms. CoMSTOCK. I just wanted to cover just a few more documents
that you had addressed regarding some of the events. In October
1996 you said you had brought General Ji’s wife and son to the
“Back to the Future” event. I want to show you exhibit No. 9 which
shows an invite. These were provided from your documents. Was
that the invite for that October event that you took Mrs. Ji and her
son Alex too?

[The exhibit referred to follows:]
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Mr. CHUNG. That is correct.

Ms. CoMsTOCK. And then exhibit 10 was the letter that you had
discussed, that Don Fowler wrote to Liu Chao Ying inviting her to
the Democratic National Convention. Was that the letter, had you
asked Don Fowler to write that letter for Liu Chao Ying?

[The exhibit referred to follows:]
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Mr. CHUNG. I asked for that letter. They gave it to me. I gave
it to Ms. Liu Chao Ying.

Ms. CoMmsTOCK. He wrote this and a number of other letters for
you?

Mr. CHUNG. Yes.

Ms. ComsTocK. Thank you.

Mr. BURTON. Thank you, Mr. Chung. We now yield to Mr. Wax-
man for 30 minutes.

Mr. SUN. Mr. Chairman, would it be possible to have Mr. Chung
take just a short break?

Mr. BURTON. We will stand in recess for 5 minutes so Mr. Chung
can take a break. Is that OK with you?

Mr. WAXMAN. Yes.

[Recess.]

Mr. BURTON. The committee will reconvene.

Mr. Sun, I believe you had one little clarifying statement you
wanted to make real quickly regarding something that was in the
testimony.

Mr. SuN. Yes, Mr. Chairman. Thank you, Mr. Chairman.

Just briefly in connection with Mr. Chung’s statement, minor
clarification. When he was discussing his—how he knew Mark Mid-
dleton, he indicated a name we need to clarify. The context of the
statement was where one of his associates had called to ask him
a favor and to call Mr. Middleton to intervene on behalf of this
issue involving a Swiss bank account. The person who contacted
him was an individual by the name of Liu Shu Min, who is a Chi-
nese Embassy official that Mr. Chung had been introduced pre-
viously. So it was Mr. Liu who called Mr. Chung and asked him
to call Mr. Middleton. And then the name that was actually used
by Mr. Chung, Larry Liou, spelled L-I-O-U, was one of his AISI
shareholders who on a separate occasion had asked Mr. Chung to
call Mr. Middleton for a favor. So we have two Lius there, and we
needed to correct the record in that regard.

Just another couple of quick things. One is with respect to the
money that came from Ms. Liu in August 1996, I believe Mr.
Chung indicated that the money came into his overseas trust lim-
ited account and that just to clarify the record, a portion of the
money was sent to his Cal Fed account in August 1996, and then
more money from that account was later brought over at a later
time. Just to clear that up.

And I believe Mr. Murphy has one other thing as well.

Mr. MurpHY. Mr. Chairman, apparently there was a little
miscommunication in the discussions regarding Charles Parish. It
wasn’t Mr. Parish’s girlfriend that was brought to the event. It was
Mr. He’s girlfriend. I wanted to make sure that was clear.

Mr. BURTON. Anything else? If not, Mr. Waxman, you are recog-
nized for 30 minutes.

Mr. WAXMAN. Thank you.

Mr. Chung, welcome back to our committee. This is the first time
you've testified in a public hearing, but it’s not the first time you’ve
appeared before Members of Congress. In August 1997 you went
before members of the Senate Governmental Affairs Committee
and talked to them, and in November—on November 14, 1997, you
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had a meeting with members of this committee and our staff; isn’t
that correct?

Mr. CHUNG. That’s not correct. My attorney talked to the Senate
committee.

Mr. WAXMAN. You did not talk to the Senate committee?

Mr. CHUNG. I did not come to Washington, DC.

Mr. WAXMAN. You did come before us?

Mr. CHUNG. I did come before you.

Mr. WAXMAN. And your attorney went before the Senate com-
mittee talking to them in hopes that you might get immunity. Is
that your understanding?

Mr. CHUNG. That’s what I understand.

Mr. WAXMAN. During your interview with us, you took us
through a chronology of your interactions with political officials,
and I want to ask you about some of them. But before I get to talk-
ing to you about Liu Chao Ying and General Ji, I want to ask you
about 1995 because I was so impressed when you met with us and
you talked about your trip to China in 1995 where you were talk-
ing to Chinese Government officials about releasing Harry Wu who
was a political prisoner. You spoke with real passion. You felt Mr.
Wu was being held improperly and illegally. I'd like you to share
your views with us and share with us your experiences in dealing
with Mr. Harry Wu.

Mr. CHUNG. In late June 1995, one gentleman called Mr. Charles
Parish, who we know who he is, he called me from the Urumchi
Sinkiang province of China, and he called me at my office. I ask
him, why you go there? It’s small countryside. He said, I'm here for
a purpose. Well, I thought you had some friends. He indicated a
friend who I did take them to the March 1995 Presidential radio
address, Mr. Sun. I asked Mr. Sun to go to the hotel, give him the
basket of fruit and the flower. Ended up with Mr. Sun was followed
by the Chinese policeman. Two days later I saw by watching the
CNN Breakout, I saw Mr. Wu, Harry Wu’s wife was cry out at
Capitol Hill. I said to my wife, I hope I can do something about it.
Would you cry out if I was arrested by someone overseas? She said,
I would do the same thing.

I feel sympathy about that. The first one I contact then Cali-
fornia Democrat Chairman Bill Press, a cohost of the Crossfire
today. I raise my issue to Mr. Bill Press. I talk to him. He helped
me out to get through with Chairman Don Fowler, and I talked to
Don Fowler about Harry Wu issue. Then—the reason why Mr.
Charles Parish was in Urumchi Sinkiang, he was ordered by the
State Department looking after Mr. Wu.

Mr. WAXMAN. Mr. Chung, let me interrupt you. Rather than
going through every detail of what you said to us, I recall that you
talked to a man in China who was equivalent to the head of the
President’s National Security Council and made an appeal to him
to have Harry Wu released, and you never got the credit, but you
felt that you deserved the credit for Harry Wu getting out of Chi-
nese prison. Is that accurate?

Mr. CHUNG. I never asked the credit for the release of Harry Wu,
but I did what I think is the right thing to do as American citizen.

Mr. WAaxXMAN. Well, do you think you played an important role
in getting him released?
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Mr. CHUNG. At that time I did ask all of those Chinese business
connection what I can do, and I did meet with the Vice Minister
of Foreign Affair Li Wa Chu and the gentleman Mr. Liu who I
know from the TV Chinese news now, he’s the second person in the
Chinese Embassy right now in Washington, DC.

Mr. WAXMAN. You remember calling the Democratic National
Committee and telling them that you were responsible for getting
Harry Wu out?

Mr. CHUNG. I remember I talked to several people in the Na-
tional Democratic Committee. I will go. I will try to release him.
They show me the support.

Mr. WaxMmaN. Well, a Carol Khare was quoted in an L.A. Times
article as saying you told her you managed to get Harry Wu out
of jail, and you were very pleased with yourself.

Mr. CHUNG. The moment I had the meeting over with the Min-
ister, the Vice Minister, Li Wa Chu, the Minister of Foreign Affair,
then I—that afternoon I came back to my hotel room. I make sev-
eral phone calls. I told them, Carol Khare, I told the secretary to
Bill Press. I also talked to a person back there, Muriel. Now I re-
member the name because one of the U.N. investigator told me, she
was the volunteer working at the White House, the First Lady’s of-
fice. I told him that at the end of the conversation, the Chinese told
me, the Vice Minister told me, if you maintain, which is United
States, maintain one China policy, and you will not give the Presi-
dent of Taiwan, give away another visa and ask me if the First
Lady coming to woman conference in Beijing, pretty much—pretty
soon we will release, we’ll do something. And that all I know.

I did pass on all this information to whatever I can. I did try to
call the President’s office at the White House, Betty Currie, and it
sounds like nobody answer the phone at that time. Later I figured
out the President was on vacation in Wyoming and Montana.

Mr. WAXMAN. Were you trying to call the White House to tell
them that you had arranged to get Harry Wu out of prison?

Mr. CHUNG. Those few people at the First Lady’s office, they
know that.

Mr. WAXMAN. Let me ask you another question. There were some
people you called and you were pretty excited because you thought
he was going to get out, and, in fact, 10 days later he did get out.

Mr. CHUNG. Mr. Congressman, we are talking about two dif-
ferent phone call. One is—this is the event after the conversation,
and the other phone call is when I was in Shanghai, the day Harry
Wu was released.

Mr. WAXMAN. Ms. Khare at the DNC claimed that you called and
said that you were responsible for getting Harry Wu out.

Mr. CHUNG. That was the second phone call. I call him up when
I was in Shanghai, the same day Harry Wu was released.

Mr. WAXMAN. When you met with us 2 years later in 1997, you
told us explicitly—you never publicly took the credit, but you told
us that you felt you were responsible in getting Harry Wu out.

Mr. CHUNG. At that time I did whatever I can at my own ex-
pense.

Mr. WAXMAN. I'm not in any way criticizing you. You tried to do
what was a good thing. You tried to get this man out of prison, and
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I commend you for that. But when you met with us, you said, it’s
because of me that Harry Wu was out.

Do you know this gentleman sitting to my right, Mr. Lantos?

Mr. CHUNG. Yes, I do.

Mr. WAXMAN. Do you remember what he said to you at that
meeting?

Mr. CHUNG. I don’t take a note. I'm sorry. Would you remind me?

Mr. WAXMAN. You don’t recall what he said to you? You don’t?

Mr. CHUNG. I'm sorry, Mr. Lantos, the only thing I remember,
you asked me speak louder.

Mr. WAXMAN. He also said something else. He said to you that
he thought it was absolutely preposterous that you would think
that you were responsible for getting Harry Wu out of prison in
China since so many of the Congressmen, Senators, human rights
groups, people at the highest levels of diplomatic channels, were
trying to get him out. He thought it was preposterous, but it was
clear that you at that time genuinely believed you were responsible
for Harry Wu’s release.

Now, it’s interesting to me that the conversation, which I thought
was a pretty harsh one from Mr. Lantos in 1997, you can’t remem-
ber, but the conversations you had in 1996 you seem to remember
in a great deal of detail.

Let me ask you about another matter.

Mr. SUN. There were 20 people in that meeting, Mr. Waxman.

Mr. WAXMAN. There was one person, Mr. Lantos

Mr. CHUNG. May I respond to this question?

Mr. WAXMAN. It seems to me you should be able to remember
when somebody attacks you.

Mr. CHUNG. So many people in the room at the first time for me
to come to the Congress, and so many people jump up of questions
another one, and so many people there in the room, and sometimes
I didn’t really pick it up how many questions asked me simulta-
neously.

Mr. WAXMAN. So you don’t recall?

Mr. CHUNG. That’s what I recollect to you.

Mr. WAXMAN. Let me get a clarification.

Mr. CHUNG. I will remember you asked me the question today
because this is one on one.

Mr. WAXMAN. Well, that was one on one, too. But in 1997, you
said you did not meet with the Senate. But you did meet with the
Senate staff in Los Angeles, didn’t you?

Mr. SUN. I’'m sorry, you were asking him

Mr. WAXMAN. Whether he met with Senate staffers in August
1997.

Mr. SuN. He may have been introduced to a couple of staffers,
but he didn’t actually meet or talk with them beyond that.

Mr. WAXMAN. That’s very peculiar because I have notes from the
Senate staffers at the meeting. Was it only with you, Mr. Sun?

Mr. SuN. There was a meeting in my office, Mr. Waxman. Mr.
Chung was present. We did an attorney proffer. Mr. Chung was
there to sort of correct and clarify anything that the attorneys
might have said incorrectly or that might have been, from his
standpoint, inaccurate.
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Mr. WAXMAN. I consider that an interview with him. And there
were statements made by him at that meeting; were there not?

Mr. SuN. I don’t think we need to get into a semantic discussion
about it. Mr. Chung was present in my office when some of those
discussions took place. He wasn’t present for all of them.

Mr. WAXMAN. I have these notes, and we’ll go over them later.

Mr. Chung, you gave a television interview to NBC News in Au-
gust 1997. This interview made headlines across the country be-
cause you alleged Energy Secretary Hazel O’Leary insisted on a
contribution before scheduling a meeting with you and some Chi-
nese guests. Because of your statement, the Attorney General of
the United States launched an investigation of Secretary O’Leary.
This committee investigated your allegations and actually deposed
Ms. O’Leary. In the process she had her reputation brought into
question. She had to bear a large financial toll both in terms of at-
torney fees and opportunity costs.

Do you know what both the Attorney General’s investigation and
our investigations concluded? I want to read to you what the Attor-
ney General said. She said, “there is nothing about . . . the sub-
stance of the meeting that suggests that there was anything inap-
propriate about the meeting. . . . The investigation developed no
evidence that Mrs. O’Leary had anything to do with the solicitation
of the charitable donation.” In fact, Attorney General Reno further
stated, “[Mr. Chung’s] belief that Mrs. O’Leary knew about the so-
licitation . . . amount[s] to little more than speculation.”

Would you give that same answer that you gave to Mr. Brokaw
if it were asked again, and that question was whether you had to
give money as a requirement to meet with her?

Mr. CHUNG. I only talked to the government what the fact is, and
what they want to do with that fact is out of my control.

Mr. WAXMAN. I want to ask you about another subject you dis-
cussed in an interview with NBC News, and this dealt with Maggie
Williams, who is the Chief of Staff of the First Lady. You said
there was a check for $50,000 made out to the DNC, and you deliv-
ered it to Ms. Williams. There’s nothing illegal about this, but you
also went on to say that she and other White House staff actively
solicited the contribution.

The distinction is important because if she actually solicited the
contributions, it’s illegal. If she received the check and then passed
it on to the appropriate party, it’s not illegal. Tom Brokaw recog-
nizes the critical distinction, and in his interview he said, “but who
suggested the donation? That’s a critical point because it’s against
the law for Federal employees to solicit donations.” Your answer
was that Maggie Williams and her assistant Evan Ryan solicited
the contribution. As Tom Brokaw reported, “Chung insists Mrs.
Clinton’s aides’ Evan Ryan and Maggie Williams raised the idea of
a donation to defray the cost of a White House Christmas party.”
Do you remember that exchange with Tom Brokaw?

Mr. CHUNG. I told the fact to Tom Brokaw. I told the fact to the
government investigator.

Mr. WAXMAN. As a result of that allegation, both this committee
and the Senate Governmental Affairs Committee investigated Ms.
Williams. She was deposed by this committee for over 10 hours.
She then testified at a public committee hearing for nearly 5 hours.
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She spent hundreds of thousands of dollars on attorney’s fees. Nei-
ther committee found any support for your allegation, and when
you met with us in November 1997, you no longer insisted that
Maggie Williams solicited the money from you. Instead you said
the discussions preceding the delivery of the check were with Evan
Ryan, not Maggie Williams, and you conceded that the idea of mak-
ing the contribution may have originated with you.

Can you appreciate the harm you caused to both Ms. O’Leary
and Ms. Williams through these erroneous allegations?

Mr. CHUNG. I told the fact to the investigator of the government.
What they want to do with it, if you want to ask me one more time,
Mr. Congressman, I'd be very happy to give you the detail minute
by minute.

Mr. WaxMAN. Well, you gave your statements, but they were in-
consistent. You said at one point that they solicited the contribu-
tion but then later backed away. That’s a significant point.

I want to return to your statements in 1997 to both the Senate
and the House committees. When you appeared before the commit-
tees, did you understand that it was a Federal crime under 18
U.S.C. section 1001 to provide false information to Congress?

Mr. CHUNG. I told the Congress the facts at that time at the ad-
vice of my attorney.

Mr. WaxXMAN. Did you understand it was important to tell the
truth and that it could be a crime not to tell the truth to members
of staff and Members of Congress?

Mr. CHUNG. I told the truth at the advice of my counsel. Some-
time, Mr. Congressman, I like to talk to you about I was—my at-
torney was under negotiation at that time.

Mr. WAXMAN. I want to review some of your statements and ask
whether you stand by those answers. After your interview with the
Senate, your attorney reviewed the notes from the meeting, and he
indicated in a letter that they were correct. Your attorney said,
“Chung could ‘deflate the foreign source’ by proving that he made
his donations entirely out of his own money.” Do you still stand by
that statement, that you made the contributions out of your own
money?

Mr. CHUNG. I do. I do.

Mr. WAXMAN. Your attorney also said, “Mr. Chung had not been
a conduit for foreign money; The funds he donated were ones over
which he had total control.” Do you stand by that statement? And
I think you said it as well in your statement.

Mr. CHUNG. It is in my statement.

Mr. WAXMAN. Mr. Sun, as your attorney, gave an interview, and
he denied that the Beijing Government was trying to use you as
an agent. Do you stand by that statement?

Mr. CHUNG. At that time, yes, I do.

Mr. WAXMAN. When you met with this committee in November
1997, you told us essentially the same thing. You said you received
no money from foreign governments. You stand by that statement?

Mr. SUN. Excuse me. Congressman, when do you attribute that
statement?

Mr. WAXMAN. This is November 1997.

Mr. SUN. This was the meeting where members of this committee
and staff agreed that this was an off-the-record interview. We had
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taken the fifth amendment because of the pendency of a criminal
investigation. I did about 70 percent of the talking, as I recall, dur-
ing that meeting, but I reminded both members of this committee
and the staff that where there was a pending Department of Jus-
tice criminal investigation, there were certain matters that we
could not get into because of that investigation, and I want to make
that clear for the record. And you're referring to notes, notes that
I would note for the record that I have not seen, that as I under-
stand it were provided to the Department of Justice

Mr. WAXMAN. I only have a limited amount of time. Let me stip-
ulate. This was a meeting that you’re referring to, and these were
notes that I took and my staff took and they were all put together
and all corroborated by each other. Now, the notes you had from
the Senate meeting you did get a chance to review. You did not get
to see these. But you, Mr. Sun, said, Senator Specter’s suggestion
that Chung’s money was from foreign sources was not accurate.
Mr. Chung, do you still hold that the statement that your money
was from foreign sources was not accurate?

Mr. SuUN. In the context of the donations or money that he re-
ceived, Congressman? That’s a clarification I would seek, because
Mr. Chung in his statement said he received a lot of money from
foreign sources. What he disputes is the notion, I think, raised by
Senator Specter that all these donations were earmarked and that
Mr. Chung was a conduit for these foreign-sourced donations. I just
want to clarify that.

Mr. WAXMAN. So you stand by that statement that the sources
may have been foreign sources, but the contributions were from
Mr. Chung?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. WAXMAN. A very important issue is what General Ji said to
you, and I'm confused about this because your statement seems so
unclear. On page 23 you say that, “I emphasize that except for the
General, no one told me to give money to the Democrats.” This
seems to imply that General Ji told you to give money. But I don’t
see from your testimony where General Ji told you to give money
to Democrats.

Let me go to page 17 and 18 of your testimony. There you de-
scribe in four sentences what General Ji told you. I want to go
through each of these sentences. He said, one, “we really like your
dPres(i)dent.” Is this a directive for you to give money to the Presi-

ent?

Mr. CHUNG. That’s the way he told me; he liked your President.

Mr. WAaXMAN. That’s all he meant. The first full sentence is, I
like your President.

Mr. CHUNG. We like your President.

Mr. WAXMAN. The second sentence, “We hope he will be re-
elected.” Was that a directive for you to give money to the Presi-
dent?

Mr. CHUNG. That’s the way he feel. He liked.

Mr. WaxmAN. He liked him?

Mr. CHUNG. He like—we—they like to see him be reelect.

Mr. WAXMAN. Then he said, “I will give you 300,000 U.S. dol-
lars.” What about this statement? Was that a directive to you to
give that money to the President?
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Mr. SuN. I think he’s having trouble with the word “directive.”

Mr. WAXMAN. Was he ordering you? Did he simply say you can
give the money, or did he say that you had to give that money?

Mr. CHUNG. He will give me the money.

Mr. WAXMAN. He will give you money, and you can give it to the
President. Did that mean you had to give it to the President, or
was it your money?

Mr. CHUNG. It’s my money. It’s my money. At that conversation,
I told you that I don’t know this guy who the hell is. He called him-
self Mr. Xu.

Mr. WAXMAN. Why were you so insulted about that? What of-
fended you about that statement? Why were you angry about it?

Mr. CHUNG. I been talked to these four sentences more than 50,
60 times. The sentence is there.

Mr. WAXMAN. He was telling you how to use the money?

Mr. CHUNG. That’s the impression I get from him.

Mr. WAXMAN. You felt it was your money?

Mr. CHUNG. I feel the promise from Liu Chao Ying. Makes no dif-
ference what the other businessmen would mean. You see my pat-
tern all along with the 2 years.

Mr. WAXMAN. Well, he’s telling you you can make a contribution.
He’s not saying you shall make a contribution. And moreover, you
have later in your testimony two other facts that seem to be un-
clear to me. First, on page 21 you say that Ms. Liu said you could
use the money for your business. Why would Ms. Liu contradict an
expressed directive from General Ji?

Mr. CHUNG. Speculated.

Mr. WAXMAN. You're speculating?

Mr. SuN. I think he’s trying to say, Congressman, he doesn’t
know what she was thinking in that regard.

Mr. WAXMAN. She said you can use the money for our business,
didn’t she?

Mr. CHUNG. That what she told me at the Willard Hotel.

Mr. WAXMAN. It was after the conversation with General Ji?

Mr. CHUNG. Yes.

Mr. WAXMAN. General Ji said, here’s $300,000. Did he say, I
want you to use all of it for the Democrats and President Clinton?

Mr. CHUNG. He didn’t say—he only said, you can give—use to
the President and the Democrat party. You got to translator over
here to translate.

Mr. WAXMAN. I've heard the translation. If somebody says you
can use the money for the President’s reelection, and he knew you
were already giving a lot of money to the President for his reelec-
tion, and he knew that some of the foreign money you received you
used for contributions, doesn’t that simply acknowledge that you
were going to give some of that money?

Mr. CHUNG. In statement you can also see that I was encouraged
by Liu Chao Ying when she told him how disappointed I am with
the business relationship back there in Beijing early on, and later
on she said—she also indicated to him about how loyal I am to the
Democratic party, how loyal I am to the President of the United
States, and in a sense I always talk to everybody I met. More
money I make, more money I can give. Not only talk to the inves-
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t?‘flzs 011" shareholders, but I also talk to the DNC and White House
official.

Mr. WAXMAN. So, in fact, you thought of it as your money. You
used that money to pay your taxes. You used it to pay your mort-
gage. You used it to even pay the salary of General Ji’'s son who
worked for you, and you donated—now the Senate says $20,000 of
the $300,000; you’ve been saying $35,000 of it to the Democratic
Committee or President Clinton; is that right?

Mr. CHUNG. The money I received, it’s my money. I can use it
whatever way I want to use it.

Mr. WAXMAN. Well, you don’t maintain in any way that the
President or the Democratic party knew that money was coming
from General Ji? You didn’t tell them that, did you?

Mr. CHUNG. No, I don’t.

Mr. WAXMAN. Well, it strikes me that one theory in all of this
is the kind of theory that the chairman outlined, how all of this is
part of a conspiracy. It seems to me a very strange conspiracy if
the Chinese Government is telling you to give $300,000 through
General Ji’'s comments. You get $300,000 to the Democratic party,
but he doesn’t care whether the Democratic party or the President
knows it was his money. He doesn’t seem to care that you only
gave $20,000 of it and not $300,000 of it to the President. If that’s
the way they’ve run their conspiracy, it seems to me a very strange
notion of a China plan to reelect the President. Do you think it’s
part of a broad conspiracy?

Mr. CHUNG. In my statement I said the people who I deal with
it.

Mr. WAXMAN. If we have a conspiracy, it has to be constructed
on three legs. The first leg is that you were a conduit for foreign
contributions, but you told us in 1997 and again today you were
never a conduit for foreign contributions. Your testimony is that
you had control over the money you received and were not directed
to glive the money to the DNC, so that’s the first leg that doesn’t
stick.

Mr. CHUNG. I always intend whatever time, how much, and
when to go. I make this decision by myself.

éVIr. WAXMAN. It’s your decision because it’s your money to de-
cide.

Mr. CHUNG. It’s my money.

Mr. WAXMAN. The second leg is you received the money from the
Chinese Government as part of a plot to influence United States
elections, but in 1997 and again today you said you never received
the money from a foreign government. Is that accurate?

Mr. CHUNG. I consider it money I received—you talk about Liu
Chao Ying’s money. It will be sent in Liu Chao Ying’s money.

Mr. WAXMAN. You don’t know whether it came from the Chinese
Government or from her businesses?

Mr. CHUNG. The statement over here is when she—when General
dJi said to Liu Chao Ying, my statement to you, I don’t know the
source behind it.

Mr. WAXMAN. And the third leg would have to be that you’re just
one piece of a comprehensive scheme by the Chinese Government
to funnel money into the American political system. Now, you made
statements regarding Mr. Middleton, Mr. Young, Mr. Trie to dem-
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onstrate this scheme, but you have no knowledge about the actual
facts about those three individuals. You're passing on something
you heard about them; is that right?

Mr. CHUNG. That’s secondhand information, I know.

Mr. WAXMAN. In fact, while we couldn’t corroborate a lot of what
you told us because it’s stuff you heard and we couldn’t check it
out, we were able to check out about Mark Middleton, and Mark
Middleton denied the statement that was attributed to you in the

ress. You said Ms. Liu told you that Mark Middleton received
5500,000 from Mr. Huang of the Singapore Group to help China.
We checked to see

Mr. BARR. Excuse me. Mr. Chairman, it’s our understanding that
Mark Middleton has taken the fifth, and he hasn’t testified as to
anything. I think this is a mischaracterization of testimony.

Mr. WaxXMAN. This is my time.

Mr. BARR. That doesn’t mean you can mischaracterize testimony
in legal proceedings, Mr. Waxman.

Mr. BURTON. The gentleman will state his point of order.

Mr. BARR. Point of order is I believe the gentleman from Cali-
fornia has mischaracterized testimony. Would the chairman clarify
whether or not Mark Middleton has taken the fifth and has, in
fact, not testified as to any of this?

Mr. BURTON. Was it the——

Mr. WAXMAN. Mr. Chairman, I have a letter in my hand.

Mr. BURTON. Was it Mr. Middleton’s attorney or Mr. Middleton?

Mr. WaxMAN. I have a letter from Mr. Middleton’s attorney, and
in it he says, as counsel for Mark Middleton, I'm writing to respond
to your request—this is to Ms. Comstock—of May 6 “that Mr. Mid-
dleton agree to be interviewed by the Committee about the dis-
graceful and false accusations that the Committee has been leaking
to the media over the last several days.” It goes on to say that he
did not receive the money. In fact, we were able to check through
your staff that money——

Mr. BURTON. Excuse me. I'll give you additional time, but the
fact is Mr. Middleton has still taken the fifth, and this letter was
from his attorney; is that correct?

Mr. WAXMAN. That’s correct.

Mr. BARR. I appreciate that proper characterization of the testi-
mony despite the effort to mischaracterize it by the gentleman from
California.

Mr. WAXMAN. There’s no effort to mischaracterize anything.

Mr. BURTON. Put 2 more minutes on the clock for the gentleman
from California.

Mr. WAXMAN. Mr. Sun has been able to speak in the name of Mr.
Chung, his client, and Mr. Middleton’s attorney is able to speak for
him, and, in fact, the Department of Justice concluded that Mr.
Middleton agreed to—well, this letter says Mr. Middleton agreed to
cooperate fully with the Department of Justice in its investigation.
He was thoroughly interviewed. The Justice Department concluded
that the allegations that Mr. Middleton ever received any funds
grom sources in the People’s Republic of China were without foun-

ation.

My point is that what we have are these statements. There was
a statement about Ambrose Young, and then I believe Mr. Sun




307

said, well, maybe it wasn’t the right Mr. Young. What we’re seeing
is a lot of hearsay, a lot of statements that are made, a lot of specu-
lation with reputations that can be ruined as a result of the specu-
lation, just as a great deal of harm was done to Hazel O’Leary and
Maggie Williams and Ambrose Young, who, by the way, is a big Re-
publican contributor. It seems to me if this is part of a case, we
ought to look at actual facts. We don’t have actual facts to back up
all of this.

I think there’s a lesson to be learned from all of this. I think a
lot of it is attributed to you, Mr. Chung. You came here as an im-
migrant. You worked hard as a busboy at the Holiday Inn. You be-
came an American citizen. You had 18 computer stores. You went
out and made $3 million between 1994 and 1996. At some point
you discovered that if you contribute money to politicians, you get
pampered by them. You get access to them. This is not unique to
the Democratic party. It’s also part of what the Republicans do. It’s
part of this corrupting campaign finance system that we have, and
in getting this access you took photos, and with these photos you
impressed a lot of people that you were an insider, a player. And
that meant more business came to you, and that money came from
foreign businessmen who wanted to do business with you because
they thought you were an important person in the United States.
That seems to be what impressed Ms. Liu and General Ji. Isn’t
that a correct assumption?

Mr. CHUNG. Yes.

To answer your question for two things. Government, Depart-
ment of Justice, and the FBI find me as a very credible witness.
And the other issue is in my statement to you, Mr. Waxman, this
is a system I didn’t create. You guys don’t like it, change it. Don’t
shout at each other. Let’s change it.

Mr. WAXMAN. Isn’t it possible that General Ji and Liu Chao Ying
gave you that money because they wanted to impress you because
you were an important person in the United States? They wanted
to go into business with you? They wanted to impress you? They
wanted you to be helpful to them in their business operations?

Mr. CHUNG. Yes, I do. I think so. I want to do business with peo-
ple around you, too, because you're important, too.

Mr. WaxMmaN. Well, I think your experience is helpful in illus-
trating not international intrigue, but how defective our system is.

Thank you, Mr. Chairman.

Mr. BURTON. Thank you, Mr. Waxman.

Before I yield to Mr. LaTourette, yesterday Mr. Waxman and I
received responses to interrogatories and subpoenas directed to Mr.
Ambrose Young. We wanted to clear up whether the Hong Kong
Boeing representative mentioned by Liu Chao Ying might have
been Ambrose Young. I ask unanimous consent that Mr. Young’s
responses be included in the record.

[The information referred to follows:]
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BENTON L. BECKER
CORAL GABLES, FLORIDA

THE KENDAR BUILDING

OF COUNSEL 1550 M;\?RUG“ AVENUE WASHINGTON, D.C.
RICHARD M. HABER CORAL GABLES, FLORIDA 33146 RICHARD RICHARDS
TAMPA, FLORIDA L30B) BE24099 025 THOMAS JEFFERSON 8T, N.W.
. SUITE 105
BAR MEMBER OF WASHINGTON. DL 20007
WASHINGTON D,C.. MARYLAND AND FLORIDA 1202 342HE0

TELEFAX: L30%] 662-927¢

May 10, 1999

Chaiman Dan Burton

The Committee on Government Reforin
2157 Rayburn House Office Building
Washington, DC 20515-6143

Re: May 7, 1999 Committee Subpeona Facsimiled to Young Brothers Development (USA), Inc.

Dear Chairman Burton:

This is responsive to the Committee on Government Reform’s subpoena duces tecum
facsimiled to my Coral Gables law office on May 7, 1999, requesting my client, Young Brothers
Development (USA) Inc., to produce certain records to the Committee by 5:00 PM onMay 10,
1999. (Copy of committee subpoena enclosed for ease of reference).

A diligent search of the records of Young Brothers Development (USA), Inc has revealed:

1). That Young Brothers Development {USA), Inc. has no records relating to any
business relationship between Ambrous T. Young and the Boeing Company betwen January 1,
1992 and December 31, 1996. Furiher, the principals of Young Brothers Development (USA),
Inc., including Ambrous T. Young, are able to categorically state that no such records exist, and

2) That Young Brothers Development (USA}, Inc. has no records relating to contacts
between Ambrous T. Young and Liu Chao-Ying or General Ji Shengde. Further, the principals of
Young Brothers Development (USA) Inc., including Ambrous T. Young, are able to
categorically state that no such contact of records of exist.

Counsel to Young Brothers Development (USA), Inc.
Secretary/Treasurer Young Brothers Development (USA), Inc.

c¢: Ambrous T. Young
Honorable Hepry A. Waxman, Ranking Minority Member
James C. Wilson, Chief Investigative Counsel-Majority
Ken Ballen, Chief Investigative Counsel-Minority
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TELEFAX: (305] ©82-0276

May 10, 1999

Chairman Dau Burton

The Committee on Government Reform
2157 Raybum House Office Building
Washington, DC 20515-6143

Re: May 7, 1999 Interrogateries Directed to Ambrous T, Young

Dear Chainman Burton:

This is responsive to your committee’s facsimile of May 7, 1999 directed to my Coral
Gables, Florida law office requesting my client, Ambrous T. Young, to respond 1o six
interrogatories apparently pertaining to the forthcoming May 11, 1999 testimony of committee
witness Johnny Chung.

On May 4, 1999, T was telephonically informed by the committee’s Chief Tnvestigative
Counsel, Mr. James C. Wilson, that M. Johnny Chung was scheduled to testify before the
committee on May 11, 1999, Mr. Wilson inforreed me that Mr. Chung will testify that in 1995
the director of Chinese military intelligence requested him to contribute three hundred thousand
U.S. dollars ($300,000.00) of P.R.C. funds to “your President and the Democratic Party.” Mr.
Wilson informed me that Mr. Chung will testify that he was cencerned sbout this instruction
and that he (Mr. Chung) discussed the matter with one Liu Chao- Ying, whom Mr. Wilson
described as the daughter of the director of Chinese military intelligence. Mr Wilson further
advised that when Mr. Chung was interviewed by staff members of your committee, Mr. Chung
stated that Liu Chao-Ying sought to quiet his concerns and that Lin Chao-Ying told Mr. Chung,
“this (P.R.C. money diverted into U.S. elections) had been done by others in the past, we have
given money to Boeing representative, Mr. Young,” Mr. Wilson informed me that Mr. Chung
Wwas certain only “Mr. Young”, (not Ambrous Young) was said to him by Liu Chao-Ying, and
that Mr. Chung’s counsel, (not Mr. Chung,) later volunteered the neme, “Ambrous Young, the
same from the Halley Barbour matter.”

M. Wilson’s description of Mr. Chung’s staff interview was subsequently confirmed in
all details in my May 7, 1999 telephone conversation with Mr. Ken Ballen, Minority Chief
Investigative Counsel.

This past week, I must assume a committee source leaked my client’s name in
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connection to Mr. Chung’s forthcoming testimony to the news media. As a result, false and
defamatory news storics appeared in the print media wrongfully attempting to falsely link my
client to Mr. Chung, and to whatever, if any, arrangement Mr. Chung had with the PR.C.

1 itted the committee’s six questions to my client in Hong Kong and conferred
telephonically with him. In the interest of providing your committee with an expeditious
response to their questions, and in the hope of halting this Mc Carthy- like accusation by hearsay
and embellishment, I transmit this correspondence reposing Mr. Young’s response to the
Committee’s six questions. The information contained in Mr. Young's below answers was
telephonically communicated by me to Mr. Wilson and Mr. Ballen on May 7, 1999.

1. Questions propounded :

Briefly describe any business relationship you have had with the Boeing Company.
a. Please state the duration of such a business relationship.
b. Please state whether your business relationship with the Boeing Company required you
to contact the government of the People’s Republic of China. If so, who did you contact
in the government of the People’s Republic of China?

Mr. Young's Answer:

In 1976 I served as a consultant to the Bocing Company for the territory of Taiwan,
Republic of China. My assignment was to promote a 747 lease-purchase by China Airlines
Taiwan.

a. For approximately three years, which concluded in 1975-1976

&, No, my business relationships with the Boeing Company , which concluded in 1975-
1976, did not require me te contact the government of the People’s Republic of China.

2. Question Propounded:
Do you know personally, or do you know of a representative of the Bocing Company in Houg
Kong whose name js phonetically pronounced “Young™?

Mr. Young’s Answer:

Ido not know anyone in Hong Kong who represented the Boeing Company whose name
is phonetically pronounced “Young”, however the Boeing Company does have a representative
in Taiwan, Republic of China, whose name is phonetically pronounced “Young"in the Chinese
language.

a. Richard Yang
b. 1 have no direct knowledge of Mr. Yang's business relationship with the Boei g
Compary.

3.Questions Propounded:
Have you ever met & Chinese national named Liu Chao-Ying?
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a. If so, describe the circurastances and substance of any such meetings,

Mr. Young’s Answer:
No.

4. Questions Propounded:
Have you ever met General Ji Shengde, the director of the Chinese military intelligence?
2. If so, describe the cir £ and sub e of any such meetings.

Mr. Young’s Answer,
No.

3. Question Propounded:
Has the government of the People’s Republic of China ever provided you with any
money for the purpose of influencing political elections in the United States of America?

Mr. Young's Answer;
No.

6. Question Propounded:
Have you or your counsel been contacted by the U.S. Department of Justice with respect
to the subject matter of these interrogatories?

Mr. Young's Answer:
No.

Ttrust that Mr. Young’s above responses will be incorporated as an exhibit in the
committee’s official records.

Benton L. Becker
Counsel 10 Ambrous T. Young

cc: Ambrous T. Young
Honorable Henry A. Waxman, Ranking Minority Member
James C. Wilson, Chief Investigative Counsel]-Majority
Ken Ballen, Chief Investigative Counsei-Minority
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Mr. BURTON. These responses make it very clear that Mr. Am-
brose Young could not possibly have been the individual in ques-
tion, and I'm surprised Mr. Waxman mentioned this knowing he
would unfairly be slandering Mr. Young because we

Mr. WAXMAN. Reserving the right to object. I only mentioned it
for the purpose of showing how careless, reckless accusations can
be made, as they were by Mr. Chung in the meeting he had with
our staffs, which turned out to be inaccurate as it related to Mr.
Chung, as have other statements that have been made by Mr.
Chung turned out to be inaccurate. They are harmful, and it seems
to me a pattern of misunderstandings and speculations that Mr.
Chung is quick to say to the press and it turns out often later that
they’re without any factual basis.

Mr. BURTON. I understand.

Mr. WAXMAN. I have no objection to the request. I think it ought
to be in the record.

Mr. SUN. Mr. Chairman

Mr. BURTON. Mr. Chung never said it was Ambrose Young, No.
1. No. 2, Mr. Ambrose Young did cooperate with our interrog-
atories, as you well know, and when you were talking about Mr.
Middleton, he has taken the fifth and not cooperated with this com-
mittee.

Did you have a comment?

Mr. SUN. Just briefly. Mr. Chairman, we agree with Mr. Wax-
man that there have been times and instances where things might
be taken out of context or extrapolated. I think this has happened
to Mr. Chung on a number of occasions where he was attributed
to having participated in events or contacts with people such as
Secretary Dalton of the Navy or the Cosco matter that he had
nothing to do with. So there are instances when that sort of thing
happens where people, whether it’s the media or whether some
members of this committee or somebody wants to spin something
out of control.

Mr. Chung does have some language barrier issues that he’s try-
ing to struggle with in understanding some of the questions here
today. We talked about that during the break. I think he wanted
me to say that he’s trying to cooperate with the members of this
committee. He’s not trying to say anything more than what was
told him in these meetings. He’s not trying to spin it into whether
this was some nefarious scheme or not. He’s just here to tell you
what happened to him, nothing more, nothing less.

Mr. BURTON. Thank you.

Mr. LaTourette.

Mr. LATOURETTE. Thank you very much, Mr. Chairman.

Mr. Chung, I want to talk to you today about a fellow who you
mentioned in your testimony, Charles Parish from the U.S. Em-
bassy in China.

Before I do that, just three things occurred to me as a result of
some recent exchanges. I think I for one and other members of the
committee would love to hear from Mr. Middleton in the future if
he wanted to chat about what it is you have had to say in your
testimony today.

Two, I was more than interested in the observations about per-
jury and lying under oath before Congress, because perjury and
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lying under oath have sort of received a new brushup in the recent
months to those of us who have spent our time in law enforcement
before coming to Congress.

And third, your testimony reminded me that nothing good ever
happens at a karaoke bar. I will tell you that. Charles Parish, who
you talked about, my understanding is that Mr. Parish was em-
ployed in our Embassy in Beijing from 1994 to 1996, that our Am-
bassador, who’s recently been in the news, Ambassador Sasser, ac-
tually asked for him to be recalled amid allegations that he was en-
gaged in a pattern of handing out visas, permits to visit the United
States, under some suspicious circumstances. In fact, it’s my under-
standing his office was sealed.

In interviews at least Mr. Parish reported he came back home
expecting the worst, that he was going to be investigated. A little
earlier in reference to Mr. Middleton, there were references to com-
pleted investigations by the Department of Justice, and I think
that Mr. Parish was expecting the same.

Surprisingly he came back, and, again, rather than being inves-
tigated or given maybe the Canada desk or a desk that doesn’t pose
a security threat to the United States, it’s my understanding he
spent some time reviewing security clearances for individuals from
Iraq and Iran who wanted to visit the United States, and recently
he retired in 1998 in response to some questions that were asked
relative to a fundraiser that I believe you and he attended in Cali-
fornia in 1995.

I want to talk to you, first of all, about visas. I think that people
in this country take for granted that visas to other countries are
pretty freely given, except apparently when the investigators from
this committee wanted to go to China to ask questions about cam-
paign finance reform. Is it your experience that visas granted for
Chinese nationals to visit the United States of America are as free-
ly given? Is that an easy process?

Mr. CHUNG. Very difficult.

Mr. LATOURETTE. And I think you mentioned during your writ-
ten statement and also your testimony that after you became ac-
quainted with Mr. Parish, you, in fact, took dozens of people to Mr.
Parish to assist you in getting visas to the United States of Amer-
ica. Is that an accurate observation?

Mr. CHUNG. That’s correct.

M;" LATOURETTE. How many dozens of people would you say that
was?

Mr. CHUNG. A little bit more than 2 dozen, I believe.

Mr. LATOURETTE. More than 2,000 people?

Mr. CHUNG. No, 2 dozen; between 25 to 30 people.

Mr. LATOURETTE. Two dozen, I'm sorry, 25 to 30 people.

Was the purpose of obtaining the visas for most of those people,
were they business associates that were coming hoping to conduct
business in the United States?

Mr. CHUNG. Yes. It was those people that come over here to visit,
including the most famous March 1995 radio address.

Mr. LATOURETTE. And did any of the individuals, these 25 to 30
individuals with whom you dealt with Mr. Parish to get a visa to
visit the United States, did they wind up attending political func-
tions of either party in 1995/1996?
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Mr. CHUNG. Not all of them. Some of them.

Mr. LATOURETTE. How many of the some of them, if you know?
If you don’t know, that’s fine.

Mr. CHUNG. I didn’t calculate. I'm sorry, Mr. Congressman.

Mr. SUN. We’d be happy to provide that to the committee if you’d
like at a subsequent time.

Mr. CHUNG. We're talking about 4 years ago.

Mr. LATOURETTE. Did they attend those functions as your
guests?

Mr. CHUNG. Yes.

Mr. LATOURETTE. Did you pay their way, or did they make con-
tributions to be accepted at these political fundraisers I assume
that’s what we’re talking about?

Mr. CHUNG. I pay the way for them.

Mr. LATOURETTE. Were the political fundraising activities limited
to one political party or another? Was it all Republicans or all
Democrats, fundraisers that you went to?

Mr. CHUNG. They all Democrat fundraiser.

Mr. LATOURETTE. Were they all associated with the President’s
re-election campaign in 1996, or were there other events?

Mr. CHUNG. The answer to the question is the President was
there. That’s why they go.

Mr. LATOURETTE. In your testimony you indicated that you first
met Mr. Parish because the head of the Haomen Beer Co. had a
visa problem; is that right?

Mr. CHUNG. No. I think he have the visa, one entry visa first.
He attend by himself before he meet with me here in Washington,
DC, and he tried to get a second multiple entry visa. I try to help
him out.

Mr. LATOURETTE. Is that when you met Mr. Parish for the first
time when you went to try and help Mr. He get a multientry visa?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. LATOURETTE. How is it that you came to meet Mr. Parish?
Did you walk into the Embassy and say, I need to see the head guy
in charge, or were you directed to see Mr. Parish?

Mr. CHUNG. I was in China first time on August 28, 1994. I was
there, and I have the chance to meet with the commercial attache
of the U.S. Embassy. I don’t remember the gentleman’s name who
work in the commercial division. I certainly call him up, and I ask
him is there any way he can help one of my business associates
who I want to do business with; I indicate Haomen Beer, if you can
help me out to get this gentleman to get appropriate way to get a
visa. And he introduced Charles Parish to me at the commercial
section of Embassy.

Mr. LATOURETTE. After that time you and Mr. Parish at least
had a number of conversations? You took a number of people to
him relative to visa applications to the United States?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. LATOURETTE. You indicated in your opening statement that
at one point Mr. Parish approached you and asked if you could as-
sist in getting a computer tutor for his secretary at the United
States Embassy; is that right?
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Mr. CHUNG. Yes, that is—he’s the secretary in the Embassy, and
I have the temporary office at the Beijing, and then they came to
my office for tutoring on the computer, yes, sir.

Mr. LATOURETTE. You paid for the expense of that tutor, and it
was about $500; is that right?

Mr. CHUNG. $500 U.S. dollars, but in Chinese currency.

Mr. LATOURETTE. You also indicated that Mr. Parish came to you
and wanted you to pay some school expenses for seven students,
and you did that to the tune of $7- or $8,000; is that correct?

Mr. CHUNG. That’s correct. I give a copy to the FBI already.

Mr. LATOURETTE. Is there any question in your mind that Mr.
Parish knew that you were, in fact—that there was going to be an
expense involved with the students’ training and also the computer
tutor? Somebody had to be paying the bill; is that right?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. LATOURETTE. Was that discussed between you and Mr. Par-
ish? Is there any question in your mind that he knew that it was
you that was paying the bill?

Mr. CHUNG. He knew I was paying the bill.

Mr. LATOURETTE. During this time while you’re paying for stu-
dent expenses for seven students that he brings to you and a com-
puter tutor to train on the computer, you were still going to him
to try and get your friends and business associates admitted
through the visa process to the United States of America, and he’s
granting 25 or 30 of those; is that right?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. LATOURETTE. I want to talk to you a little bit about Mr. He
and the Haomen Beer Co. for a minute. During your testimony you
made a correction about this grocery bag of money. I think your
written testimony said on at least one occasion you witnessed this.
Then you went back. Was it only one occasion that you saw a gro-
cery bag of money with 10 Chinese passports delivered by you to
Mr. Parish? Was that just one time?

Mr. CHUNG. That was a late night and the one at my apartment
at Beijing. Mr. He and one of his associates come to my apartment
in which I and Mr. Parish have dinner together. And then they was
in my apartment, and somebody knock the door. In come is Mr. He
and one associate with a shopping bag.

Mr. LATOURETTE. And in the shopping bag, it is my under-
standing, is cash and also some passports of Chinese nationals?

Mr. CHUNG. I said to the government is the Chinese money one
bundle and a half.

Mr. LATOURETTE. But still it’s money in Chinese national pass-
ports? Is that correct?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. LATOURETTE. Mr. He asked if you would take it to Mr. Par-
ish for the purpose of obtaining visas for these individuals to enter
the United States of America; is that right?

Mr. CHUNG. He didn’t say the kind of question, but impression
is that he give it to me. I open it. I say, I don’t want to do anything
with it. I hand it over to Mr. Parish.

Mr. LATOURETTE. But you gave the shopping bag full of money
and passports to Mr. Parish?

Mr. CHUNG. I say I don’t want to do anything with that.
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Mr. LATOURETTE. Is the Haomen Beer Co. a state-owned and op-
erated beer company? Is it run by the Chinese Government? Is it
a shareholder of the Communist Chinese Government?

Mr. CHUNG. Mr. Congressman, up to today I still want to find
it out. Is it state-owned or private-owned because what I know they
sold to the French company, and after that they have a picture on
Christmas warehouse, an advertisement on the street of Beijing
and make them sell to French company very well.

Mr. LATOURETTE. Is what you're saying that the Haomen Beer
Co. to promote beer sales was putting up a picture of Mr. He and
the President and the First Lady of the United States saying, drink
Haomen Beer because I'm here with the President and First Lady
of the United States? Is that what the advertisement looked like?

Mr. CHUNG. I didn’t see it, but I see it on CNN. It’s a picture
there with the two giant bottle of beer. That’s what I see. I didn’t
see it exactly.

Mr. LATOURETTE. You also had the opportunity to take Mr. Par-
ish to a fundraising event called the Southern California Presi-
dential Gala on September 21, 1995; did you not?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. LATOURETTE. If we have the technology, you faxed a letter
to someone named Karen Sternfeld of Clinton-Gore 1996 indicating
that you were going to have a group of people that you were bring-
ing to this function. Do you recognize this fax?

Mr. SUN. Do you have the date of that letter?

Mr. LATOURETTE. It’s September 19, 1995, fax from AISI to
Karen Sternfeld.

Mr. CHUNG. I seen this one before, yes.

Mr. LATOURETTE. Regardless, table 2, guest No. 8 is Mr. Charles
Parish. You took Mr. Charles Parish, a Foreign Service officer, to
a Clinton-Gore 1996 event on September 21, 1995?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. LATOURETTE. You also took him on a tour of the White
House and First Lady’s office; is that right?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. LATOURETTE. Can you explain to the committee why it is you
took an employee of United States State Department, a Foreign
Service officer charged with issuing visas to permit Chinese nation-
als into the United States of America, to a Presidential campaign
event in 1995? How did that happen?

Mr. CHUNG. Well, in one way it is a party. I want everybody to
be there, and I want to say thank you to the gentleman who been
helping my business associate to come to United States and to im-
press him, too.

Mr. LATOURETTE. You eventually stopped having dealings with
Mr. Parish after the shopping bag full of money incident when you
determined, though, that perhaps he and Mr. He were up to things
that you didn’t want to be a part of; is that right? You stopped
doing business with Mr. Parish in late 1995 because you didn’t like
the way the things smelled or looked; is that a fair observation?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. LATOURETTE. Thank you very much, Mr. Chung.

Thank you, Mr. Chairman.
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Mr. BURTON. Thank you, Mr. LaTourette. We'll be revisiting the
Parish issue in the future.

Mr. Lantos.

Mr. LANTOS. Thank you very much, Mr. Chairman,.

Mr. Chung, we’'ve been spending over 3 years on you. I'd like to
spend a few minutes I have on China because I think the subject
is a bit more interesting. You have had your 15 minutes of fame,
and it’s sort of obvious that you are a very minor and insignificant
puppet in a vast global drama orchestrated by the Communist re-
gime in Beijing. This drama is played on multiple stages simulta-
neously. It’s a 10-ring circus and you are just a tiny sideshow. So
let me deal with the main issue.

It’s obvious that Communist China is using whatever mechanism
is at its disposal to advance its interests, and your small part in
it fits into the picture perfectly.

Mr. CHUNG. I'm sorry, Mr. Lantos. I have the same problem with
you with the ear—hearing problem, I'm sorry. Thank you very
much.

Mr. LANTOS. I will come closer. Occasionally the Chinese engage
in a charm offensive, and occasionally they engage in a fury offen-
sive. Six years ago they were engaged in a charm offensive when
they were trying to get the 2000 Olympics for Beijing. I introduced
the resolution opposing that, which the House passed on July 26
overwhelmingly by a vote of 287 to 99. Imagine how bad it would
be if we would now be looking at the prospect of holding the year
2000 Olympics in Beijing where the United States Embassy has
been treated so abominably in the last few days.

We occasionally go through a fury phase. We are in one of those
fury phases. It, of course, to a very large extent is a phony fury.
The Beijing leadership did not show much empathy for the delib-
erately killed hundreds of Chinese citizens at Tiananmen Square
whom this regime killed, but the regime is suddenly profoundly ex-
orcised over the accidental killing, which we all regret, of four Chi-
nese citizens in Belgrade.

So I think it’s important to keep our eyes on the ball. This ruth-
less Communist dictatorship is using all the means at its disposal,
military, economic, political, cultural, financial, you name it, to ad-
vance its interests. And you with your financial dealings were a
tiny part of a very complex mosaic, and while some may be fas-
cinated by the nuances of what you did, what you didn’t, some of
us are more interested in the broad picture.

It seems to me you have testified that no one in the administra-
tion knew that any of the funds that you provided came from Chi-
nese sources; is that correct?

Mr. CHUNG. To put it in the record, I told the people in the White
House, I told the people in the DNC, more money I can make doing
business with the Chinese people, more people I can donate to the
DNC. That’s all I said. To answer your question, I did not tell them
face to face the money from Chinese source.

Mr. LANTOS. At no time did you tell anyone that the funds you
were providing came from the Chinese Government; is that correct?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. LANTOS. Thank you.

Since you didn’t tell them this, they clearly did not know that.
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Is it also true that when this thing emerged, every dime that you
gave was returned; is that correct?

Mr. SUN. Are you asking him a question, sir?

Mr. CHUNG. Is that a statement or is that a question? I'm sorry.

Mr. LANTOS. I'm asking you to confirm what I'm saying. Did the
DNC return all the funds that you gave them?

Mr. CHUNG. They returned the money to me.

Mr. LANTOS. All right. So, A, they did not know what the source
was; and, B, since there was a question mark concerning it, they
returned it. That’s all we have concerning this item.

I tell you what I think is happening at the moment in terms of
the Chinese fury offensive because it’s not a naive offensive. It is
just 3 weeks before the 10th anniversary of Tiananmen Square;
Tiananmen Square, which has indelibly labeled this despicable
Communist regime as one of the worst violators of human rights
on the face of this planet, and what they are about is changing the
subject. They are changing the subject, which they will not succeed
in doing so because my distinguished Republican colleague Con-
gressman Wolf and I later this week are introducing a resolution
commemorating the martyrs of Tiananmen Square, the hundreds of
Chinese citizens, students, and others who passionately believe
along with all of us here in a free and open and democratic society.
They killed those people, and they killed them deliberately. They
killed them purposefully. They were not killed like the four Chi-
nese citizens who were killed in Belgrade by a tragic accident. They
were murdered by this regime, and the current fury offensive is de-
signed to divert attention to what is really going to happen in 3
weeks. The whole world will commemorate Tiananmen Square, and
they would like people to talk about other things.

Now, this will be a very expensive exercise for China. Foreign in-
vestment in China will plummet. Travel from the West to China
will vanish, and the Chinese people will play an enormous price for
this Communist regime overreaching. They could not gracefully ac-
cept the public apology of the President of the United States. They
could not gracefully accept the public apology of all the American
people. We profoundly regret the death of the four people who were
killed in Belgrade, but we reject, resent, and repudiate the out-
rageous practice of this government of pretending that this action,
so clearly a mistake, was deliberate and of holding back from the
Chinese people the knowledge, A, that this was an accident, and,
B, that the whole campaign against Milosevic is designed to protect
and preserve the human rights of 1,800,000 people, 90 percent of
whom have been driven out of their homes, thousands of whom
have been massacred by Communist thugs, vast numbers of women
mass raped by them, hundreds of communities torched to prevent
these people from returning to Kosovo. Your role in this whole
thing is a terribly minor little role.

You may or may not have been used to funnel funds to political
parties. You claim that the funds were yours, so you were not a
conduit. People will debate this for a long time.

But I think it is extremely important before we get fixated on the
importance of your activities, which if in fact you feel that you were
used as a tool were despicable, were despicable, they are just part
and parcel of a communist regime’s broad offensive against demo-
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cratic societies. To them, the end justifies any means, whether it
is political contributions or mass murder, and it is in this context,
I believe, that your testimony needs to be understood.

I yield back the balance of my time.

Mr. CHUNG. Mr. Chairman, I want to respond to the distin-
guished Congressman.

Mr. BURTON. Mr. Chung.

Mr. CHUNG. Mr. Lantos, I will remember your question to me for
my lifetime, for sure. For the Harry Wu issue, I know there are so
many people tried to rescue him, including him. I congratulated
you, I applaud you.

For me, to participate, to get Harry Wu out, as a part of the
American citizen that is inside me, if I have to do it again, I will.
Even he say that I will try to do the self-serving. No, if it happened
again, I will do whatever I can. That is why I applaud you.

Thank you.

Mr. LANTOS. Mr. Chairman, let me just say anybody who partici-
pated, however marginally, in saving this true and courageous
man, deserves some credit, and to whatever extent you contributed
to that, you deserve some credit.

Mr. CHUNG. Thank you.

Mr. BURTON. Thank you. Mr. Barr.

Mr. BARR. Thank you, Mr. Chairman.

Mr. Chung, focusing for just a few moments back on some pre-
vious questions by Mr. Waxman with regard to your initial meeting
with General Ji, at which time, as you have testified under oath,
General Ji made essentially four statements to you: One, we really
like your President; two, we hope he will be reelected; three, I will
give you $300,000; and four, you can give it to your President and
the Democrat party.

It seems to me a reasonable presumption that when General Ji
made those statements, they reflected a certain intent on his part;
not necessarily on yours, but on his part. And it seems to me that
a reasonable person could conclude from those statements and the
fact that he did come through with the $300,000, that he had an
intent that at least part of that money would be used to influence
American politics in the reelection of the President. That would be
reasonable presumption of his intent, correct?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BARR. And in fact, is it also reasonable to conclude that the
reason that you felt that your life was endangered and the reason
that the FBI provided protective custody for you was because that
was General Ji’s intent and he was concerned that you would be
disclosing that to U.S. authorities as part of your plea agreement?
Would that also be a reasonable conclusion?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BARR. Do you consider that your life was in danger in 1998
because of the leaked story that appeared in the New York Times?

Mr. CHUNG. That is correct, and I am still looking out my back
every day.

Mr. BARR. Did you leak that information in any way, shape or
form to the New York Times?

Mr. CHUNG. No. I don’t leak that information to the New York
Times.
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Mr. BARR. And would it also be accurate that your attorneys
didn’t leak that information to the New York Times?

Mr. CHUNG. We tried to stop them.

Mr. BARR. Exactly. Where do you think the information might
have come from that was leaked to the New York Times?

Mr. CHUNG. Mr. Congressman, if you find it out, would you let
me know?

Mr. BARR. Well, we would like the Department of Justice to find
that out. It would be very interesting to find out, one, if they are
concerned about it, because this is a very damaging leak that en-
dangered a very important witness, yourself; and it may very well
have come from the Department of Justice. So we would be very
interested in that, as I am sure you would be.

Mr. CHUNG. Mr. Congressman, that night I had to go to a meet-
ing with those people. My attorney told me, don’t go. Maybe you
are in trouble, in danger. I talked to my wife, I talked to my attor-
ney again, and I talked to the FBI. I want to go forward because
I want the truth to come out.

Mr. BARR. Thank you. During your conversations that you had
with Mr. Luu, did he ask you about your family?

Mr. CHUNG. In the Chinese way, yes.

Mr. BARR. Was it in a way that relayed to you that he wasn’t
really concerned about your family, he was telling you something,
that you ought to be concerned about your family?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BARR. And did he ask you about your family in the context
of hoping that you would not disclose information?

Mr. CHUNG. If you keep your mouth shut, you will be safe. If you
are talking, the thing is out of control. That is all I recall.

Mr. BARR. You also mentioned an attorney that is connected with
Mr. Luu. Would that be Mr. Brockway, an attorney in Los Angeles?

Mr. CHUNG. Mr. Luu gave me the business cards of Mr. David
Brockway in Los Angeles.

Mr. BARR. Did you have any meetings with Mr. Luu at which Mr.
Brockway was there?

Mr. CHUNG. That is the meeting, yes, with the FBI agents
around in that private club, with a body wire.

Mr. BARR. And did Mr. Luu also suggest to you that you should
use Mr. Brockway as your attorney?

Mr. CHUNG. Yes. Not only that, he also said my attorney, Mr.
Sun, is also the earphone for the President, so don’t hire him. Get
rid of him. Personally, I don’t think so.

Mr. BARR. And did Mr. Luu also say if you hired Mr. Brockway,
the attorney’s fees would be taken care of?

Mr. CHUNG. That is one of the questions I asked. He said, well,
it has been taken care of. Don’t worry.

Mr. BARR. And did Mr. Luu also tell you that he received money
from Beijing?

Mr. CHUNG. In the conversation, yes.

Mr. BARR. In your discussion with Mr. Brockway, the attorney
from Los Angeles, did Mr. Luu tell you that Mr. Brockway had con-
tacts at the Department of Justice?

Mr. CHUNG. That Mr. Brockway told me, he had the contact with
the Department of Justice.
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Mr. BAarRr. OK. Mr. Brockway told you he had contacts high up
at the Department of Justice?

Mr. CHUNG. No. 3 at the Department of Justice.

Mr. BARR. The third senior position?

Mr. CHUNG. That is all I can recall, yes.

Mr. BARR. And did Mr. Brockway also tell you that he knew the
judge who would be sentencing you?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BARR. Was there also——

Mr. CHUNG. Mr. Congressman, which I don’t believe.

Mr. BARR. But he made those representations to you.

Mr. CHUNG. Yes, that is correct.

Mr. BARR. Did he also mention to you, either Mr. Brockway or
Mr. Luu, a pardon, a possible pardon?

Mr. CHUNG. A Presidential pardon, if I keep my mouth shut.

Mr. BARR. And did Mr. Luu also mention the name of General
Ji, who was behind him?

Mr. CHUNG. It was under meetings, video and also the wiretap,
he mentioned that.

Mr. BARR. Did this Mr. Brockway also talk about having been an
attorney with the Watergate case or cases?

Mr. CHUNG. He mentioned to me he was an attorney for the Wa-
tergate.

Mr. BARR. Did he mention anything more specifically than that?

Mr. CHUNG. No. But maybe he think I don’t know too much
about Watergate.

Mr. BARR. Excuse me just a moment, Mr. Chung.

During your meetings after the entry of your plea in early 1998,
during those meetings that you had with Mr. Luu and with Mr.
Brockway, the FBI was aware of what was going on; is that cor-
rect?

Mr. CHUNG. Yes, that is correct. Every move, every word I said
was under the instruction of the FBI.

Mr. BARR. So when you testified that Mr. Luu mentioned that he
was receiving money from Beijing and that General Ji was behind
him, the FBI knew that those conversations had taken place, cor-
rect?

Mr. CHUNG. Yes. That is all on the videotape or audiotape.

Mr. BARR. So if somebody characterized to you the position that
the Department of Justice did not know that there was evidence
that money was coming from Beijing, that would be incorrect,
would it not?

Mr. CHUNG. Can you reframe your question a little bit more?

Mr. SUN. He is having a little trouble, Congressman.

Mr. BARR. If somebody said to you, “Mr. Chung, the Department
of Justice didn’t have any idea money was coming from Beijing, did
they?” that would be an inaccurate characterization. That wouldn’t
be true, would it? Because they, through the FBI at least here,
they knew there was evidence money was coming from Beijing?

Mr. CHUNG. I did not know there was money coming from Beijing
for this issue or not, because I was under protection at that time.
If somebody told me it did come, the money go to Mr. Luu, then
the Department of Justice, they should know.
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Mr. SUN. Were you asking about the money that Liu Chao Ying
gave to him? I think he is confusing the money that Mr. Luu sug-
gested to him that he could receive if he kept his mouth shut, so
there is a little confusion in his mind. During the course of the con-
versations with Mr. Luu, that subject came up, he could get some
money if he kept his mouth quiet.

Mr. BARR. We do know, there is no confusion at least here today
in our discussion, that there was $300,000 that came from over-
seas. We know that; is that correct?

Mr. CHUNG. Yes. Yes.

Mr. BARR. And we also know through your sworn testimony that
Mr. Luu told you that he was getting money from Beijing in his
discussions with you about providing an attorney, for example?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BARR. So the fact of the matter is that since all of this infor-
mation has been relayed to the FBI, the Department of Justice did
know that money was probably coming from China?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. BARR. I think so. Thank you very much, Mr. Chung.

Mr. BURTON. The gentleman yields back the balance of his time?

Mr. BARR. The chairman is correct.

Mr. BURTON. Mr. Waxman, you have 10 minutes.

Mr. WAXMAN. I yield to Mrs. Mink.

Mrs. MINK. Thank you very much, Mr. Chairman.

As an Asian-American, I appreciate very much your forthright
statements today, and understand the difficulty of having all of
these questions fired at you, sometimes with double negatives and
so forth, it is very difficult to respond.

I wanted to start off my portion of the questioning by under-
scoring what you said in your original testimony, and that is, with
the furor that arose out of the contributions that were made to the
Democratic National Committee following the 1996 elections, in-
deed Chinese Americans throughout the country suffered gravely
from false accusations, false intimidations, false assumptions that
their motives in participating in political campaigns were somehow
colored or connected to devious arrangements, and the actions by
the political parties in giving weight to such inferences I found
very, very disconcerting.

For instance, their immediate reaction was to not accept any con-
tributions from any person that had an Asian sounding name.
Many people called my office very indignant about the inferences
that were being left by the people who were calling them. So I can
understand your great concern about what all this scandal has
meant for Asian Americans throughout this country.

That carried forward during the debate of the campaign reform
measure which I strongly supported. But in the last hours of our
deliberations on the floor, they added a provision in the House
which said that the burden fell upon the candidate to assure that
there were no contributions being made by legal residents. People
who were legally admitted to the United States were being forbid-
den to make campaign contributions. That is how far the hysteria
went.

So I can fully understand your concern about what all of this has
meant to all Chinese Americans, all Asian Americans, throughout



323

the United States. I wanted to concur very vehemently with your
views in that regard.

The personal difficulties that you and your family have endured
is also something which I think we have to share. The reason for
my making this statement is that I am confused with all that has
been said about your involvement in the 1996 period. What was it
that the government finally, after all of the investigations, all of
the inquiries that were made with regard to your participation,
what was it that they finally asked you to plead to, charge you
with and find you convicted and guilty of? Could you explain that
to this committee? Because I think that is important for the record.

Mr. CHUNG. There is two counts of campaign finance violation.
To use misdemeanor, to use my employee to give the money to the
DNC. I reimbursed them.

The other issue is the tax issue of 1995. I still try to figure it
out. I am not good in the money account. I still try to figure out
the tax violation.

And the other one is the bank fraud, for the mortgage, and I
tried to protect my family. And there is one Chinese Mafia come
after me for the money, after this all come out. And he asked me
to give that $200,000 to him. The gentleman is named Peter K-H-
E-N. If I don’t give it to him, he will give my family and will kill
me, even put out a threat to my employee.

I made a mistake, because my name is too big on the news, so
I asked my wife. My wife is under my instruction to get a loan. The
house is already—get a loan, the house is already paid off, and try
to get the money as soon as I can to give to this gentleman who
tried to kill my whole family. That is all I plead.

Mrs. MINK. Any of those charges that you were asked to plead
to, do they have anything to do with serving as a conduit for for-
eign contributions to the Democratic National Committee or any
Democratic candidate?

Mr. CHUNG. No.

Mrs. MINK. Was there any allegation in any of these charges to
which you pleaded that had anything to do with any foreign con-
tribution coming from these officials that you met with in Beijing,
Hong Kong, wherever?

Mr. CHUNG. No.

Mrs. MINK. None of the allegations that you have finally now
been convicted of, and serving a probation, have anything to do
with all this that has been out in the press about your connections
with high-placed military people who gave you money to give to the
Democratic party and to the Democratic candidates?

Mr. CHUNG. No.

Mrs. MINK. Was there, in any of the testimony that you have
given, to this committee or any other committee or the Department
of Justice, does it conflict in any way with the testimony that you
have given to us today that as far as you were concerned, the
$300,000 that you received was your money, that you could do
whatever you wished with it?

Mr. CHUNG. Yes.

Mrs. MINK. So you took that $300,000 and considered it a busi-
ness investment, is that correct?

Mr. CHUNG. That is correct.
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Mrs. MINK. That was what the conversation——

Mr. CHUNG. Yes.

Mrs. MINK. That is what the conversation was between you and
Liu Chao Ying?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mrs. MINK. So when the money was deposited in your bank, you
coglsidered it a contribution from Liu Chao Ying or from General
Ji?

Mr. CHUNG. She told me that at the hotel. She is going to invest
in my company for the amount of $300,000.

Mrs. MINK. So your testimony is

Mr. CHUNG. She wired to me, from her account to my account.
I consider that her money to me.

Mrs. MINK. There is proof and evidence that the funds that were
deposited in your account came from her.

Mr. CHUNG. That is correct.

Mrs. MINK. Now, the Senate committee report indicates that
based upon their review of contributions that you made—now, I un-
ders‘;cand that this deposit was made in August 1996; is that cor-
rect?

Mr. CHUNG. Ma’am, at that time I commingle a lot of money. At
that time I have two major—two big sums of money coming to my
account almost simultaneously, at the same time.

Mrs. MINK. It is about August 1996, is that correct?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mrs. MINK. From the evidence that seems to be available, there
was no contribution that you made, that could be attributed to you,
to tge DNC after August 1996 in the sum of $300,000; is that cor-
rect?

Mg SUN. Are you asking Mr. Chung about the amount after Au-
gust?

Mrs. MINK. Yes.

Mr. SuN. I think in his statement we have told the members of
both the majority and the minority there was $35,000 given to the
DNC on two separate occasions following the receipt of the money
from Liu Chao Ying. I think the bank records reflect Mr. Chung
received money from other business consulting clients right in and
around that same timeframe. So it is all sort of mixed together. Al-
though the money that was used for the two events I just referred
to, I think could be traced back to the Liu Chao Ying money in
Hong Kong. And then there was, I believe, the John Kerry event
in September 1996 as well. But that was not to the DNC, that was
Senator Kerry’s reelection.

Mrs. MINK. The Senate report, which I have a page reference,
says that the FBI can only trace $20,000 of the $300,000 to the
Democratic National Committee. Do you say that that statement in
the report is incorrect?

Mr. SUN. Traced back to Liu Chao Ying’s money?

Mrs. MINK. No, traced back to Mr. Chung as a contribution after
August 1996. We have already been told in this committee that as
far as he was concerned, the $300,000 was his to spend in any way
that he wished.

The report now indicates that only $20,000 of that money, if any,
went to the Democratic National Committee. In other words, he did
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take $280,000 for the business investment purposes which he un-
derstood that money was for. I am trying to find out if that is accu-
rate or not.

Mr. SUN. I am sorry to interject for Mr. Chung, because he is not
as familiar with the records. I believe we can clarify that.

Following his receipt of money from Ms. Liu, Mr. Chung at-
tended the President’s 50th birthday party in New York. I believe
on that occasion the records would reflect he donated about
$20,000, I believe. Then later on that month he attended some
events at the Democratic National Convention where I believe
there were two checks for $10,000 and $5,000 respectively.

It is during that same timeframe that Mr. Chung received about
a total of I think about $300,000 from other business consulting cli-
ents, between August 14th and August 28th. So it is in that time-
frame that he makes these $35,000 and subsequent donations. But
I believe the records reflect it is $35,000 in three separate checks.

Mrs. MINK. I think that what the report is trying to link up is
that specific $300,000 which he received from Liu Chao Ying, and
their assumption is they can only trace $20,000 of that. What you
have said is that there were other moneys coming in to his account,
some up to $300,000, out of which other kinds of contributions
could have been made.

I am simply trying to find some corroborative evidence, since
there has been some question as to the differing testimonies that
appear for Mr. Chung, trying to find corroborative evidence some-
where to emphasize that none of the contributions from Liu Chao
Ying specifically went to the Democratic National Committee be-
cause of instructions that he had received in China.

Mr. CHUNG. That is correct.

Mrs. MINK. So your answer to my question is that none of it
We(Illt digectly to the DNC because you felt you had been instructed
to do so?

Mr. SuN. I think I understand the question. I will try to explain
it to Mr. Chung.

[Discussion off the record.]

Mrs. MINK. I didn’t think, Mr. Chairman, I asked such a difficult
question. I might have to withdraw it.

Mr. SuN. Congresswoman, actually it is a good question because
the bank records, which we only recently were able to get ahold of,
sort of answer your question. I was trying to remind Mr. Chung,
who is not as familiar with these records, the lawyers and the in-
vestigators and the staffers are intimately familiar with them, we
sort of try to articulate it.

Mrs. MINK. If the Chair would allow the attorney to respond to
my question, if that is all right?

Mr. BURTON. You are out of time. I think it is important we clar-
ify this. We have a chart that I think we can put up on the screen
that might help you with your question. Would you put this chart
up on the screen for Mrs. Mink?

If you look at the chart, I will let him answer this question, it
shows the $300,000 going, and then the money was given to Mr.
Chung on August 14th. On August 15th he wired $80,000 to his
account in California Federal Bank, account in Los Angeles, and
then on the 19th there was—19th and 27th there was $30,000
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transferred to another account. On the 18th, 28th and 29th there
were three separate contributions totaling $30,000. If you like, I
can give you a copy of this so you can get a close look at it.

[The information referred to follows:]
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Mrs. MINK. I would like to have my question answered. The
chart doesn’t really refer to the essence of the question that I felt
should be answered.

Mr. CHUNG. I would like to answer your question. I also took Mr.
Li and Mr. He and the other people, at that time I received some
money from them. I took those two different people, go to the New
York Radio City President’s 50 years old birthday. I donate the
money, which is I donate Ms. Liu Chao Ying’s money for different
people, and I also received money from them. I also took those peo-
ple to the DNC Convention, which I donate Liu Chao Ying’s money
to that event, which I also received from a lot of people.

It is very confused for me at that time. I was really commingling
all of the money together. I am not taking Liu Chao Ying’s money
to go to an event, I am taking Liu Chao Ying’s, I am using Liu
Chao Ying’s money with other people. But I also receive a con-
sulting fee from those people. That is what I tried to explain to
you. It was really commingled together.

Mrs. MINK. I guess my time is up.

Mr. BURTON. If you like, we can go back. I think your side has
another 10 minutes in just a minute. Maybe Mr. Waxman can yield
to you.

Mr. Hutchinson.

Mr. HUTCHINSON. I thank the Chair, and I am grateful for you
holding these hearings. I believe this is certainly an important
issue, and I appreciate Mr. Chung’s testimony today.

Also, I want to comment that I thought Mr. Waxman’s comments
at the very outset were certainly appropriate, that any time we
have a witness that is making serious statements, accusations,
after pleading guilty to an offense, credibility should always be an
issue. I think we should listen very openly to the testimony. I think
the most important thing is not pointing fingers as to who is right
or who is wrong, but as to what we can do from a legislative stand-
point to correct any abuses in the system.

For that reason, I am very grateful to the chairman for spon-
soring the Conduit Contribution Prevention Act, addressing a seri-
ous loophole allowing foreign contributions into our political sys-
tem. I am delighted to express my appreciation to the chairman for
that effort.

I think that the testimony that I have heard today raises a num-
ber of concerns. Certainly the first one is whether our national se-
curity has been compromised in any way by covert efforts of a for-
eign government or groups to influence our political process. I
think there is a legitimate question as to whether the flow of soft
money into parties affects national policy, particularly critical deci-
sions by the Commerce Department that approves the transfer of
technology. That is a serious question that we need to address as
the Congress.

Then I think we have to look at it from a legislative standpoint
as to whether there are additional areas that need to be plugged,
improvements in the law, to make sure that the system works ap-
propriately. I noticed that Mr. Chung, you indicated in your testi-
mony that the system is set up so that if you donate money, you
can participate.
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I understand that you as an Asian-American have seen that part
of the system, which is not very pretty. But I want you to know
also there is another system in America that works, and if you go
to my State, you will see Asian-Americans there coming to political
functions, knocking on doors for candidates, that are participating,
perhaps not the level that you sought to participate, but there is
active, open participation at the grassroots level.

The problem we are seeing is not at the grassroots of American
politics, but the problem is at the high dollar level of American pol-
itics. You have certainly shed some light on that. But there is an-
other way you can enter politics. Perhaps it might be a little bit
more rewarding to you.

Now, I wanted to ask the first question. Mr. Chung, has the De-
partment of Justice discouraged you in any way from testifying
today?

Mr. CHUNG. No.

Mr. HUuTCHINSON. Have they put any restrictions on your testi-
mony that would affect your ability to tell the truth completely?

Mr. CHUNG. The only very minor limitation of a few people, the
name cannot come out, or an ongoing investigation.

Mr. HUTCHINSON. Certain names you have to be careful not to
say that might be classified?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. HUTCHINSON. Other than that, you have all the incentives to
tell the truth today?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. HUTCHINSON. Now——

Mr. CHUNG. I intend to do that.

Mr. HUTCHINSON [continuing]. During the timeframe that you
are engaged in high-level politics, contributing hundreds of thou-
sands of dollars, did anyone ever mention to you the difference be-
tween hard money contributions and soft money contributions?

Mr. CHUNG. No. The very last day after the campaign finance
scandal broke out, I learned it from the newspaper.

Mr. HUTCHINSON. So were you aware that there were contribu-
tion limits as to how much you could give a Federal candidate?

Mr. CHUNG. I did not really read those at all. As the chairman
of my company, I don’t open the mail. I only know what the meet-
ings I go, where should I go.

Mr. HUTCHINSON. So if someone asked you for $50,000, you as-
sumed it was all right?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. HUTCHINSON. Now, you painted a picture that you were re-
ceiving this money from your foreign business contacts, and some
of them were interested in your assistance in getting a visa; is that
correct?

Mr. CHUNG. If they want to come over here to the United States,
they need a visa, yes.

M‘;" HuTCHINSON. They were asking your assistance in getting a
visa?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. HUTCHINSON. They would give you money with the under-
standing that you would contribute to politics in America, with the
hope that that would be of some assistance in them getting a visa?
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Mr. CHUNG. Not only to help them to obtain the visa, but also
to provide them—Ilet me make it an easy way, a tour guide. Trans-
portation, expense in the United States, translator service, and set
up business with them. More important to attract me to do busi-
ness with them here in the United States. That all my goal.

Mr. HUTCHINSON. So the visa was a small part of that?

Mr. CHUNG. Part of it.

Mr. HUTCHINSON. So whatever you had to do to get that influ-
ence, were you having to use any improper influence, to pay any
money to get that visa?

Mr. CHUNG. I did give my testimony here, talked to Mr. Parish.
I stay with that statement I said to you.

Mr. HUTCHINSON. That was part of the money you were getting
from your business contacts. Some of it was flowing to Mr. Parish?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. HUTCHINSON. Did you have to utilize any other political con-
tacts in order to assist your business clients in getting visas, other
than Mr. Parish?

Mr. CHUNG. I used to ask Mr. Richard Sullivan of DNC to try
to help me with this. He said he will, but he never did.

Mr. HUuTCHINSON. That was with Mr. Sullivan?

Mr. CHUNG. Of the DNC, but he never did. I did mention to him,
but he never did anything for me.

Mr. HUTCHINSON. As you brought these people over, many times
they were interested in an issue, for example, developing business
or a trade issue, is that true?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. HUTCHINSON. Whenever you would bring them to a high-
level contact in government, would you all discuss an issue?

Mr. CHUNG. The only issue I remember, everyone, they also ask
thke President of the United States, come to visit China. That is all
I know.

Mr. HUTCHINSON. Now, give me a flavor as to some agencies. Did
you meet with any agencies?

Mr. CHUNG. What agency you talk about?

Mr. HUTCHINSON. Pardon?

Mr. CHUNG. What agency you talk about?

Mr. HUTCHINSON. You said the only issue you talked about was
inviting people to come back to China. You never had any specific
issues or help that you needed from the U.S. Government?

Mr. CHUNG. No.

Mr. BURTON. Would the gentleman yield? I think he indicated
that he took somebody to the Security and Exchange Commission.

Mr. CHUNG. Yes.

Mr;) BURTON. What was the other one? And the Energy Depart-
ment?

Mr. CHUNG. Yes.

Mr. HUTCHINSON. Thank you, Mr. Chairman.

hTh% Securities and Exchange Commission, you took someone
there?

Mr. CHUNG. Yes.

Mr. HUTCHINSON. What was the issue to be discussed there?

Mr. CHUNG. There is an issue of Mr. Yao would like to have the
Chinese company to be listed on the New York Stock Exchange,
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and then he would like to know the regulations, and we had been
talking about the regulation inside. We did that with two govern-
ment officers.

Mr. HUTCHINSON. Is this the meeting that Mr. Kerry or someone,
Senator Kerry’s staff helped set up?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. HUTCHINSON. Your testimony was in reference to this, about
the John Kerry contribution, that you had already obligated your-
self to contribute to Mr. Kerry back in July when his people ar-
ranged a meeting at the SEC for Liu Chao Ying?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. HUTCHINSON. Why did you believe you were obligated to con-
tribute?

Mr. CHUNG. In my Chinese cultural background, somebody did
something good for you and you had to do something back to them.
I think it is the American way too. That is why I told to Senator
John Kerry’s staff, back at the DNC Convention center in Chicago,
I said I will try to hold a fundraiser party for him.

Mr. HUTCHINSON. So it was nothing said by Senator Kerry or his
staff that gave you that feeling, it was just your own sense that you
ought to contribute?

Mr. CHUNG. Yes.

Mr. HUTCHINSON. Now, you indicated that you tried to talk with
the DNC chairman, Don Fowler, at one particular point, and you
testified that Mr. Fowler scolded you for not meeting your fund-
raising obligations. Do you recall that?

Mr. CHUNG. I will. It was the October 1996, on the “Back to the
Future” event in Los Angeles at Hollywood, and we—I gave my tes-
timony here already. They took my driver and my secretary to
meet with the President. That was the event. We was in the park-
ing lot, and “Mr. Chairman,” I said, “Well, Mr. Chairman, can I
take a picture with you?” He said, “I don’t want to take a picture
with you. You didn’t give what you said to me. I don’t want to be
your friend. I don’t want to take a picture with you.”

Mr. HUTCHINSON. That was a picture. Did you ever talk to Mr.
Fowler about any issues?

Mr. CHUNG. I tried to rescue Harry Wu. That was one of the
issues.

Mr. HUTCHINSON. You talked to him about that?

Mr. CHUNG. He also wrote a letter to me raising about that issue.

Mr. HuTcHINSON. Did you feel like any of your contributions re-
lated in any way to any assistance he might give in reference to
Mr. Wu?

Mr. CHUNG. I don’t understand.

[Discussion off the record.]

Mr. CHUNG. I don’t think so.

Mr. HUTCHINSON. Do you recall during this 2 or 3 year period
ever having any discussions about issues, and when I say issue, do
you know what I am talking about? Whether it is a meeting with
the Securities and Exchange Commission or a meeting with the
Energy Department, was there ever any matter that was raised by
you or your business clients in which the response was closely tied
to any contribution that you would make?

Mr. CHUNG. Not with the people, no——
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Mr. SuN. Excuse me 1 second.

[Discussion off the record.]

Mr. CHUNG. At one incident on March 9, 1995, regarding a Presi-
dential radio address, I did mention to Mr. Don Fowler and Mr.
Richard Sullivan about I want to bring these important people to
go to the radio address, and I show them my wish list. And I did
mention to them I would like to donate $50,000 if I can get all of
this issue, which is my wish list, to be granted. I did mention to
them at the DNC. Except this one.

Mr. HUTCHINSON. Mr. Chairman, I have not finished, but my
time is up.

Mr. BURTON. We will give everybody some more time after we
finish this round.

Mr. Waxman, you have 10 minutes.

Mr. WaxXMAN. I yield to Ms. Schakowsky.

Ms. SCHAKOWSKY. Thank you very much. If I could just begin by
saying that I have more Asian-Americans in my Illinois district
than any other district in the State, and they have acutely felt that
the path to their rightful political empowerment has been impeded
as fallout from this situation. They feel unfairly targeted as per-
petrators somehow of campaign finance abuses.

I deeply regret this and believe that Chinese-Americans and
Asian-Americans should be encouraged to participate fully, even in
a system that is as deeply flawed as ours and that cries out for re-
form, but not because it is uniquely abused by Chinese-Americans
or the Chinese Government, but because it fosters the analogy that
you raised that somehow access to power is like paying for a ride
in the subway.

Let me just tell you what I see. I see a prominent U.S. business-
man that has established himself, is very well connected, so con-
nected that he even is often with the President of the United
States, that you have been able to barter that for more business,
to help other businesses like a beer company, that you have estab-
lished yourself as a go-to guy, someone who can get things done.

So it would seem logical to me that Ms. Liu, General Ji, or any-
one else might see that giving money to you, not giving money
through you to someone but giving money to you, would be advan-
tageous for them, and that that is essentially the nature of a con-
tribution to you. Do you see it that way?

Mr. CHUNG. Yes. Yes, ma’am.

Ms. SCHAKOWSKY. So it would seem to me, then, at the time you
got that money, this is money that is being given to you, that you
felt, and this has been asked many times, but when you gave
$20 000 and not $300,000 to the DNC, were you worried about
that? Were you worried that you had broken some sort of commit-
ment? Were you in fear for your life? Or did you feel that this was
money that you could spend and that you were spending it as you
thought?

Mr. CHUNG. This is my money. I spend it the way I want to
spend it.

Ms. SCHAKOWSKY. So at that point there was no fear of retribu-
tion, that somehow you had violated an order or even an under-
standing?

Mr. CHUNG. No.
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Ms. SCHAKOWSKY. I wanted to ask you about these fears for your
life. In your written testimony you said you thought your family
was threatened by Robert Luu. But in your answers to questions
about your bank fraud that Representative Mink had asked, you
said that you thought that your life and your family’s life was
threatened by Peter Khen. I wanted to just clarify that this was
a completely separate death threat; is that correct?

Mr. CHUNG. That is correct. That depends on what the FBI has
been told.

Ms. SCHAKOWSKY. How many times has your life or your family’s
life been threatened, in your view?

Mr. CHUNG. Incidents, these two.

Ms. SCHAKOWSKY. Well, I thank you. I have no further questions.
I would yield back my time.

Mr. WaxmMAN. I will take the time.

Ms. SCHAKOWSKY. I am sorry. I would yield back my time to Mr.
Waxman.

Mr. CHUNG. Mr. Waxman, can I just say a little bit more state-
ment? I feel so sorry for my family. My wife, I love deeply. My 17
year old daughter, who is a top student in the high school, the top
10 graduate, she almost request not attend the graduation. The
last 2 weeks of high school she have to go back to school with an
FBI escort. I feel so sorry for my 2-year-old daughter and 5-year-
old son. They have to, under the government protection for 24
hours a day, and they cannot do whatever they want to do.

I love my family so much. I want to say I am so sorry, I am so
sorry to my family. They should not deserve this. But they are all
behind me to come out and tell the truth, because my daughter told
me that—she is a college student now—she said, “Dad, no matter
whether you like it or not, this is part of American history. What
do you want to do with it?” I said to her I want to set the record
straight.

Mr. WAXMAN. Mr. Chung, I appreciate what you have to say. It
is clearly coming from your heart. You had a threat to your life by
somebody that had to do with a mortgage. That has nothing to do
with the Chinese Government? Or is this something else?

Mr. CHUNG. That

Mr. WAXMAN. Is that organized crime you are fearful of, or has
that something to do

Mr. CHUNG. Peter Khen, what he said to me, he is organized
crime and he was asked to come ask me for that $200,000. If I
don’t give it to him, he will kill my family.

Mr. WAXMAN. That is the mortgage money.

Mr. CHUNG. That is the mortgage. I tried to get it out.

Mr. WaXMAN. Is it related in any way to General Ji or anybody
else in China that you have been dealing with on the political con-
tributions issue?

Mr. CHUNG. Well, as I told you, I got the money from, the money
I put into my account, a portion of them I pay for mortgage. And
then the house is already paid off, and then this gentleman come
out to ask for the money. So I take a mortgage and pay for it.

Mr. WAXMAN. Mr. Sun——

Mr. SuN. I think I can help a little bit, Congressman. The reason
why it is a complicated answer is because I believe there is some
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information suggesting that Mr. Khen knows some of the other
people that Mr. Chung dealt with in China. So you could draw all
kinds of circles and links to each other. I don’t know if he should
speculate beyond that, but there is some information suggesting
that Mr. Khen knows some of the people that Mr. Chung dealt with
in China.

Mr. WAXMAN. Basically it sounds like you owed some money and
they were after you to get some money back, and were threatening
him. Is that the situation?

Mr. CHUNG. Basically they want to get their investment back.

Mr. SUN. It was in connection with the $200,000 investment by
the Great Wall Cultural Association and some of those individuals,
one of whom introduced Mr. Chung to Robert Luu.

Mr. WAXMAN. You have been here for hours and you have been
asked these questions over and over again, and you have given
your testimony, I think in a forthright way. You might be surprised
to know that on one of the media outlets there is a report that says
Johnny Chung testified today that he was directed by the Chinese
Government and gave that $300,000 at their direction to the Demo-
cratic party.

Is that an accurate statement for a reporter to make of what
your testimony is all about?

Mr. CHUNG. I tell the whole truth to the government. No.

1\}/{1‘;) WaxMAN. You've been telling the truth here today, is that
right?

Mr. CHUNG. Yes, I am.

Mr. WAXMAN. The truth of the matter was that you received
money from a woman who was going into business with you, and
you considered it your money. You didn’t give contributions to the
Democratic party from money from the Chinese Government. As
far as you know, the money was from her to you as part of an in-
vestment, and then you used part of that money for contributions
and most of it for your own personal business?

Mr. CHUNG. I give the money clearly thinking that is my own
money. I donate it.

Mr. WAXMAN. Well, you have answered it at so many different
times. It just amazes me how the press can keep on repeating
wrong information.

Mr. Chairman, I am going to yield back the balance of our time
on this 10 minute round.

Mr. BURTON. Thank you, Mr. Waxman. Mr. Horn.

Mr. HORN. Thank you, Mr. Chairman.

Just a few questions, sir to clarify the testimony. Did anybody
within the Department of Justice or the administration tell you
what you could or could not tell in committee? Did you have any
people that sought to instruct you?

Mr. CHUNG. I am sorry, I can’t hear. I have a hearing problem.

Mr. HORN. Did any people in Justice or the administration tell
you what you could say or could not say to this committee? Did
anyone give you any advice?

Mr. CHUNG. No.

Mr. HorN. OK. So this is all from you, with perhaps your law-
yers cautioning you one way or another, I take it. In August 1996,
you note that you had a lot of money commingled in your accounts
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and you regarded this basically as your money. Do you know of any
money that came to you a year before the November 1996 election,
that might have had its origin in China and simply in the Chinese
Government, and simply put it in your accounts because you are
the one connected with the Democratic National Committee and
other political parties?

[Discussion off the record.]

Mr. SuN. I think he is having trouble understanding the ques-
tion, Congressman. Is the question——

Mr. HORN. The question is, you had a number, you had really
several million dollars, didn’t you, in those accounts made up of dif-
ferent investments, in quotes, and the question is this: If you had
that money, did any of it come in your mind from the Chinese Gov-
ernment or agents of the Chinese Government?

Mr. CHUNG. No.

Mr. HorN. OK. So all of that other money was simply to give it
to you to invest, even though all of the people probably knew that
you were very active in fundraising for the Democratic party and
the Presidential campaign?

Mr. CHUNG. Basically I know they are all businessmen who I
deal with, except I already give my testimony, at the abalone res-
taurant in Hong Kong I deal with General Ji, what I know that in-
formation. Besides that one, I know all of them. They are business-
men.

Mr. HORN. You cite a judge on page 12. Is that Judge Real, Fed-
eral District Judge?

Mr. CHUNG. That is correct.

Mr. HorN. Having known Judge Real, I must say if we had him
in Washington, DC, this investigation would have been over 2
years ago and a lot of people would be confessing, not enjoying the
sunshine hither and yon with the 121 that are somewhere else,
that we can’t get our hands on. He is one tough judge, like Judge
Sirica was in the Nixon Watergate thing. But, unfortunately, he is
3,000 miles away, so we don’t have the benefit of his services here
in the judicial group in the District of Columbia.

Now, I am curious on the Boeing representative that you men-
tion. Was he Chinese or was he an American, to your knowledge,
the Boeing representative that you had in Hong Kong, that you
talked to in Hong Kong?

Mr. CHUNG. Liu Chao Ying tried to ask me to get in touch with
the Boeing Co. for the reason of buying commercial parts, Boeing
commercial parts. I give my order to my former general manager,
Irene Wu, I said write some letters to Boeing Co. and see what we
can find, who we can talk. But she didn’t make it, the trip. That
was there, nothing else.

Mr. HORN. Now, you note here you had limited dealings with
Mark Middleton. Could you sum up that

Mr. CHUNG. And to answer your question, Mr. Yao

[Discussion off the record.]

Mr. CHUNG. I do not know Mr. Yung is a Chinese-American or
what.

Mr. HORN. You noted you had limited dealings with Mark Mid-
dleton. Could you sum up for the committee exactly what those
dealings were and what you know about Mark Middleton?
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Mr. CHUNG. I know him 1994 on Christmas party when I
brought Haomen Beer people there. I stand out because I am the
only one with host Haomen Beer people without tuxedo. He was
one without tuxedo. Later on I went to try to get a fax broadcasting
service to be used for the White House, and I have a chance to talk
to his staff at his office.

As my statement here today says, I was also talking about later,
about Ruth Lin, about Swiss bank. I talked to Mark Middleton
about this.

Back there when Liu Chao Ying tried to talk to me, I raised my
little bit concern about it, and she give me the example, and she
said Mark Middleton through the Singapore group, Mr. W-I-N, we
give Mark Middleton half a million dollars. That is all I know.

Mr. HORN. Was that overseas Chinese or was that the Chinese
Government coming in through Singapore?

Mr. CHUNG. I do not know that.

Mr. HorN. Did Mr. Fowler, or anyone with whom you had a close
relationship and were giving thousands of dollars, did any of them
have any knowledge in any conversation they had with you that it
came from the Chinese Government?

Mr. CHUNG. No.

Mr. HORN. So you didn’t see anybody in those you contributed to
that had the slightest idea that any of that money would come
from the Chinese Government?

Mr. CHUNG. No.

Mr. HorN. OK, just one more——

Mr. CHUNG. Mr. Congressman, I want to make it truly for the
official records. I did talk to you last time. I know you come from
Long Beach, which you are my neighbor. I told you that the only
official in Long Beach is you I know. I do not know the mayor, I
do not know the Long Beach harbor commissioner. The only reason
I went to Long Beach, I take my children for fishing.

Mr. HORN. Well, you picked the right town. You could take them
to the aquarium now.

Mr. CHUNG. I want to clear the record, I have nothing to do with
Cosco. Difficult talk to you last time.

Mr. HORN. Thank you Mr. Chairman.

Thank you for coming here and having 4 hours of this interroga-
tion. We appreciate it.

Mr. CHUNG. Thank you for your encouragement.

Mr. BURTON. Mrs. Biggert.

Mrs. BIGGERT. Thank you, Mr. Chairman. I know, Mr. Chung,
that this has been a long hearing, so I won’t ask too many ques-
tions. You talked about how you started your business, how you
needed to expand capital, and from there you went to targeting
government agencies to increase your business.

How then did you get so involved in the political process as far
as supporting candidates? Because most people, I know you stated
that you had been with your family, and you went to meet the
President and the First Lady at his birthday party. There are not
too many Americans who really do have the opportunity to do that.
But from the startup of a company, then to being so involved with
so many events like that, how did that translate from doing busi-
ness to hobnobbing with a lot of the politicians?
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Mr. CHUNG. I was doing my fax broadcasting business, tried to
market my fax broadcasting service, State after State. And then I
came to Washington, DC, for the National Governors Association
meeting. That would be the easiest way you can meet all the Gov-
ernors’ staffs at the same time.

You know, we are a great country. It is a big country. If you
want to travel State after State, it will take a lot of time. And that
is the only time I can meet all of them together.

At that time I got a lady named Ms. Rita Lewis. She is a special
assistant to the President, political affairs, at the White House. She
invited me to go to the White House, and what my motivator is,
is I am going to do business with my fax broadcasting.

Later on, because as you know, I am also a Taiwanese-American,
and the Taiwanese-American Association here in the United
States, we are talking about all American citizens here, they raise
about the issue of American passports. We are talking about Amer-
ican passport, and that the birthplace, they also write down China.
They would like to change it to Taiwan, which they really were
born in Taiwan.

I tried to help them up and tried to set up the meeting. Finally
the meeting was set up by Ms. Rita Lewis and also we was invited
to go to 48 U.S.—the birthday for President Clinton. Let me repeat,
we are all American citizens, we all agreed to go to that one. Then
I begin to realize if you donate, you got access.

Mrs. BIGGERT. Well, was there ever anybody that told you, or did
you ask anyone about our Federal election laws when you make a
donation? Did you ask anybody how you do that, how much money
you can donate, or did anybody suggest to you

Mr. CHUNG. I never asked. Nobody told me.

Mrs. BIGGERT. So there was no conversation about, well, how
much I am expected to give?

Mr. CHUNG. I don’t know the law. I never asked, and they never
told me.

Mrs. BIGGERT. OK. Regardless of whether it was a Governor or
whether it was Federal?

Mr. CHUNG. I learn all of this after the campaign finance scandal
broke out. Believe me, I got 2% years, a lot of time alone. I read
a lot and I begin to realize. Before that I don’t understand. Big, big
thank you. Thank you, Mr. Chairman.

Mr. BURTON. Mr. Souder.

Mr. SOUDER. First off let me state for the record that it’s been
stated several times that the Justice Department didn’t find any
case of laundering money in this situation. I'm just—I’'m shocked.
I'm just astounded that our Justice Department didn’t find any
laundering of money; that’s sarcastic.

Let me ask a couple of questions. Did you view the contributions
you personally made to the Democratic party as business invest-
ments, as part of your doing business?

Mr. CHUNG. Yes.

Mr. SOUDER. And when you got the $300,000, would you not
have viewed some of that as a business investment to impress peo-
ple by giving it to different political parties?

Mr. CHUNG. As I said in my statement today, I always said that,
those people who give me the money as an investment or con-
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sulting fee, they all know that part of it, it’s going to give it to the
political donation for the access. And, again, I always say that
that’s my money and I give it to. If I didn’t give the money, I don’t
think get access.

Mr. SOUDER. In fact, it’s impossible to separate the money be-
cause you've said that part of the reason you were drawn to their
attention was the pictures. You've talked about the radio address.
You've talked about the birthday party. And if that’s kind of your
business investments, aren’t the politics of this inseparable from
your business investments? Aren’t they the same thing roughly; not
all of your money, but a big portion of it was getting pictures, radio
addresses and different things, so those are business investments;
what you're calling business investments, other people may call po-
litical contributions?

Mr. CHUNG. Business investment.

Mr. SOUDER. Because you’ve got very upset

Mr. CHUNG. I'm a businessman, I call it business investment.

Mr. SOUDER. In fact, in your testimony you said you got very
upset. It was a funny story about your secretary and your driver.
When, in fact, the general’s wife and son didn’t get their picture,
presumably, wouldn’t that have been because some of the general’s
money had helped buy the tickets?

Mr. CHUNG. If they did take pictures, the general’s wife and the
general’s son, I will give $25,000 to the DNC.

Mr. SOUDER. And the general——

Mr. CHUNG. And that money, whatever I had in my account, I
will give it to.

Mr. SOUDER. Wouldn’t the general have been pretty upset if his
wife had called him and his son and said, I gave $300,000 to Mr.
Chung?

Mr. CHUNG. I don’t know that. But—well, did you remember I
said it’'s—I charter all the way to the—I mean I am in a group of
people there, and I introduced them with the President, and they
did indeed take the pictures.

Mr. SOUDER. He probably would have been pretty upset if his son
and wife were there, and he would have not thought much he was
a businessman, if anything else?

Mr. CHUNG. He never told me. I never asked him.

Mr. SOUDER. You said you were uncomfortable when you first—
even before you knew who he was, you were told in the car or after
that first dinner that you were uncomfortable about the relation-
ship, when it was changing from what Liu had told you. Why were
you uncomfortable? Did you view this as changing from a business
investment to a political operation? Were you afraid that there
were some other implications here, because you saw his power rela-
tionship; you didn’t know at that point that he was director of in-
telligence?

Mr. CHUNG. I think any American businessman who gets a
chance to encounter with the equal to CIA Director, everybody feel
uncomfortable with them. I do feel——

Mr. SOUDER. You didn’t know that, I thought.

Mr. CHUNG. I'm sorry.

Mr. SOUDER. When you first were at the dinner, you didn’t
know——
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Mr. CHUNG. He didn’t tell me, he said he was Mr. Xu. He used
a different name.

Mr. SOUDER. When you found out in the car that he was, in ef-
fect, the director of the CIA, why didn’t you break it off then?

Mr. CHUNG. I did bring the issue to the general’s daughter. But
remember, Congressman, I have two teenagers back there in China
with me on this vacation, and now I know this gentleman who is
the military director. I want to make sure my two teenagers are
brought over there back.

Mr. SOUDER. So when he said

Mr. CHUNG. I do raise the issue—I want to tell you that I do
raise the issue uncomfortable. But I have to keep quiet and go back
over there and bring them back over.

Mr. BURTON. So when he said, I would like you to hire my son,
or they said he would like you to hire him, you didn’t feel like you
had much choice?

Mr. CHUNG. That was a second meeting back there at the hotel
by the bar. When Mrs. Ji come down to join us, the whole entire
conversation turned out to be a mama’s and papa’s—that is exactly
my statement, mama’s and papa’s talk. And she didn’t say it, but
I have to take it this one as the—excuse me, the way a Chinese,
very polite to say it, but my son is going to be still in over there
at UCLA. My son is going to live outside the campus. What do you
think about it? I said, let go. I also got a teenager. You’ve got to
let go. Someday you have to face an empty nest, and why he talked
to me a lot about this, obviously, he want me to take care of the
son. That’s the only interpretation I can take.

Mr. SOUDER. Did his son do a lot of work for you?

Mr. CHUNG. Some. Some, not a lot.

Mr. SOUDER. Do you know what his son was doing? Did he seem
to be just a student? Did General Ji suggest any other employees
to you?

Mr. CHUNG. No, only the son. He didn’t even suggest son, but
Ms. Liu Chao Ying suggested taking care of the son.

Mr. SOUDER. While his son was on the payroll, do you know if
he made any calls back and forth?

Mr. CHUNG. I'm sorry, I didn’t get it.

Mr. SOUDER. Do you know if his son made any calls back and
forth to his father while he was on your payroll? Did he ever use
your business phone for that, or——

Mr. CHUNG. I do not know, because I have so many employees
in my office, I don’t trace their phone call. But I do—in one encoun-
ter he said he was going back for Christmas party, Christmastime,
going back to China to be with the father. That’s all I know.

Mr. SOUDER. Could they have been using your office as a conduit
at any point since you said you weren’t tracing it, and they clearly
had $300,000 invested in your office?

Mr. CHUNG. I'm sorry, I don’t get the last question.

Mr. SOUDER. In other words, you had the CIA Director’s son on
your payroll working out of your office, and what you just said is
that you didn’t know what he was necessarily doing there, and I'm
wondering whether he could have been any sort of a conduit in
your office since you didn’t know what he was doing, and yet he
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was a son of the CIA Director. Many Americans may get
investments——

Mr. CHUNG. I don’t know, but I also want to point out Alex, as
I know, what he said to me, he came to the United States when
he was 11 year old, so he had been here for more than—he’s more
like an American boy, speak much more better English like my
daughters, OK? He’s been here for 11 years. And then he’s working
in my office, what I tried to ask him to, doing a lot of research on
one of the projects we are going to with the fax broadcasting, and
then he was working with one of my secretaries, OK?

A lot of times is spent at the laboratory—I mean, at the labora-
tory to try to find those fax broadcasting information. That’s all I
tried to give him instruction to do. That’s all I know.

Mr. SOUDER. Thank you.

Mr. BURTON. Thank you, Mr. Souder.

I guess now we will wrap up——

Mr. CHUNG. Mr. Chairman, can I have——

Mr. BURTON [continuing]. With Mr. Waxman first. Then I will
surmise. Then if you have some comments, we will let you com-
ment.

Did you have something you want to say right this minute?

Mr. CHUNG. Can I have 5-minute break for restroom.

Mr. BURTON. Sure. We will recess for 5 minutes, and then we
will wrap up.

[Recess.]

Mr. BURTON. The committee will be recalled to order, and we will
now yield to Mr. Waxman for wrap-up.

Mr. WAXMAN. I thank you, Mr. Chairman.

Mr. Chung, I'm just trying to get one little piece that is still not
clear in my mind. The time that General Ji told you that he want-
ed $300,000 to go to the President because he wanted him to be
reelected, or at least that’s the impression we get that he wanted
that money to go to the President’s reelection, you didn’t know who
he was; you didn’t know he was the head of intelligence at that
point, is that right?

Mr. CHUNG. I don’t.

Mr. WAXMAN. So what did you think, that here’s some fellow try-
ing to renegotiate the deal that you had already worked out with
Liu?

Mr. CHUNG. I told this committee, I said, who the hell this guy
is, Xu.

Mr. WAxXMAN. He was trying to tell you what to do with the
money that you were expecting already for business purposes?

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. WAXMAN. And then later you found out he was the head of
intelligence, and that made you uncomfortable because you thought
he was trying to——

Mr. CHUNG. I rest the—I answered that question over and over.
It is, as with American businessman, anyone with the CIA type, it
was uncomfortable, yes.

Mr. WAXMAN. So you went to Liu and you said, I don’t feel com-
fortable with this, and then she told you, well, go ahead and use
the money for contributions, for taking care of the business, for ev-
erything that you had originally agreed to with her?
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Mr. CHUNG. Yes, sir.

Mr. WAXMAN. General Ji at one time said that he was going to
wire the money to her, but you don’t know, in fact, whether he did
wire the money to her?

Mr. CHUNG. I don’t. But I heard what he said. I don’t.

Mr. WAXMAN. You just heard what he said?

Mr. CHUNG. Yeah.

Mr. WAXMAN. As far as you know, you got the money from her?

Mr. CHUNG. From her.

Mr. WaxXMAN. Well, I have to tell you, we've been here all this
time for almost 5 hours, and we started the hearing with state-
ments about this huge Chinese plot tying everything in together,
people in Los Alamos, and national security being jeopardized. It
may well be jeopardized, we don’t know, but it seems to me that
to tie that into the story you have to say to us is a big reach.

What I've heard from you and what I know about you is that you
found a system where if you put in money, you got access, and if
you got access, it helped you get business, and you used that sys-
tem, and it’s a shame that we have a system like that, but that
was the system.

Mr. CHUNG. Can I call American way, that’s American way.

Mr. WAXMAN. It was the American way. And you impressed a lot
of people, including Liu and General Ji and others, with the fact
:cihat ?you were a person who had influence and could get things

one’

Mr. CHUNG. That’s correct.

Mr. WAXMAN. And they wanted to have influence with you, they
wanted to do business with you; isn’t that right?

Mr. CHUNG. Maybe they thought I'm important.

Mr. WAXMAN. I think they did. And one theory could be they
were just using you to give money to President Clinton, but that
seems hard to accept when it turned out you only gave maybe
$35,000, maybe $20,000, but, you know, less than 10 percent, or
around 10 percent of the total amount of money to the Democrats.
It doesn’t

Mr. CHUNG. Mr. Congressman, I always told you that the money
always commingled together.

Mr. WAXMAN. That’s right. But if they were trying to get
$300,000 to the President, if that’s what General Ji was trying to
do, he didn’t succeed, did he?

Mr. CHUNG. He didn’t. It’s my money, I'm to let it, to commingle
all of the money together, is my business money.

Mr. WAXMAN. Well, I think that what you're saying is an accu-
rate statement. I think if others want to make a deal out of this
that the Chinese were directing a scheme and a conspiracy, it
seems to me that’s a pretty far reach from your testimony and
what we’ve heard today. They may be right, but that’s a conclusion
that is fully speculative without enough factual basis.

All we know is that you received money from foreign business
people, including Liu and Ji; you had many connections with this
general who suggested to you he would like you to help, but really
said you can give money to your President. When somebody says
you can do this, it doesn’t make you have to do, it means you can
do it.
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Mr. CHUNG. You can do it. You can do it.

Mr. WAXMAN. Well, I'm amazed at the press, because the press,
I think, has continued to report this hearing as a hearing where
it was clear that the Chinese Government gave money to you, and
you, in turn, gave that $300,000 in money that you received to the
President, and this showed that the Chinese Government was try-
ing to reelect the President, for whatever reasons. And it just
seems to be a conclusion that is it’s hard to come to——

Mr. CHUNG. Mr. Waxman

Mr. WAXMAN [continuing]. From this testimony.

Mr. CHUNG [continuing]. The press also destroyed my reputation,
my business, also destroyed everything I own. I'm broke. I'm worse
than broke.

Mr. WAxXMAN. It was a pretty sad commentary, because as a re-
sult of all of this, you've been hurt, Maggie Williams has been hurt,
Secretary O’Leary’s reputation was hurt. All of these people had to
incur legal fees in the hundreds of thousands of dollars over, as I'm
sure you have, and when all is said and done, nothing that is sub-
stantial in establishing any kind of criminal actions is proved. I
just think it has been a huge waste of taxpayers’ money, and a lot
of harm has been done to a lot of individuals including you.

Mr. CHUNG. I want to use this as a good time to make my own
statement here is I'm broke. No matter who want to try to harass
me, I am broke. Don’t come to me. Go to someone richer.

Mr. WAXMAN. You've said it. I yield back the balance of my time
because you can’t say anything more than that.

Mr. BURTON. Do you want me to yield to you, Mr. Barr?

Mr. BARR. Thank you, Mr. Chairman.

Mr. Chairman, apparently there’s more of a gulf between the
Seventh District of Georgia and Mr. Waxman’s district in Cali-
fornia than just geography. In the Seventh District of Georgia,
when you go to meet somebody at a restaurant, if it’s an up-and-
up transaction, you don’t go down to the basement, you don’t have
somebody sneak in through a kitchen door, you don’t have them
give you a pseudonym, you don’t have a discussion that talks about
funneling foreign money into this country, you don’t have a discus-
sion about $300,000 possibly being used to influence the U.S. elec-
tion and then have these people leave the same way they came in.

And in the Seventh District, you don’t then get into a car and
be advised by your companion who set up the meeting not to dis-
cuss the transaction or the discussion in the presence of a third
party. And then you don’t then have a continuing discussion about
this person. You then don’t find out and do nothing about it that
this person, by all appearances, is the head of a foreign military
intelligence service, and so on and so forth.

Now, this may be the way that the gentleman from California
meets people in restaurants and has dinners and has discussions,
but it isn’t in Georgia. And these sorts of things raise very reason-
able questions in the mind of many Americans.

Thankfully the gentleman from California is not a U.S. attorney.
If he were, then very, very few cases would ever be prosecuted for
the benefit of the people of the United States, because frequently
U.S. attorneys are called upon to look at accounts in which funds
have been commingled, look at the intent of the parties to the
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transactions, look at their words, draw reasonable inferences there-
from. And the reasonable inference that I think Mr. Chung and
myself and others have drawn from this, but the subtleties of
which escape the gentleman from California, clearly indicate that
there was, at least with regard to this—one can characterize it as
the gentleman from—the other gentleman from California Mr. Lan-
tos did, is one very small part of a much larger scheme, or one can
say that this was very important in and of its own right.

But I think a reasonable inference clearly for purposes of pur-
suing this matter further, if one is indeed concerned about—which
some may not be—about the integrity of our electoral system, and
business as usual may be in California to take money from foreign
sources, it is not business as usual in the Seventh District of Geor-
gia. And when we see in the Seventh District of Georgia or when
we see as former U.S. attorneys that people meet under these cir-
cumstances, talk about funneling $300,000 and possibly using it for
the reelection of the President very likely coming from a foreign
source, then further efforts made to obstruct justice, to intimidate
witnesses, these things set off red lights. One hopes that, unlike
the gentleman from California, these red lights have registered at
our Department of Justice and that these matters will be followed
up on.

Mr. Chairman, I appreciate that you understand the subtleties of
these matters much better than others do, that you are concerned
about the integrity of our electoral system, that you see this as
very strong evidence of foreign money coming in, that you focus on
the intent of people like General Ji, and that you draw reasonable
inferences from the circumstances and the language that was used,
as well as the evidence of foreign money coming in from different
accounts, than others do.

I think this has been a very important hearing. I appreciate Mr.
Chung being here, and I also appreciate his frankness and indi-
cating to us, very truthfully, when certain things were apparent to
him. And he’s drawn a very clear line between his intentions and
what he viewed as something—as opposed to reasonable inferences
about the intentions of others, such as General Ji. And I think this
has been a very important hearing for the American people, and I
appreciate the chairman holding it. I hope that the Department of
Justice pays a little bit more attention than some on the other side
seem to be willing to indicate.

Mr. WAXMAN. Will the gentleman yield? Will the gentleman yield
to me?

Mr. BURTON. Evidently the gentleman doesn’t yield.

Mr. WAXMAN. Will the chairman allow me to make a statement
since the gentleman referred to me?

Mr. BURTON. I was going to make my final statement. Go ahead,
we will let you.

Mr. WaxmAN. I thank you.

Certainly what we’ve had described is pretty suspicious cir-
cumstances, when, as Mr. Chung related, someone would enter
through the kitchen and talk about how he should use the money
and all of that. But when you look at the facts, I don’t think that
anybody is able to establish that any of those nefarious plots ever
actually took place. And we don’t know what people intended, but
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I certainly wouldn’t give General Ji the benefit of the doubt, be-
cause all we know is what Mr. Chung has told us, and what he has
told us is pretty damning.

But what he’s also told us is that the reality was that he doesn’t
know that he got the money from any foreign government. He can’t
establish that. He got the money as part of a business transaction.
He gave a small part of it in donations as he saw fit, and there’s
nothing illegal about that. Thank you.

Mr. BURTON. Let me just end up by saying that I share the gen-
tleman from Georgia’s conclusions. But I would like to just add a
little bit to that, and I understand the position that Mr. Chung is
in. I mean, I think that anybody who has followed these hearings
today understands the whole situation and how there has to be
some concern about how he addresses some of these questions.

General Ji did come in through the kitchen; General Ji did use
an alternative name; General Ji did suggest that $300,000 be given
to the President. The inference was definitely there. But even more
than that, Mr. Liu used the name that Mr. Chung gave to Liu
Chao Ying, the country girl. How did he know that? He only knew
it because somebody in the Chinese Government let him know that
name. And so Mr. Liu conveyed that name, the country girl, to Mr.
Chung to let him know that he better keep his mouth shut.

That is pretty important. I'm not a lawyer, but it’s pretty impor-
tant, because it says very clearly, that, yeah, the head of the mili-
tary intelligence met with you, and, yeah, they wired $300,000
through Liu Chao Ying to you, and the country girl, a term he gave
to that woman, said, you know, you better keep your mouth shut,
and the FBI thought it was severe enough that they put him, on
a number of occasions, into a secure environment.

And so I think that anybody who has followed this hearing has
to come to the conclusion that the intent, not of Mr. Chung nec-
essarily, but the intent of the Chinese Government, was through
Liu Chao Ying from the head of the Chinese military intelligence
to some way influence American policy.

Now, we don’t know where the end is, but we do know that espio-
nage is taking place at Livermore, at Los Alamos, and that we've
had some severe problems; that the man who was involved in the
espionage has been kept on over there for 3 years; that four times
there was wire taps denied, and all of these questions need to be
answered for the American people.

And, Mr. Chung, although it has been said here today by Mr.
Lantos that you are a very small person in this overall mosaic, the
fact of the matter is I think you are pretty significant in figuring
out what the Chinese were trying to do. We haven’t come to any
conclusions yet. That’s why I'm a little disappointed that Justice
hasn’t taken more of an interest in this. Hopefully they will after
this hearing.

We're going to continue to look into these things. And I want to
thank you, and I want to thank Mr. Sun, and I want to thank Mr.
Murphy and the young lady back there, Ms. Cohen. And, Mr. Yan,
we absolutely didn’t need you as much as we thought we would
today, but we do appreciate your patience in being with us. And
with that, thank you once again.
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I want to ask unanimous consent that Members be allowed to
submit written questions to Mr. Chung, hopefully you will answer
those for us, and that both questions and Mr. Chung’s answers will
be included in the record. And without objection, so ordered.

And with that, we stand adjourned. Thank you.

[Whereupon, at 5 p.m., the committee was adjourned.]
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